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Rotaty klub Domžale in Rotary klub Medvode sta že pred kratkim organizirala že 4. Rotarv dobrodelni golf turnir na prekrasnem golf igrišču Ar-boretum v Volčjem /'otoku ter izkupiček turnirju ter dobrodelne dražbe umetniških del namenilo Kliničnemu oddelku za otroško kirurgijo in intenzivno terapijo v višini 500.000,(10 sit, preostali del čistega izkupička pa bodo podarili v druge humanitarne namene, med drugim ludi društvu Sožitje 
in I Ni '£ Mengeš. 

Podjetje S A M d. o.o. Domžale, s sedežem Preserska cesta I, Zgornje Jarše, je pred kratkim v Obrtno industrijski ioni Jarše odprlo nov najsodobnejši prodajni center, ki obsega naslednji prodajni program: gradbeni material, kritine, fasade, su-homonlažnc sisteme, marmor, granit, barve. lake. premaze, stavbno pohištvo, vodovod, ogrevanje, železnino, eleklro material, električno in ročno orodje, zaščito, kmetijski program, vrtni program, keramiko in kopališko opremo Dobrodofti! 

O b č i n a D o m ž a l e 

i n K r a j e v n a s k u p n o s t D o b 

v a b i t a n a 

Osrednjo 
občinsko prireditev 
ob dnevu državnosti 

v č e t r t e k , 2 4 . j u n i j a 2 0 0 4 , o b 2 0 . 3 0 . u r i 

p r i p o m n i k u v p a r k u 

p o d M o č i l n i k o m v D o b u 

S l a v n o s t n a g o v o r n i c a : 

C v e t a Z A L O K A R O R A Ž E M , ž u p a n j a 

V kulturnem programu sodelujejo: Godba Dom/ale, 
Fantovski zbor DruStva mladih Dob, tenorist Andrej 

i >«b»vc, hasiM Zoran Potocan, citrar Tomaž Plahutnik, 
plesni pari l'lesne šole Mik i , člani Kulturnega društvu 

Jožef Virk Dob 

Venec k pomniku bo položila Zve/a veteranov vojne 
za Slovenijo.Ob slabem vremenu bo prireditev v Kultur

nem domu na Moeilniku. 

Krajevna skupnost Dob In Župnija Dob 
vabita k maši za domovino, 

M bo 24. junija ob 19.30. url v župnijski cerkvi v Dobu. 

O b č a n k e i n o b č a n i 

Z željo, da negujemo spomine na dni . ko smo enotni 
in složni uhranili plebiscitarno odločitev Slovenk in 

Slovencev, vas na predvečer dneva državnos t i , 

v četr tek, 24. junija 2004, ob 19.30. ur i 

vabimo k slavnostnemu dvigovanju 
slovenske zastave ob pomniku 

braniteljev slovenske samostojnosti 
v parku ob Občini Domžale. 

O b č i n a D o m ž a l e 
O b m o č n o z d r u ž e n j e veteranov vojne 

z a Sloveni jo D o m ž a l e 

Poglejte na www.domzale.si, kjer boste 

našli napovedi najaktualnejših dogajanj. 

120 let Domžalske godbe 

Nekoliko deževno, a vseeno 
slavnostno praznovanje 

Ob dnevu državnosti iskreno 
čestitamo in želimo prijetno 
praznovanje 

Ž u p a n j a C v e t a Z a l o k a r - O r a ž e m 

O b č i n s k i svet O b č i n e D o m ž a l e 

P o l i t i č n e s t r anke 

U r e d n i š t v o S l a m n i k a M 

Dobimo se na d o m ž a l s k e m 
t ržnem prostoru ob Ljubljan
ski cesti ob koncu makadam
skega parkir išča - vsak dan, 
razen ob nedeljah, od X. do 16. 
ure. Dobrodoš l i 1 

o E L E K T R O 
I P O Č I V A V Š E K 

Ljubljanska 119, 1230 Demtala 
Tel.: 01/7? 16 106. ta« 01/7? 48 688 

eanll: elehtiapnctvavsek̂ stil.nat 

1 ? V_*«» f 

PLINSKI 
GRELNIKI 

terena 
c a l d a i e 

K R E D I T 0% O B R E S T I 

0 rezultatih evropskih volitev v naši občini boste lahko prebrali v naslednji 

številki, ko bomo tudi več napisali o Izvoljenih evropskih poslancih Iz naše občine: 

dr. Mihi Brejcu in dr. Romani Jordan Clzelj, oba SDS, ki jima ob izvolitvi čestitamo. 

Zastopa yyj/J 
A L W A G I 

adriapool 

Adriapool d.o.o 
Šuceva ulico 27, 4000 Kranj 

Tel.,04/ 201 68 20 
Fax: 04/201 68 21 

e-mail: info@adriapool,com 
http://www.adriapool.com 

B A Z E N I • S A V N I 
• V V H i t L P O O U • 

Š T A M P I L J K E i n G R A V I R A N J E 

Štampiljke za DDV na INTERNETU « 
w w w . s - g r a f . s i 
01 721-91-70 ka.fck.bw 

info@s-gral.si W W W I 

I N T E R N E T N A R O Č I L A 
M o ž n o s t p l a č i l a p r e k o G S M 

R a č u n o v o d s k e storitve, d.o.o. 
Vir, Ćufarjeva 20/a , Domžale 
Tel.: 01 /724 66 12 
Fax: 01/721 98 60 
e-mail: info@kont.si 

S m o s e r v i s z z a p o s l e n i m p r e i z k u š e n i m r a č u n o v o d j e m . 

N U D I M O R A Č U N O V O D S K E IN S V E T O V A L N E S T O R I T V E Z A : 

- gospodarske družbe - pravne osebe javnega prava 
- zasebnike - pravne osebe zasebnega prava 

O d 1 . 5 . 2 0 0 4 v a m n u d i m o o p r a v l j a n j e n o v e s t o r i t v e : 

STATISTIČNO POROČANJE ZA INTRASTAT 

29 maj 2004 21.00 Cerkev sv. Lenarta - Krtina 

Mešan i pevski zbor 

Sv. Nikolaja Litija 
12. luni) 2004 21.00 Poletno qiedališce Sludenei. 

Koncert slovenskih ljudskih pesmi in ljudskih 
pesmi evropskih narodov 

Slovenski oktet 
19. junij 2004 21.00 Poletno oladaltiča Studenec 

Koncert 

Helene Blagne 
gosta: Nace Junkar 
in Marjan Zgonc 

24. junij 2004 21.00 Poletno gledališče Studenec 

Moj teater - komedija 

Pižama za šest 
Marc Camolett i , Režija: Marjan Bevk 

A l 
27. junij 2004 21.00 I Poletno gledalište Studenac 

Mednarodni folklorni festival 

Domžale 2004 
•HggMBaaajaaaaBaagiaBaaHaB^HHHMBMHMna; 

28. junij 2004 20.30 Poletno gledališče Studenec 

^ • • K o n c e r t Radia Ognj išče ob 10 obletnici 

/ X 500. ODDAJA PRO 
10 let Radia Ognjiiće 1 

2. julij 2004 21.00 Poletno gledališče Studenec 

M G L Ljubljana 
Ast r id Lindgren - Andrej Rozman D o u k š t u m f 

Pika 

9. julij 2004 21.00 Poletno gledališče Studenec 

Koncert 

Koncert The Golden Gate 
Quartet in New swinj» quartet, 

23. julij 2004 21.00 Poletno gledališče Studenec 

D o m a č a gledal iška predstava 

Cvetje v jeseni 
Ivan Tavčar, dramatiziral Mi ran Hercog 

Priredil A l o j z Stražar 

Ponovitve: 24., 25., 30., 31. julij 
in 1., 6.. 7„ 8„ 27.. 28., 29, avgust 

10. september 2004 20.00 Poletno gledališče Studenac 

Razstava na prostem " K o 
oči mis l i jo" 

Slikar in kipar 
Sjane Jarm 

http://www.domzale.si
http://www.adriapool.com
http://www.s-graf.si
http://ka.fck.bw
mailto:info@s-gral.si
mailto:info@kont.si


I? D O M Ž A L E 

Dober dan, 
dragi bralci 
in bralke 
Le kje je letos poletje, se spra
šujem«) in tudi v junijskih dneh 
gledamo v deževno in mrzlo 
nebo, s katerega kar noče zasija
ti toplo sonce v vseh svoji poletni 
podobi. Upam, da je v teh dneh 
že drugače in da ste končno 
lahko pospravili pomladansko 
ali celo /imsko garderobo ter si 
nadeli poletna oblačila. Upam, 
čeprav napovedi do srede julija 
niso kaj dosti obvetavne. Pa če 
ni sonca, k boljšemu počutju 
pripomorejo tudi dobra volja in 
prijetna doživetja, ki jih pr inaša 
poletje in počitniški čas. Morda 
bo kakšen prijeten trenutek pri
nesla tudi ta številka Slamnika, 
ne pozabite pa, da do pravih 
počitnic pridemo v vaše domove 
še enkrat. 

Ko smo pripravljali osmo številko 
Slamnika, sem bila kar malo \ za
dregi. V Uredništvu se je namreč 
nabralo toliko prispevkov, da bi 
lahko izdali kar »celo knjigo« ali 
pa izredno številko. I'a ne more
mo. Čeprav, je večina letošnjih 
številk izšla v povečanem obsegu, 
je tudi tokrat ostalo kar precej 
prispevkov, ki naj bi počakali na 
»boljše« čase. Kot pa vse kaže, bo 
treba pričeti sprejemati odločitve, 
ki jih sploh ne maram katere 
prispevke bomo objavili in katerih 
ne bomo, saj s čakanjem poslani 
članki izgubljajo aktualnost. 
Čeprav smo vas že večkrat opo
zorili, pa se še vedno ponavlja, 
da nam i / posameznih društev 
pošiljate po več prispevkov za 
posamezno številko, enako velja 
ludi za različne organizacije, šole 
in vrtce. Zato bi vas radi ponovno 
opozorili, da bomo v prihodnje do
sledno upoštevali usmeritev, da bo 
v isti številki Slamnika objavljen 
le en prispevek o dogodku, ki se je 
zgodil v posameznem društvu, le 
izjemoma (če gre npr. za različne 
športne in druge prireditve) pa se 
bomo odločali za objavo dveh ali 
morda celo več prispevkov. Radi 
pa bi vas opozorili tudi na dolžino 
vaših prispevkov, saj vse kaže. da 
sle že pozabili, da le izjemoma o 
posameznih dogajanjih objavlja
mo prispevke daljše od ene strani. 
Pogrešamo pa več slikovnega 
gradiva. Želeli bi namreč, da bi v 
Slamniku objavili čim več različ
nih dogajanj, saj smo prepričani, 
da bomo le tako zanimivi za vse 
naše bralce. 

Naslednja, deveta številka 
glasila S L A M N I K , bo izšla 8. 
julija, vaše prispevke pa priča
kujemo do vključno 28. junija 
2004. najraje na elektronska na
slova vera.vojska(a>domzalc.si, 
mio«; domzale.si, lahko pa pri
nesete ali pošljete v Uredništvo 
disketo. 

Kol smo že zapisali, pred počitni
cami, v katerih želim vsem naših 
učencem in učenkam, dijakom 
m dijakinjam, pa tudi študentom 
m študentkam veliko prijetnih 
doživetij (priložnosti za to lahko 
najdete tudi na današnjih straneh 
Slamnika), izide še ena številka 
Slamnika. Vse, ki hi želeli s 
kratkimi obvestili povabiti naše 
bralce in bralke na različne poletne 
dogodke, obveščamo, naj ne pre
zrejo zadnjega datuma za oddajo 
prispevkov. 28. junija 2004. 
Cc odhajate na dopust, vam želimo 
veliko sonca in prijetnih trenutkov, 
ki vas naj spremljajo tudi, če boste 
začetek letošnjega poletja preživeli 
doma. 

C e morda ne veste: Vetra ne mo
remo spreminjali, lahko pa nasta
vimo svoja jadra. Nastavimo torej 
svoja jadra in to poletje ulovimo 
veliko prijetnih trenutkov in nepo
zabnih spominov, vam želi ter vas 
lepo pozdravlja 

Odgovorna urednica 

Občina Domžale 
gostila Skupnost 
občin Slovenije 
Skupnost občin Slovenije združuje 125 
občin z vseh območij države, v katerih 
živi več kot 1.670.1)00 prebivalcev in 
prebivalk Slovenije. Je največje repre
zentativno združenje slovenskih občin 
in tudi »uradno« zastopnik interesov 
občin v odnosu do državnih institucij. 
Županje in župane druži prepričanje, 
da je za razreševanje mnogih proble
mov potrebno sodelovati, izmenjavati 
izku-šnje, širiti vedenje in znanje ter 
združevati moči. Skupnost slovenskih 
občin opravlja za svoje članice vrsto 
nalog, med drugim tudi zastopanje 
skupnih interesov občin v razmerju 
do državnih organov in mednarod
nih institucij, pripravljanje stališč 
in predlogov občin, do zakonskih 
aktov, ki so povezani z občinami, 
zastopanje lokalnih skupnosti v po
stopkih sklepanje kolektivnih pogodb 
za zaposlene v občinskih upravah in 
javnih službah, organiziranje razprav 
o aktualnih vprašanjih, pomembnih 
za lokalno skupnost in organiziranje 
izobraževanj za potrebe občin članic 
in drugo. 

Ker se želi članice Skupnosti ob
čin Slovenije seznanjati tudi s po
sameznimi članicami, po dogovoru 
sklicujejo skupščine in druge oblike 
dela v različnih občinah. Tako je v 
petek, 4. junija 2004, v Kulturnem 
domu Franca Bernika Domžale po
tekala skupščina SOS, na kateri so 
med drugim obravnavali poročilo 
o opravljenem delu za leto 2003, 
sprejeli načrt tlela za letošnje leto, 
soglašali pa tudi s poročilom o fi
nanciranju skupnosti v letu 2003 ter 
finančnim načrtom Skupnosti občin 
Slovenije za leto 2004. 
Prvi je zbrane pozdravil Boris So
vič, župan Mestne občine Maribor, 
ki je tudi predsednik skupnosti, in v 
krajšem nagovoru poudaril pomen 
skupnih sodelovanj tudi v okviru 
Evropske unije, kjer bo še več prilož
nosti, možnosti, pa tudi obveznosti za 
različne oblike dela, ki bodo koristni 
vsem. Zbrane župane in županje ter 
druge predstavnike občin je kot gosti
teljica pozdravila naša županja Cveta 
Zalokar (traženi, jim na kratko pred-

Pogled na udeležence skupščine 

Županja Občine Domžale, Cveta Zalokar Oražem, župan Mestne občine 

Maribor, tudi predsednik skupnosti, Dorls Sovič, Janez Sušnik, predsednik 

Drževnega sveta, Roman Lavtar, predstavnik Drada za lokalno samoupravo. 

s t r a n 

stavila našo občino ter najpomemb
nejša dogajanja v njej ter jim zaželela 
prijetno bivanje v Domžalah. Prisotni 
so bili veseli tudi pozdrava Janeza 
Sušnika, predsednika Državnega sve
ta, ter predstavnika Urada za lokalno 
samoupravo, Romana Lautarja, ki je 
poudaril, da je skupnost pomemben 
partner, s katerim je mogoče hitro 
najti sogovornika. 
Po sprejemu vseh potrebnih aktov red
ne letne skupščine ter sprememb statuta 
so udeleženci prisluhnili predstavitvi 
mladinske politike v lokalnih skupno
stih, ob koncu pa srečanje izkoristili ffl 
spoznavanje projekta Forum EMS in 
sistema za obveščanje javnosti. 
Poglavitna naloga Foruma E M S je 
skrbeli za objektivno, nepristransko 
ter strokovno podprto komuniciranje o 
problematiki lilvlS. Namenjen jc tako 
vladnim kot nevladnim ustanovam in 
organizacijam, lokalnim skupnostim 
gospodarskim družbam in drugim. De
javnosti Ionima EMS so osredotočene 
na obveščanje in seznanjanje javnosti 
o znanstvenih izsledkih mednarodnih 
organizacij s področja varstva pred 
elektromagnetnimi sevanji. Forum bo 
predvsem iskal odgovore na vprašanja, 
ali so vse bolj številni elektronski pripo
močki, ki povzročajo elektromagnetno 
sevanje, škodljivi za ljudi in za naravo. 
Projekt Forum EMS je predstavil 
doc.dr. Peter Gajšek 

0. u. 

Ženske zmoremo 

O ekonomskem položaju žensk 
v Evropski uniji 
V začetku leta 2004 je tudi v naši 
občini zaživel projekt »Ženske zmo
remo«. Ce je bilo prvo tovrstno sre
čanje namenjeno obravnavi splošne 
problematike, v okviru katere so 
udeleženke največ skrbi namenile 
zdravstvenemu varstvu žensk, 
mladim d ruž inam ter preventivnim 
programom za mlade, dotaknile pa 
so se tudi problema enakopravne 

zastopanosti žensk, je bilo drugo 
srečanje v začetku junija namenje
no problematiki ekonomskega po
ložaja žensk v Evropski uniji. 

Koordinatorica za enake možnosti, 
Saša Kos, je med udeleženke povabila 
gospo Marto Turk, državno svetnico, 
tudi dobitnico evropske nagrade FWA 
za podjetniške dosežke, ki je v za

nimivi predstavitvi najprej opozorila 
na zastopanje malega gospodarstva 
v slovenskem gospodarstvu ter na 
njegov pomen, poseben poudarek pa 
namenila poklicnemu uveljavljanju 
žensk tako doslej kot poslej v Ev
ropski uniji. Skušala je odgovoriti na 
vprašanje, ali imajo podjetnice enake 
možnosti kol moški kolegi, hkrati pa 
ugotovila, da je odgovor pozitiven. 

ko preverjamo »papirne« možnosti, 
medlem ko praksa velikokrat kaže 
drugače. Opozorila je na pričakova 
nja Evropske unije, na to, kako mi 
gledamo, da priložnosti, k i j ih ponuja, 
pa tudi kako »oni« gledajo na nas. Po
membna je konkretna in organizirana 
pomoč ženskam na njihovi poti do 
poklicne uveljavitve in zaposlitve, pri 
leni pa brez politike in politične pod
pore vrsti že začetih projektov ne bo 
šlo. Predstavila je zahteve Lizbonske 
deklaracije, da sc ženskam zagotovi 
informacije, svetovanje in podporo. 
Glede na konkretne izkušnje iz vrste 
že realiziranih projektov je dala po
bude tudi za tovrstno »žensko« orga
niziranost v naši občini, predstavila 
jc tudi Zavod za razvoj družinske in 
ženskega podjetništva M I H A ter 

uspehe pri uresničevanju programa 
poklicnega uveljavljanja žensk, kjer 
so doseženi pomembni uspehi pri 
novih zaposlitvah, samozaposlitvah 
ter večji vključenosti žensk v različne 
dejavnosti v lokalnem okolju. Vse 
udeleženke je povabila, da obiščejo 
njihov PC količek v SPB, govorila 
pa tudi o možnostih inkubatorja za 
družinska in ženska podjetja v naši 
lokalni skupnosti. 

V razpravi so udeleženke opozarjale 
na to, da bi morali v občini dati večji 
poudarek in pohvalo ženskemu po
djetništvu. Raziskave namreč kažejo, 
da bi ga bilo lahko še več, če bodočih 
podjetnikov in podjetnic ne bi ovirali 
zelo zahtevni predpisi in včasih že kar 
»negativni« odnosi do podjetnikovi 
kjer jc premalo partnerskih odnosov 
in povezovanj tudi na lokalni ravni. 
Podjetništvo bi lahko bilo priložnost 
zlasti za mlajše ženske, njihovo sa
moiniciativnost, predvsem pa skupno 
tlelo in skupen nastop, kar vse lahko 
tudi zmanjša stroške. 
Ne moremo rešiti celega sveta, lahko 
pa rešimo vsaj koga, jc bila ena od 
misli tokratnega srečanja, za katerega 
bi udeleženke želele, da se morda kon
kretizira v domžalskem inkubatorju za 
ženska podjetja. Gospa Marta Turk jc 
svojo pomoč ponudila, jo bomo spre
jeli? 

0. U. 

JVfinister v 
Domžalah 
Ministrstvo RS za šolstvo znanost 
in šport, s sodelovanjem Zavoda za 
šolstvo, je v mesecu aprilu in maju 
sklicalo kar II regijskih posvetov 
o aktualnih vprašanjih predšolske 
vzgoje in devetletke. 

Posvet za obljubljansko območje je 
potekal na OŠ V E N C L I A PEK K A v 
Domžalah, v sredo. 12. maja 2004 po
poldne. Povabljeni so bili ravnatelji 33 
osnovnih šol. 10 vrtcev in 5 šol s prila
gojenim programom ter župani oziroma 
načelniki za družbene dejavnosti 15 
občin s tega območja. V poznih popol
danskih urah so se delovnemu posvetu 
pridružili še predstavniki staršev, to jc 
predsedniki svetov staršev s povabljenih 
šol. Delovni posvet je vodil gospod 
minister Slavko Gaber s svojo ekipo; 
pri aktivnem delu v delavnicah, ki so 
bile namenjene iskanju odgovorov na 
aktualna prostorska, organizacijska in 
vsebinska vprašanja pri delu vrtcev in 
šol, pa so sodelovali tudi predstavniki 

zavoda za šolstvo. Kot že večkrat letos, 
so predstavniki staršev izpostavili pre
obremenjenost otrok s številom pred
metov in lirami pouka, težo šolskih 
torbic in draginj«) šole, izvajanje pouka 
izbirnih predmetov, nivojski pouk in 
»kategoriziranje« otrok, ocenjevanje 
znanja samo s številčnimi ocenami v za
dnjem Irilctju. številnost ocen in druga 
vprašanja. 
Starši so dobili v zadnjem obdobju žc 
večkrat ponovljena zagotovila ministra, 
da ministrstvo skrbno spremlja sporoči
la šol in staršev o izkušnjah in težavah 
pri uvajanju devetletke ter išče, predlaga 
in uveljavlja ukrepe za premostitev ne
katerih težav: možnost izbire 3 ali samo 
2 izbirnih predmetov, predlaga premik 

p«)uka gospodinjstva iz 7. razretla 
devetletke v 5, razred osemletke v pre
hodnem obdobju, z dodatnimi sredstvi 
za nakup učbenikov in atlasov »za na 
klop« pomaga razbremeniti šolske tor
bice in stroške staršev, tudi z dodatnimi 
sredstvi pri plačilu šolske prehrane itn. 
laki neposredni posveti najvišjih pred
stavnikov šolskih oblasti in stroke z od
govornimi na občinah, z v(xlstvi vrtcev 
in šol ter s predstavniki staršev so vse
kakor dober način za motivacijo vseh 
odgovornih struktur in posameznikov 
za kvaliteten polek šolske prenove. 
Na koncu posveta seje gospod minister 
zahvalil Soli za uspešno organizacijo po
sveta in izkazano gostoljubje. 

Irena Vavpetlč 

Izpostava Urada RS za zaščito in reševanje Ljubljana, Območno združenje 
Rdečega križa Domžale ter Občina Domžale 

vabijo na ogled 

9. regijskega preverjanja usposobljenosti 
ekip prve pomoči Civilne zaščite 

in Rdečega križa v Domžalah 

v soboto, 19. juni ja 2004, med 9.00. in 14.00. uro 
na treh lokaci jah v s r ed i šču D o m ž a l . 

Ekipe prve pomoči iz Ljubljanske regije bodo preverjale 
in predstavljale svoje znanje o reševanju in oskrbi realist ično 

prikazanih poškodb ponesrečencev v različnih nesrečah, 
ki nas lahko prizadenejo. 

Pr ičakujemo vas na vadbenih mestih : v mestnem parku ob stavbi 
Občine Domžale , na parkirišču za Pošt«) Domžale , na platoju 

pred V E i L E Domžale . 

Vab l j en i ! 

Slamnik je glasilo Občine Domžale in jc nadaljevalec tradicije časopisa Domžalcc, ki 
jc izhajal v letih 1925 (5 številk), 1929 (2 številki), 1934 (1 številka), 1935 (I števil
ka). Domžalcc jc izšel šc v letu 1958 (I številka), nato pa jc 5.11.1962 pričel izhajati 
Občinski poročevalce in jc redno izhajal vse do 21. marca 1991, ko seje preimenoval 
v Slamnik. Medij SLAMNIK je pisan v razvid Medijev, ki ga vodi Ministrstvo za 
kulturo RS, pod zaporedno številko 355. . 

Odgovorna urednica VERA VOJSKA Tej.: 72-20-100 ((141) 634 505. Pomočnik odgovorne urednice ŽIGA ČAMER-
NIK. člani uredništva: SAŠA KOS, JANI . / STJBRIC, BOGDAN OSOLIN. DARJA ANDRIUKA. URBAN ŽNIDAR 
Š1Č, M E T K A Z U P A N E K iti ROK RAVNIKAR. Lektorica: IRENASTARIC 
Uredništvo glasila SLAMNIK je na Ljubljanski cesti 61 v Domžalah. Uredništvo KRNA /AB.IF.K KOČAR, 
722-50-50, fax: 722-50-55, e-mail: inl'otokd-domzale.si 
URADNE URE: od ponedeljka do petka od 9. do 13. ure, oh sredah tudi od 14. do 16. 
(ilasilo izhaja v nakladi 12 000 izvodov in ga prejemajo vsa gospodinjstva brezplačno. Na podlagi Zakona o DDV 
(Ur. lisi RS. stev. 89/98) sodi časopis med proizvode, za katere se obračunava DDV po slopnji 8.5%, Priprava za lisk: IR 
image d.o.o., Podgorje 61b, 1241 Kamnik. Tisk: Set d.d., Vevška c. 52, 1260 Ljubljana Polje. 
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19. maj 2004 - 16. seja Občinskega sveta Občine Domžale 

Sprejeti Zaključni račun Proračuna 
Občine Domžale za leto 2003, 
za Višjo šolo v Domžalah... 
Z 18 glasovi Z A so svetniki in svet
nice v začetku 16. seje Občinskega 
sveta Občine Domžale sprejeli zapis
nik 15. seje, z enakim številom glasov 
M pa na predlog predsedujočega, 
('»di tokrat je bil to podžupan Ioni 
Dragar), sprejeli tudi dnevni red s 1.1 
točkami dnevnega reda. 

Volitve in imenovanja 
Brez razprave sta bila najprej na pred
log Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve, in imenovanja sprejeta nasled
nja sklepa: 
' • O b č i n s k i svet Občine Domžale 
ugotavlja, da svetniku občinskega 
sveta Petru Pristovniku / Z L S D / , 
preneha mandal občinskega sveta, 
ker je odstopil 
2 - Občinski svet Občine Domžale 
zadolžuje Občinsko volilno komisijo, 
da predlaga občinskemu svelu ime
novanje svetnika, ki bo nadomestil 
svetnika Petra Pristovnika / Z L S D / 

z Občino Domžale OZ, porabo sredstev, 
ki jih le-ta namenja Vrtcu Domžale; 
po razpravi Romana Lenassija, N.Si. 
in dr. Marka Starbka, N.Si, je besedo 
dobila Marija .leriua. ravnateljica Vrtca 
I ).ini/ale. ki je pojasnila Svoja stališča, 
obrazložila varčevalni program vrtca, 
ki upošteva usmeritve občinskega sveta 
ter poudarila, da brez soglasja občine 
ne zeli oz. bo težko opravljala funkcijo 
ravnateljice. < Ibčinski svet je po razpra
vi s IJ glasovi ZA in 5 PROTI navedeni 
sklep sprejel. 

Zaključni račun Proračuna 

Občine Domžale za leto 

2003 sprejet 
Svetniki in svetnice so kot osnovno gra
divo za omenjeno točko prejeli gradivo, 
ki je obsegalo kar 2.30 strani, poleg 
Zaključnega računa Proračuna Občine 
Domžale za leto 2003 pa sta bila v 
njem tudi Premoženjska bilanca in po-

sprejme Zaključni račun Proračuna 
Občine Domžale za leto 2003, Odlok 
o Zaključnem računu Proračuna 
Občine Domžale za leto 2003 in Pre
moženjsko bilanco Občine Domžale 
na dan 31.12.2003. 

Prihaja Višja strokovna 
šola 
Uvodno informacijo k točki, da se 
v okviru Slednje sole Domžale usta
novi nova organizacijska enota Višja 
stroškovna šola, je podal mag. Primož 
Skofic, direktor Srednje šole Domžale, 
ki je predstavil podatke o možnostih 
organizacije omenjene višje šole, o 
prostorskih in kadrovskih pogojih, pa 
tudi podatke o anketah, ki so bile na
rejene v zvezi z potrebami po poklicih 
poslovnih sekretar in inženir strojništva 
V razpravi sta Franci Gcrbec, Z L S D . in 
Roman Kurinansek. SDS, pozdravila 
odločitev za višjo šolo ter poudarila po
men kakovosti pedagoškega kadra ter 

me Informacijo o poslovanju javnih 
zavodov v letu 2003 za: Osnovno 
šolo Dob, Osnovno šolo Kodica, 
Osnovno šolo Domžale, Osnovno 
šolo Vcnelja Perka, Osnovno šolo 
Preserjc pri Radomljah, Osnovno 
šolo Roje, Glasbeno šolo Domžale, 
Vrtec Urša Domžale, Vrtec Domžale, 
C enter za mlade Domžale, Knjižnico 
Domžale, Kulturni dom I rama 
Kemika Domžale, Zdravstveni dom 
Domžale in Zavod za šport in rekre
acijo Domžale. 

Po kratki uvodni informaciji Kristine 
Slapar, načelnice Oddelka za družbene 
dejavnosti, je Občinski svet sprejel na
slednja odloka: Odlok o spremembah 
in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega vzgojnovarstvenega zavoda 
Vrtec Domžale, skupaj z redakcijskim 
popravkom ter Odlok o spremembah 
in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega vzgojnovarstvenega zavoda 
Vrtec Urša, skupaj z redakcijskim po
pravkom. 

'aradi prenehanja mandata. 

Nato pa so enako brez razprave. 
°dločili, da bo namesto Mirana Hala 
**n, slan, Preiog, Preloška ul. 26,1230 
"'"ii/alc član Odbora za prostor Ivan 
Kranjc, stan. Sv. Trojica 13, 1233 Dob, 
enako pa je bil brez, razprave Franc 
* emagoj, Župančičeva ul. 4, 1230 
Domžale razrešen članstva v Senatu 
za reševanje pritožb na Ministrstvo za 
notranje zadeve in policijo in namesto 
njega imenovan Marjan Grcgorc, Zg. 
Jarše, (iregoričeva 13, 12.35 Radomlje. 
I) predlogu iste komisije, da Občinski 
svet sprejme naslednji sklep: Občinski 
svet Občine Domžale se seznanja, da 
jc Komisija za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja podala negativno 
mnenje h kandidaturi ga. Marije Jerina 
«i ravnateljico Vrtca Domžale, se jc 
razvila živahna razprava, v kateri je 
mag. Marija Pučnik Rudi, SDS. želela 
podrobnejšo inlbrmacijo o vzrokih za 
negativno mnenje, saj so bila vsa po
ročila o Vrtcu Domžale v zadnjih letih 
Pozitivna, Toni Dragar kot predsednik 
KV1AZ ter Franci Gcrbec kot član ko
misije sta pojasnila stališče komisije, ki 

Kje opirala predvsem na izredno kratke 
roke za oblikovanje mnenja, informaci
je v zvezi z oddajo določenih storitev 
zunanjim sodelavcem ter sodelovanje 

slovno poročilo za leto 200.3. V uvodni 
inlorniaciji je Dino Bolčina, načelnik 
Oddelka za finance in gospodarstvo, 
predstavil najpomembnejše številke iz, 
zaključnega računa ter spremljajočih 
dokumentov. 
V razpravi pa so sodelovali Romati 
Lcnassi, ki je kot predsednik Odbora 
za finance predstavil njegovo stališče: 
odbor je soglasno sprejel stališče, da se 
omenjeni dokumenti sprejmejo. Mag. 
Majda Pučnik Rudi. SDS, je menila, 
da je zaključni račun s finančno raču
novodske plati v redu, pripombe pa je 
imela na vsebinski del prenizko po
rabo postavk preventivnih programov. 
Proti drogam in raziskovanja; Janez 
Limbek, N.Si, je opozoril na obvezno 
sti preteklih let, nedosežene letne.cilje 
Oddelka za javne gospodarske službe, 
stanovanjsko dejavnost ter postavil 
vprašanje v zvezi z ureditvijo parka ob 
Univerzale; Roman Kurmanšek, SDS, 
se je strinjal o zgledno pripravljenem 
finančnem delu zaključnega računa, 
pripombe pa jc imel glede vsebinske 
realizacije ter sanacije kanalizacije 
pri Policijski postaji Po odgovorih 
Kristine Slapar, načelnice Oddelka za 
družbene dejavnosti, ter Iztoka (»breze. 
Oddelek za gospodarske javne službe, 
|c Občinski svet sprejel naslednji sklep 
Občinski svet Občine Domžale 

Doseženi prejemki in izdatki po zaključnem 
računu proračuna za leto 2003 znašajo: 

- skupaj realizirani prejemki 3.669.432 I SI I 
od tega prihodkov ' 3.609.318 TSIT 
in prejemkov iz naslova finančnih terjatev in naložb 60.114 TSIT 

- skupaj realizirani izdatki 4.226.314 TSIT 
od lega odhodkov 4.186.772 I SI I 
in izdatkov iz računa financiranja za odplačilo dolga 39.542 I SI I 
celotni tekoči primanjkljaj 556.8X2 TSIT 

- stanje sredstev na računih (oslanek preteklih let) 1.324.777 I SIT 
- ostanek stanja sredstev na računih po pokrivanju 

tekočegii primanjkljaja 767.895 TSIT 
rezervirana sredstva za rezervni sklad 21.509TSIT 

- razpoložljiva sredstva za prenos v leto 2004 746.386 TSIT 

Celotni presežek iz preteklih let, ki ostane po pokrivanju tekočega primanj
kljaja v višini 746,386 TSIT, se oblikuje v proračunu za leto 2004 kol »Sta
nje sredstev na računih ob koncu preteklega leta«. 

Občina Domžale in 
Krajevna skupnost Homec-Nozice 

vabita 

n a s l o v e s n o o d p r t j e c e s t e 

n a H o m š k i h r i b 

v č e t r t e k , 24. j u n i j a 2004 , ob 18. u r i . 

Zberemo sc na parkirišču ob mrliški vežici. 

Dobrodošli! 

Cveta Z a l o k a r O r a ž e m , županja Občine Domžale 
Janez, Repntk, predsednik Svela KS I lomeč - Nožice 

razvojne usmeritve šole. Občinski svet 
je nato soglasno sprejel naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Domžale se 
strinja z. namero, da se v okviru 
Srednje šole Domžale ustanovi nova 
organizacijska enota Višja stro
škovna šola in soglaša, da Občina 
Domžale ostaja soustanoviteljica 
javnega vzgojno izobraževalnega za
voda »Srednja šola Domžale« s tremi 
organizacijskimi enotami in sicer: 
Gimnazija, Višja strokovna šola ter 
Poklicna in strokovna šola. 

Sprejeta informacija o 

poslovanju javnih zavodov 

v letu 2003 
(tbčinski svel je nato začel z, razpravo 
o poslovanju javnih zavodov v letu 
2003. Posebej sta dodatno poslovanje 
zavodov obrazložila Milan Marinič, 
direktor Kulturnega doma Franca Mer
niku Domžale, ter Marija Marina, rav
nateljica Vrtca Domžale. V razpravi je 
Andreja Pogačnik Jarc podala stališča 
Odbora za družbene dejavnosti; Franci 
Gerbce, ZLSD, pa opozoril na potrebo 
po dogovoru o sistemu spremljanja dela 
posameznih javnih zavodov preko čla
nov svetov zavodov, kijih imenuje Ob
činski svet; postavil pa tudi vprašanja 
po lastni produkciji kulturnega doma ter 
o gradnji novega kulturnega doma, lero 
preventivnih programih Zdravstvenega 
doma. za katere prispeva občina. Mag. 
Jožica Polanc, LDS, jc menila, da je 
poslovanje v javnih zavodih tudi na 
področju računovodskega poslovanja, 
nemogoče še bolj racionalizirati, po 
odgovorih Janeza Svoljšaka, direktorja 
Zdravstvenega doma Domžale, ter 
Milana Mariničn, direktorja KI) Frane 
Hernik, pa so svetniki in svetnice s 17 
glasovi ZA sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Domžale sprej-

Za kulturo letos in prihod

nja leta 
Nato sc jc občinski svel Občine 
Domžale lotil sprejemanja programa 
kulture Občine Domžale za obdobje 
2004-2007 Icr Letnega izvedbenega 
programa kulture Občine Domžale za 
leto 2004 s finančnim načrtom, ki sta 
bila sprejela brez razprave, le z. dopol
nili Odbora za kulturo, šport in društva 
(med ukrepe se doda nova šesla alinea, 
ki se glasi: »povečanje finančnih sred
stev za obnovo in vzdrževanje kulturnih 
objektov, ki so v lasti društev«. 
Soglasno sta bila sprejeta naslednja 
sklepa: 
1. Občinski svet Občine Domžale 
sprejme Program kulture Občine 
Domžale za obdobje 2004-2007. 
2. Občinski svet Občine Domžale 
sprejme Letni izvedbeni program 
kulture Občine Domžale za lelo 
2004. 

Lokacijski načrt Škrjanče-

vo-zahod 
Zoran Vitorovič, načelnik Oddelka za 
okolje in prostor, je predstavil predla
gani lokacijski načrt Škrjančevo. Pro 
gramska zasnova namenja individualni 
enodružinski stanovanjski gradnji. Ob
močje je vpeto med Kamniško Bistrico, 
koridor novonačrtovane trase glavne 
ceste Želodnik Vodice ter obstoječo 
stavbno Strukturo na severu in vzhodu. 
Načrtovanih je 41 individualnih sta
novanjskih stavb in en dvojček, več o 
vsebini omenjenega lokacijskega načrta 
pa lahko preberete v prilogi. V razpravi 
so sodelovali: I ranci derbec, ki je kol 
predsednik (tdbora za okolje predstavil 
stališča vseh treh odborov do I N . ka
terega vsebina in sprejem sta usklajena 
z. BOVO zakonodajo, predlagal je tudi 

javno obravnavo L N v KS Radomlje; 
mag. Marko Vresk je kot predsednik 
Statutarno pravne komisije razpravljal 
o doslednem upoštevanju veljavne za
konodaje; Franc Čcmagor, predsednik 
Odbora za okolje, je zahteval odmik 
od reke ter ureditev padavinskih voda. 
kar jc podprl tudi Roman Lenassi, N.Si, 
Pavel Ccrar, LDS, pa jc želel mnenje 
Zavoda za varstvo naravne in kulturne 
dediščine, ureditev prometnih površin 
glede na varnost prometa ter ureditev 
pločnika do Radomelj, razpravljal pa je 
tudi o prepočasnih postopkih v zvezi z 
razširitvijo OS Ihan in OS Dob, Simon 
Mavsar, LDS. jc opozoril na nujnost 
urejenosti sprehajalne poti v okviru 
projekta Kamniška Bistrica rekreacij
ska os Kaminske Bistrice; mag, Majda 
Pučnik Rudi. SDS. pa jc opozorila na 
vpliv novih prometnih obremenitev ter 
nujnost ustreznejših rešitev ceste ter 
predlagala, da sc javna obravnava o 
L N opravi tudi v KS Radomlje, kar jc 
podprl tudi mag. Milan Pirman. I DS. 
ki je predlagal spremembo sklepa Po 
odgovorih Zorana Vitoroviča je Občin
ski svet sprejel naslednji sklep. 
Občinski svet Občine Domžale s|>rcj-
me Odlok o lokacijskem načrtu Skr-
jančevo-zahod v prvi obravnavi in 
ga posreduje v 30-dnevnn javno raz
grnitev in javno obravnavo. Predlog 
lokacijskega načrta se javno razgrne 
v prostorih Krajevne skupnosti Ra
domlje in v prostorih Občine Dom
žale. Oddelek za prostor in varstvo 
okolja. Savska cesta 2, Domžale. 
Javna razgrnitev bo potekala 30 dni. 
Začetek razgrnitve bo sedem dni po 
objavi sklepa v Uradnem vestniku 
Občine Domžale. Javna obravnava 
bo v prostorih Krajevne skupnosti 
Radomlje in v prostorih Občine 
Domžale, sejna soba, Ljubljanska 69, 
1. nadstropje dne 09. 06. 2004 ob 17. 
uri, vodil jo bo pristojni oddelek ol>-

Poleg profesionalnih kulturnih in
stitucij kol sta Kulturni dom l ian 
ca Bcmika Domžale ter Knjižnica 
Domžale, Javnega sklada RS za 
kulturne dejavnosti, O E Domžale, 
v okviru Zveze kulturnih društev 
Domžale dejavnost izvajajo na
slednja društva: Domžalski ko
morni zbor Domžale. Mešani pev
ski zbor Svežina, Kulturno društvo 
Groblje, Moški pevski zbor D U 
Janez Ccrar Domžale, Moški pev
ski zbor Radomlje. Oktet bratov 
1'irnal Jarše, Kvartet Pirnat, Ženski 
pevski zbor Slane llabe DU Dom
žale, Ljudske pevke iz Domžal; 
Društvo mladih Dob (Fantovski 
zbor). Domžalski rogisti. Kulturno 
društvo Godba Domžale, Simlo-
nični orkester Domžale Kamnik, 
Kulturno društvo Domžale (Gleda
liška skupina Samorog; Gledališka 
sekcija Ta meja). Kulturno društvo 
Ihan, Kulturno društvo Jože Gostič 
Homec. Kulturno društvo Miran 
Jarc Škocjan, Kulturno društvo 
Radomlje, Prosvetno kulturno dru
štvo Jožef Virk Dob, Lukovno dru
štvo Petra Lobode Domžale; loto 
kino video klub Mavrica; Likovno 
društvo Scnožcti Radomlje. Plesni 
klub M i k i ; Društvo za promovira
nje nedovoljene trgovine z idejami; 
Društvo narodnih noš Domžale 
(otroška folklorna skupina); Lipa. 
Univerza za tretje življenjske ob
dobje; M I L E 

činske uprave. 
Predlog lokacijskega načrta Skrjan-
čevo-zahod se posreduje Krajevni 
skupnosti Radomlje. 
V času javne razgrnitve bo možno 
predloge in pripombe v zvezi z lo
kacijskim načrtom vpisati v knjigo 
pripomb, ki bo na mestu javne raz
grnitve ali jih posredovati pisno na 
naslov Občina Domžale, Oddelek za 
prostor in varstvo okolja. Ljubljan
ska 69, 1230 Domžale. 

Problematika deponiranja 
gradbenih in drugih odpadkov 
Informacija o izpolnjevanju obveznosti 
investitorja Trgovskega centra Mercator 
glede deponiranja gradbenih in drugih 
odpadkov ter ukrepi občinske uprave 
za varovanje občinskih cest zaradi 
gradbišenega prometa je bilo naslov 
točke dnevnega reda, h kateri je uvodno 
informacijo podal Andrej Bokan, občin
ski inšpektor. V razpravi je Franc Cena-
goj, kot predsednik Odbora za okolje, 
poročal o stališčih vseh treh odborov, 
ki so predlagali vrsto dodatnih sklepov. 
Predstavil jc sklepe ter vprašal, zakaj ni 
prisotnih pristojnih inšpektorjev, pov
prašal pa je tudi o odlaganju kritine na 
odlagališče v Dobu. Jože Nemec, član 
Odbora za prostor, je menil, da je ob
ravnava tovrstne informacije potrebna 
predvsem zato, da se to v prihodnje 
ne bi več dogajalo. V občini je veliko 
rušitev, torej so tudi potrebe po odlaga
nju teh odpadkov zelo veliko. Veljavna 
zakonodaja je res pomanjkljiva, vendar 
bi morala občina s svojimi aktivnostmi 
poskrbeti za vse, za kar ni poskrbela 
država: za upoštevanje pravilnikov 
in za takojšnje ukrepanje, opozoril jc 
tudi na problem odpadkov, odloženih 
v Turnšah. Robert Hrovat, predsednik 
KS Dob, jc zahteval popravilo ceste na 
osnovi pooblaščenega izvedeniškega 
mnenja, ureditev odlaganja vseh od
padkov tudi kritine, v kateri je azbest, 
opozoril pa jc tudi na načrtovano 
lokacijo gradbenih odpadkov v Zejah, 
s katero sc KS Dob ne strinja; pred
stavnik MITF.. podjetja, ki je odlagalo 
gradbene odpadke v Zejah, jc zavrnil 
vse obtožbe; podjetje je vse odpadke 
(ločeno jx> vrstah) odvažalo s sodelova
njem jxx>blaščcnih institucij, kar lahko 
tudi dokažejo; opozoril je, da jc bilo na 
območju Zcj in Sv. Trojice odloženih 
bistveno več gradbenih odpadkov, kol 
je bilo odpeljanih z lokacije Mercator: 
Franc Cernagoj, Zeleni, jc ponovno 
opozoril, da pri odlaganju gradbenih 
odpadkov niso bili ujioštcvani zakoni; 
Marko Fatur. direktor JKP Prodnik, pa 
je zatrdil, da so bili vsi odpadki, odlo
ženi na odlagališče v Dobu, odloženi v 
skladu z zakonodajo. Pavel Cerar, LDS, 
jc opozoril, da jc potrebno območja 
sanirati tudi zaradi bližnjih kraških jam 
ter bližine vodnih zajetij, zahteval je 
tudi vpogled v gradbeni dnevnik, kjer 
jc razviden način in količine odloženih 
odpadkov; Simon Mavsar, LDS, jc opo
zoril, da bi moral Občinski svet sprejeti 
učinkovite zaključke ter v njih izraziti 
zlasti svojo nadzorstveno funkcijo, 
hkrati pa dejal, da pogreša kronologijo 
dogajanj ter čas, v katerem so ukrepali 
(občina, policijska postaja, inšpektorji 
itd), opozoril je odnos »državnih« in
špekcijskih služb do lokalne skupnosti. 
Poročila ne bo podprl, ker je potrebno 
sanacijo kompletne problematike ure
diti izključno z Mcrcatorjem. Želel je 
videti že sklenjeni dogovor ter zahteval 
prisotnost inšpektorjev. Franci Gerbce, 
Z L S D . jc opozoril na konkretne sklepe 
vseh teh odborov, zahteval je prisotnost 
inšpektorjev, kar naj bi zagotovili s 
pismom na pristojnega inšpektorja, ter 
obravnavo problematike po zakonski 
plati ter ugotovitev ekonomskih po
sledic omenjenega odlaganja. Predlagal 
jc prekinitev točke ter nadaljevanje seje 
v prisotnosti inšpektorjev ter ob prido
bitvi nekaterih dodatnih dokumentov. 
Predstavnica Mercatorja je menila, da 
jc Mercator ukrepal na osnovi veljav
nih zakonov, po opozorilih so ukrepali 
ter prevzeli in izpolnili vse zakonske 
obveznosti, (ž neudeležbi inšpektorjev 
'na seji občinskega sveta je govoril 
tudi Roman Kurmanšek, SDS, in za
hteval dodatne podatke o ukrepanjih 
občine. Pred odmorom so razpravljali 
še Janez F_rz.cn, Zeleni, ki jc menil, da 
je Mercator lahko prenesel obveznosti, 
ni mogel pa odgovornosti; ponovno je 
na očitke odgovarjal predsednik MITP 
in jih zavrnil, mag. Marko Vrcsk, LDS, 
ter Janez Stibrič, SDS, pa sta predlagala 
odmor oz. nadaljevanje obravnave toč
ke v drugem terminu. 
Po krajšem odmoru so se svetniki in 
svetnice odločili, da 16. sejo nadaljujejo 
pred 17. sejo Občinskega sveta Občine 
Domžale. 

Odgovorna urednica 

http://F_rz.cn


O D T U I N T A M s t r a n 

Slovesno odprtje 
novega centra v 
obrtno industrijski 
coni Jarše 

Dobrodošli 
v novem 
Prodajnem 
centru 

s a i 
»Spoštov ani gospodje, drage dame, 
lepo pozdravljeni na slovesnosti ob 
odprtju novega Prodajnega eentra 
Sam v /gornj ih Ja r šah , ki pomeni 
popestritev trgovske ponudbe na 
področju gradbenih materialov in 
izdelkov za dom, hkrati pa lahko 
rečem, da današnje slovesno od
prtje pomeni tudi uradno odprtje 
Obrtno industrijske cone Ja r še . 
Podjetje S A M je namreč prvo, 
ki odpira vrata svojega centra v 
Obrtno industrijski coni J a r š e ter 
z njim zagotavlja tudi pomemben 
delček infrastrukture za vse, ki so 
in bodo v novi coni našli svojo pri
ložnost za poslovni uspeh.« so bile 
pozdravne besede Cvete Zalokar 
(>ražcm. županje, na slovesnosti ob 
odprtju novega prodajnega centra 
S A M v Obrtno industrijski coni 
Ja r še (Zgornje Ja r še . Preserska 1) 
20. maja 2004. 

Predstavitev podjetja 
Podjetje S A M d.o.o. D O M Ž A L E s 
sedežem Preserska cesta 1, Zgornje 
Jarše, jc bilo registrirano marca 
1990. S poslovanjem jc pričelo leto 
kasneje, na lokaciji Krakovska 4b 
v Domžalah. Na samem začetku je 
podjetje zaposlovalo enega delavca, 
danes j ih zaposluje dvaindevetdeset 
in dela na petih lokacijah (Zg. Jar
še. Latkova vas -Prebold, Stranje 

Kamnik. Nazarje in Trbovlje). 

Se trenutek In novi Prodajni center 

SAM v Zgornjih Jaršah bo odprt. 

Prodajo opravljajo na širšem obtnočju 
posameznih enot. kjer oskrbujejo in
dividualne kupce, obrtnike, gradbena 
podjetja in trgovine. Kupcem nudijo 
tudi dostavo kupljenega blaga in raz
kladanje z dvigalom. Uspešni so tudi 
na področju izvoza. Podjetje S A M jc 
član skupineTOPDOM, kije vodilna 
pri prodaji kritin, izolacij, opečnih iz
delkov, dimnikov. 
V podjetju se ixl leta 2(X)2 ukvarjajo tudi 
s svetovanjem in gradbenim inženirin
gom, ki izvaja zidarska, keramičarska, 
pleskarska in ostala obrtniška dela. 
Uspeli so povezati preizkušene obrtnike 
in kurxx\ da lahko prevzamejo in vixiijo 
vsa vzdrževalna dela, adaptacije in dru
go, imajo pa ludi lastni nadzor. 

Novi prodajni center SAM 
Že v januarju 2004 so pričeli s seli
tvijo iz Domžal v Zgornje Jarše, kjer 

Poslovni sistem Hellos Iz Domžal Je 14. Junija 2004 v skladu z veljavno 

zakonodajo objavil namero za prevzem medvoškega Colorja. Vodstvi He-

llosa in kranjske Save (na fotografiji predsednika uprav Uroš Slavlnec In 

Janez Bohorič), večinske lastnice Colorja, sta pogovore o uresničevanju 

integracije slovenske premazne industrije vodili že dlje časa In jih z za

dnjim usklajevanjem o ključnih pogojih nakupa oziroma prodaje Colorja 

tudi uspešno sklenili. S Heliosovim prevzemom se strinja tudi uprava 

Colorja. Color tako prihaja v Heliosovo mednarodno družino, v katero so 

v zadnjih treh letih prišli: hrvaški Chromos. srbska Zvezda In trgovski 

podjetji, češki Chedo In domača Mavrica. Po nekaterih kazalcih se Helios 

uvršča že med 50 največjih premaznih družb v svetu. 

smo prodajni program razširili Se
na: vodovod in ogrevanje, vijaki in 
okovje, barve in laki, vrtni center, 
salon keramike, clektro oddelek, 
program bele tehnike in malih go
spodinjskih aparatov ter stavbnega 
pohištva in železninc, tako da ce
lotni prodajni program podjetja 
obsega: gradbeni material, kritine, 
fasade, suhomontažni sistemi, mar
mor, granit, barve, laki, premazi, 
stavbno pohištvo, vodovod, ogre
vanje, železnina. clektro material, 
električno in ročno orodje, zaščita, 
kmetijski program, vrtni program in 
keramika in kopalniška oprema. 

Slovesnost ob uradnem 
odprtju centra 
Prijetno opoldne, ko sc je slovesnost 
začela, vodil jo je znani I HT-ovec 
Pcčo, so najprej popestrili godbeniki 
Godbe Domžale, ob njih pa so v 
kulturnem delu prireditve, s katero 
je S A M dokazal, da jc tudi kultura 
del prodaje, polepšali s svojo pes
mijo pevci Okteta bratov Pirnat. 
Številnim poslovnim partnerjem iz 
domovine in tujine, ki so prišli česti
tat direktorju in kolektivu S A M A - a 
za novo pridobitev, so se pridružili 
tudi številni predstavniki javnega 
življenja in gospodarstveniki, med 
njimi že omenjena županja Cveta 
Zalokar Oražcm, podžupan Vinko 
Juhart ter župan Občine Kamnik, 
Anton Smolnikar. Slavnostna go
vornica je bila domžalska županja, 
ki je najprej govorila o majhnih 
možnostih vpliva in pomoči lokalne 
skupnosti na področju gospodarstva, 
kjer občina zainteresiranim pomaga 
z ustanavljanjem obrtno industrij
skih con, s posojili, štipendiranjem, 
pa tudi delom Podjetniškega centra 
Domžale. Na lak način skuša občina 
ohranjati sloves podjetništvu in obrti 
prijazne občine, katere zgodovina je 
tesno povezana prav z obrtništvom. 
Govori la je o uspešnem poslovanju 
podjetja S A M Domžale, ki je bi-

Dlrektor SAM-a In hkrati tudi TOP 

DOM-a Anton Sedeljšak in županja 

Cveta Zalnkar Oražem. 

stveno obogatilo tovrstno ponudbo 
na območju občine, hkrati pa vod
stvu podjetja ter vsem zaposlenim 
čestitala in zaželela uspešno po
slovanje v novem centru ter veliko 
zadovoljnih kupcev, ob koncu pa 
poudarila, da ob skrbi za poslovnost 
S A M . d.o.o.. predvsem pa njegov 
direktor, gospod Anton Sedeljšak, 
nikoli ne pozablja na pomoč raz
ličnim društvom in organizacijam, 
nenazadnje je tudi eden izmed pr
vih, ki se je odločil za sponzorsko 
pomoč pri ureditvi Mcnačnikovc 
domačije v Domžalah v etnografski 
muzej. Občina Domžale prispevek 
podjetja S A M in gospoda Antona 
Sedeljšaka. ki je letos prejel ludi 
nagrado Občine Domžale, ceni in sc 
mu iskreno zahvaljuje za tovrstno 
sodelovanje. 

Sledil je nagovor direktorja podjetja 
Aniona Sedeljšaka, ki je na kratko 
predstavil gradnjo in novi center ter 
sc zahvalil vsem. ki so kakorkoli 
prispevali, da smo na tem območju 
dobili sodoben prodajni center. Sle
dilo je uradno odprtje centra, ki sta 
ga ob direktorju Anionu Sedaljšaku 
opravila še podžupan Vinko Juhart 
ter direktor Graditelj Kamnik, Janez 
Zorman. 

Po ogledu novega prodajnega cen
tra, ki jc zastavljen zelo sodobno in 
omogoča celovit pregled na bogato 
ponudbo, ki je bila ta dan tudi pri
merno znižana, je sledilo prijetno 
druženje s Čuki, plesalci in A n 
samblom Svetlin in se jc potegnilo 
skoraj v noč. 

Iskrene čestitke S A M U za novo pri
dobitev, vse kupce pa vabijo, da jih 
obiščejo in zatrjujejo: »Potrudili se bomo. da boste z nošo ponudbo zadovoljni.« 

V. Vojska 

S v e ž e b a r v e z a 

s t a d i o n i n 

p l a n i n s k e k o č e 

Tudi v letu 2004 se nadaljuje uspešno 
partnersko sodelovanje Olimpijske
ga komiteja Slovenije in Poslovnega 
sistema Helios iz Domžal. Rezultat 
večletnega sodelovanja so obnovljeni 
številni športni objekti po Sloveniji 
(skupaj 36), v gorah pa markacije in 
planinske koče. 

letos bodo Heliosovih barv deležni 
atletski stadion in športna dvorana 
Kladivar v Celju ter planinska do
mova: Domžalski dom na Mali 
planini ter Dom Planika pod Trigla
vom. Tako se bodo omenjeni objekti 
priključili že obnovljenim petim pla
ninskim kočam, ob tem pa povejmo 

še. da so marljivi markacisti v akciji 
Markiramo Slovenijo s lleliosovimi 
barvami in laki obnovili markacije 
na 7000 kilometrih planinskih poti v 
slovenskem sredogorju. 
Nadaljuje pa se tudi akcija I Ic-
liosovcga sklada za ohranjanje čistih 
slovenskih voda, ki jo bodo letos še 
okrepili, saj Poslovni sistem I lehos 
praznuje SO-lelnico uspešnega delo
vanja. Prvi rezultat tc akcije v letu 
2(X)4 je obnovljeni vodnjak v starem 
mestnem jedru Kopra, ki pomeni tudi 
nov prireditveni prostor. Mestna ob
čina Koper jc tako postala 35 občina 
v Sloveniji, kije dobila finančno pod
poro omenjenega Heliosovcga sklada 
za ohranjanje čistih slovenskih voda. 
kije v sedmih letih svojega delovanja 
aktivnosti usmerjal v varovanje in za
ščito virov čiste pitne vode. 

T. S. 

Za lepše Domžale 
" ^ / " l HI *»* r i 
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Z namenom, da bi bilo naše mesto še lepše, se je vodstvo Krajevne skupnosti Venclja Perka odločilo, da ob pomoči ('vetličame Ksenija Domžale, ki je zagotovila polovično ceno posamezne sadike, podari 121)1111 sadik različnega cvetja več kol 121)11 gospodinjstvom v krajevni skupnost. Pri akciji, ki jo je pohvalila tudi naša županjo in obljubilo, do bo prihodnje leto podobno akcijo organizirala Indi Občina Domžale, jc kol medijski pokrovitelj sodeloval Radio Hit. 

Tiskovna konferenca V E L E 
P r, 11 11 -1. nakup 

O poslovnih rezultatih, 
trgovski blagovni 
znamki, načrtih 
do konca leta 2004 
»Poslovni izid v prvem kvartalu je 
za 180 milijonov tolarjev boljši kot 
v istem obdobju lanskega leta. S 
celovito programsko rešitvijo bomo 
pridobili tudi mnogo močnejšo 
podporo odločanju na ravni uprave 
družbe, katere primarna naloga je 
dobro poslovanje družbe, ne glede 
na dogovore, ki potekajo na ravni 
lastnikov«, je na tiskovni konferenci 
povedal g. Andrej Stušek. pred
sednik uprave Vele, d.d. Domžale, 
ter številnim prisotnim novinarjem 
skupaj z Zvonimirom Trtnikom, čla
nom uprave za področje komerciale, 
predstavil poslovanje Vele v prvem 
četrtletju 2004, razvoj trgovske 
blagovne znamke, prenovo informa
cijskega sistema ter načrte do izteka 
letošnjega leta. 

V prvem četrtletju 2004 so v Vele rea
lizirali prodajo v višini 6,67 milijard to
larjev, kar pomeni 90odstotkov prodaje 
v istem obdobju preteklega leta. Nižja 
realizacija je posledica padca prodaje 
v veleprodaji, pohištvenem programu 
in gradbeno tehničnem programu. Ker 
so se bistveno znižali tudi finančni od
hodki, je čisti poslovni izid za 100 mili
jonov tolarjev boljši kol v lanskem letu. 
Če upoštevamo tudi odpravo rezervacij 
in neto dobiček iz odprodaje osnovnih 
sredstev, ki niso povezane s poslova
njem, je rezultat v primerjavi s prvim 
četrtietjerrj lanskega leta boljši za 1X0 
milijonov tolarjev«. 

Blagovna znamka Vele po
staja vse bolj prepoznavna 
Vele je prepoznan kot trgovec, pri kaie-
rem »kupci za svoje denar dobijo več«. 
Bodisi več prijaznosti, večjo kakovost 
izdelkov bodisi več dogajanja, ki rx>-
pestri nakupovanje. Dobre lastnosti, 
po katerih so pri kupcih prepoznani, 
nameravajo gojiti tudi v prihodnje. 
Kupcem pa se fxxlo približali tudi 
z razvojem in širitvijo izdelkov rxxl 
trgovsko blagovno znamko, ki je zago
tovo eden njihovih ključnih projektov, 
V decembru predstavljena prenovljena 
trgovska blagovna znamka danes šteje 
več kot I (K) izdelkov, predvsem iz 
skupine generičnih izdelkov (izdelki 

odstotka celotne prodaje markel pro
grama, načrtujemo, da bomo v letu 
2004 dosegli 5 odslolni delež celotne 
prodaje, končni optimum, h kateremu 
stremimo, pa je I0-odstotna realizacija 
celotne prodaje«, je povedal Zvonimir 
irtnik,član uprave. 

Prenova informacijskega 
sistema 
V Vele uvajajo standardizirano in ^ 
praksi preizkušeno rešitev podjetja 
RCL iz Ljubljane, ki je že implemen
tirana v primerljivih trgovskih družbah. 
Informacijski sistem je integriran 
m podpira vsa poslovna področja. 
Omogočil bo vzdrževanje centralnih 
šifrantov, centralno nabavo, centralno 
kalkulacijo ler izgradnjo podatkovne
ga skladišča, s pomočjo katerega bo 
mogoča takojšnja obdelava podatkov 
na nivoju celotnega podjetja, »Projekt, 
ki ga sočasno uvajamo lako na nivoju 
maloprodajnih enot kot tudi veleproda
je in finančno računovodskega modula, 
lxi zaključen konec leta 2004. Z njim ho 
bistveno lažje organizirali, voditi, nadzo
rovati, predvsem pa bolj dinamično načr
tovati razvoj dnižbe ter poslovati uspešno 
in v dolgonx5no korist tako zaposlenih 
kol tudi lastnikov«, je o informatizaciji 
zaključil predsednik uprave. 

Načrti za leto 2004 
V letu 2004 načrtujejo 34 mrd tolarjev 
prometa v matični družbi, kar je za 
eno mrd več prometa kol lani, skupaj 
s Preskrbo Sežano (v kateri je Vele 
85-pdstotni lastnik), pa bo po oceni 
promet znašal 39 mrd tolarjev. Svoj 
tržni delež želijo ohranili tudi v pri
hodnje, »Želimo oslali lokalni trgovec 
in sc razvijali v smeri, ki jo nakazuje 
Struktura že danes - mreža marketov po 
manjših krajih, hiti trgovec, pri katerem 
kupci »dobijo več«, predvsem pa se ne 
želimo zgolj ozirali na konkurenco, 
temveč črpali iz lastnih idej in poskr
beti, da b(xlo naši kupci zadovoljni«, 
je zaključil Andrej Stušek in predstavil 
aktivnosti v letu 2004: zaključek pro
jekta nove sistemizacije in plačnega 
sistema ler dokončno uveljavitev 

Gospod Andrej Stušek, predsednik Uprave Vele, d.d. Domžale ter gospod 

Zvonimir Trtnlk, član uprave za področje komerciale 

Gospod Andrej Slusek: Nova sistemizacija in nov plačni sistem, povezan z nagrajevanjem, v osnovi ne bosta znižala višine povprečne plače, bo pa zagotovo priložnost za vse. ki bodo dokazali boljše irzulla-le. kar .se bo /losledično pokazalo ludi pri višini njihove plače, /udi 
za lisic, ki povprečne uspešnosti ne bodo dosegli« 

dnevne potrošnje) in než.ivilskega 
programa za gospodinjstvo. Največ iz
delkov so vključili v blagovne skupine 
živilskega programa, po katerih jc tudi 
največ povpraševanja. Po načrtih ho 
na policah do konca leta 2004 skupno 
20(1 izdelkov Vele, v naslednjih letih pa 
bodo njihov obseg še razširili. 

»Neokrnjena kakovost izdelkov po 
primerljivih cenah je ključno vodilo 
izbora izdelkov fxxl trgovsko blage rvm > 
znamko. V primerjavi z našimi izdelki 
iz isle blagovne skupine so izdelki tbz. 
Vele v povprečju 20-30 odstotkov 
cenejši, v primerjavi s konkurenco 
pa so cene izdelkov primerljive. Smo 
v fazi intenzivnega uvajanja novih 
artiklov, kar vpliva tudi na pomet tbz. 
Trenutno dosegajo izdelki pod tbz 2-3 

novega informativnega sistema, pre
noviti inarketa na Škofljici in diskont v 
Kamniku, pripravljajo dokumentacijo 
za trgovino v Komendi, v načrtu je iz 
gradnja markela v Moravčah, potekajo 
pa tudi razgovori za širitev prodajnih 
površin v Ljubljani, načrtujejo prodajo 
poslovno nepotrebnega premoženja ter 
integracijo sežanske družbe Preskrba, 

Novinarje je zanimalo 
O zaposlovanju iu novem plačneni 
sistemu je g, Stušek povedal, da imajo 
v Vele trenutno 1141 zaposlenih, kar je 
11 odstotkov manj kot konec lanskega 
leta. Glede zaposlenih v Vele vodimo 
politiko pasivnega zniževanja števila 
zaposlenih, kar pomeni, da dodatno 
ne zaposlujemo, prav tako lega ne na
črtujemo v prihodnje. Ne podaljšujemo 
pogodil za določen čas in ne nadonieš 
Samo zaposlenih, ki odhajajo iz. Vele 
po naravni poti: bodisi po lastni želji 
lxxlisi v pokoj. Verjamemo, da imamo 
v zaposlenih potencial, ki ga želimo 
izkoristiti. Z. novo sistematizacijo bo 
najverjetneje prišlo do prei-azporejanja 
zaposlenih v podjetju, predvsem iz 
režije v maloprodajne enote. 
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Srednja šola 
Domžale 

Ali v našo 
občino pri
haja Višja 
strokovna 
šola? 
Srednja šola Domžale ima že več 
kot 50-lctno tradicijo na področju 
Poklicnega in tehniškega izobra
ževanja. Največjo prepoznavnost 
v slovenskem prostoru in izven si 
jc pridobila z izobraževanjem za 
poklice s področja usnjarstva, us
njarske galanterije in konfekcije, 
k i so pred leti ugasnili, šola pa jih 
j«-' skušala nadomeščat i z drugimi 
programi. 

Tako je bil v februarju 2002 ustano
vljen nov javni vzgojno-izobraže-
Valni zavod Srednja šola Domžale 
' dvema organizacijskima enotama: 
poklicno in strokovno šolo ter gim
nazijo, Soustanoviteljica zavoda je 
'udi Občina Domžale, katere Občin
ski svet jc na 16. seji, IV. maja 2004, 
•sPrcjcl tudi sklep o soglasju k dopol
nitvi pogodbe o soustanoviteljstvu 
javnega vzgojno izobraževalnega 
zavoda »Srednja šola Domžale« 
ž novo organizacijsko enoto višja 
strokovna šola. 

Program Poslovni sekretar 
?aradj ukinitve programov s po
bočja usnjarstva in galanterije so 
PtOstori, v katerih je potekal pra
vični pouk v omenjenih programih, 
"iracionalno izkoriščeni. Zalo si jc 
vo<lstvo prizadevalo, da bi na eni 
x | | ' i n i našlo nove programe, na drugi 
P* je s finančnimi sredstvi, ki j ih je 
Prispevala tudi Občina Domžale, 
Posodabljalo učilnice, med drugim 
Je bila urejena tudi nova računalniška 
učilnica s ( 'NO tehnologijo. 
Pri prizadevanjih za nove programe 
so si pomagali z anketami In zbira
njem potreb domžalskega in okoli
škega gospodarstva ter na tej osnovi 
našli svojo »tržno nišo«. Ankete in 
analize so pokazale, da obstaja realna 
možnost organizacije višje strokovne 
šole, v kateri bi izvajali program 
poslovni sekretar ter program stroj
ništvo (inženir strojništva). Prvi se 
namreč izvaja le v okviru zasebnih 
višjih strokovnih šol, ki so zapol
njene klub visokim šolninam, ki bi 
v primeru organizacije tovrstnega 

K A J J E N O V E G A 

Podžupan Toni Dragar: 

Ustanovitev nove organizacijske enote Višje strokovne šole v Domžalah je dobra odločitev, zato je tudi občina pristopila k soustanoviteljstvu. Oh ustreznih prostorskih pogojih in predvsem ob kvalitetnem predavateljskem zboru lahko pridobimo strežno število izobraženih inženirjev strojništvo in poslovnih sekretarjev. Prepričan sem. tla ho vodstvu šole z našo pomočjo to uspelo, hkrati pa pričakujem, da bo končno prišlo tudi do gradnje telovadnice, ki naj bi jo financiralo ministrstvo za šolstvo. Ob tem pa bi ob tej pobudi rad jasno povedal, tla domžalska ponudba vsem univerzam v Sloveniji ostaja in da še vedno želimo v v naši občini visokošolski študij, morila kakšne druge smeri, soj umetniške akademije niso želele iz prestolnice. 

izobraževanja v okviru Srednje šole 
Domžale odpadle. Program stroj
ništvo (inženir strojništva) pa se v 
ljubljanski regiji sploh ne izvaja. 
Ob tem je bilo v anketah v podjetjih 
ugotovljeno, da bi v prihodnjih letih 
potrebovali preko 40 diplomantov 
programa poslovni sekretar. Veliko 
zanimanje za ta program pa so poka
zali ludi dijaki Srednje šole I )omžalc. 
ki zaključujejo izobraževanje po pro
gramu za pridobitev srednje strokov
ne izobrazbe ekonomski tehnik, tako 
da srednja šola realno pričakuje več 
kot 40 prijav za vpis po višješolskem 
programu Poslovni sekrelar. 

Program Inženir strojništva 
Enak pristop je imela Srednja šola 
Domžale ludi pri ugotavljanju potreb 
za izobraževanje po višješolskem 
programu strojništva, ki se v ljub
ljanski regiji ne izvaja. Tu so potrebe 
šc večje, saj ankete kažejo, da bi v 
naslednjih letih podjetja v okviru lju
bljanske regije potrebovala preko 70 
diplomantov tovrstnega programa, 
kar pomeni, da realno pričakujejo 
do 50 prijav v omenjeni program, 
v katerega bi sc po analizi vpisalo 
tudi precej dijakov, ki zaključujejo 
šolanje po programu za pridobitev 
srednje strokovne izobrazbe strojni 
tehnik. 

Prostorski pogoji 
V letošnjem šolskem letu Srednjo 
šolo Domžale obiskuje 752 dijakov, 

Anketa 
lokrat smo našo anketo združil i 
' neke vrsto analizo in nekaj ob
čanov povpraša l i , ali se j im zdi 
a* Domžale dobro, da občina 
v okviru Srednje šole Domžale 
uvede Višjo strokovno šolo s pro
gramom za poslovnega sekretarja 
in inženirja s t rojniš tva. Poglejmo 
mnenja naših sogovornikov . . . 

T O M A Ž : »Sploh nisem vedel, da 
J* lo v načrtu naše občine. Vsekakor 
pohvalno. Zdaj sle mi pa dali mislili; 
mogoče bi sc za la program - strojni 
inženir - tudi sam odločil . . . Vsak 
dan nekaj novega (smeh). . .« 

N I N A P I J S T O T N I K : »la, 
nekaj govoric o leni sem pa že 
"jcla! Seveda se mi zdi lo do
bro, mišjim, daje bil že skrajni 
« 8 za takšen korak.« 

D A N I E L C I M P E R M A N : 
»Sam sem že ven iz, šole (hvala 
bogu), tako da mi lo ne pomeni 

dosti. Absolutno pa je to dobra novost 
za tiste krajane, ki sc želijo šolali.« 

I G O R Z I D A K : » O tem sem zadnjič 
nekaj bral - no, očitno drži. Seveda je 
zadeva lahko samo pozitivna, tako za 
tiste, ki pm /c nadaljnje šolanje v inte
resu, kot tudi za tiste, ki o tem šc niso 
čisto prepričani. Ta možnost pa bo tako 
le pripomogla k njihovi odločitvi.« 

T A N J A KLOPČTČ: » Jaz pravim, 
da jc to za Domžale super! Kratko 
in jedrnato.« 

Alenka Žumbar 

ki obiskujejo pouk na dveh lokacijah, 
kjer jc na lokaciji Cesta talcev 12 
na voljo 21 sodobno opremljenih 
učilnic, specialna računalniška učil
nica, učilnica za učno podjetje ler 
trije manjši kabineti, na lokaciji Lju
bljanska cesta 105 pa so opremljene 
strojne delavnice, ob njih pa jc šola 
uredila računalniško učilnico in ( N( 1 

ter tri učilnice, obstaja pa možnost 
ureditve šc najmanj dveh učilnic oz 
ureditev dveh večjih predavalnic za 
potrebe višje strokovne šole. 
Prostorski pogoji po mnenju dire
ktorja Srednje šole Domžale, mag. 
Primoža Školica, že sedaj omogočajo 
izvedbo predlaganih višješolskih 
strokovnih programov, zagotovljc-
nihpa imajo tudi že večino specialnih 
didaktičnih sredstev, ki jih zahteva 
uvedba višješolskega strokovnega 
izobraževanja. 

Kakšni so postopki? 
Po besedah mag Primoža Školica je 
priprava Elaborata o ustanovitvi Viš
je strokovne šole kol organizacijske 
enote Srednje šole Domžale v za
ključni fazi. Poleg podpore preko 50 
podjetij, ki so študentom zagotovila 
tudi možnost praktičnega izobraže
vanja, je Srednja šola Domžale že 
pridobila podporo ludi s strani občin 
Trzin. Moravče in lukovica, priča
kujejo pa še podporo občin Mengeš 
in Kamnik. Sklep Občinskega sveta 
Občine Domžale pa pomeni šc do-
dalen, močan argument, saj Občina 
Domžale ostaja soustanoviteljica 
Srednje .šole Domžale s Irenu Olga 
nizacijskimi enotami: gimnazijo, 
poklicno in strokovno šolo in višjo 
strokovno šolo. 
Po pridobitvi mnenj pristojnih zbor
nic (gospodarska, obrtna) in mnenja 
( enlra KS za poklicno izobraževanje, 
bo Srednja šola Domžale Elaborat 
posredovala Ministrstvu za šolstvu, 
znanost in šport. ()b normalnem 
poteku dogodkov bi prva generacija 
Študentov domžalske višje strokovne 
šole lahko začela z izobraževanjem v 
šolskem letu 2005/06, realneje pa jc 
vpis prvih študentov pričakovati leto 
kasneje. 

V. Vojska 

Posodobljene 
telekomunikacije 
v Domžalah 
O b č i n a Domžale in Telekom 
Slovenije sta septembra lani pod
pisala pogodbo o izgradnji teleko
munikacijskega omrež ja v Obč in i 
Domžale . Pogodba se n a n a š a na 
gradnjo kabelske kanalizacije, 
k i bo v prihodnosti omogoča la 
izgradnjo sodobnega telekomuni
kacijskega omrež ja na območ ju , 
k i ga pokr iva lokacijski nač r t za 
plinovodno omrež je , in ponudbo 
najsodobnejš ih telekomunikacij
skih storitev. 

Podpis pogodbe je za obe strani zelo 
pomemben. Telekom Slovenije bo 
na enem od najrazvitejših območij 
v Sloveniji zgradil najmodernejše 
omrežje in tako podjetjem m ob
čanom ponudil najsodobnejše tele
komunikacijske storitve, po drugi 
strani pa bo tako občini omogočen 
še hitrejši gospodarski razvoj. Za 
Telekom Slovenije pomeni posodo
bitev telekomunikacijskega omre
žja v Domžalah velik tehnološki 
in finančni izziv. Načrtujemo, da 
bomo ob dobrem sodelovanju Ob
čine Domžale in drugih komunalnih 
organizacij ter uporabnikov, zaradi 
katerih sc omrežje gradi, projekt 
tudi uspešno končali. 

V okviru posodobitve telekomuni
kacijskega omrežja jc predvideno, 
da se na področju Občine Domžale 
vključijo tri nove digitalne tele
fonske centrale: T C Ihan, T C Jarše 
in T C Dob, ki bodo razbremenile 
centralo v Domžalah ter zagoto
vile nove dostope, višjo kakovost 
storitev in zanesljivejše delovanje 
omrežja. 

Z. izgradnjo nove kabelske kanaliza
cije bo v Občini Domžale možno: 
- posodobiti obstoječi sistem kabel
ske televizije in v novem kabelsko-
komunikacijskem sistemu ponudili 
novo programsko shemo z vklju
čitvijo lastnega lokalnega informa
tivnega televizijskega programa na 
širšem področju občine, 
- uporabnikom ponuditi zmogljive 
širokopasovne priključke, ki bodo 
omogočali tudi opravljanje mili
li medijskih telekomunikacijskih 
storitev (prenos govora, podatkov 
in digitalne televizije). 

Ker je gradnja kabelske kanalizaci
je, ki je predpogoj za posodobitev 
omrežja, velik poseg v, prostor, bo 
potekala usklajeno z. drugimi po
segi, v tem primeru vzporedno s 
plinifikacijo. 
Telekom Slovenije jc takoj po 
podpisu pogodbe pristopil k prido
bivanju investicijsko upravne doku
mentacije ter se pričel udeleževali 
rednih koordinacijskih sestankov. 
V letu 2003 se jc vključil v rekon
strukcijo Kopališke ulice, izvedel 
je IK priključek Mercator centra 
ler OIC Jarše, zgradil jc kabelsko 
kanalizacijo na Vodopivčevi in 
Levstikovi ulici ter pospešeno pri
čel pripravljati dokumentacijo za 
leto 2004. 
V aprilu 2004 jc Telekom Slovenije, 

P r i z n a n j e 

t u d i z a 

O b č i n o 

D o m ž a l e 

Sredi mojo sta /uvod za gozdove Slovenije in Turistična zveza Sloveniji' Občini Domžale podelila PRIZNANJE - kot najbolj prizadevni lokalni skupnosti za 
ureditev mestnih gozdov v Območni enoti ljub (Jana v letu 2004. 
(estitamol 
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O b č i n i D o m ž a l e 

v skladu z. določili pogodbe na ob
močjih, kjer jc žc zgradil kabelsko 
kanalizacijo (Levstikova in Vodo-
pivčeva ulica), začel z zbiranjem 
vlog za gradnjo sodobnega sistema 
kabelske televizije, kar bo v do
govoru s predstavniki občine na
daljeval z dinamiko izgradnje nove 
kabelske kanalizacije. V letu 2004 
jc Telekom Slovenije zaključil z 
deli na Karantanski ulici, pravkar 
pa potekajo dela "na Cankarjevi. Na 
področju Domžale Vzhod, na Ulic i 
A . Skoka in Dragarjevi ulici so dela 
tik pred začetkom. V juniju bo Tele
kom Slovenije skupaj s Pctrolom 
pričel z deli še na področju Stoba, 
I laza, vključil se bo v rekonstru
kcijo Prešernove, ki jo rekonstruira 
občina, v juliju pa bo začel z deli 
na Rodici . 

Poleg izvedbenih del je trenutno 
veliko dela tudi na pripravi do-

0 dinamiki izvedbe kabelske ka
nalizacije podžupan Vinko Juhart 
pravi, da jo načrtujejo skladno z 
naslednjimi osnovnimi krilcriii 
• vzporedno izvajanje kabelske 
kanalizacije s plinifikacijo, 
• vzporedno izvajanje kabelske 
kanalizacije ob vgradnji drugih 
komunalnih napeljav, 
• vzporedno izvajanje kabelske 
kanalizacije z rekonstrukcijo cest 
(plan občine), 
• izvedba kabelske kanalizacije 
na območjih, kjer jc plinifikacija 
že izvedena. 

kumentacijc. Poleg projektiranja 
jc najbolj pomembna aktivnost 
pridobitev dovoljenj za poseg v 
zemljišča. Dovoljenje za poseg v 
zemljišča v lasti Občine Domžale 
je rešeno s prej omenjeno pogodbo 
Dovoljenja za poseg v zemljišča v 
privatni lasti pridobivajo naši poob
laščeni izvajalci. Na območjih, kjer 
so žc bi l i , so naleteli na dober odziv, 
kar kaže, da se prebivalci zavedajo 
pomembnosti telekomunikacijske
ga omrežja in prednosti skupne 
vgradnje vodov. 

Asfaltiranje Karantanske 

Obnova mostu čez 
Kamniško Bistrico 

Pred kratkim je izvajalec Lavaco 
d.o.o. Ljubljana pričel obnavljati 
mostno konstrukcijo z ureditvijo 
pločnika in novim odvodnjava
njem cefte na mostu čez Kamniško 
Bistrico iz Domžal proti Zaborš lu , 
hkrati pa se bo most dobil novo 
ograjo v kovinski izvedbi ter ob
novljeno javno razsvetljavo. 

V sklopu izvajanja obnovitvenih 
bodo izvedena šc dodatna dela v zve
zi s komunalnimi vodi (telefonija m 

clektro). Lavaco izvaja gradbena dela 
vrednosti 23.628.254,40 SIT, obnovo 
ograje z javno razsvetljavo izvaja 
(irascl d.o.o., Prcscrje pri Radomljah 
v vrednost X.494.440,00 SIT. nadzor 
pa opravlja Ruroclcan d.o.o., Ljublja
na v vrednosti 792.000,00 SIT. 
Po terminskem planu naj bi bila dela 
izvedena do 30.6.2004. Koordinacijo 
del izvaja Občina Domžale. Oddelek 
za komunalne zadeve. 

U.Ž. 
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Lokacijski načrt Škrjančevo - zahod 

Povzetek za javnost 
Opis območja 
Obravnavano o b m o č j e lokac i j 
skega n a č r t a zajema del pose
litvenega o b m o č j a Š k r j a n č e v o , 
zahodno od obs to j ečega naselja, 
med levim bregom K a m n i š k e 
Bis t r ice in severno od n a č r t o v a 
ne trase glavne cestne povezave 
Ž e l o d n i k - Vodice do o b s t o j e č e 
ga naselja Radomlje . P o v r š i n a 
o b m o č j a z n a š a 3,65 ha. 

Načrtovane gradnje 
Na celotnem območju je načr tova
nih 41 individualnih stanovanjskih 
stavb in en dvojček. Stanovanjske 
stavbe bodo pritl ične z mansardo 
in podklelene. Tlorisne dimenzije 
osnovnih stavb so 9 x 12 m, dvoj
ček pa je tlorisnih dimenzij 10 x 
7,5 m in 8 x 7,5 m. Vsem stavbam 
se dopušča možnos t izvedbe pri
zidka. Strehe stavb so dvokapnice 
z naklonom strešin 35° - 40° . 
V okviru vsake gradbene parcele 
bo zagotovljenih najmanj 30% 
zelenih površin . 

Gradbene parcele načrtovanih obje
ktov so velikosti od 500 do 1000m2. 
Novo stanovanjsko naselje Škr
j ančevo bo na severu z zelenim 
pasom ločeno od obstoječega 
stanovanjskega naselja Radomlje. 

Obstoječi gozdni rob na zahodnem 
delu območja se bo ohranil in še 
dodatno ozelenil , kakor tudi obsto
ječ i zeleni pas na vzhodnem delu 
ob vodotoku Mlinščica. Izvedena 
bo tudi intenzivna zasaditev na 
jugu območja , ki bo predstavljala 
zeleno in protihrupno bariero do 
nove načr tovane ceste Želodnik 
- Vodice. 

Prometno, komunalno, 

elektroenergetsko in tele

komunikacijsko omrežje 
Območ je lokacijskega načrta se 
prometno navezuje na lokalno 
cesto Radomlje-Kol ičevo L C 
071080. Zaradi zagotavljanja pro
metne varnosti bo priključek na 
lokalno cesto (križišče) izveden s 
pasom za leve zavijalce iz smeri 
Kol ičevo, s č imer bo odpravljena 
možnos t naleta na vozi la , k i zavi
jajo levo. Hitrost vozi l v naselju bo 
omejena na največ 30 km/h. 
Vse načrtovane novogradnje bodo 
priključene na obstoječe vodovodno 
omrežje na zahodnem robu lokalne 
ceste. Odpadne komunalne vode 
bodo odvajane v obstoječo javno ka
nalizacijo, ki poteka skozi načrtovano 
območje. Vode s streh bodo ponikane. 
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vode z utrjenih površin pa očiščene in 
Odvedene v Kamniško Bistrico. 
Obstoječi 20 k V daljnovod, ki po
teka preko načr tovanega območja 
se pokabli. Prav tako se pokabli 
3 k V daljnovod Papirnice Kol iče
vo, k i poteka vzporedno z 20 k V 
daljnovodom. Načr tovane stavbe 
se preko novega kabelskega nizko
napetostnega omrežja napajajo iz 
transformatorske postaje T P Škr
j ančevo . Območ je bo opremljeno 
z, omrežjem javne razsvetljave, ki 
bo izvedeno ob vseh prometnicah. 
Ogrevanje in priprava tople sani
tarne vode v stavbah bosta zago
tovljena z zemeljskim plinom iz 

plinovodnega omrežja Domžale . 
Telekomunikacijsko omrežje bo 
izvedeno z zemeljskimi kabli 
in kabelsko kanalizacijo, ki bo 
vključena v L C Radomlje. Določa 
se tudi možnos t gradnje opt ičnega 
kabla in omrežja kabelske tele
vizije. 
Javna higiena bo zagotovljena 
z zabojniki za odpadke, ki bodo 
postavljeni znotraj posameznih 
gradbenih parcel. Na območju je 
predvidena tudi lokacija za po
stavitev ekološkega otoka na za
hodnem delu območja . 

U.Ž. 

Poslovne priložnosti - še enkrat 30. junija 

Aktivnosti 
Podjetniškega centra 
Neverjetno velik odziv smo doživeli, 
ko smo skupaj z. Območno obrtno 
zbornico Domžale organizirali brez
plačno delavnico »Obračunavanje 
l) l)V po I. maju 2004« - delavnice se 
je udeležilo kar 140 podjetnikov, iz
vedli pa smo jo 20. maja v prostorih 
KS Vir. lo vsekakor dokazuje, da so 
davčni in drugi predpisi »vroča« tema, 
ki nam vsem skupaj nemalokrat pov
zroča skrbi in slabo spanje. Delavnico 
smo namenili podjetnikom, ki še niso 
bili na katerem od organiziranih se
minarjev (na Zvezi računovodij, OZS, 
OZS ali kje drugje), odzvalo pa se je 
tudi precej računovodskih servisov, ki 
vodijo knjige malim podjetjem. Glede 
na aktualnost teme pa verjetno ni nič 
narobe, če tako temo poslušamo tudi 
več kot le enkrat in prepričana sem, da 
vsakič izvemo še kaj novega. 

Pnjd poletnimi počitnicami bomo na 
Podjetniškem centru organizirali še eno 
brezplačno delavnico na temo »Poslovne 
priložnosti v LIJ«. Vse, ki vas tema za
nima, vljudno vabimo v sredo. 30. junija 
ob 16.00 v prostore Območne obrtne 
zbornice Domžale na Vini. Na delav
nici bomo predstavili možnosti iskanja 
partnerjev v tujini preko Buro info 
centra, predstavili bomo storitev »Borze 
ponudb in povpraševanj«, posredovali 
vam bomo informacije o podjetniških 
srečanjih po posameznih dejavnostih v 

različnih državah EU in še kaj koristnega 
sc bo našlo. 
Še enkrat bi želeli podjetnike opozoriti 
na odprl javni razpis Javnega sklada 
Republike Slovenije za razvoj malega 
gospodarstva, preko katerega je možno 
dobiti ugodne investicijske krcdilc. Do
kumentacijo za razpis lahko dvignete 
ludi 11; i našem centru, na voljo pa smo 
vam tudi za dodatne informacije in po
moč pri pripravi vloge. Druga možnost 
za financiranje vaših investicij pa so tudi 
letos ugodni krediti preko razpisa ()bčine 
Domžale. V tem mesecu je objavljen tudi 
razpis Pospeševalnega centra za malo 
gospodarstvo na temo »Spodbujanje 
naslajanja podjetniških povezav mikro 
in malih podjetij na lokalni ravni v letu 
2004«. Razpis je odprt do 28. junija 
2004, Podjetniški center Domžale pa že 
pomaga pri prijavi projekta podjetniške 
povezave iz. dejavnosti elektroinštalacij 
in clektrotrgovinc. Če vidite tudi vi 
možnost podjetniškega povezovanja 
(vertikalno ali horizontalno), se obrnite 
na nas. da vas podrobneje seznanimo z 

omenjenim razpisom. 
Dosegljivi smo po e-pošti: pc-doniza-
letavolja.net ali po telefonu 7219-370, 
vsak ponedeljek in petek od 8.00 do 
11.00 ure in vsako sredo od 14.00 do 
16.00 ure na Šaranovičevi 2la na Vini. 

Nataša Pustotnik 

Podjetniški center Domžale 

Pogovor z go. Heleno Campa, direktorico Cometta - zavoda 
za pomoč in nego na domu 

Vse o pomoči na domu, 
pa tudi o tem, da nas 
povezovanje generacij bogati 

Informacija, zanimiva zlasti za vse izSPB l 

Problematika vpisa etažne 
lastnine v zemljiško knjigo 

('ometi je zasebni zavod za nuđenje 
pomoči in nege na domu, ki poleg 
standardnih storite* zagotavlja tudi 
nadstandardne storitve, predvsem 
pa žedve leti na območju naše občine 
upravlja svojo dejavnost - pomoč na 
domu, hkrati pa skuša ludi z drugimi 
aktivnostmi seznanjali s svojim de
lom v Občini Domžale, lako so pred 
kratkim v Kulturnem domu (•roblje 
pripravili prisrčno slovesnost ob 
svojem 2. rojstnem dnevu v Občini 
Domžale, s katerim sn obeležili dve 
uspešni leti dela na območju naše ob
čine, hkrati pa s prisrčnim kulturnim 
programom, v katerem so sodelovali 
najmlajši iz Vrtca I rša, glasbeniki 
in pevci iz I N C E Mengeš pod vod
stvom Stanke k a č , mladi glasbeniki 
iz Glasbene šole Domžale ter Maja 
Osolin, ki jc igrala na sinlcsajzcr. 
Gospa Helena Campa, direktorica 
/avoda. je na kratko predstavila 
delo ter poudarila pomen poveza
nosti med generacijami, ki bogati 
vse. ter sc gc. V v o n k i / ak ra j šek iz 
Oddelka za družbene dejavnosti Ob
čine Domžale zahvalila za pomoč ter 
sodelovanje. 

Čeprav večina naših bralcev Comett, 
zavod za pomoč in nego na domu. že 
dobro pozna, smo se odločili, da gospe 
Heleni Čampa, direktorici zavoda, za
stavimo nekaj vprašanj. 
Kaj vse lahko ponudi Comett? 
Comett. zavod za pomoč in nego na 
domu izvaja socialno varstvene storit
ve, ki so namenjene preprečevanju stisk 
in težav. Nudi pomoč družini na domu 
in socialni servis. Ti dve storitvi sta 
namenjeni družini in sta si po vsebini 
zelo podobni. V obeh primerih gre za 
neke vrste pomoč pri določenih hišnih 
in gospodinjskih opravilih, čeprav jc pri 
fHimoči na domu treba posebej pouda
riti pomen ohranjanja socialnih stikov. 
Storitvi se razlikujeta tudi v tem. komu 
sta namenjeni. Pomoč na domu je na
menjena upravičencem v primeru sta
rosti, invalidnosti, kroni-čnih in hudih 
ali dolgotrajnih bolezni. Socialni servis 
jc namenjen druga-čnemu krogu upra
vičencev, in sicer v primeru otrokovega 
rojstva, bolezni, v primeru nesreč ter v 
drugih primerih, ko je ta pomoč potreb
na za vključitev v vsakdanje življenje. 
In bistveno: pomoč družini na domu 
nadomešča institucionalno varstvo, so
cialni servis pa omogoča vključevanje 

upravičenca v vsakdanje življenje. 
Poleg tega dostavljamo tudi kosila iz. 
Doma počitka Mengeš. Kosila razvaža-
mo vsak dan, tudi ob sobotah, nedeljah 
in praznikih. 
Kakšno ceno plačujejo občani in 
občanke? 
Cena storitve pomoči družini na domu 
znaša 2.337,51 SIT na uro. Ker po 
novem Zakonu o socialnem varstvu, 
kije začel veljati letos spomladi, občina 
krije najmanj polovico stroškov, je cena 
za uporabnika storitve 1.168.75 SIT na 
uro. Če uporabnik želi uveljavljati več
jo oprostitev plačila, mora na Ccntni za 
socialno delo Domžale vložiti posebno 
vlogo za oprostitev. 
Obema Domžale je spremembe v 
Zakonu o socialnem varstvu, ki se na
našajo na izvajanje pomoči na domu, 
uskladila z ( kllokom o spremembah in 
dopolnitvah odloka o organiziranju po
moči na domu in merilih za določanje 
plačil storitev. Za vse uporabnike, ki so 
bili stari 80 let in .več, so že pridobljena 
upravičenja pred spremembo ostala ne
spremenjena. 
Za storitve socialnega servisa velja ena
ka cena kol za pomoč na domu. le da 
jo mora v celoti plačati uporabnik sam. 
ker občina teh storitev ne sofinancira. 
A l i je Comett edini ponudnik pomoči 
na domu? 
Z Občino Domžale imamo sklenjeno 
koncesijsko pogodbo, kar pomeni, da 
uporabniki naših storitev s sklenitvijo 
dogovora 0 izvajanju pomoči plačajo le 
polovično ceno storitve. Če se odločijo 
za morebitnega drugega izvajalca, pla
čajo polno ceno Storitve. O morebitnih 
drugih izvajalcih žal nimamo podatkov. 
Pred časom je te storitve ponujal tudi 
Center za socialno delo. če jih še vedno, 
pa nam ni znano. 
Za vaše storitve se zanimajo tudi 
sladkorni bolniki? .le kakšna razlika 

v ceni? 
Seveda nudimo socialne storitve tudi 
sladkornim bolnikom, saj so izvajalci 
usposobljeni za to delo po verificira
nem programu usposabljanja, ki med 
drugim obravnava tudi sladkorne 
bolnike. V kolikor jc leni bolnikom 
potrebno dajati inzulinske injekcije ali 
merili sladkor v krvi, to opravijo nase 
medicinske sestre. Zaposlene imamo 
tri. Na podlagi odločbe Ministrstva za 
zdrav sivo imamo dovoljenje za oprav
ljanje zdravstvene dejavnosti. Tako 
lahko uporabniku ponudimo šc celo-
vitejŠO pomoč in oskrbo. Kes pa je. da 
so takšni primeri do sedaj prej izjema 
kol pravilo, [udi cena teh storitev je do 
sedaj še enaka cenam pomoči na domu 
in socialnega servisa. 
Bi na kaj radi opozori l i . . . 
I porabniki pomoči na domu oz. nji
hovi svojci pogosto razumejo pomoč 

pri gospodinjskih opravilih kol pomoč 
vsem uporabnikom gospodinjstva in za 
vsa gospodinjska opravila. Poudarili je 
potrebno, da je pomoč namenjena iz
ključno uporabniku za zadovoljevanje 
njegovih potreb. Socialna oskrbovalka 
na domu ni gospodinjska pomočnica 
ali "hišna", ki je zadolžena za vsa go
spodinjska dela v hiši. Pogosto ljudje 
napačno razumejo njihove vloge in 
zahtevajo od njih, da bi opravljale vsa 
mogoča hišna opravila, od čiščenja 
čevljev za vse stanovalec v hiši do 
čiščenja oken, celovitega pospravljanja 
stanovanja, urejanja vrta,... Ta opravila 
sodijo v socialni servis. 
Administrativni postopki za uveljav
ljanje subvencije so prezapleteni in 
predolgi. Poleg tega se zakonodaja v 
Zadojeni času pogosto spreminja, zato 
je potrebno uveljavljati in dokazovati 
določena dejstva vedno znova in 
znova. 
Trudimo se, tla bi uporabnikom storitev 
pomoči na domu ponudili čim boljše in 
prijazne rešitve problemov, s katerimi 
se srečujejo, še poseben poudarek pa 
namenjamo socialnim slikom. Zato 
za njih organiziramo tudi razne kul
turne prireditve, nad katerimi so zelo 
navdušeni in si jih želijo še več. Tako 
jih vedno povabimo in pripeljemo na 
praznovanje naše obletnice delovanja v 
Občini Domžale in miklavževanje ter 
druge priložno-slne dogodke. Ker nam 
takšne prireditve vzamejo kar precej 
časa, vabimo vse, ki imajo voljo, smisel 
in da se nam oglasile in nam v bo
doče pomagate pri izvedbi posameznih 
dogodkov. 
Pa šc to... 
Sedež Cometta jc v Domžalah, na Ljub
ljanski 36, uradne ure so v ponedeljek 
in petek od 9.00 - 12.00 ter v sredo od 
12.00 - 16.00, lahko pa nas pokličete na 
telefonsko številko 721 - 10-21 ter v 
času neuradnih ur na 234 - 82 - 65. 
I Ivala, čestitke ob 2.obletnici prihoda v 
našo občino in tudi v prihodnje veliko 
zadovoljnih oskrbovancev. 

V. Vojska 

Podjetje (.raslo, d.o.o. Domžale je 
na podlagi odločitve lastnikov ob
jekta S P B I v Domžalah v letu 1996 
podpisalo pogodbo o izvedbi vpisa 
etažne lastnine v zemljiško knjigo 
s podjetjem Beton Projekt iz Z a 
gorja, katerega zastopa g. M i r k o 
Sušnik, ing. gradb. 

»V pogodbi je zapisano, da se mora po
leg stanovanjskih enot, skupnih delov 
in naprav, vpisali tudi funkcionalne 
površine ler tako celotni objekt vpisali 
v zemljiško knjigo.« odgovarja na naša 
vprašanja, povezana z vpisom etažne 
lastnine objekta SPB I v zemljiško 
knjigo v imenu (iraslo, d.o.o. Domžale 
g. Jože Duhovnik, univ.dip.inz.grad . 
in nadaljuje, »Spremembe aktivne za
konodaje in problemi pri določanju 
funkcionalnega zemljišča so povzro
čili, daje uresničitev projekta v veliki 
zamudi. Žal je v tem času prišlo tudi do 
motenj v poslovanju pripravljavca vpi
sa Beton Projekt, tako da se je moral 
reorganizirali.« 

Katera dela so bila izvedena doslej? 
»Do sedaj je bilo izmerjeno funkcio
nalno zemljišče, izdelan jc bil projekt 
etažne lastnine P E L v obsegu 70%. 
pridobili pa smo ludi potrebne doku
mente lastnikov.« 

In kako naprej? 
»V pripravi jc podpis nove pogodbe 
o dokončanju del za potrebe vpisa 
etažne lastnine v zemljiško knjigo, ki 
pa jo mora potrditi tudi novi lastnik 
podjetja (iraslo avstrijsko podjetje 
»Strabag« z Dunaja. Predvidevamo, 
da bomo najkasneje do 20. junija 
2004 podpisali novo pogodbo, ta
koj pričeli z, deli, ki bi morala bili 
končana v roku devetih mesecev od 
podpisa pogodbe. 
Po oceni vrednosti dokončanja del 
predvidevamo, da bo potrebno plača' 
li le toliko, kolikor posameznik glede 
na osnovno ceno pogodbe do sedaj ni 
plačal v celo,« končuje kratek poro 
vor g. Jože Duhovnik. 

Odgovorna urednica 

26. junij 2004 

AgUitvza 
Sumberkom 
V soboto, 26. junija ho na društvenem stadionu 
Kinološkega društva Domžale, tako kot vsako 
leto v tem času, spel veliko tekmovanje psov v 
agilitvju. Častna pokroviteljica tekmovanja ho 
domžalska županja (veta Zalokar Oražem. 

Slad ion Kinološkega društva v Domžalah, lik ob av
tocesti Ljubljana - Krtina (Maribor) izvoz Domžale, 
je prizorišče številnih aktivnosti članov in njihovih 
štirinožnih prijateljev. Tukaj se zbirajo lastniki mla
dih psov v mali šoli in v tečajih poslušnosti, vodniki 

reševalnih psov in ljubitelji različnih pasem. Vse več 
mladih in starejših lastnikov psov pa se ukvarja prav 
z agilitvjeni, s tem zanimivim športom, ki povezuje 
človeka in psa, ko premagujeta ovire v parkurjii in 
tekmujeta za čim boljši čas. 
Na letošnji mednarodni lekmi, ki bo jubilejna, 
desela po vrsti, se bo pomerilo več kot slo tek
movalcev iz. petih držav. Poleg slovenskih bodo 
za Sumberkom nastopili še tekmovalni pari iz, 
Avstrije, Češke, Hrvaške, Italije. Nastopili bodo 
s psi najrazličnejših pasem, ki bodo šc posebna 
atrakcija za gledalec, saj bodo med drugimi lahko 
videli tudi najhitrejše pasme kol so angleški mejni 
ovčarji ali belgijski ovčarji, pa tudi kodu-, pirenej
ske ovčarje, labradoree. zlale prinašalce, nemške 
ovčarje in še številne druge. Tekma bo štela ludi 
za pridobitev mednarodnega naslova C A C I A g . 
Parkurje s kombinacijami ovir bosta postavila 
ugledna mednarodna sodnika Aiilonin (irygar s 
Češke, ki bo sodil tudi na letošnjem svetovnem 
prvenstvu v Montichiariju v Italiji, ler slovenski 
sodnik Zlalko (iorjan. 

Tekmovanje sc bo začelo ob 9. uri zjutraj in bo 
trajalo do zgodnjih popoldanskih ur. Slovesen za
ključek s podelitvijo pokalov in nagrad najboljšim 
lekmovalcem bo predvidoma ob 17. uri. 

Sašo Novak 

http://letavolja.net
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Osnovna šola Domžale 

Podpis E K O listine 
V soboto, 8.5.211(14, jc bilo na naši 
š»li slovesno. V leni šolskem lelu 
smo učenci in učitelji že opravil i 
nekaj dejavnosti s področja eko
logije. Meni l i smo, da na (a dan 
•ahko podpišemo E K O L I S T I N O , 
s a j že dovolj poznamo ekološke 
VJeblne, ki j ih ta vključuje. Listina 
jc namreč uradni dokument, k i ga 
Podpišejo šole, če se vključijo v 
Projekt E K O ŠOLA K O T NAČIN 
Ž I V L J E N J A . Tudi mi smo sc od-
(ocili, da postanemo E K O ŠOLA 
in se Obvezano, da bomo v bodoče 
holj skrbeli za okolje. 

Pri podpisu eko - listine so sodelova
li predstavniki šole, lokalne oblasti. 
Sveta šole in staršev ter učencev, 
sklenili smo, da bomo skrbeli za čis
to okolje in neokrnjeno naravo. Eko 
"Stino naše šole so podpisali: 
• ravnateljica, mag. Jožica Polanc, 
'cr koordinatorica eko šole OS 

Domžale. Katarina Vodopivec. kot 
zastopnici učiteljskega zbora; 
- g.Vinko Juhart, kot predstavnik 
lokalne oblasti Občine Domžale; 
- ga. Andreja Šuštaršič Tomšič, pred
stavnica sveta šole in ga. Nives Kos. 
predstavnica sveta staršev; 
- Ana I Irovat, »ekofrajerka« predstav
nica okoljsko ozaveščenih učencev; 
- ga. Nada 1'avšer, nacionalna koor
dinatorica za eko šole v Sloveniji. 
V uvodu je vse navzoče pozdravila 
gospa ravnateljica. Slovesnost se je 
nadaljevala z recitalom Žive Kaliman. 
članice eko krožka. Predstavila je go
vor indijanskega poglavarja Seatllc. ki 
z. grozo ugotavlja, kako »beli« človek 
uničuje zemljo, saj . . ." Zemlja ni člo
vekova lasi, človek je last Zemlje!" V 
ozadju smo si ogledali film, ki so ga 
posneli člani eko krožka na deponiji 
v Dobu, kar jc bil dokaz človekovega 
izkoriščanja okolja. 
Podjetje PRODNIK d.o.o.je ob našem 

eko dnevu ob šoli namestilo zbiralnik 
za papir in za nevarne odpadke. Ker je 
bila ta dan sobota, so številni starši po
magali otrokom prinesti papir Zbrali 
smo tudi nekaj nevarnih odpadkov. 
Daje prireditev uspela, so se potrudi
li vsi učenci. V avli so razstavili »eko 
izdelke«, predstavili pa so nekaj pla
katov, kjer so napisali zaključke raz
iskav. Mladi kemiki so pripovedovali 
o škodljivosti ("oea-Colo, učenci 4. 
razreda pa so predstavili rezullale 
svoje raziskave o spremljanju poti od
padkov v gospodinjstvu. Ana Hrovat 
in Špela Berlot. članici eko krožka, 
sta posredovali rezultate anketnega 
vprašalnika o odnosu Domžalčanov 
do odpakov. Raziskava jc pokazala, 
da smo Domžalčani dobro okoljsko 
ozaveščeni. 

Da bi sc v šoli naučili sortiranja odpad
kov, smo opremili hodnike in učilnice 
s koši za ločeno zbiranje mešanih od
padkov, papirja in plastike. 
Zavedamo se, da lahko obvamjemo naše 
okolje pred propadom le, če ga varuje 
vsak posameznik. Zato je okoljsko 028-
veščanje mladih zelo pomembno, saj 
smo mladi glasniki sprememb. 

Tadeja Marlnlč In Manca Lazarevič 

Fotografije: Blaž Grilc 

Klemen Kos In Anže Rus 

S p r a v l j a n j e s e n a n e k o č i n d a n e s 

Klemen Kos in Anže Rus, učenca 9. 
razreda OŠ Rodica, sta v letošnjem 
letu izdelala zanimivo raziskovalno 
nalogo s področja etnologije. Dana
šnja mladina starega načina sprav
ljanja sena v naših krajih skoraj ne 
more več videti, slabo pa pozna tudi 
današnje načine spravljanja sena, zalo 
je ta naloga loliko bolj zanimiva. Raz
iskovalna naloga je dosegljiva v dom
žalski in šolski knjižnici, predstavljena 
bo na spletnih straneh OŠ Rodica, 
kratek povzetek pa objavljamo tudi 
v Slamniku. 

Anketirala sva kmete na obmoiju Sie 
dnjih in Spodnjih Jarš pri Domžalah ler 
izvedla dva obsežna intervjuja. Ugo
tavljava, da se je velikost kmetijskega 
zemljišča zelo zmanjšala, če so kmetje 
•»Pustili kmetovanje ali ostala enaka 
BI se povečala, če kmetujejo še danes. 

Današnji kmetje imajo veliko zemlje v 
najemu. Kozolcev v Jaršah večinoma ne 
uporabljajo več za sušenje sena. 
Spravljanje sena sc danes zelo razlikuje 
od tistega nekoč. V preteklosti se je na 
travniku zgodaj zjutraj zbralo veliko 
koscev, ki so se postavili v vrsto in za
čeli drug za drugim kosili rosno travo. 
Vsak kosec je rezal svoj red. Kositi je 
bilo treba »v Stih« s prednjim. Sramota 
je bila za kosca, če ga jc njegov sosed 
»prekosil«. Danes kmetje kosijo suho 
travo, ponekod tudi z dvema kosilnicama 
hkrati (z eno pred traktorjem in dnigo ob 
boku), kar lahko opravi en sam kosec. 
Nekoč so seno obračali ročno z. vilami ali 
grabljami. danes kmet seno hitro obme z 
obračalnikom. Včasih so najprej zgrabili 
seno v zgrabke. nato pa se je veliko ljudi 
lotilo skladanja sena na voz lojtmik, dru
gi pa so za zgrabki pograbili. S travnika 
so seno odpeljali domov in ga zložili v 

kozolec, kjer so ga dva do tri ledne sušili, 
nato pa preložili v svisli ali na skedenj. 
Nekaj sena so zrezali v slamoreznici. da 
BO ga mešali s pšenično slamo (to je bila 
»škupa« za krmo živine). Takšno meša
nico kune so delali zato, ker so včasih 
imeli manj travnikov in več polja z žitom. 
Danes seno manj posušijo in ga stisnejo 
v bale ali ga zrežejo s samonakladalko in 
ga stisnejo v talni silos. Stoječi silosi tako 
danes niso več v uporabi, ker so nuni bolj 
praktični. Del sena gre v sušilnico, kjer se 
na majhnih lesenih slolčkih dokončno 
posuti. Seno danes predstavlja le 5 % 
krme za živino, vse ostalo je silaža, kateri 
jc osnova koruza. 
Včasih so košnjo in sušenje ter spravlja
nje sena spremljali številni običaji, skupni 
obedi, pesem in zabava mladih. Danes jc 
to običajno kmečko opravilo, ki se dokaj 
hitro opravil Ker za to delo ni potrebno 
veliko ljudi, košnja, sušenje in spravlja
nje sena ni več družaben dogodek 

Klemen Kos in Anže Rus 

Novi vrtec v naselju »Bistra« 
V zadnjem času se na območju 
centra Domžal neprenehoma kaj 
dogaja. Najbolj nas jezijo naše ce
ste, ki so kar naprej prekopane. To
lažimo se s lem, da lo pomeni, da 
se bodo naši pogoji življenja izbolj
šali. Poleg lega smo pridobili novo 
moderno trgovino v centru, k i smo 
jo že kako potrebovali, v Krizantu 
se že čuti zametek novega življenja, 
videla sem že prve »goste« v pre
novljenem parku pri bivši tovarni 
I iiiverzale. Vse lo kaže na to, da 
se Domžale neprenehoma in hitro 
razvijajo in prav je tako. 

(iradi pa se še eno novo stanovanjsko 
naselje na terenu nekdanje tovarne Hc-
lios. Naselje bo sestavljalo več stano
vanjskih blokov. Poleg stanovanjskih 
površin bo v naselju poskrbljeno ludi 
za dejavnosti, kijih družinsko živ 'ljenje 
zahteva. Med dnigim bo v tem naselju 
odprt novi trioddelčni vrtec. 
Vrtec bo predvidoma deloval v sklopu 
Vrtca Urša, kije v neposredni bližini. 
Posebnost nove enote v tem naselju 
bo ta, da bodo tu v eni igralnici 
prostori prilagojeni gibalno oviranim 
otrokom. Občin, ki hi tako poskrbele 
za problem otrok, ki so pri gibanju 

kakorkoli ovirani, je v Sloveniji še 
zelo malo, zato velja za ta korak pri 
zidavi občini posebna pohvala. 
Hrana se bo dovažala iz centralnega 
vrtca, kjer kuhinja že pripravlja okrog 
500 obrokov in je tudi sicer prilago
jena načinu dela za kuhanje obrokov 
za predšolske otroke. Tudi perilo bo 
vezano na pralnico centralnega vrtca, 
skupna bo seveda tudi uprava. 
Poleg igralnic bo v tej enoti še pose
ben večnamenski prostor, namenjen 
telovadbi, plesnim vajam, tečaju na
rodnih* plesov, likovnim dejavnostim, 
razstavam in še čemu, kar veseli in 
zaposluje naše otroke v času bivanja 
v vrtcu. Zunaj se bodo razprostirale 
površine, namenjene gibanju otrok 
na svežem zraku. Med drugim bo 
na razpolago posebna steza za uče
nje rolanja oz. kotalkanja. pokriti 
peskovnik in igrala, vsaka igralnica 
bo imela tudi pokrit atrij. 
V Vrtcu Urša načrtujemo poseben 
režim življenja in dela otrok in zapo
slenih. V centralni enoti so najboljši 
pogoji za skupine otrok do treh let. 
v obeh njihovih enotah, tako v Če
belici, ki že deluje, kot v novi enoti, 
pa so odlični pogoji za življenje in 
delo večjih otrok. K o bodo otroci 

v centralni enoti stari tri leta, bomo 
kompletno skupino z vzgojiteljico in 
pomočnico preselili v eno ali drugo 
enoto. Na ta način bomo lahko spre
jeli več otrok v starosti do treh let, ki 
jih je zadnji dve leti več, ter zapolnili 
ves razpoložljiv prostor v igralnicah. 
Program vzgojnega dela bo v tej 
enoti enak kot v vseh ostalih vrtcih. 
Osnova našega dela je »Kurikul«. to 
je program, ki ga je določila država in 
po katerem so se državni vrtci dolžni 
ravnati. Lnak program tako velja v 
Domžalah v Vrtcu Domžale. Vrtcu 
Urša in vrtcu Mali princ. Vsak vrtec ob 
osnovnem programu, ki je za vse enak, 
določi še svoje prioritete, svoje posebne 
projekte in svoje dodatne programe. Po 
teh elementih se ti vrtci med seboj 
razlikujejo. V novem vrtcu se bodo te 
»posebnosti« dogovorile glede na želje 
in potrebe staršev takrat, ko bo vrtec 
pričel z delovanjem. 
Vrtec bo v naše skupno zadovoljstvo 
predvidoma pričel delovati v decembru 
leta 2005. Tako bo za naše otroke še 
posebej dobro poskrbljeno, kar kaže na 
interes občine, da pomaga družini pri 
izpolnjevanju njene poglavitne naloge, 
loje vzgoje svojih otrok. 

Darka Bltenc 

Zvezdice Iz Zasebnega vrtca 
Mali princ Domžale so 

skapaj z Monlko In Edvlnom 
preživele tri prijetne dal na 
Rancu, ogledali so si konje, 

jih jahali in izvedeli marsikaj 

življenju. Zanimive to bile 
tudi druge domače živali, 
pa tudi Iskanje palčkovlh 

kapic, Izdelovanje hišk 
zanje, pa tudi opazovanje 

nočnega neba ter tekmovanje 
v lokostrelstvu Opazovali 

so tudi čebele ter se veseli, 
nasmejani, polni znanja 

ter zadovoljstva poslovili 
do konjev, Andreja, Darja, 
Klance. Aljaža in tete Joži, 

Starši v vrtcu 
Ž e dolgo se zavedam, da je načelo 
sodelovanja s starši eno izmed 
na jpomembnejš ih načel, k i vpliva 
na delo v vrtcu. Z upoštevanjem 
le tega lahko pomembno vplivamo 
tako na s tarše, kot na otroke v 
skup in i Posredno to načelo vpliva 
tudi na vsa druga načela in j i h med 
seboj prepleta in povezuje. 

Osnovna šola Preserje pri Radomljah 

Zbiralna akcija za 
našega bivšega učenca 
Našemu bivšemu učencu jc usoden 
trenutek popolnoma spremenil 
'ivljenje. 

Mladi fant se je znašel na invalidskem 
Vozičku. Nikoli več ne bo hodil. Sedaj 
j« omejen v gibanju, z vozičkom se ne 
more prosto gibati, [udi v domačem 
okolju je omejen. Zlasti ga pri gibanju 
ovirajo stopnice, Zato so se domači 
odločili, da bodo v hiši poslavili dvi
galo, ki bo fantu pomagalo premagati 
stopnice, Preuredili bodo dom tako, da 
s c bo fant lahko gibal po stanovanju. 
Dvigalo so že začeli poslavljali in 
pomeni za družino veliko investicijo, 
k i jo* bodo sami težko zmogli, čeprav 
vemo, da bi vsak vse naredil za svoje
ga otroka, pa če je še tako težko. 
'"<li v naši šoli smo zvedeli za tO nov i 

co in smo bili lakoj pripravljeni našemil 
učencu pomagali pri nakupu dvigala. 
Vsak učenec je nesel domov lislek z 
opisom fantovega težkega položaja in 
prošnjo za prostovoljni prispevek za na
kup dvigala. Starši učencev, učenci ler 
delavci šole smo se zelo sočutno odzvali 
tej Fantovi situaciji in prispevali veliko 
denarja za dvigalo. Zelo se zahvaljuje
mo staršem, da so se zares radodarno 
odzvali na našo prošnjo. Denar bodo 
Staršem in fantu osebno izročili učenci 
nase šole ler mentorica Rdečega križa 
naše šole. 
S leni denarjem bodo lahko pokrili 
del stroškov za nakup dvigala. 
Vsem darovalcem Se enkrat hvala. 

Mentorica RK OŠ Preserje pri 
Radomljah 

Vrtec Domžale 

Pri nas se vedno 
kaj dogaja 
K a r nekako t e ž k o smo č a k a l i 
l e tošn je zapoznele tople d n i , 
ko lahko ve l iko svojega časa 
in dela » p r e n e s e m o « ven. T u d i 
otroci in vzgojiteljice V r t c a 
D o m ž a l e tople pomladanske 
dn i dobro i zko r i š ča jo za igro 
na ig r i šču , sprehode v okol ico 
vr tca , izlete v bolj oddaljene 
kraje in seveda za urejanje 
svojih cvet l ičnih gredic. Veseli 
so, da imajo tako ve l ika in 
skrbno negovana ig r i šča , k i 
j i m nudijo vel iko izz ivov in 
m o ž n o s t i za igro. 

Težko bi naštela, kaj vse se igra
jo. O d igre v peskovniku, vožnje 
s skiroji, postavljanja šotorov, 
risanja, slikanja, igranja nogo
meta, premagovanja ovir in spre
tnosti na igralih, kakor veliko 
raznih gibalnih in drugih iger, k i 
so j ih zanje pripravile vzgojitelji
ce. Prav ponosni so tisti starejši 
otroci, ko poskušajo svoje prve 
spretnosti na roleijih in kotalkah, 
vožnji s kolesom, ciljanjem na 
koš ipd., kot tisti najmlajši z vož

njo na tr icikl ih, risanjem s kredo, 
rajalnimi igrami . . . Vse to so 
spretnosti in aktivnosti, ki omo
gočajo razvoj otrokovih gibalnih 
in drugih sposobnosti. 
Tudi v prihajajočem poletju, ko 
je čas dopustov in je naše delo 
nekoliko drugače , a skrbno na
čr tovano, bomo poskrbeli za 
varnost, dobro počutje in pri
jetno bivanje v vrtcu. Vročino 
bomo hladili z vodo v bazenih in 
fontanah, skri l i se bomo v senco, 
katere je na naših igriščih zelo 
vel iko, nadeli si bomo zaščitna 
pokrivala, opoldan pa bomo 
počivali v notranjih prostorih 
ob umirjeni igri . pogovorih ali 
poslušanju pravljic. 
Tako otroci kot vzgojiteljice si 
bomo »privoščil i« tudi nekaj do-
pustniških oz. počitniških dni v 
krogu svojih domačih in si tako 
nabrali novih moči za prihodnje 
šolsko leto, ko bomo zopet sku
paj in sc bomo imeli lepo. 

Jana Pirman, pom. ravnateljice 

Vrtca Domžale 

Vzgoji tel j ice v našem vrtcu si 
pogosto izmenjujemo pozitivne 
izkušnje v posebno uspelih pro
jektih in j i h prilagajamo svojim 
skupinam. 

Projekt » M O J E R O K I , . T V O J I 
R O K E « v vrtcu Urša poteka že 
nekaj let. Vzgojitelj ice se trudi
mo, da ga vsako leto popestrimo 
in obogatimo z novimi idejami 
oziroma vsebinami. 

Projekt vključuje sodelovanje 
cele otrokove d ruž ine , tako širše 
kot ožje, z vrtcem. K e r je projekt 
precej širok, v skupini pa imam 
letos mlajše otroke, stare od 3 do 
4 let, sem se odloči la , da bomo 
posebno pozornost posvetili ma
micam in materinstvu ter babicam 
in njihovem pomembnem deležu 
v vsakdanjem življenju otrok. 

Že na prvem roditeljskem sestan
ku, ko smo skupaj pripravljali 
letni delovni načrt oddelka, sem 
ponudila idejo, da bi v ta projekt 
vključili tudi babice. Ž a n o v a 
babica se je ponudila, da bi še 
ostalim otrokom pribl ižala po
vesi, s katero tolikokrat razveseli 
svojega vnuka. Izbrala je povest 
Mart in Krpan in otroci so bil i nad 
njo izredno navdušen i , saj j i m 
j o je predstavila tako, da je bilo 
primerno njihovi starosti. Otroci 
so se z babico pogovarjali posa
mično , tako da si je lahko vzela 
čas za vsakega posebej. Obisk 
Ž a n o v e babice v naši skupini je 
bi l doživet je tako za otroke kot 
tudi zanjo, kot je na koncu, ko se
je poslovila, tudi sama povedala. 

V istem tednu nas je obiskala 
Katjina mamica z malo dojenč ico 
(iajo Pokazala nam je, kako se 
do jenčka previje, nahrani, umije 
in zamenja p len ičko . Otroci so 

b i l i navdušen i . Več juter zapored 
so se igrali z dojenčki iz kot ička 
in počel i z njimi prav to, kar so 
opazovali pri Katj ini mamici . 

V mesecu marcu mamice pra
znujejo tudi dva praznika. Nisem 
se poglabljala v bistvo praznikov 
in j i h razlagala otrokom, ker sem 
vedela, da tega še ne bi razumeli. 
Z otroki smo se domeni l i , da 
bomo mamice povabil i v vrtec in 
j i m pripravil i kratek nastop, saj so 
otroci skozi leto osvoji l i precej 
novih pesmic, nekaj deklamacij. 
posebno radi pa plešejo na glasbo, 
tako da po želji improvizirajo. K o 
sem j i h vzpodbudila z vpraša
njem, s čim bi mamice še lahko 
razveselil i , je padla ideja, da bi 
lahko spekli torto. V s i otroci, 
vkl jučno z menoj in p o m o č n i c o , 
smo idejo z veseljem sprejeli. 

Dan pred povabi lom mamic na 
popoldansko ča janko smo spekli 
torto. Z otroki smo pekl i celo do
poldne, pomagale pa so nam tudi 
kuharice. Uspela nam jc torta v 
obl ik i metul jčka. 

Celoten projekt smo zaključili s 
prijetnim skupnim bivanjem in 
tako mamice kot otroci so bi l i 
navdušeni in zadovoljni . C i l j e , 
kot so spoštovat i d rugačnos t po
samezne druž ine , vključiti stare 
starše v proces vrtca in razveseli
ti mamice ob njihovem prazniku, 
smo v celoti dosegli. 

K o smo se z otroki in starši na
slednje dni pogovarjali o vtisih in 
doživetj ih, so druga za drugo pa
dale ideje - drugo leto bi pa lahko 
storili še to in to in ... Tudi sama 
sem zakl juči la s prijetno misl i jo , 
da je primerno s podobnimi pro
jekti nadaljevati ter s tem pope
striti delo z otroki in starši . 

Vzg. Majda Logaja 

Vrtec URŠA. Domžale 



Ročk 
Otočec 
V M K C Akumula to r smo se letos 
odločili , da se p r i d r u ž i m o Koek 
Otočcu . 

Na ta način smo ponudili mladim 
glasbenim skupinam, da pokažejo 
svoje glasbeno znanje in sc pro-
movirajo. 
23.4.2004 smo v prostorih Akumu
latorja izvedli lokalni predizbor, na 
katerega se je prijavilo 7 skupin iz. 
Domžal in okolice. 
Pred 6-člansko strokovno komi
sijo, k i jc bila sestavljena iz treh 
profesionalnih glasbenikov in treh 
študentov različnih smeri ter 7 čla
nov publike, so nastopile naslednje 

skupine 
-1 S C R E A M 
- C O N T R A D E C O R U M 
- I IVI 'NOSIN 
- L E G E R E S 
- M I N T 
- S.P.B. 
- S i l i . 
Ocenjevali smo njihov celotni na
stop, instrumentalne in vokalne 
sposobnosti, avtorsko glasbo. 
Med 7 prijavljenimi skupinami je 
bila zmagovalec lokalnega pre-
dizbora skupina Legeres, k i jc 
morala za uvrstitev na veliki Ročk 
Otočec svoje glasbene sposobnosti 
pokazati še na finalnem predizboru 
v Novem mestu (l.okalpatriot), dne 
15.5.2004. 

Torej: L E G E R E S bodo letos nasto
pili na velikem Ročk Otočcu, ki se 
bo odvijal od 9. dol 1.7.2004. Želi
mo jim veliko glasbenih užitkov. 

MKCD Akumulator 

Plavalni tečaji 
Hura, poletje je že tu! Tudi letos si želim zaužiti čim več 
sonca, zabave in vodnih užitkov. Upam, da ho poletje dolgo 
in vroče. Lansko leto sem se naučil plavati in na preizkusu 
znanja plavanja osvojil bronastega dellinčka. letos si želim 
osvojiti srebrnega.Tud i moja sestrica, ki je stara 5 let. je 

I lansko leto obiskovala plavalni tečaj. Ona je bila skupaj s 
svojimi prijatelji v manjšem bazenu, kjer so se igrali razne 
igre.Tudi mi smo se žogali, kartali in uživali na toboganu. 

Začetni in nadaljevalni tečaji plavanja bodo potekali v domža l skem 
bazenu, od 10.00 do 15.00 ure, od ponedeljka do petka. 

izmene: 
28.6. -2.7.2004 
05.7^-9.7.2004 
12.7. -16.7.2004 
19.7.-23.7.2004 
26.7. -30.7.2004 
2.8.-6.8-2004 
9.8.-13.8.2004 
16.8. -20.8.2004 
23.8.-27.8.2004 

V O D E N J E P R O G R A M O V : 
Učitelji športne vzgoje in študentje fakultete za šport 

S T R O Š K I : 
10.000 sit posameznik za eno izmeno 
NAČIN P L A Č I L A : 
Prvi dan posamezne izmene 
P R I J A V E IN I N F O R M A C I J E : 
Vsak delavnik med S, in 15. uro 
Skupnost osnovnih šol. 
I j ubij anska X9, Domžale, 
Pel: 01/721 01 SO. fa\: 01 /721 91 85 

STARŠI , O M O G O Č I T E O T R O K O M P R I J E T N E ŠOLSKI". P O 
Č I T N I C E ! 

Zveza prijateljev mladine Domžele 

Val občani Domžal, ki pogosto zahajate v Športni park Domžale, ste verjetna 

opazili da je spremenjena lokacija centralnega vhoda. Lokacija je gotovo pri

mernejša saj bo veliko parkirišče, ki se bo tudi začelo urejati, omogočilo obis

kovalcem enostaven dostop. Potrebni so bili še nekateri drugI nujni posegi, ki so 

v zaključni fazi. Potrebno je omeniti, da ostajajo cene na nivoju leta 2003, zato 

pričakujemo, da boste po odprtju bazen obiskali v čim večjem številu. 

Pejmo se 
majat(t) 
- uspešno 
zaključeno 
Letošnji , drugi festival Pejmo sc 
majad i . k i jc b i l , glede na lansko
letnega, sk rčen le na št ir i dn i , je 
kl jub dežju zelo dobro uspel. P rv i 
dan, na če t r t ek , ko jc bilo ura
dno odprtje v kul turnem domu 
Franca K e m i k a , jc bi l predvsem 
v znamenju glasbe in » b r u h a n j a 
ognja« . 

Ogledali smo si lahko unplugged 
koncert Skatov ter koncert Tinkare 
Kovač, zvezdnice, ki je po pričako
vanju napolnila domžalski kulturni 
dom. Tisti, ki so vedeli, so priča
kovali, kdor pa ni vedel, jc bil pri
jetno presenečen, saj jc vse skupaj 
po predstavi čakala še ena, malce 
drugačna. Dva izmed članov teatra 
Cizamo sta namreč izvajala vrago
lije z ognjem. Poleg čisto pravega 

bruhanja smo na koncu dočakali 
ludi mini ognjemet. 
Čeprav je bil petek deževen dan in 
popoldanske dejavnosti niso prišle 
toliko do izraza, pa lahko rečemo, 
da so kljub dežju in mrazu glasbe
niki ta dan razgreli občinstvo. Los 
Vcntilos, Nude in A l y a so dosegli, 
daje mlado in staro stalo na Kolo 
dvorski ulici in uživalo v ritmih 
ročka. 
Sobotne aktivnosti pred Študent
skim klubom Domžale so privabile 
kar nekaj umetnosti željnih ljudi. 
Čisto pravi frizer Luka (Mič Stvling 
iz Poljanske) jc poskrbel za nove 
frizure. Zunanja podoba stavbe, kjer 
se nahaja naš klub, pa jc ponovno 
dobila nekoliko drugačne barve 

šc tisti del, ki jc ostal, so umetniki 
okrasili z grafiti. Večerni ritmi, ki so 
j ih izvajali Legeres, Passo Continuo 
in predvsem Šankrock tudi tokrat 
niso pustili ljudi brezbrižnih. Publi
ka je uživala v večernih koncertih in 
prepričanje, da je v Domžalah vse 
premalo tovrstne zabave, se je šc 
poglobilo. 

Nedeljski dan, ko jc bilo vreme 
najlepše, so izkoristili vsi tisti, ki 
radi rišejo, barvajo, streljajo, igrajo 
košarko, skejtajo ... Za M K C ! A k u 
mulator sc jc namreč dogajalo vse 
lo, kar smo našteli. Umetnijo, ki so 
nastajale izpod rok umetnikov, za 

V času od 27.5. do 30.5.2004 jc potekal projekt »Pejmo sc majat«. 

V istem času, točno 29.5. in 30.5.2004, smo v organizaciji M K C Akumula
tor realizirali H M X in S K A T E SESSION. Istočasno smo odprli prenovljen 
Športni park, ki so ga s prostovoljnim delom mladi sami uredili. 
Na oba športna dneva se je odzvalo lepo število mladih iz Domžal in okolice. 
Ljubljane, Celja, Jesenic, Nove (iorice. Slovenj (iradca in Trbovelj. 
Prireditev je potekala v športnem tekmovalnem duhu, z. velikim številom 
mladih obiskovalcev. 
Med tekmovalci obeh dnevov je komisija izbrala tri in jih nagradila z lepimi 
nagradami. 
Poksrbcli smo, da mladim, ki so prišli, ni ničesar manjkalo, saj je bilo vse v 
športnem duhu popestreno z glasbo in veliko dobre volje. 
Za mlade jc izrednega pomena, da svoj prosti čas preživljajo kvalitetno, da 
svojo energijo usmerjajo v šport... pa naj bo to B M X ali S K A T E . SE VIDI
M O N A ŠPORTNLM P A R K U ! 

MKC Akumulator (Radi hi se zahvalili podjetju SAM d.o.o., ki nam jc priskočil na pomoč pri obnovi Skaleparka in športni trgovini MACO d.o.o., ki je prispeval lepe športne nagrade za tekmovalce.) 

katere niti nismo vedeli, da to so, 
košarka, ki jo je spremljala glasba 
dua PrimTo, streljanje z zračno 
puško in lokostrelstvo, ki so ga 
pripravili taborniki iz Domžal ter 
nenazadnje tudi tekmovanje na 
»rampi« v skejlanju, je trajalo kar 
nekaj ur, niti sc nisi dobro zavedal 
in dan je bil mimo .. . 
Zvečer pa, tam, kjer smo festival 
odprli, smo ga tudi zaključili. Naj 
prej je bila pogostitev preti zadnjim 
dejanjem, ki je bil za marsikoga 
najbolj zabaven. Le" kako bi ne bi l , 
če pa so k nam v gosle prišli člani 
radijske ekipe Radia CiA-CiA, slavni 
Sašo Hribar s svojimi sodelavci na 

čeki. Da so poskrbeli za prisotnost 
vseh mogočih znanih ljudi iz sveta 
športa, zabave in politike, ni dvomi
ti. Zagotovo pajc bil najbolj časten 
slavnostni obisk predsednika repu
blike Slovenije Janeza Drnovška. 
Da ne bo pomote, v izvedbi njego
vega imitatorja. 
Zadeva, ki so jo organizirali Štu
dentski klub Domžale. Študentski 
klub Kamnik, M K C Akumulator, 
kjer je pripomogel šc eŠS, je uspela 
in glede na uspeh sc skoraj zagoto
vo vidimo ponovno prihodnje leto 

saj veste v maju. 

Mateja Kegel 

Razstava rož'ca 
V soboto, 15. maja 2004, jc v prosto
rih Mladinskega kulturnega centra 
Domžale - Akumulator potekala 
razstava na temo » R O Z ' C A « , pod 
mentorstvom Smolc&Mar inkc B. 

Prostovoljci likovne delavnice so kar 
nekaj časa namenili izdelavi izdelkov 
iz. raznih materialov, kol so: glina, 
mavec, sleklo, razne vrste 
papirja (krep papir, lepenka 
idr.), keramiko in drug upo
raben material. 
Izdelani predmeti so 
sc prodajali kupovali 
po volji kupca D A J , 
K O L I K O R Z M O R E Š ! 
Na prikazu razstave 
sta igrala tudi dva ročk 
benda ter glavna skupina 
SII.INC IA. Obisk je 
bil presenetljiv glede na 
pričakovanje in srečanje 
je potekalo v prijetnim 
vzdušju ročk glasbe in 
projekcij slik raznih 
rož 'c . 

Delavnice bodo po
tekale še naprej kot do 
zdaj, z, utečeno temo in 
predlaganimi novoslmi. 

Pričakujemo večjo udeležbo, saj jc 
razstava pokazala, kaj se izdeluje 
in ustvarja. 
Vabljeni vsi, ki imate veselje do 
ustvarjanja, kreacije in prijetnega dru
ženja. Informacije so na voljo v M K C 
A K U M U L A T O R Domžale. 

Marinka & Smola 

Zavod za šport in rekreacijo 
Domžale sporoča 

Kopališče Domžale 
V nasprotju z lanskim letom vremenske razmere ne dopuščajo odprtja 
bazena. Bazen je sicer že napolnjen z vodo, vzeti so že vzorci za kontrolo, 
tako, da načr tu jemo odprtje bazena konec tega tedna (19. junija), najkas
neje pa 25. junija 2004. Prva dneva bo, kol je že običaj , vstop prost za vse 
obiskovalce. Bazen bo odprt med 9.00 in 19.00 uro. 

Cene bodo naslednje: 
Kategorija/vrsta karte CELODNEVNA POPOLDANSKA VIKEND, PRAZNIK 
ODRASLI 800,00 700,00 900,00 
OTROCI do 15.LETA 600,00 500,00 700,00 
DRUŽINSKA 1.500,00 t 1.700,00 
OTROCI do 5.LETA PROSTO PROSTO PROSTO 
SEZONSKA/OSEBA 15.000,00 
V ceni je vštet 8,5 % DDV. 

Posebna ponudba skupinskih kart 
Kategorijo/vrsto karte CELODNEVNA POPOLDANSKA VIKEND, PRAZNIK 
OTROCI do 15.LETA SKUPINA 5 OSEB 

2.000,00 1.500,00 2.500,00 
UPORABA ZA JAVNO PRIREDITEV 

120.000,00 
UPORABA ZA SKUPINO do 20 DR 

8.000,00 
V ceni je vštet 8,5% DDV. 

Dodatne kategorije obiskovalcev: 
- Poznopopoldanska vstopnica (po 16.30 uri): 

-Zaodrasle: 400,00SIT, 
-Zaotroke: 300,00SIT, 

- Plavalni tečaji za otroke: 300,00 SIT/dan. 

Na spletni strani Zavoda www.zavod-sport-domzale.si in tvdi v lokalnih sredstvih 
javnega obveščanja Vas bomo tekoče obveščali o vseh dogodkih, povezanih z od
prtjem bazena in drugih zadevah, povezanih z uporabo kopališča v celoti. 

http://www.zavod-sport-domzale.si


Ujemi me, 
sreča 2004 
Dan, ki nas je vse presenetil; dan, v ka
terem smo spoznali, kdo smo, ml kod 
prihajamo in kaj pravzaprav imamo; 
dan, v katerem so delinitivno zmagale 
poštenost, iskrenost in resnica; dan, ki 
se bo - med drugim ,i zlatimi črkami 
zapisal v zgodovino naše čete, je bil 
dan, ko je na skavtskem srečanju 
zmagala Četa homške mularije. 

Na travniku ob obrobju Sostrega so 
se navsezgodaj pričele /hirati večje m 
manjše skupine izvidnikov m vodnic ( 
skavtinj in skavtov, starih od II 15 let) 
i ' ljubljanske regije, ki izskavtskega vi
dika pokrajinsko obsega vso Dolenjsko. 
Notranjsko m tudi Gorenjsko, Krepko 
čez 300 smo jih našteli, koje zadnji fantič 
Prikorakal v sprejemno pisarno. Skupno 
druženje smo slovesno odprli m takoj 
nato pregnali še zadnjo kapljico dež|a, ko 
so se čete vneto zapodile vsaka na svoj 
konec travnika, k svoji pivi športni igri. 
Glavni namen srečanja je bil prav preko 
športnih iger in iislvarjalnih dejavnosti 
Pripraviti udeležence na vstop Slovenije 
v Evropsko unijo. Če smo hoteli pre
magati nasprotnika, smo se morali zelo 
Ponudili, se dnig od dnigega naučili in 
Osvojiti marsikatero znanje o Evropski 
uniji. Ugotovili smo, da več glav zago
tovo več ve in lako / lahkolo sestavljali 
različne zastave držav, članic Evropske 
"nije, odgovarjali na zapletena vprašanja 

v sklopu miselnih iger. nabirali zvezdice 
za zastavo Evropske unije, preganjali 
vinise in ovire, ki so nas ogrožali, vadili 
tradicionalne plese, reševali našega pred
sednika, se sporazumevali v različnih 
jezikih ... 
Celotno dogajanje je močno popestril 
obisk dveh znanih slovenskih športnikov, 
()ba sla nas namreč zelo navdušila, zlasli 
s leni, ko sla pohvalila skavlsko gibanje 
in nam zaželela veliko uspeha pri vsem, 
kar počnemo. I'iko na i so srečanju dala 
dekleta znane glasbene skupine, ki so 
očarala prav vse še posebej seveda 
skavte!! Prijateljstva so se plella. ptički 
so žvrgoleli, nasmeh je risal nov na
smeh, nekateri so vriskali od veselja iti 
celo sonce je za trenutek pokukalo in nas 
toplo pozdravilo ... In ko smo se ravno 
dobro ujeli ... vsi vemo, kaj je - žal 

sledilo... 
( 'da homške mularije se je na ta dan še 
posebej izkazala! Prav na koncu sku
pnega druženja, ko so razglasili rezultate, 
smo bili resnično presenečeni. Od 21-ih 
prisotnih čet so našo četo naznanili kol 
zmagovalko. Ni se nam še vsem uspelo 

dotakniti pokala in kitare, ki smo jih pri
dobili z zmago, niti dobro dojeti odlične 
uvrstitve, že smo vnovič obnemeli! ( eta 
homške mularije je dobila tudi pokal za 
najbolj pošteno igral Kako smo bili po
nosni! Pa ne toliko zaradi vseh nagrad 
in pokalov, ki smo jih dobili, ampak 
predvsem zalo. ker je bil to doka/ zlasti 
za nas da sla poštenost in »skupaj smo 
močni« kombinacija, ki velja ... (Klale 
čete so se prav tako odlično odrezale! 
Tudi njim čestitke iz dna srca! 
Sicer pa z našega zornega kota smo 
bili na ta dan zmagovalci prav vsi. ki smo 
dojeli besede skavlskega ustanovitelja Hi 

1'ija. ki pravi: »Edini pravi uspeh je 
sreča!« in »Na pravi poti do sreče je tisti, 
ki jo deli z dnigimi.« Vsi udeleženci smo 
sreče ujeli veliko, jo delili, razdajali in 
dajali jo bomo kolikor ho le v naši moči 
... Komaj pa čakamo naslednje lelo. da 
se s skavtinjanii in skavti ljubljanske 
regije ponovno snidemo! Dobra volja je najbolja! 

V imenu Čete homške mularije 
Vestna vidra 

Priznanje za 
izjemen dosežek 
Andražu Gregoriču 
Vsako kto v mesecu mladosti v I juh i jani v ('ankaijevem 
d «niu poteka festival sodobnih umetnosti mladih. I ,etos 
s " 'ali v znamenju ustvarjalnosti mladih dnevi med 10. 
l n '5. majem, ko smo si na festivalu I ransgeneracije, 
" 1 , sk'(lniku festivala Podobe trenutkov, izdelke slovenskih 
s r ( ' ' 'njcšolccv, |<j s „ t v l u festivalu sodelovali, lahko tudi 

"k'kdali. 

Razstavljene so bile najboljše slike, risbe, grafiko, plakali. 
fotografije in glasila, v Kosovelovi in Šlihovi dvorani pa SO 
se s svojimi uprizoritvami predstavljale izbrane gledališke 
skupine. Med razstavljenimi deli so bile tokrat tudi fotografije 
Andraža (Ircgoriča, dijaka tretjega letnika Srednje šole za ob
likovanje in fotografijo, štipendista Občine Domžale. Andraž 
je za festival ustvaril kolekcijo fotografij, v kateri je v fotograf
ski objektiv lovil vodne kapliec. ki so ob pomoči domišljije in 
Uporabljenih barv ustvarjale nenavadno zanimive podobe. 
Selektorji so bili naklonjeni predvsem tistim uprizoritvam in 
delom, v katerih je avtorski, kreativen pogled posameznika 
najbolj prišel do izraza. Akademski slikar (lašper .lemec, se
lektor za likovno ustvarjalnost, je poudaril, da so mladi ustvar
jalci v svojih delih pokazali, da so Sestopili na pol tesnega raz
voja svojih izrazov ter s tem oblikovanja jasno razčlenjenega 
Odnosa med njihovim notranjim in zunanjim svetom. Barbara 
Rogelj, vodja kiillurnovzgojncgn in huinanisličnega progra
ma v Cankarjevem domu, pa je na zaključni slovesnosti ob 
Podelitvi nagrad dejala, da slar slovenski pregovor pravi.da se 
PO jutru dan pozna in da tO velja tudi za umctnosl. ki odpira in 
"silicija novo občutenje sveta in odnosov v njem. Podeljene 

so bile nagrade za izjemne prispevke s področja gledališča ter 
likovne in video ustvarjalnosti. Andraž je prejel priznanje za 
izjemen dosežek s področja liilogralije. Iskrene čestitke. 
Maja se je zaključil tudi natečaj, ki so ga ob obletnici rojstva 
igralke Itc Kine razpisale (ihčina I )ivača. Slovenska kinoteka 
in Srednja šola za oblikovanje in fotografijo. Tudi na tem nate
čaju je bil Andražev ciklus fotografij o Škratcljnovi domačiji, 
rojstni hiši lic Kine. nagrajen. Andražev pogled skozi objektiv 
ujame podobe svela na malo drugačen način in tO mu med 
dnigim prinaša uspehe. 

H.G. 

Prehod Venere 2004 
^ a lep in sončen torek, 8. junija, smo po 122 letih lahko 
opazovali Venerin prehod Sonca skoraj iz vseh krajev na 
' ^ m l j i . Nebesni pojav smo opazovali tudi na Srednji šoli 
Domžale, kjer so se nam pridružili še učenci OŠ Venclja 
p i r k a in O S Roje. 

Venera, znana tudi kol Zemljina dvojčica, je »pokrila« Sonce 
/ a pičlo 0,1 %. Celotno površino Venere pokrivajo rumeni 
Oblaki, ki so iz drobnih kapljic žveplove kisline. Zadržujejo 
vPadno Sončevo loplolo. zalo je Venera najbolj vroč planet v 
( )soiičju. Površinska temperatura Venere je okrog480' C, < ki 
Soitta je oddaljena 0.724 astronomske enote (107.500.000 
* m ) in ga obkroži že v 225 dneh. Venera nima izrazitih letnih 
časov. Zaradi svojega premera, ki znaša 12.104 km iu mase, 
« meri 0,X2 Zemljine mase. je naša dvojčica 

fvi navdušenci, skupaj z mentorjem prof. Jakovccm, smo 
S c Zbrali že ob sedmi uri, ker smo morali pripravili teleskop 

za snemanje in projceiranjc »Soočenega mrka« na veliko 
platno v eni od učilnic. IX'lo ni bilo zelo naporno, opazovanje 
prehoda tudi ne, naporna je bila samo vročina. Pri teleskopu 
smo se menjavali vsaki dve ure, največja gneča pa je bila 
med odmori, saj med šolsko uro ni bilo priporočljivo hodili 
na opazovanja. Z. opazovanjem smo zaključili ob pol dveh. 
ko seje zaključil prehod. Bil je tudi že skrajni čas, saj je že 
močno pripekalo, 
Kei smo vedeli, da se bo opazovani prizor zgodil naslednjič 
šele čez S in potem čez 120 let, smo vsi izrabili priložnost, ker 
je bila res edinstvena, No, sicer bo Še en Venerin prehod v "na
šem" času, 6, junija 2012. a taknit boza uspešno opazovanje 
treba potovali daleč na zahod! 

Špela in Suzana. Gimnazija Domžale 

P r i h a j a P o o l p a r t y 2 0 0 4 

I clošnji l'oolpai lv se bo dogajal v četrtek 24. junija 2004 
z začetkom ob 15. uri. Najprej se bomo zabavali v igrah z 
žogo (košarka ob bazenu, odbojka na travi), prepustili se 
bomo vodnim igram (blazine, vodni baloni, vodne pištole 
. . .) , za vse skupaj pa bosta skrbela študentom dobro po
znana spikerja. 

Za glasbo čez lian bo poskrbel D.l Magic.da v asa grla ne bodo 
sulia pa bo skrbel prolcsion.ilni barnian Primož, s coeklaili. V 
večernih urah se bo na domžalskem bazenu predstavila aero-
bična skupina Afa Shovv Tcam, nakar sledi glasbeni vrhunec 
dneva prcdskiipina ( nijvdicm in zvezda večera M A G N I -
FI( t). Saj še veste? Vstopnice kupite v Študentskem klubu ali 
pa na eŠludenlskcin Servisu. 

Mateja Kegel 

G a . B r e d a 

S m o l n i k a r , 

g o s t j a C e n t r a 

z a m l a d e 

IS. 5. 2004 so v okviru že uveljav
ljenih torkovih kulturnih večerov 
v Centru za mlade gostili pisate
ljico, gospo Kredo Smolnikar. Ta 
prijetna in optimistična gospa, 
vedno polna delovnega in ustvar
jalnega elana. M je z veseljem 
odzvala povabilu mladih in vseh 
tistih, ki j im je ljuba njena pisana 
beteda. / . njimi je preživela pri
jeten večer in j im dala popotnico 
za živ ljenje. 

Prisluhnili so njenim besedam, naj 
vztrajajo m ne obupujejo, kajti s leni 
bo pol že narejenega. Tudi sama j im 
je razkrila svojo življenjsko zgodbo, 
pripovedovala o svojih prvih pisa
teljskih začetkih in o tem, kakšne 
so bile Domžale nekoč. S tem jc 
mladim pričarala čas, ki pomeni 
most med tem. kar je umrlo in vsem 
tistim, kar se šele rojeva. V izredno 
prijetnem vzdušju je iz svoje najno
vejše knjige prebrala zelo zanimiv 
del pripovedi brez vejice, kakor pra
vi sama. Vsi so bili navdušeni nad 
zanimivostjo zgodbe in nad tem. 
kako jo jc znala gospa Breda pre
brali. Uživali so v njeni iakrosti in 
duhovitosti in si želeli še več lakih 
in podobnih srečanj. Tudi v ( enliu 
so bili veseli, da se jc gospa Breda 
kljub stiski s časom odzvala vabilu. 
Vedo. da ima veliko dnižino, saj jc 
matna štirih otrok, in ogromno dela 
z domačini podjetjem, lako da ji ZB 
pisateljevanje ostaja bolj malo časa. 
Ker pa je Breda gospa z izrednim 
talentom, verjamejo, da bo kljub 

teMU izpod njenega peresa poleg 
štirinajstih knjig. Id jih |c zc izdala 
(večino v samozaložbi), prišlo še 
kaj. kar jim bo popestrilo življenje 
in krajšalo čas. Zato naj bo teh ne
kaj vrstic iskrena zahvala, ker jih 
je počastila s svojim obiskom in 
vzpodbuda njenemu nadaljnjemu 
pisateljev anju. 

Nada Dalan 

C e n t e r z a m l a d e 

D o m ž a l e 

m e s e c a j u n i j a v a b i 

P R E D A V A N J E Z R A Z P R A V O 
v petek, 11.6. ob 18.00 v Knjižnici Domžale N A S I L J E osebno doživ
ljanje in družbeni učinki. Gosta srečanja bosta dr. Maja RUS M A K t )VI ( 
(psihiatrinja in vodja odd. za zasvojenost v C M Z Ljubljana) in mag. Miha 
M A Z Z I N I (pisatelj, publicist, scenarist). Okroglo mizo bo vodil Dušan 
M A C U R A (filozof, programski vodja Enajste akademije). Srečanje bo 
potekalo ob podpori Urada RS za mladino in Zavodom E N A J S T A A K A 
D E M I J A , 
torkovi večeri 
15. 6. ob 19.00 uri - »POLETJE V LASEH« -
modne poletne frizure bo oblikoval Miha GRII..I. 
22 .6 .04 ob 20.00 u r i - » O D P R I M O OKNA« - odprtje likovne razstave 
mladih s posebnimi potrebami. Razstavljali bodo: Ana Poljšak. Mojca Vr
hovnik, Aleš Podkrajšck, Miha Breznik m Matevž Navinšck. 
V centru je na ogled fotografska razstava Aleša Sazonova. Vabljeni! 
POD M O S T O V I L J U B L J A N I C E - iz sedanjosti v preteklost -
ponedeljek, 14. 6. od 16.30 do 20.00 ure. 
V E S E L E POČITNICE v času od 28. 6. do 20. 7. 04 
vsak dan med 9.00 in 15.00 uro za mlade od I. do 7. razreda,. Inf. in prijave 
do zasedbe mest na tel.: 722-66-00. 
Poletni tabor ,«MORSKl G A J S T R U N J A N 2004« od IX. 8 do 27. 8.04 za 
mlade od X do I 5 let. Inf. in prijave v ( Z M . 
V A B I L O M L A D I M U S T V A R J A L C E M 
V okviru torkovih kulturnih večerov odpiramo mladim ustvarjalcem mož
nost, da predstavijo svoje delo širši javnosti. Zato vabimo vse, ki delujele 
na kateremkoli področju umetnosti (literarni, likovni, fotografski, glasbeni. 
. . .) , da se odzovete. 
Za otroke od 8 do 15 let. Informacije in prijave do zasedbe mest osebno 
v C Z M . 
ŠPANŠČINA 
Začetni tečaj španščine: Skupini se zbirata vsak petek. Prva od 14.00 do 
15.30. druga pa od 15.45 do 17.15 ure. 
Nadaljevalni tečaj poteka ob nedeljah med 18.30 in 20.00 uro, pod vod
stvom Irene (irmek. 
S V E T O V A L N I C A 
je namenjena mladim in njihovim staršem. Cc se želite pogovoriti o svojih 
stiskah, smo vam pripravljeni prisluhniti, anonimno in brezplačno po
magati, iskati odgovore in usmerjati vašo prihodnost na bolj prijazno in 
svetlejšo pot. 
Dobrodošli vsak dan med 8.00 in 16.00 uro. ob ponedeljkih, torkih in sre
dah do 18.(K) ure. Oglasili se bomo tudi na telefon: 722 - 66 - 00. 
U S T V A R J A L N E D E L A V N I C E 
Ob torkih med 16,00 in 19.30 uro potekajo ustvarjalne delavnice za mla
de. 
Ob sredah med 15.00 in 16.30 uro sc ustvarjalno izražajo mladi s posebni
mi potrebami. Delavnice vodi Mateja Absec. Vabljeni vsi mladi, ki vas taka 
oblika izražanja veseli. 
S K U P I N A Z A S A M O P O M O Č 
odvisnikom, svojcem in prijateljem. 
Vsak drugi ponedeljek v mesecu med 19.30 in 21.00 uro, pod vodstvom 

Center za mlade Domžale vabi na 

Vesele počitnice 
za mlade od 1. do 7.razreda 

— — — — — — — — — — — — — — — — — — — — -\ 
Skupaj bomo od 28. junija do 20. r 

jul,ja2004od9.()()do 15.00 ure. I P R I J A V N I C A / . A V E S L I K P O O I N K X (OD 28. 6. D O 20. 7. 04) 

Vsak dan se bomo zbrali v ( en
l i u za mlade na Ljubljanski 70 v 
Domžalah. Naš čas bomo preživeli 
kreativno, zabavno in sproščujoče 
v naravi, na izletu, v bazenu ... P r i 
spevek znaša dnevno 1000 S i l . kar 
vključuje stroške prevozov, vstop
nin, material, sladke priholjške, 
pijačo. Malico otroci prinesejo s 
seboj. Obvezne so predhodne pr i 
jave (do zasedbe mest) s polovičnim 
predplačilom. Dodatne informaci
je dobite na tel. št. 722 - 66 - 00, ali 
osebno v Centru za mlade, Ljub
ljanska 70. Skupina jc omejena na 
deset otrok. 

IME IN PRIIMEK: 

N A S L O V : 

111 I I O N STARŠEV: 

Morebitne posebnosti otroka, za katere menite, da je potrebno seznaniti 
animatorja: 

Podpis staršev: 

Center za mlade Domžale 

O r g a n i z i r a p o l e t n i t a b o r 
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Namenjen je otrokom, ki zaradi 
različnih razlogov ne morejo uživ ali 
radosti ob morju, lahor bo potekal 
v kampu Strunjan in sicer od 18. 8. 
do 27.8. 04. Deset dni bomo preživeli 
pod šoloi skimi platni, bili aktivni v 
vodi in ustvarjalni na kopnem. ( e 
ste zainteresirani, se z izpolnjeno pri
javnico oglasite v Centru za mlade. 
Ljubljanska 70. Število mest je ome
jeno, prijave sprejemamo le osebno, 
do zasedbe mest. 
Letovanje financira Občina Domža
le, zato je prispevek staršev le HKH) 
SIT. Ob prijavi je potrebno vplačati 
celotni znesek. Z.a informacije smo 
dosegljivi na telefonu: 722-66-tHI 
vsak da« od 7.30 do 18.00, četrtek do 
16.00, petek do 13.00 ure. 

P R I J A V A N A T A B O R » M O R S K I G A J S T R U N J A N 2004« 

Ime in priimek kandidata/ke 

Naslov ' 

Kraj in poštna številka 

Telefon (doma) 

G S M 

( v službi) 

Podpis staršev ali skrbnika 

V Domžalah 



LDS in 
sedem dobrih 
razlogov 
Liberalna demokracija, L D S , je skupaj z 
Demokra t i čno stranko upokojencev Slo
venije, DI 'S i iS , Slovencem in Slovenkam 
ponudila sedem dobrih razlogov / a nove Slo
v e n k e zmage, k i jih bosla i/v oljčna evrop
ska poslanca Jelko Kac in in Mojca Drča r 
M u r k o zastopala v Evropskem parlamentu: 

I J U 
IHt-KAlNA »IMDKMACCf, SlllVmi.fr 

- enakomerno razvite regije - 2,8-odstotno 
višja rast od E U , integriran razvoj mest in po
deželja kol stičišč dveh koridorjev; 
- zdravo in zelena Slovenija dostopnost 
zdravstvenih storitev zdrava prehrana in 
živiejnje trajnostni razvoj; 
- pluralnost znanja in vrednot večja svoboda in 
odgovornost šol gibljivost študentov in diplom po 
Evropi do 3 odstotne HDP v razvojne raziskave 
- prepoznavni in kulturni - svoboda izražanja 
kulturna raznolikost slovenščina brez meja; 
- solidarna in čuteča skupnost, zaposlovanje 
kot ključ socialne vključevanosti - spodbuja
nje aktivne starosti solidarnost generacij; 
- skupen evropski dom spoštovanje človekovih 
pravic Ustava za Evropo dobrososedski odnosi. 
Pričakujemo, da bomo s skupnimi močmi uspeš
no uresničevali vseh sedem dobrih razlogov. 

LDS Domžale 

preboj v prvo gospodarsko ligo - konkurenčno 
gospodarstvo, spodbujanje in uveljavljanje 
inovativnosti in evro 2007; 

LDS Domžale čestita Izvoljenima poslancema 

v Evropski parlament In se zahvaljuje volilcem 

In volivkam za podporo. 

Ustanovljen 
lokalni odbor 
SMS Domžale 
Dne 30.05.2004 je v restavracij i R e p o v ž 
potekal ustanovni zbor Loka lnega odbora 
S M S D o m ž a l e . 

Prisotne člane je uvodoma pozdravil pred
sednik S M S Dominik S. Černjak, k i j e pred
stav il programska izhodišča Stranke mladih 
Slovenije in smernice S M S , projekte, k i so 
že v teku po posameznih S M S Lokalnih od

borih in pri ložnosti , ki j ih vidi za čim boljše 
delovanje lokalnega odbora in stranke. 
Glavni tajnik S M S Jože Vozelj je predstavil 
sistem lokalne organiziranosti stranke in 
Pravilnik o delovanju S M S L O Domžale . 
Člani so nato sprejeli sklep o ustanovitvi 
lokalnega odbora S M S Domža le in sprejeli 
Pravilnik o delovanju ter i zvo l i l i izvršni in 
nadzorni odbor. Z a predsednika je bi l izvo
ljen Matjaž Pečovnik , sicer občinski svetnik 
in podžupan Občine Domža le ; za podpred
sednika občinski svetnik Robert Rutar in 
Robert Šušnjara, člana izvršnega odbora sta 
postala še Darja Andrejka in Igor Hrovat. 
Prisotni so si po končanem zboru ogledali 
še Skate contest, k i je potekal v organizaciji 
Mladinskega kulturnega centra Domža le . 

SMS Domžale 

SLS zaskrblj ena glede 
slovenskega zdravstva in 
poziva vlado k ukrepanju. 
Predsednik SLS Janez Podobnik in dr. Berta 
Jereb sta 8. junija predstavila poglede SLS na 
slovensko /dravstvo po vstopu v E U . O b tem 
sla se oba strinjala, da je položaj zaskrbljujoč, 
kot enega glavnih problemov pa sta izpostavila 
preilvsem stanje na Onkološkem inštitutu v 
Ljubljani. Enakega mnenja je bil tudi pred
sednik parlamentarnega odbora za zdravstvo, 
delo. družino, socialno politiko in invalide ter 
poslanec SI S Stanislav Brenčič. ki je skupaj 
s predsednikom SLS Janezom Podobnikom 
vlado po/v al k takojšnjemu ukrepanju. 

SLOVENSKA UUOSKA_SIHANKA 

"Področje zdravja je tisto, kjer upravičeno priča
kujemo več Evrope v Sloveniji. Slovenski pacienti 
imajo na voljo samo slabo polovico zneska, ki ga 
imajo za zdravstvene potrebe na voljo pacienti iz 
Nemčije. Istočasno imajo bolniki v Sloveniji zelo 
enak standard storitev kot jih imajo bolniki v Nem
čiji. Zato je razumljivo, da slovensko zdravstvo 
poka po šivih." je položaj zdravstva v Sloveniji 
orisal Janez Podobnik. Položaj rešujejo iznajdljivi 
zdravniki in požrtvovalne sestre, pri problemih pa 
premalo pomagajo politiki in državni uradniki. 
Prebivalstvo Slovenije se stara in v državi jc vse 
več obolelih za rakom. V SLS ob tem ocenjujemo, 
da sla lako široka kot politika preslabo pripravljeni 
na omenjeni trend. Država linančno in materialno 

Občinski odbor SLS Domžale se zahvaljuje 

vsem članicam in članom, ki so pomagali 

pripraviti srečanje z listo kandidatk in 

kandidatov Slovenske ljudske stranke na 

ploščadi pred Vele. Slastna potica, krofi 

in ostale dobrote so bile še kako prisrčen 

znak veščih domžalskih gospođini In naše 

gostoljubnosti! 

ni pripravljena, da bi sledila trendom, stroki pa pri
manjkuje dobrih zdravnikov onkologov. 
V SLS zato predlagamo dve poti: vlada naj se 
odzove takoj in v okviru zakona o izvrševanju 
proračuna najde prerazporeditve in določen del 
denarja usmeri za nakup nujne opreme na ()nkolo-
škem inštitutu v Ljubljani. Čc pa vlada ocenjuje, da 
so proračunski vin premajhni, naj takoj predlaga 
rebalans državnega proračuna; SLS DO z veseljem 
podprla izredno zasedanje DZ. na to temo. Najti 
je mogoče več načinov za pridobitev finančnih 
sredstev - država lahko proda nekaj državnega 
premoženja in iz. lega vira denar nameni za nakup 
omenjene opreme, eno od možnih rešitev vidimo 
tudi v tem, da država v tem ali prihodnjem letu iz
gradi kakšen kilometer avtocest manj. 
Dr. Berta Jereb, ki že vse življenje dela na področju 
ontologije, seje podrobneje dotaknila predvsem 
položaja na Onkološkem inšlitiilu. Po njenih 
besedah gre za edino institucijo v Sloveniji, kjer 
se bolniki z rakom lahko zdravijo z obsevanjem. 
Da je takšno zdravljeno možno samo v Ljubljani 
Jerebova pripisuje dejstvu, da je oprema za takšno 
zdravljenje zelo draga. Po njenem mnenju bi bilo 
dobro imeti podobne centre tudi drugje v Sloveni
j i , na primer v Mariboru, kamor bi sc lahko hodili 
bolniki zdravit in jim ne bi bilo treba na zdravljenje 
odhajati v Trst. " V ontologiji nam manjka vsega. 
Manjka nam slavba. manjka nam opreme, pred
vsem manjka kadra." je dejala Jerebova in dodala, 
da zalo decentralizacija ni možna, saj manjka tudi 
osebja na onkološkem inštitutu v Ljubljani. S po
dobnimi težavami se srečujejo povsod po svetu, 
a slanja kot je v Sloveniji. Jerebova v tujini še m 
srečala. Po njenem mnenju je za nastali položaj 
odgovorna država. 

»Odbor Državnega zbora za zdravstvo, delo, 
družino, socialno politiko in invalide se je aktivno 
vključil v reševanje problematike Onkološkega 
inštituta«, jc pojasnil Brenčič. ki meni, da jc vlada 
dolžna takoj intervenirati in poiskati sredstva za 
nakup nujne opreme za inštitut. Vlada mora po 
njegovih besedah ukrepali v roku dveh mesecev. 

Rok Ravnikar 

N o v o v o d s t v o 

K r a j e v n e g a o d b o r a 

S D S D o m ž a l e 

Nedavno so se člani SDS, ki živijo na področju 
vseh treh domžalskih krajevnih skupnosti, zbrali 
na volilni konferenci, kjer so med drugim izvolili 
novo vodstvo. Za predsednico je bila soglasno 
izvoljena Lucija Živce, za podpredsednika pa 
Primož Žibert . 

Prisotni člani so se dogovorili šc o načinu delovanja 
krajevnega odbora, predsednik SDS Domžale Alek
sander Kabaj ter tajnik SDS Domžale Janez Stibrič 
pa sta jih seznanila z. nekaterimi trenutnimi aktualno-
političnimi dogodki. Prisotni so sc dogovorili, da sc 
bodo poleg političnih aktivnosti s člani dobivali tudi 
na različnih družabnih srečanjih ter prireditvah, ki jih 
bodo organizirali. 

SDS Domžale 

Podpredsednik Primož Zlbert in predsednica Lu
cija Živec sta bila soglasno Izvoljena za vodenje 
Krajevnega odbora SDS Domžale na volilni konfe
renci tega odbora (foto: Janezu Stibrič) 

SDS Domžale in oba evropska poslanca dr. 

Miha Brejc in dr. Romana Jordan Cizelj se 

Iskreno zahvaljujemo za izkazano podporo 

na volitvah. 

P o j d i t e z 

n a m i n a 

k o l e s a r s k i i z l e t 

S D S 
SI )M Donftale (Slovenska de
mokratska mladina Domžale) 
za vse člane in simpatizerje 
SDS tudi lelos ob Dnevu držav
nosti organizira tradicionalni, 
lokra l že (>. kolesarski izlet v 
Kamniško Bistrico. Zbirališče 
in odhod bo v petek, 25. junija 
ob 8. uri zjutraj na ploščadi 
pred blagovnico Vele v Domža
lah. Vljudno vabljeni. 

SOM Domžale 

Predsednik N.Si dr. Andrej Bajuk 
v Kulturnem domu 
Franca Bernika v Domžalah 

»Dva je več kot ena!« 
V sredo, 2. junija 2004, jc bil v Kul turnem domu Iranca 
Bernika predstavitev kandidatov N.Si za poslance v Evropski 
parlament, ki ga je organiziral Občinski odbor NSi , k r ščansko 
ljudske stranke Domžale . 

V prvem, kulturnem delu večera sla nastopila Fantovski pevski 
zbor iz Doba, ki ga vodi Mateja Starbek Zorko. 
Po njem je vse zbrane nagovoril predsednik OO N.Si Domžale 
dr. Marko Starbek in na oder za okroglo mizo povabil dr. Andreja 
Bajuka (na predstavitev jc prišel z ženo, svojo »večno« spremlje
valko) in dva kandidata za evropskega poslanca Nove Slovenije, 
in sicer Toneta Kokalja in domačina dr. Janeza Vaslcta. 

Evropski tabor Nove Slovenije v 
Trebnjem 

»Zdaj, Slovenija, 
zdaj je čas!« 
Na evropskem taboru so sc 
predstavne kandidatke in kandi
dati N.Si za poslance v evropski 
parlament: nosilec liste Lojze 
Peterle, Ljudmila Novak, Anton 
Kokalj, dr. Alenka Svcrc, Janez 
Vasle. Maruša Novak in Jernej 
Pavlin. 

Udeležencem, ki so sc začeli zbirali 
ob enajsti uri, jc do začetka uradne
ga dela programa krajšal čas Pihal
ni orkesler Ircbii|e. Na prizoriščeje 
član izvršilnega <xlhora N.Si Ignac 
Polajnar, ki jc pritekel iz. Moravč v 
Trebnje, prinesel evropsko in slo
vensko zastavo, ob trinajsti uri se 
jc ob zvokih slovenske in evropske 
himne ter s prihodom predsednika 
N.Si dr. Andreja Bajuka, evrobusa 
s kandidati N.Si in predsednika 
odbora za zunanjo politiko Evrop
skega parlamenta Elamrja Uroka, 
pričel uradni del. 
Najprej je zbrane nagovoril pred
sednik N.Si dr. Andrej Bajuk. 
ki jc spregovoril o novih izzivih 
stranke, o njenih vrednotah in 
ciljih, viziji. V svojem govoni je 
zavrnil vse oblike kolektivizma 
ter sodobne oblike redukcij in 
vsako omejevanje človekove 
kulturne identitete, predvsem pa 
ekonomizcin, ki reducira človeško 
osebo na zgolj njeno ekonomsko 
razsežnost. Dr. Andrej Bajuk se
je zavzel za solidarno dnižbo kol 
udejanjanje te povezanosti po na
čelu siibsidiarnosh ter v skladu z. 
načelom enakih možnosti. Zanj je 
bistvo nove demokratične kulture 
osebna odgovornosl, ki zahteva 
aktivno sodelovanje vsakogar v 
političnem življenju. O tem je še 
rekel: »V svobodni demokratični 
družbi pa lahko predvsem s politič
nem udcjslvovanjcm izboljšujemo 
naše življenje. Od vsakega človeka 
terja požrtvovalnost in srčnost. 
Zraste pa lahko le na novem za
upanju med ljudmi. Spoštovanje 
dane besede pa je nujen pogoj za 
politično verodostojnost (zalo pri 

nas in za nas: Beseda velja!).« 
Predsednik N.Si je spregovoril o 
mestu stranke v Evropi in o tisti 
povojni I vropi, ki jo jc isto ljudsko 
krščansko-demokralsko politično 
gibanje omogočilo, oblikovalo ter 
Odločilno prispevalo pri osnovanju 
sodobne socialne države. V svojem 
nastopu se je med mnogimi dru
gimi temami dotaknil tudi Koali
cije Slovenije in dejal: »Koalicija 
Slovenija med N.Si in SDS pred
stavlja trdno alternativo sedanji 
koalicijski politiki pod vodstvom 
strank komunističnega nasledstva. 
Je jedro političnih sil, ki se brez lig 
v žepu prizadevajo za izlek procesa 
tranzicije v vsestranski, evropski 
normalnosti. Koalicija Slovenija 
ostaja odprta vsem sorodno mis
lečim političnim silam in vabi vse 
ljudi, ki želijo na p<xllagi načel in 
Vtednol slovenske pomladi graditi 
boljšo, demokratično, uspešno Slo 
venijo po evropskem merilu« V 
sklepnem delu pa je izrazil skupen 
ponos o listi kandidatov N.Si za 
prve »evropske« volitve 13. junija 
2004 v Evropski parlament, na 
kateri je kandidat tudi Domžalčan 
dr, Janez Vasle. 
Udeležence evropskega tabora jc 
pozdravil tudi Elamr Urok in izra
zil veselje nad tem, da lahko izrazi 
podporo listi N.Si pred volitvami 
v evropski parlament, še posebej 
I ojzetu Pelerlctu. kije veliko storil 
za Slovenijo in Evropo, posebno z 
delom v Konvenciji. 
Kandidatke in kandidati za po 
slance v Evropski parlament 
so se na kralko predstavili več 
sloglavi množici, ki jih je po 
spremila z bučnim aplavzom, 
Uradni del se je zaključil z akrobat; 
skim nastopom letala, ki ga jc pilo
tiral Tomo Poljanšek. Dogajanje v 
zraku jc komentiral Lojze Peterle, 
kije (udi sam navdušen letalec. 
Zabavni del so sooblikovali an
sambel Slapovi, Marjan Zgonc 
in Ragljc. 

N.SI 

Prvi je več kot osemdesetim poslušalcem spregovoril predsednik N.Si 
dr. Andrej Bajuk, ki je med drugimi svojimi mislimi poudaril, da sc v 
Sloveniji prepočasi dogajajo spremembe na mnogih različnih področjih 
življenja v naši državi. Predsednik stranke seje zavzel za Evropo na na
ših tleh, kajti po njegovem mnenju gre samo za to, in to čimprej! 
Za njim je dr. Janez Vasle, predsednik K O N.Si Domžale in kandidat liste 
N.Si za evropske volitve predstavil celotno listo, katere povprečna starost jc 
44,5 let, ki je tudi ustrezno regionalno zastopana. Potem jc v nekaj mislih 
predstavil delo Evropskega parlamenta, s katerim seje osebno seznanil, ko 
je bil z. Lojzetom Peterletom v Bruslju inje imel tudi možnost spoznati nje
govo veliko priljubljenost med zdajšnjim evropskimi poslanci. 
Nato se jc šc predstavil Anton Kokalj, tajnik N.Si in eden izmed sed
mih kandidatov Nove Slovenije na volitvah v Evropski parlament, ki 
je povedal, daje zanj kandidatura poseben izziv. 
Po izčrpni predstavitvi so kar »deževala« vprašanja iz številnega 
občinstva. Ljudi so zanimali najbolj aktualni politični in gospodarski 
dogodki pri nas in v tujini, največ pozornosti pa so namenili odstopu 
predsednika dr. Andreja Bajuka z. mesta predsednika Komisije za 
nadzor proračuna in drugih javnih financ pri državnem zboru RS. 
Na koncu srečanja je predsednik OO N.Si Domžale dr. Marko Star
bek povabil na I. i. cvrobus N.S i , kije v četrtek, 3. junija 2004. obis
kal ludi Domžale. Na evrobusu N.Si sla poleg nosilca lisic Lojzeta 
Peterleta potovala še Ljudmila Novak in Janez Vasic. 
Po končani predstavitvi pa seje velik del obiskovalcev - na čelu s 
predsednikom stranke dr. Andrejem Bajukom in Antonom Kokaljein 
in dr. Janezom Vasletom, obema kandidatoma za evropskega po
slanca, še za nekaj časa zadržal na prijetnem srečanju v preddverju 

loničeve dvorane v K D Franca Bernika. Bogdan Osolln 

Občinski odbor N.SI Domžale čestita vsem kandidatom za volitve 

poslancev v Evropski parlament, še posebej Izvoljenima - Lojzetu 

Peterletu In Ljudmili Novak, In se volivcem zahvaljuje za zaupanje. 

S v o b o d n i h s i n d i k a t o v S l o v e n i j e 

Se veliko problemov 
V letu in pol po uveljavitvi Zakona o delovnih razmerjih se v 
praksi še vedno pojavlja veliko problemov in v p r a š a n j . Zaradi 
tega moramo bi l i delavci zelo pozorni, kaj podpisujejo. 

Veliko vprašanj je povezanih s sklepanjem pogodb o zaposlilvi, zlasti 
za določen čas. Delodajalci namreč večinoma zaposlujejo za določen 
čas. Ob tem jc dobro vedeli, da se lahko pogodba za določen čas 
sklene, če gre za: izvrševanje dela, ki po svoji naravi traja določen 
čas. nadomeščanje začasno odsotnega delavca, začasno povečan 
obseg, dela, zaposlitev tujca ali osebe brez državljanstva, ki ima 
delovno dovoljenje za določen časa, razen v primeru osebnega do
voljenja, poslovodne osebe, opravljanje sezonskega dela, delavka, ki 
sklene pogodbo o zaposlilvi za določen čas zaradi priprave na delo, 
usposabljanja ali izpopolnjevanja za delo, oziroma izobraŽevanja, 
Zaposlitev za določen čas zaradi dela v prilagoditvenem obdobju na 
podlagi dokončne odločbe in potrdila pristojnega organa, izdanih v 
postopku priznavanja kvalifikacij po posebnem zakonu, opravljanje 
javnih del oziroma vključitev v ukrepe aktivne politike zaposlovanja 
v skladu z zakonom, pripravo oziroma izvedbo dela, ki je projektno 
organizirano, delo. potrebno v času uvajanja novih programov, nove 
tehnologije ter drugih tehničnih in tehnoloških izboljšav delovnega 
procesa ali zaradi usposabljanja delavcev, voljene in imenovane 
funkcionarje oziroma dnige delavec, ki so vezani na mandat organa 
ali funkcionarja v lokalnih skupnostih, političnih strankah, sindika
tih, zbornicah, društvih in njihovih zvezah, druge primere, ki jih do
loča zakon oziroma kolektivna pogodba na ravni dejavnosti. 
( asovim Offlejitev Za Sklepanje pogodb o zaposlitvi za določen c as 

je urejena v novem zakonu o delovnih razmerjih (32. člen), Po tem 
členu se pogodbo o zaposlilvi sklene za omejen eas. ki |c potreben, 
da se delo v primerih, navedenih v leni členu, opravi. 
Zelo pomembno je vedeli, da novi zakon določa tudi pravilo glede 
ponovitve in skupnega trajanja pogodbe 0 zaposlitvi za določen 
čas. Po novem zakonu delodajalec ne sme skleniti ene ali več za
porednih pogodb o zaposlitvi za določen čas z istim delavcem in za 
isto delo. katerih neprekinjen čas trajanja bi bil daljši kot dve leti, 
razen v primerih, k i j ih določa tudi zakon o delovnih razmerjih. 
Zalo jc dobro, da se delavci pred sklenitvijo pogodbe, pozanimajo, 
ali res obstajajo razlogi, zaradi katerih delodajalec ponuja v podpis 
pogodbo o zaposlitvi za določen čas, oziroma da jo podaljšuje. 

J . Arnuš 

http://SlllVmi.fr
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Podaljšan rok za 
oddajo zahtevkov 
Avstriji 

Ob dnevu 
izgnancev 
Znano športno rekreativno središče 
Mostec je bilo letos kraj osrednje 
republiške slovesnosti ob dnevu iz
gnancev, katere se je udeležilo tudi 
veliko nekdanjih Izgnancev z našega 
območja. Krajevna organizacija 
Domžale je namreč kot vsako l i lo H 
vse člane in članice pripravila brez
plačni avtobusni prevoz, prijetno 
nedeljsko opoldne pa je s svojim 
promenadnim koncertom polepšala 
Kodna Slovenske vojske. 

Udeleženec je pozdravila Ivica Zni-
daršič, predsednica Društva izgnancev 
Slovenije, ki je poudarila, da 7. junij 
praznujemo v spomin na 7. junij i941, 
ko su Nemci iz. Slovenske Bistrice pri
silno izgnali večji transport Slovencev. 
Govorila je 0 trpljenju nekdanjih žrtev 
vojne ter o prizadevanjih društva, da se 

krivice moralne in materialne popra
vijo. Osrednji slavnostni govornik je 
bil minister za delo, socialno politiko 
in družino, dr. Vlado Dimovski, k i je 
med drugim poudaril, da je drŽava \ 
okviru možnosti v veČini primerov 
poskrbela za varstvo nekdanjih žrtev 
vojnega nasilja, Janez Stanovnik, 
predsednik Z Z B N O V Slovenije pa je 
govoril o Evropi načel in vrednot, ki bi 
jih morali uveljaviti tudi pri nas in po 
šestih desetletjih prenehati s politiko 
delilve Slovencev. Več kot 2000 iz
gnancem SO pozdrave prinesli tudi šte
vilni gostje, nato pa smo v kulturnem 
programu, ki ga je vodil Jože Logar, ob 

I Z Ž I V L J E N J A I N D E L A D R U Š T E V I N O R G A N I Z A C I J 

Medobčinsko društvo invalidov Domžale 

Na poti k jubilej u 
»Življenje prinaša vesele in žalostne dni. prinaša prijetne trenutki, pa tudi tre
nutke preizkušenj, ki so lažji, če nismo sami, če je nekdo z nami." prav i Ldvard 
Završnik, predsednik Medobčinskega društva invalidov Domžale, ki že skoraj 
tri desetletja pokriva področje invalidov na območju bivše (»Kine Domžale. 

Bogat program, s katerim skrbijo za invalide, ohranjanje zdravja, pa tudi za so
cialno ogrožene, člani in članice pridno uresničujejo. Prav v mesecu juniju so 
pripravili kar dve odmevni akciji, o katerih boste lahko še prebrali. Pripravili so 
namreč tradicionalno letovanje v Topolščici za težke invalide. IX. junija 2004 pa 
so gostili prijatelje iz pobratenega Društva invalidov Izola, ki so v Domžalah 
vedno dobrodošli gostje, ("lani in članice so zadovoljni s programom ohranjanja 
zdravja, v katerem ima posebno mesto tudi letovanje v Izoli, dobro obiskani pa so 
tudi prijetni izleti, na katerih spoznavajo domovino in tujino. 
Čeprav si v teh dneh in mesecih predvsem prizadevajo, da bi uresničili bogat program, 
sprejet na letošnjem občnem zboru, so njihove misli že v letu 2005. ko praznujejo tride
set let uspešnega dela. Odločili so sc. da bodo tudi ob tem jubileju izdali manjši zbornik 
in v njem predstavili zgodovino društva ter njegove riajvidncjšc dosežke, med katere 
zanesljivo spadajo tudi novi prostori, ki omogočajo lažje delo vodstvu društva, hkrati pa 
v njih že potekajo tudi nekatere preventivne aktivnosti na področju zdravstva. 

Skupinska slika večjega dela udeležencev osrednje slovesnnstl ob 7. juniju - dnevu slovenskih Izgnancev. 

Moškem pevskem zboru Barje, lahki« 
pozdravili t tu 1 i Kamniške Kolednike. 
Uradnemu delu spominskega sre-

Krajevna organtzacta Društva Iz

gnancev Slovenije Domžale obvešča 

vse, Id ste med drugo svetovno vojno 

pristno delaH na območju sedanje dr

žave Avstrije, da je M podaljšala rok 

za oddajo zahtevkov za nadomestilo za 

opravljeno prisilno delo. Obrazce lahko 

dobite na sedežu tlrustva. 

čanja je sledilo srečanje, v katerem 
so sc velikokrat našli nekdanji iz
gnanci, ki so pred več kol šcslinu 
desetletji skupaj preživljali dneve 
trpljenja tako v lagerjih. kot na 
prisilnem delu ter v koncentracijskih 
taboriščih. Med spomine o trpljenju, 
o uničenem zdravju in otroštvih in 
mladostih, pa je kol sončni žarek vse 
prisotne grelo upanje, da se grozote 
druge svetovne vojne in vseh drugih 
vojn ne bodo nikoli več ponovile. 

Prijetno polet 
D. I. 

Ob 60-letnici požiga partizanske bol
nišnice »Triglav na Kolovcu« 

Spominska slovesnost 
Dne 08.0S.2004 smo sc zbrali na 
Kolovcu, kjer je pred šestdesetimi 
l e ' i delovala in bila uničena parti-
'anska bolnišnica »Triglav«, da bi 
Osvežili spomin na delo in požr tvo
valnost partizanskih zdravnikov in 
bolničarjev, ki so v težkih, skoraj 
nemogočih razmerah skrbeli za 
ranjene soborce in da bi poeastl-
" *pomin na tovariše, borce, ki so 
(>- maja 1944 izgubili življenje ob 
I K '"ivkeni napadu na bolnišnico. 

"°lniJnico »Triglav« so zgradili v 
.uju 1044, ker je postala tista v 

^•'ličjem hribu na Kovah premajhna 
In preblizu ceste. < i radili sojo tovari
ši: Jože Pirš I uka. Srečko Vicnjak. 
Ivan in Slavko Vrcnjak. Jože Jazbec 
in Luka Hribar, Vinko in Jože Žcbo-
vec l.ipko ter liane Klopčič V i 
ktor, Material za gradnjo in opremo 
so zagotovili požrtvovalni aktivisti 
iz Dupclj. Kolca, Kov. Radomelj in 
Skerjančevega, dolga je bila 12 m, ši
roka 5 m. V bližini je bil tudi bunker 
Za osebje, velik približno 4x4 m. 

Kljub številnim nemškim hajkam v 
okolici je nemoteno delovala do 5, 
maja 1944. Takrat so v bolnišnici 
izvedeli, da je neki domačin, ki je 
dezertiral iz Slandrove brigade, po 
Kamniku govoril, da ve, kje je na 
Kolovcu bolnišnica. Poostrili so 
previdnost in zamaskirali vse poli 
in sledove. 
A naslednje jutro sojo Nemci in raz 
Irganci že začeli iskali. Celo jutro so 
stiskali obroč in preiskovali teren. Po 
poldnevu je nanje naletel desetletni 
partizan Poldek. jim ušel in obvestil 
tovariše, Medlem so Nemci odkrili in 
napadli nekaj deset metrov oddaljeni 
bunker za osebje. Bolničarju in nekaj 
lažje ranjenim borcem sc je posrečilo 
rešiti šestnajst jih je srečno ušlo. 
Odpor v bunkerju so Nemci kmalu 
premagali in sedem tovarišev prisilili 
k predaji, tri od teli Srečka, Janeza 
Kosnialina in Luka Hribarja so muči
li in ustrelili. 
Ko so odkrili vhod v bolnišnico, so 
iz. nje napodili ranjence, ki so lahko 
hodili, in jih zaslišali. Nekaj so jih 

P o v e č a l e s e b o d o p l a č e k o v i n a r j e v 

Socialni partnerji v kovinski in elektroindustriji so sc dogovorili o povi
šanju plač. Na osnovi aneksa h kolektivni pogodbi te dejavnosti se bodo 
Plače vsem delavcem v kovinski industriji prvega maja in prvega avgu
sta dvignile po 4000 tolarjev, prvega novembra pa še za 1000 tolarjev. 
Povišanje plač bodo obračunsko izvedli tako, da ho delodajalec doseda
njo plačo delavca, vključno z. vsemi dodatki in dodatkom do minimalne 
Plače, nominalno povišal za dogovorjene zneske. 

Poleg lega so se socialni partnerji dogovorili, da sc bodo na podjetniški ravni 
nadaljevala pogajanja za dodatno povišanje plač v skladu z rastjo produktiv
nosti dela in možnostmi posameznega podjetja. 

J . Arnus 

T O S A -

M O V C I 

s o n a s 

d o b r o z a 

s t o p a l i 

Na Bledu so bile 
prejšnji teden špor t 
ne igre sindikata tek
stilcev in usnjarjev. 

Domžalske tekstilce 
je odlično zastopala 
številna ekipa T O S A 
M o v c i . v . Razpo 
loženje je bilo kljub 
deževnemu vremenu 
veselo. Športna sreča
nja in igre pomenijo 
veliko, saj ustvarjajo 
pristne odnose med 
ljudmi, ki . ..ar je s sindi
kalnega vidika najbolj 
«agoceno. 
'osaniovci, bravo! 

J . Arnuš Dekleta Iz Tosame so v odbojki vsako leto boljša 

kol ujetnike odgnali, ostale pa poslali 
nazaj in jih oh vstopanju pomorili s 
Streli v tilnik, težke ranjence pa so 
pobili kar na njihovih ležiščih. Bol
nišnico so zažgali. Iz požgane sta se 
kasneje rešila le dva tovariša, 
šesldesel let je minilo od takrat in 
prav je, da se še spominjamo teh 
dogodkov in da našim vnukom in 
pravnukoni to povemo. 
V kulturnem programu so sodelovali: 
moški pevski zbor Radomlje, ženski 

pevski zbor Toko. Janez Hafner, učenci 
OŠ Prescrje pri Radomljah, pevka Sil
va Kosec m eden od šlirih še živečih 
tovarišev, ki so bili v lisičin času v 
bolnišnici Triglav na Kolovcu. Franc 
Bemot. ()rganizator in povezovalec je 
bil g. Štefan Kočar. Zahvale gredo tudi 
tabornikom Roda mlinskih kamnov 
Radomlje, g.Duhoviuku iz podjetja 
< n.islo do o,in T K D Rova. 

ZZB NOB Radomlje In Območno 

Vodstvo Medobčinskega društva delovnih invalidov Domžale z gosti ob jubilej
ni 25. skupščini 

Vojnim 
invalidom 
podaljšati 
življenje 
Na delovnem sestanku Društva 
vojnih invalidov Domžale v maju 
je bilo ugotovljeno, da so pododbori 
društva uspešno opravili anketiranje 
več kol 100 članov - vojnih invalidov 
in družinskih članov. Namen anke
te je bil . da se ua podlagi zbranih 
podatkov ugotovijo zdravstveno 

Atletski klub V E L E Domžale 
V a b i vse t e k a č e in rekreativec 

na t rad ic iona ln i 

O l i m p i j s k i t e k 2 0 0 4 

s startom v dolini 
pod J A M A R S K I M D O M O M na (iorjtiši 

26. junija 2004 ob 19. uri 
(prijave od IX. ure dalje) 

Lahko boste izbirali med 4 in X km dolgo progo, 
na prijeten rekreativni dan pa vas bo spominjala 

O L I M P I J S K A M A J I C A 

stanje, socialni položaj in razmeri 
v katerih živijo člani, hkrati pa tudi 
njihovo delovanje na rikrcativnem 
področju, lako bi društvo in Zveza 
društev vojnih invalidov Slovenije 
dobila realno slanje in tako lažji 
in natančneje načrtovala posebne 
socialne programi1. Predsednik 
Jože Brodar se ji zahvalil vse. ki so 
proslov oljno opravili anketiranje 
na terenu. 

Na sestanku smo sprejeli tudi. pro
gram športnih aktivnosti društva v 
letošnjem letu. Največ bo planinskih 
pohodov, kolesarjenj, obiskov Arbo-
retuma Volčji Potok, Term Snovik. 
hkrati pa bomo tudi balinali. streljali 
in šahirali. Zborno mesto je vsako 
sredo ob 9. uri pri Mini baru v Vol
čjem Potoku. S seboj imejte potrjeno 
društveno izkaznico, pohodništvo bo 
organiziramo vsako prvo in zadnjo 
soboto v mesecu na istem zbornem 
mestu, v primeru slabega vremena 
se pohodi prestavijo. Pohodi bodo 
organizirani skupaj s turističnim dru
štvom, za posamezno sekcijo so za
dolženi posamezni vodje, na čelu teh 
pa je referent za šport in rekreacijo, 
Lojze Hrovat. tel. 041/538-954. 
Poročilo revizijske komisije 0 delu 
društva v obdobju od 13. II. 2003 do 
19. 2. 2004 je ugodno, saj je bilo ugo
tovljeno, da društvo deluje zakonito 
in ima sprejemljive pogoje za delo. 
Zveza DCI Slovenije bo organizirala 
dvodnevni seminar za računovodki-
nje in tajnice za vsa društva v državi. 
Odločili smo se. da se bomo udeleže
vali vseh srečanj, proslav in prireditev. 

Jože Novak 

Ob 60-letnici grozot okupatorja 

Živa zgorela v bunkerju na Homškem hribu 
V soboto popoldne, 22. maja, je kra
jevni odbor zveze borcev Radomlje 
na Domskem hribu nad bistriškim je
zom, pripravil spominsko slovesnost 
ob 60-lctnici tragedije, ko so Nemci 
v bunkerju živa zažgali mlada parti
zanska obveščevalca Petra Boljka in 
Viktorja Protena. 

V kulturnem programu so nastopili: 
učenca osnovne šole Prescrje pri Ra
domljah, oktet Tosama in slavnostni 
govornik Peter Jerman, ki je v svojem 
govoru obudil spomin na la dogodek. 
16. junij leta 1944 je bil usoden za dva 
mlada partizanska terenca. Peter Boljka 

Vrhanctov iz Homca je že jeseni 1943 
ušel z dela v Dravogradu, se vrnil do
mov in poslal terence in obveščevalec. 
Zimo je prebil skrivaj po po hišah v 
okolici. Na pomlad pa sla si z Viktorjem 
Prosenom v I lomilcem hribu ob Bistrici, 
severno od Rakčcvega mlina, zgradila 
bunker. Skromno opremljeno, vendar 
dobro prikrilo zemljanko velikosti 2x2 
metra. Z mahom in smrečicami skril 
vhod pa je bil iz struge Bistrice. V njej 
sla lahko prespala, pisala poročila in si 
na majhnem gorilniku tudi kaj skuhala 
V noči pred tragedijo sta se vrnila z akcije 
Peter se je še okrog treh ponoči oglasil 
doma m naročil sestri Pepci, naj jima pri

nese kosilo. Svetovala mu je. naj zdaj ne 
hodi v bunker, saj bi ga lahko kdo videl 
in izdal. Ko je naslednji dan okrog enih 
popoldne Pcpca že odšla s kosilom od 
doma proti hribu, je k Vibanetovim prišel 
ves zaskrbljen Lojze Drolc in povedal, da 
je I lomški hrib obkoljen. Pepeo so Nemci 
prijeli, koje mimo župnišča zavila v gozd. 
izgovori, kam je namenjena, niso bili do
volj prepričljivi /••< Nemce, predvsem pa 
ne za slovenske izdajalec, ki so bili med 
njimi. Odvedli so jo do bunkerja, kjer je 
videla grozljiv prizor. Njenega brata Petra, 
že vsega črnega in opečenega, so žgali na 
ognju, da je kričal od neznosnih bolečin, 
dokler se m onesvestil. Viktorje zvezan, 
ožgan in ves opečen negibno ležal na tleh. 
da ni vedela, ali je živ ali mrtev. Tudi njo 
so pretepali, potem pa sojo mimo Rakčc
vega mlina odpeljali k sosedu, kjer so jih 

zasliševali. Tja so iz tovarne v Prcscrajh 
pripeljali tudi njenega moža Ignaca Kobil
ca in ixl doma še njiinc otroke. Preden so 
jih sredi popoldneva gestapovci odpeljali 
v Kamnik, so iz smeri Homškega hriba 
zaslišali močno eksplozijo in opazili črn 
dim. Zaman so potem gledali v tisto 
smer in čakali, kdaj bodo privedli Petra in 
Viktorja. Vendar ju žal ni bilo. Gestapovci 
soju živa vrgli v bunker, kjer sta zgorela. 
Prinesli so samo Petrovo ruto in pripeljali 
njegovo kolo ter se norčevali. 
Na koncu svojega govora pa je Peter Jer
man še poudaril: »Šesldesel let je minilo 
od takrat, šestdeset let. kijih Peter in Vik-
lor nista doživela zaradi divjaštva oku
patorja in podlosti njegovih pomagačev 
- domačih izdajalcev, ki so le mesec dni 
prej prisegli večno zvestobo okupatorju. 
Mi , ki gmotudi po njuni zaslugi in z,i Ju 

gi tisočev njunih soboreev dočakali poraz 
okupatorjev in osvoboditev ter doživeli 
desetletja miru in svobode, smo se zbrali, 
da počastimo spomin na njuna dejanja 
in njuno žrtev Danes je bolj kot včeraj 
potrebno spominjati se znova in znova, 
kakšno strašno ceno je slovenski narod 
plačeval in plačal za svoj obstoj in svojo 
svobodo in da je ta cena bila mnogo višja 
zaradi izdaje in kolaboracije. Spominja
mo se tega in spominjali se bomo zato, 
da se to nikdar več ne ponovi. Da ne bo 
nikomur več uspelo zaradi svojih poli
tikantskih interesov zanetiti med nami 
bratomornega boja, pa naj svoje interese 
skriva v še tako svete cilje in maziljenc 
besede. Nikoli ne bomo dovolili, da bi 
sile, ki so pod krinko boja proti komuniz
mu organizirale izdajalsko sodelovanje z 
okupatorji, umazale in zatrle spomin na 
junaško borbo proti fašizmu in nacizmu 
in na junake, ki so v tem boju žrtvovali 
svoje življenje za našo svobodo« 
Vsi prisotni, ki so se kljub dežju 
udeležili spominske slovesnosti, pa 
so se žrtvama boja proti okupatorju 
poklonili z minuto tišine. 
Po koncu svečanosti pa je bilo ob še 
vedno živi partizanski pesmi srečanje 
vseh zbranih pri čebelarjih, Veroniki 
in Ludviku Lapu na Homcu. 

Vido Repanšek 



H v a l a 

Spoštovane krvodajalke in krvo
dajalci, spoštovani organizatorji 
krvodajalstva, člani Rdečega križa 
Slovenije, zaposleni v Zavodu Re
publike Slovenije za transfuzijsko 
medicino in v enotah splošnih 
bolnic: 

4. junij je vaš praznik, vseslovenski 
praznik, ko se vam poskušamo 
skromno zahvaliti za vaš prispevek 
k zdravju ali k ohranitvi življenja 
posameznika in, dovolite, da rečem 
tako, za vaš prispevek k narodovemu 
zdravju. Tega prispevka ne izražamo 
v številkah, ampak rečemo preprosto 
- vi ohranjate prostovoljno, samo
zadostno in anonimno krvodajalstvo 
na najvišjem nivoju vsem dnržbenim 
spremembam navkljub. 
Letos je prvikrat vaš praznik tudi 14. 
junij, svetovni dan krvodajalstva, 
ki simbolično povezuje milijone 
darovalcev in strokovnjakov z. mili
joni dobitnikov najbolj nesebične 
pomoči - temu je še najbolj podobno 
darovanje med žensko in moškim, 
iz česar nastane novo življenje. Tudi 
darovanje krvi ali telesnih organov 
prinaša novo življenje - kaj pa je 
drugega prebujenje iz hude bolezni 
ali življenjske nevarnosti v tako rekoč 
novo življenje? 

Oba praznika sta namenjena temu. da 
samo dva dni krvodajalstvo ni ano
nimno - ta dneva je prav. daje druga
če. Učeni in pametni možje in žene so 
govorili o vrednotah, ki so jih zapisali 
tudi v knjigi, a med prvimi vrednotami 
bi moral biti ta nenadomestljivi altnii-
zem darovanja sebe brez pričakovanja 
plačila ali nadomestila zgolj zato. 
ker je darovanje sebe hkrati darilo 
sebi. Za prvo darovanje je potreben 
pogum, potem dajanje postane stil 
življenja, ki ga ne najdemo na mod
nih revijah, na glamuroznih straneh, 
v družabnih kronikah, tega stila ne 
priporočajo strokovnjaki vseh vrst za 
vsakovrstne stile. ne. ker se ga ne vidi, 
ker je brezplačen, ker je anonimen. 
Razen danes in 14. junija. 
Zahvaljujemo se vsem medijem, ki 
objavljajte pozive in širile intbmiacije 
o kivodajalstvu. četudi za to darujete 
prostor in čas, za katerega bi sicer do
bili plačilo. Od srca se vam zahvalju
jemo in si želimo, da bi nas spremljali 
tudi v prihodnje v naših prizadevanjih, 
da ohranimo in razvijemo slovensko 
krvcxkijalstvo tudi fxi padcu enih meja 
in nastanku novih Tudi krvodajalstvo 
je živ organizem z vzponi in padci, 
zato potrebuje skr-bno in odločno 
roko ter pogosto tudi veliko srčnosti 
in vztrajnosti. Nenazadnje se zahva
ljujemo poslancem, ki so zadnje čase 
toliko pozornosti posvetili tudi Rdeče
mu križu Slovenije. Zahvaljujemo se 
jim za skrb. tla bi bili tatovi za tatove 
spoznani in kaznovani in nedolžni 
za nedolžne razglašeni Ni bilo afere 
Rdeči križ, bili so posamezniki, ki 
so oškodovali največjo humanitarno 
organizacijo na svetu, pri nas delujočo 
že 138 let ki 51. leto skrbi za nemo
teno organiziranje krvodajalcev in ki 
je vsemu navkljub ohranila največji 
delež pomoči Slovenkam in Sloven
cem - koliko bo šele lahko pomagala, 
ko se bo zaupanje vrnilo. Ne smemo 
pozabiti, da ima Rdeči križ sedem na
čel - humanost, nepristranskost, nev
tralnost neodvisnost, prostovoljnost, 
enotnost in univerzalnost - in da ne 
pozna razlik med tistimi, ki so pomtiči 
potrebni: v tem je edinstveno gibanje, 
ne zgolj dništvo, gibanje združeno v 
mednarodno družino. 
Spoštovane Slovenke in Slovenci: hu
manost je bila pn nas pogosto na pre
izkušnji, a je bila vedno zmagovalka, 
pa naj so nas preskušali vojne, narava 
ali bogovi. Naj tako tudi ostane in ko 
bo predsednik države ali predsednik 
vlade ali minister za zdravje nasle
dnje leto ob priliki izrekel v osrednji 
televizijski oddaji zahvalo, nekako ta
kole: hvala krvodajalke in krvodajalci, 
brez vas bi bil svet siroma-šnejši in 
ljudje bolj nesrečni. Morda bi lahko to 
rekel kak srčni kirurg ali predstavnik 
Hipokratove družine: v imenu stroke 
in bolnikov hvala, ker brez vas, krvo
dajalke in krvodajalci, bi bile naše 
mojstrovine brez uranja na uspeh in 
naši bolniki prepuščeni negotovi uso
di. Šele takrat bo imelo krvodajalstvo 
pravo mesto v družbi to je tudi edino 
pravično plačilo za darovanje brez pri
čakovanja plačila. I hala vam vsem za 
105 000 darov v letu 2004! 

Rdeči križ Slovenije 

4. mednarodni Rotary dobrodelni golf mrnir 
Rotarv club Domžale in Rotarv elub 
Medvode sta v soboto, 22.5.2004, 
organizirala že 4. Rotarv dobro
delni golf turnir na prekrasnem 
golf igrišču Arboretum v Volčjem 
Potoku. 

To je že četrta večja dobrodelna akcija 
domžalskih rotarijancev v rotarijskem 
letu 2003/2004, ki ga v tem letu uspe
šno vodi njegov predsednik, prof. dr. 
France Habe. Skupaj z domžalskim 
l.ions klubom je bil organiziran do
brodelni koncerl simfoničnega orke
stra Srednje glasbene šole Ljubljana 
v hali Komunalnega centra Domžale, 
jeseni leta 2003, skupaj z »Ince Men
geš« jc bila organizirana v mesecu 
marcu 2004 zelo uspešna likovna ko
lonija »Naša hiša«, z udeležbo več kot 
10 slikarjev ter v mesecu aprilu 2004 
tradicionalni dobrodelni gala Rotarv 
ples na Brdu pri Kranju. 
Letošnji dobrodelni golf turnir je 

imel prvič mednarodno udeležbo in 
je bil svojevrstna generalka za plani
rani mednarodni turnir v letu 2005, 
ko rotarijci proslavljajo 100 letnico 
svoje ustanovitve. Prvo njihovo 
srečanje je bilo namreč 23. februarja 
1905 v Chicagu: sestali so se Paul 
Harris (odvetnik), Svlvesler Schiele 
(trgovec s premogom). Hiram Shorev 
(konfekcionar) in Gus Luhr (rudarski 
inženir). Različni poklici prvih štirih, 
različna verska pripadnost in različne 
narodnosti simbolizirajo princip ra
zličnih poklicev, toleranco za vsako 
versko skupnost in mednarodni značaj 
rotarijstva. 
Kljub slabi vremenski napovedi seje 
zbralo nekaj nad 70 igralcev, od tega 
7 Norvežanov in Fincev, f> Nemcev 
(gostov Rotarv cluba Medvode), I 
Anglež, 2 Hrvata, ostali pa so bili 
Slovenci in seveda tudi Slovenke. 
Med drugimi so sc te dobrodelne 
akcije udeležili bodoči vice guverner 

Rotarv distrikta 1910, g. Tone Glavan, 
ki bo od 1.7.2004 naprej pristojen za 
slovenske rotarijce, saj distrikt 1910 
organizacijsko pokriva področje Av
strije, Madžarske, Hrvaške in Slove
nije. Organizatorji so posebej ponosni, 
da so v svoji sredi gostili smučarske 
trenerje in skakalce iz Norveške in 
Finske, ki jih je pripeljal naša smu
čarska legenda Ludvik Zaje, ki živi 
in dela na Norveškem. Najbolj znano 
ime pa je gotovo bil Finec Kojonko-
ski Mika (tudi sam rotarijec), dobro 
znan našim ljubiteljem smučarskih 
skokov kot eden najboljših, če žc ne 
najboljši smučarski trener na svetu. 
Ob njegovem vodstvu je bila na sveto
vnem vrhu tako reprezentanca Finske, 
Avstrije kot v zadnji sezoni Norveške. 
Seveda uspešnega rezultata dobro
delne akcije ne bi bilo brez številnih 
sponzorjev in donalorjcv, za kar se jim 
je posebej zahvaliti. Vreme je zdržalo 
do konca tekmovanja, potem pa je pri

čelo deževati. Vendar se s tem dogo
dek ni končal. Druženje, dobrodelna 
avkcija umetniških slik in proglasitev 
zmagovalcev turnirja se je nadalje
valo v prijetnem vzdušju do večera. 
Zmagovalci turnirja so bili vsi igralci, 
saj so prispevali sredstva pomoči 
potrebnim, v moški konkurenci je v 
tekmovalnem smislu zmagal Vladimir 
Bračko, v ženski pa Irena I labe. 
Značilnost dražb umetniških slik na 
dosedanjih turnirjih, ki so bile rezultat 
druge akcije domžalskih rotarijcev 
»Slikarska kolonija Naša hiša«, je, da 
se vedno vse slike zaradi dobrega iz
bora in kvalitetnega vodenja, prodane 
po bistveno višji ceni, kot je izklicna. 
Kot je to že tradicija na teh turnirjih, 
sta predsednika obeh Rotarv klu
bov Domžale in Medvode izročila 
predstojniku Kliničnega oddelka za 
otroško kirurgijo in intenzivno tera
pijo doc. dr. Janezu Primožiču ček v 
vrednosti 500.000,0(1 SIT za nabavo 

medicinskih aparatov prenosnih 
baterijskih aspiratorjev, ki jih bodo 
uporabljali pri prevozu bolnih otrok 
znotraj bolnišnice in zunaj nje. 
Tak aparat omogoča srkanje sluzi 
iz telesnih votlin in dihalne cevke 
(tubusa) pri otrocih, ki so na umetnih 
pljučih in je pri oskrbi kritično bolnih 
otrok nepogrešljiv. 
Ker je čisti izkupiček presegel zgoraj 
navedeno donacijo, bosta organiza
torja preostali del čistega izkupička 
namenila za svoje ostale humanilarne 
akcije iz svojih lastnih programov. 
Tako v Rotarv clubu Domžale tudi 
letos ne bomo pozabili na naše pri
jatelje rejence in na društvo »Sožitje« 
oziroma gojence »Ince Mengeš«. 
Organizatorji turnirja so prepričani, da 
bo v letu 2005 v mesecu maju še p< isebcj 
slovesno na golf igrišču Arboretum ob 
praznovanju 100. obletnice rotarijstva. 

Anton Preskar 

Dobrodelni 
koncert ob 
deseti obletnici 

GAMSI 
pomagajo 
Kristjanu 
V maju so v Poletnem gledališču na 
Studencu G A M S I ob svoji desetlet
nici, ki sojo pravzaprav praznovali 
v letu 200.3, pripravil i dobrodelni 
koncert ter izkupiček namenili 
malemu Kristjanu, dečku polnemu 
energije in otroškega pr ičakovanja , 
ki si kljub zdravstvenim težavam 
skupaj s starši želi živeti prav tako 
kol vsi šliiilelniki. 

Njihovemu povabili, da nastopijo 
na dobrodelnem koncertu, se je 

odzvalo veliko znanih slovenskih 
pevcev in pevk ler ansamblov in 
glasbenih skupin, ki so pod prijetnim 
vodenjem Darje Vrhovnik pripravili 
obiskovalcem nepozaben večer ter jih 
spomnili na zgodovino kljub mladosti 
že legendarnih G A M S O V . Izkupiček 
koncerta, okrogli milijon, sla ata Ja
nez in mami Vera Omahna, katerima 
sc fantje še posebej zahvaljujejo za 
prav vse, česar so bili od njiju deležni. 

DIMIMX 
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N o v o b j e k t - z a b o l j š e s t o r i t v e 

V obrtni coni Trzin opravlja 
svojo dejavnost podjetje A S 
Domžale Moto center, d.o.o. k i 
je pred kratkim zaključilo inve
sticijo v vrednosti 130 mio Sit. Z 
novim objektom je podjetje pr i
dobilo 800 m2 pokritih površin. 
Tako je zaokrožena izgradnja 
kompleksnega avto-moto centra 
na 5000 m2 zemlj išča s preko 
2000 m2 pokritih površin. Z no
vim objektom se izboljšujejo po
goji za delovanje prakt ično vseh 
dejavnosti podjetja. Program 
motornih koles Honda, katerih 
pooblaščen zastopnik za Slove
nijo je A S Domža le , je pridobilo 
nove servisne prostore, ki bodo 
pripomogli k še kvali tetnejšemu 
in hitrejšemu delu tega servisa. 
S selitvijo servisa motorjev iz 
starega objekta bo o m o g o č e n a 
reorganizacija poteka tehnič
nih pregledov motornih vozi l . 
Pregledi bodo potekali hitreje, 
ker bodo vse stranke obiskale 
administrativno pisarno samo 
enkrat. Pričakujejo tudi, da bodo 
v kratkem pridobili od ustrez
nega organa tudi pooblastila 

za prve registracije in nekatere 
druge upravne postopke, katere 
morajo stranke urejati sedaj na 
upravni enoti in to samo v času 
uradnih ur. V novih prostorih je 
dobil svoj prostor tudi servis za 
tehnični program znamke Hon
da, katerega uvoznik je tudi A S 
Domžale . Gre za generatorje, 
vodne črpalke , vrtne kosilnice, 
stabilne motorje, snežne freze 
itd. Servis opravlja storitve tudi 
za izdelke drugih znamk, k i 
imajo vrgajene motorje znamke 
Honda. Oskrba z rezervnimi deli 
poteka redno dvakrat tedensko 
direktno iz centralnih skladišč 
za Evropo. Avtomobilski ser
visni center je z novim objektom 
pridobil avtomatsko avtopralni-
co s sodobno tehnologijo vodne 
reciklaže znamke Christ in tudi 
servisno delavnico za avto-
mehaniko in vulkanizerstvo. Z 
novo pridobitvijo je podjetje 
A S Domža le Moto center ure
dilo sodoben avto-moto center, 
k i o m o g o č a opravljanje skoraj 
vseh storitev za potrebe avto-
mobilistov in motoristov. 

ob glasnem aplavzu številnih navdu
šenih obiskovalcev izročila malemu 
Kristjanu in njegovi družini. 
Njihov oče Janez je bil v letu 199.3 
glavni pobudnik za ustanovitev glas
bene skupine G A M S I , ki so jo sprva 
sestavljali Marko, Janko in Tonček 
Omahna. Njihov »Korl« jc postal nori 
hit, nad katerim so sc navduševali po 
vsej Sloveniji, pa ludi izven meja, 
sledila pa mu jc vrsta drugih hitov, 
ki jih je od leta 1996 pomagal obli
kovati solo kitarist Tomaž. Palčič, ki je 
s svojim glasbilom vtisnil G A M S O M 
poseben pečat. Potem jc šlo vse samo 
šc navzgor, novi hiti so se rojevali in 
navduševali ljubitelje njihove glasbe, 
ki sojo lahko našli tudi na štirih kase
tah. V lelu 1007 seje skupini priklju
čil bobnar D a m i r J U R A K in sledili so 
novi hiti, pa tudi nova zamenjava, saj 

jc Damira v letu 2003 zamenjal Frenk 
Burja, čudovit glasbenik in humorist 
s prav posebno toplino. »Kdor ne 
skače, ni Slovenc,« so besede, ki te 
v hipu spomnijo na G A M S U , ki nc 
pozabijo omeniti, da za njimi stop 
vrsta fantov, ki j im pomagajo pri 
organizaciji in izvedbi koncertov, ki 
se jih jc nabralo za nekaj sto, iskrena 
hvala pa gre tudi izdelovalki njihovih 
»uniform«, gospe Mariji iz Bouticjue 
Pesnik. 

Ob iskrenih čestitkah G A M S O M 
tako za enajst let kot za uspešen 
dobrodelni koncert pa za konec pre-
pišimo šc odstavek iz njihove pred
stavitvene zloženke, avtorice Leniča 
Janje, ki jc o G A M S I H , ansamblu 
za vse generacije, zapisala: »No, za 
G A M S I jc uspešno desetletje. Z go
tovostjo lahko trdimo, da so s svojim 
delom krepko zaznamovali dogajanje 
na slovenski narodno-zabavni sceni. 
S svojim prepoznavnim stilom so 
marsikomu »sedli« v srce. Veseli
mo se z njimi in j im želimo še bolj 
uspešnih naslednjih deset let. In še 
nekaj! Ah sle opazili, kako talentiran 
»podmladek« jih gleda in jim želi bili 
čisto podoben, le kako nc, zgodovina 
sc ponavlja! Mali »gamsji norčki« so 
že na sceni!« 

Župnijska 
Karitas Domžale 

Skupaj 
napoti 
V če t r t ek , 20. maja, je bi l v dvora
ni komunalnega centra že t radici 
onalni karitasov koncert Skupaj 
na poti. O b čas tn ih pokrovitel j ih, 
Slovenske karitas in O b č i n e Dom
žale ter generalnemu pokrovitelju 
Vis t ra ter sponzorjih koncerta sc 
jc nabralo del dragocenih sred
stev za najbolj potrebne. Svoj 
k a m e n č e k v mozaik dobrodelno
sti so prispevali vsi nas topa joč i , 
ki so se odpovedali honorarju 

manjših ter peska in vode, da jo tako 
popolnoma napolnimo. Ce začnemo 
v obratnem vrstnem redu, posodo 
sicer napolnimo, ne moremo pa 
vanjo na koncu zložiti manjših in 
velikih kamnov. Podobno jc v živ
ljenju, ki ga gradimo s pomembnimi 
in navidez manj pomembnimi deli. 
ki pa so lahko za druge šc kako 
pomembna. Predsednik župnjiskc 
Karitas Domžale, g. župnik Janez 
Simcc, sc je ob zaključku zahvalil 
vsem nastopajočim, organizatorjem 
ler številnim pokroviteljem in po
slušalcem za izkazano dobro vol /" 
in solidarnost do ti stili, ki j im Kari-
las pi maša novo upanje. 

V dobri uri in pol so sc na odru 
zvrstili Tanja Zaje Zupan ter Anja 
Burnik, ansambel Vrhovci, Fan
tovski zbor Dob, Studentski trio, 
ansambel Sicer, Duet Hvc Čcrnc 
in Bine Drobnič, Mladinski pevski 

in obiskovalci koncerta, k i so z 
nakupom karte in prostovoljnim 
prispevkom dodali svoj del. 

Na koncertu sla nam spregovorila 
podžupan Občine Domžale, g. Ione 
Dragar, ki je poudaril, da jc Občina 
Domžale pripravljena s sredstvi 
podpirati širjenje dobrodelnosti 
in bo to usmeritev obdržala tudi 
vnaprej. Generalni tajnik Sloven
ske karitas, g. Lojze Štefan, pa jc s 
primerom, kako moramo v posodo 
začeti poslavljati velike kamne in 
zaključili z vodo, če hočemo vanjo 
postavili od velikih kamnov preko 

zbor Amen, Alpski Kvintet in igra 
lec Marjan Šareč. 
Navdušeni poslušalci so ob bogati 
duhovni in plemeniti besedi vodite
ljev Blaženke Mal i in Vita Kotnika 
uživali v pestro .sestavljenem pro
gramu, ki je združeval mladostno 
igrivost in zrelo navdušenost. 

Vsem, ki smo se udeležili koncerta, 
res ni bilo žal, še posebno, ker smo 
združili prijetno s koristnim in tako 
pomagali ljudem v stiski. 

Tomaž Strehar 

IZPOSOJA IN PRODAJA DVIGAL ONIME 
D v i ž n e k o š a r e 0 M M E 
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Županja na obisku 

Iskrene čestitke ob 
80. rojstnem dnevu, 
gospod Jože Rape 
Ž i v l j e n j s k i j u b i l e j i so p r i 
l ožnos t z a s p o m i n e , z a p r i 
je tna s r e č a n j a z n a j b l i ž j i m i , 
pr i ja te l j i i n z n a n c i , pa t u d i 
i skreno z a h v a l o z a vse, k a r je 
j ub i l an t a l i j u b i l a n t k a p r i s p e 
val d r u ž b i . 

Taki so b i l i tudi dnevi o k o l i 80. 
rojstnega dne, k i ga je gospod 
Jože Rape iz Z a b o r š t a praznoval 
20 maja 2004. Skupaj z ž e n o 
Mari jo sta n a m r e č d a l e č naokol i 
Znana dobrotnika , k i n ikomur 
ne o d r e č e t a p o m o č i , zato je 
bilo sodelavcev, prijateljev in 
znancev, k i so že le l i s lavl jcncu 
s «č i v roke in m u čes t i t a t i , hkrati 
Pa mu skupaj z ž e n o izreči za
hvalo, ze lo v e l i k o . Tako je b i lo 
ž ivahno o k o l i njunega v ikenda 
v Dobovl jah , kjer so prv i mlaj 
2 da l eč v idno letnico SO po
j a v i l i č lan i gasi lskega d r u š t v a 
Zeje-Sveta Troj ica , s kater im 
sodelujeta pravzaprav vsa leta 

in sta vedno d o b r o d o š l a gosta, 
in P G D Ihan, kjer sta č a s t n a 
č l a n a . S p o m o č j o otrok, k i so 
med tem drugi mlaj postavi l i 
pred jub i l an tovo d o m a č i j o , sta 
pr ipravi la pravcato vesel ico , 
kjer je b i lo dovol j p r i ložnos t i 
tudi za obujanje spominov na 
mladost gospoda J o ž e t a , k i je 
b i l rojen v D o m ž a l a h , v danes ž e 
eni redkih starih d o m ž a l s k i h h i š 
ob Ljub l jansk i cest i , kjer j e bife 
Juhant, M e d š t ev i l n imi vesel imi 
spomini na l jubeča in skrbna 
s ta rša , na o t r o š t v o i n mladost 
z bratoma L a d o m in Mar janom 
ter sestro M a j d o , so tudi ža los tn i 
spomini na gospodarsko k r i zo in 
izgubo obeh bratov, k i sta padla 
v part izanih, pa tudi na trpljenje 
med drugo svetovno vojno. 
P o vojn i je oprav i l izpi t za 
t rgovca, po denacional izaci j i 
Rapctove trgovine se je zapo
s l i l v tedanji p o t r o š n i š k i za 
drugi in prehodil pot r az l i čn ih 

reorganizacij n a š e g a trgovskega 
podjetja. Z a njegov živl jenjski 
prispevek so se m u zahva l i l i z 
zlato plaketo. 
G o s p o d J o ž e Rape pa je b i l tudi 
dober špo r tn ik in jubi le j je b i l 
tudi p r i l ožnos t za prijetno s reča 
nje z N o g o m e t n i m k l u b o m Ihan, 
kjer je pred pet imi desetletji 
u s p e š n o igral kot » g o l m a n « . 
N o g o m e t a š i , k i j im Rapetovi 
tudi pomagajo, ga niso pozab i l i , 
s slovesnostjo so ga počas t i l i 
pred tekmo in se po njej ša l i l i , 
da j im je prinesel s r e č o , saj so 
zmaga l i . 

» P o n o s n i smo na n a š e g a o č e t a 
in vese l i , da je d o č a k a l osem 
dese t le t i j ,« je ob ob i sku ž u p a n j e 
Cvete Z a l o k a r O r a ž e m , k i j e 
tudi pr i š la čes t i ta t jubilantu, v 
imenu vseh petih otrok povedala 
hči M a r i j a in m u tako povedala 
tudi , da ga imajo vsi radi: o t roci , 
v n u k i in p ravnuki . Sta pa tudi 
Rapetova ponosna na d r u ž i n e 
vseh petih otrok in u s p e š n e 
vnuke, gospod .lože pa posebej 
pohval i p o m o č sina Leona . O b 
v e l i k i h p razn ik ih se vse d r u ž i n e 
zberejo na v e l i k e m d v o r i š č u do
m a č e h i š e , mama M a r i j a pr ipravi 
č u d o v i t e krofe in druge dobrote 
in se imajo lepo. Prijetno je b i l o 
tudi Pri M g a n , na domu J o ž e t o -
ve ž e n e Mar i j e , kjer se je zbra lo 
v e č kot 60 najbl iž j ih sorodnikov, 
k i so praznoval i njegov jub i l e j , 
manjkala pa ni niti torta. 
Pa niso le gas i lc i in špo r tn ik i 
de l ežn i p o m o č i jubi lanta in 
njegove ž e n e Mar i j e . O njuni 
p o m o č i bi lahko marsikaj po
vedali predstavniki Kari tas . tudi 
R d e č e g a k r i ža , pa godbenik i in 
v s i , k i so j u večk ra t zaprosi l i za 
p o m o č , katere nista n i k o l i odre
k la , a l i pa j u ob i ska l i v njunem 
prijetnem v ikendu a l i pr i jaznem 
domu. l u d i v prihodnje bo tako, 
pravita gospa Mar i j a in J o ž e 
Rape, k i sta b i l a ž u p a n j i n e po
zornosti ze lo vesela, 
l a k u kol ob njuni z la l i poroki 

oktobra 2001 so bile tudi ob X0. 
rojstnem dnevu gospoda J o ž e t a 
Rapcta na jvečk ra t i z r e č e n e 
besede p o m o č , razumevanje, 
l jubezen, s p o š t o v a n j e , s r eča in 
veselje. Naj j i h bo v e l i k o tudi 
v prihodnje na ž iv l jenjsk i poti 
gospoda J o ž e t a in njegove ž e n e 
Mar i j e . 

V. Vojska 

Iskrene čestitke 

Zlatoporočenca 
Milena in Jože Opaškar 
K a r precej sreče moraš imeti, da 
lahko po petih desetletjih na isti 
sobotni dan ponoviš obljubo, dano 
ob poroki. Če pa se to zgodi še na 
istem kraju in v družbi vseh, ki jih 
imaš rad, je to še posebna sreča, 
le je kljub različnim življenjskim 
preizkušnjam kar nekaj tudi na živ
ljenjski poti zlaloporočenecv Milene 
in Jožeta Opaškar ja z Gorjušc, ki 
sla 5. junija 2004 pred ljubljansko 
županjo Danico Simšič na ljubljan
skem magistratu praznovala zlato 
poroko ter pr i tem bila videli srečna 
in zadovoljna, predvsem pa mlado
stna in polna veselja, k i ga z zado
voljstvom razsipata in razdajata 
vsem okoli sebe. 

Zlatoporočencc Jože se je rodil v 
kmečki dnižini 19. marca 1928 na 
Gorjuši. Pri trdem delu na kmetiji je 
staršema pomagalo vseh šest otrok. 
()b nemški okupaciji sta starejši brat in 
sestra odšla v partizane, zalo so Nemci 
ostale člane družine odpeljali v Nem
čijo v taborišče v Svvarzenbcrg. kjer so 
moški delali v tovarni. Med njimi tudi 
Jože, ki je bil ob koncu vojne zaprl v 
Nunibcrgu. Po osvoboditvi sc je vsa 
razseljena družina srečno vrnila do
mov in ponovno zaživela, Jože pa seje 
zaposlil v Papirnici Količcvo in še na
prej pomagal pa kmetiji. Leta ID48 jc 
odšel v Ljubljano za miličnika, ob delu 
seje šolal v Vikrčah v milieniški šoli. 
Do upokojitve je bil miličnik v Ljub
ljani, ves čas pa se je vračal kmetovat 
na kmetijo k .svojim staršem. Bilje tudi 

dober športnik, atlet, ki jc tekmoval v 
teku celo na državnih članskih prven
stvih, kar potrjujejo ohranjeni časo
pisni izrezki o uspehih. Na atletskih 
slezah je srečal Mileno, vzgojiteljico 
z Idrskcga pri Kobaridu. 
Zlaloporočenka Milena seje rodila IS. 
oktobra l%>32 v družini s Irenu otroki, 
ki sc jc pod italijansko oblastjo le 
stežka prebijala. V Ljubljano je prišla 
leta 1949 in se izšolala za vzgojiteljico. 
Najprej se je zaposlila v jaslih, kasneje 
v vrtcu in ob delu dokončala prav 
takrat ustanovljeno Srednjo vzgoji
teljsko šolo. Z .ložetom, s katerim sla 
sc srečala na atletskih stezah, sta sc 
poročila 5. junija 1954. Ob skrbi za 
dva sinova jc končala študij defekto
logije na Pedagoški akademiji in dolga 

leta poučevala učence v Zavodu Frana 
Lcvca. 
Zlatoporočenca Milena in Jože sta vse 
življenje predana delu. Zgradila sta 
družinsko hišico v Ljubljani in s svo
jim dobrim zgledom vzgajala sinova 
in jima omogočila šolanje na gimnaziji 
in fakulteti, ki sta jo oba končala kot 
inženirja. Jožctova ljubezen do zemlje 
pa jc botrovala še osnovanju drugega 
doma na zemlji staršev, na Oorjuši. 
kamor sta prišla fx> upokojitvi, po
stavila novo kmetijo, gojila živino in 
obdelovala polje več kot dve desetletji 
Kljub težki bolezni gospoda Jožeta sta 
jiridno delala vse do pred dvema leto
ma, ko so težave s srcem gospe Milene 
zahtevale, da sc vendarle odločita za 
počitek. 

Njuno starost lepšajo pogosti obiski si
nov in njunih družin, vnukinje Maruše 
in vnuka Mateja, ki zavzeto obiskujeta 
gimnazijo in osnovno šolo ter z uspe
šnostjo razveseljujeta babico in deda. 
Mlajša dva. Jon in l i n . pa ju razvese
ljujeta z učenjem v vrtcu in najmlajši 
pri prvih korakih. Zlatojx)ročenca rada 
pogledata televizijo, gospod Jože pre
bere Delo od prve do zadnje strani in 
sc tudi sedaj kot vse svoje življenje, 
zanima za aktualne dogodke, babica 
Milena pa jc ficdagoginja po srcu in še 
vedno skuša pomagati vsem otrokom, 
ki so njene pomoči jx>trcbni. Zlasti pa 
je doma v naravoslovju, zato z vnuki, 
ki radi prihajajo na počitnice na Gorju-
šo. velikokrat odide v gozd. Zakonca, 
zlasti gospod Jože. sta si močno želela, 
da bi dočakala petdeseto obletnico 
poroke. Zelja sc jima je uresničila in 
treba jc povedati, da so se domači, ki 
cenijo njuno delavnost in ljubezen ter 
skrb, potrudili, da jc bil 5. junij 2004 
za zlatojKiročcnca Mileno in Jožeta 
Opaškarja z Gorjušc (drugi) najlepši 
dan v življenju, ki sc ga bosta vedno 
rada spominjala. 

Številnim čestidcam zlatoporočencema 
sc pridružuje tudi uredništvo. 

Vera Vojska 

Sreča je, če ti je veselje pomagati drugim 

Dober dan, gospa Marija Robida 
Med letošnjimi nagrajenkami Ob
čine Domžale je tudi gospa Marija 
Robida, ki je bronasto plaketo pre
l j a za prispevek na kulturnem in 
humanitarnem področju. Ker sem 
kle la o njeni življenjski poti izvedeti 
Več in odkriti, kaj vse se skriva za nje
nim plemenitim poslanstvom, sem jo 
Povabila na pogovor. 

Gospa Marija sc je rodila IV septem
bra [923 v Vinjah pri Dolu v številni 
l l |užiin Vode, koi tretja po vrati med 
enajstimi otroki. Oče je delal v mlekar
ni in skupaj z materjo ljubeče skrbel za 
družino, »Živeli smo zelo lepo, vendar 
/ L ' lo, zelo skromno, »se spominja. P0 
končani OŠ Dolsko je odšla na nižjo 
gimnazijo in nato rta učiteljišče, ki ga 
j * ' diplomo zaključila V letu 1946. 
S Srcem in dušo je bila naklonjena 
"arodnoosvobodilncmu boju. »saj sem 
bila vendar Slovenka«, obuja spomine 
na čas vojne, v katerem je nekaj časa 
delala v eni od pisarn in skušala po
lagati posvojili močeh. Marsikomu je 
Pomagala, njeno delo so cenili in j i ga 
l l l u ' priznali \ obliki članstva \ /vezi 
Oorcev ter dvojnih let. 
Postati učiteljica jc bila njena želja iz. 
"hladosti, koje zbirala otroke in jih pO 
SVOJe »Učila«, ZatO je težko čakala, da 
fcene oblikovali njihove mlade oseb-
" l , s l ' . Prvi dekret ji je namenil delovno 
mesto na Vrhpolju, kamor se je peš na

potila kar čez hrib. Ker šola še ni bila 
pripravljena, je tri mesece prvi razred 
učila v šoli v Moravčah: »Ob prvem 
srečanju z otroki sem začutila, da je 
bila moja odločitev pravilna in v to 
sem se prepričala vsakokrat, na vsakem 
delovnem mestu.« obuja spomine na 
postaje svojega življenja. Zlatega polja, 
kjer je bila njena druga služba, se spo
minja predvsem zaradi požganih vasi in 
vzpodbudnih besed tedanjega inšpek
torja Dollčla Prešerna: »Poglejte, kako 
lepa je narava.« Pa ludi to službovanje 
je zaradi požganih hiš in neurejene šole 
leto dni počakalo in tedaj je na šoli na 
Brdu aktivno delala v kultiinio-pro-
svetni dejavnosti. »Igralka nisem bila.« 
se spominja, sem pa organizirala in po
magala, kjer seje le dalo, pri pripravi 
iger Domen, Deseti bral. Kralj na Bc-
tajnovi, tudi Mik love Zale se spomni, 
čudovite pesmi, ki jo je zapela namesto 
glavne igralke in jc ob njej jokala vsa 
(Kurana. Poučevanje v Zlatem polju 
ima posebno mesto V njenem srcu, saj 
je bilo veliko otrok sirol in v lotili ll)4C> 
in l')47 jim jc bila učiteljica, mali in 
oskrbnica - vsak dan ves dan. Kolo je 
bilo njeno glavno prevozno sredstvo 
m m ji bilo ležko z njim v Kamnik po 
čevlje, da otroci niso bili bosi. Po dveh 
letih jc <xlšla na OS Moravče, kjer je 
dopoldne učila Zgodovino in zemljepis, 
popoldne pivi razred, vmes študirala na 

višji pedagoški in se tedaj posvečala 

predvsem telovadbi, »S kolegico Mal-
či sva na noge postavili tedanji T V D 
Partizan, popravili več telovadnih aka
demij ter osvojili celo najvišje državno 
priznanje Pokal DLI .A,« se spominja 
in v mislih prebodi prijetno pot, ki jo je 
vodila v Loke nad Kamnikom, kjer je 
učila 17 let. Tudi Uxl ni bila le učiteljica, 
temveč je pomagala pri organizaciji 
in postavitvi iger. se vključila v Rdeči 

križ. ki mu je ostala zvesta skoraj vse 
življenje. Krvodajalstvo, tečaji za nego 
bolnika, dojenčkov, prva pomoč', vse to 
so tedaj organizirali za vse. za šolarje in 
OCbasle pa ludi krožek ročnih del. Spo
minja se veselih prigml s partizansko 
pesnico Vido Brestovo, dramsko igral
ko Milo Kačičevo. »tedaj smo v I okah 
Ob posameznih praznikih pripravljah' 
take proslave, da so jih hodili gledat 
tudi od daleč naokoli, sc spominja in 
pove, da je v javno življenje pritegnila 
tudi moža Karla, kije bil daljše obdobje 
predsednik KS in to prav v času. ko so 
gradili vodovod. 
Ko se je leta l l)70 upokojila in prišla 
v Domžale, kjer sta z možem zgradila 
hišo, je takoj začela delati v Društvu 
upokojencev Domžale, ludi v Krajev
no organizacijo RK, kjer je vrsio let 
opravljala funkcijo blagajničarkc in 
prejela prav vsa visoka priznanja za 
požrtvovalno delo na tem humanitar
nem področju 0 njenem deležu pri 
Ženskem pevskem zboru Stane llabc 
DU Domžale bi lahko napisala samo
stojno knjigo, toliko je spominov, ki 
jih gospa Marija zapisuje v kroniko, na 
prehojeno pot zbora, v katerem jc ena 
izmed redkih od začetka. »Nikoli mi 
ni bilo težko pomagali«, sc spominja, 
»vedno sem z veseljem pomagala, pa 

naj je bilo pri pripravi koncertov ali 
dmgih opravilih in vedno je bilo moje 
veselje največje, če nam je uspelo«, se 
radti spominja številnih vaj in nastopov, 
pa tudi prijateljice llonke Šare. sedanje 
predsednice zbora, ki j i je mnogo več 
kot iskrena prijateljica. Njeni |x>moči 
se mora namreč gospa Marija zahvaliti, 
da obiskuje gledališča, da gre na raz
stave in v kino, kamor jo odpelje gospa 
llonka. Ponosna pa je tudi na mlajše, 
ki z enakim zanosom skrbijo za delo 
v zboru. 
Prejela jc številna priznanja na različnih 
področjih, pa vendar pravi, da ji največ 
pomeni priznanje, »ki nu gaje dal kraj, 
v katerem živi. To je bronasta plaketa, 
s katero so moje delo pravzaprav od
krili in se mi zanj zahvalili. Danes mladi 
težko verjamejo, da je bila naša mladost 
skromna, na vendar lepa. kot mi morda 
nekdo icžko verjame, ko povem, da 
sem prav na vsakem delovnem mestu 
našla nekaj lepega. To so bili navadno 
otroci, pa tudi stiki s širšo okolico, skrita 
hvaležnost vseh, s katerimi in za katere 
sem delala, predvsem pa sem srečna 
zaradi svoje dnižinc.« rrravi gospa 
Marija. Ko govori o možu Karlu, sinu 
Andreju, uspešnem podjetniku, snahi in 
vnukih Nejeu in Maticu, glasbenikih in 
športnikih, so njene oči še bolj bleščeče. 

posebna milina pa z njenega obraza za
šije, ko govori o svojem sinu Ma-tjažu, 
na katerega je posebej ponosna, saj je 
kljub svoji drugačnosti odličen športnik, 
predvsem pa zna vedno pokazati mami 
in očetu, kako rad ju ima. Družinskih 
|iraznikov je vedno najbolj vesela, saj 
je tedaj družina še posebej povezana. 
»Radi smo skupaj«, se smehlja gospa 
Marija in pove. da sodeluje tudi pri So
žitju, kjer jc vsak dogodek nepozaben, 
kot so nepozabna srečanja z nekdanjimi 
učenci, ki jc nikoli ne pozabijo povabiti. 
(iospa Robida jesen življenja preživlja v 
skrbi za moža in Matjaža, rada hodi na 
sprehode, kolesari, obiskuje gledališča, 
koncerte in izlete, ampak prva je vedno 
družina pravi in hvala vsem. posebej pa 
možu. ki mi je vedno dajal podporo, da 
sem delala drugim v jximoč. sebi pa v 
veselje, jc zadovoljna gospa Marija, ki 
je v vsakem delčku svojega življenja 
odkrila nekaj lepega, delček sreče, pa 
naj je to obdobje njenega učiteljevanja. 
kultumo-prosvetnega dela. dela pn 
Rdečem knžu ali med upokoienci. po
sebej med pevkami. Sreča jc imeti tako 
rad življenje in ga znati razdajati, kot ga 
zna gospa Marija Robida, kateri želim, 
da bi ljubezen njenih bližnjih še dolgo 
grela njeno ljubeče srce. v katerem za 
vedno ostajajo v skritih f>rcdalčkih shra
njeni spomini na prehojeno življenjsko 
pot. »Nikoli mi ni dolgčas, vse kar de
lam, mi lepša jesen življenja, zato sem 
hvaležna vsem. ki mi to omogočajo.« 
[iravi in še: »Pesem je melodija srca, 
kdor poje rad, ostane mlad, vse druge 
aktivnosti pa nam daljšajo življenje...« 
Hvala, gospa Marija in ostanite mladi! 

Vera Vojska 



N a j n e m i n e 

d a n b r e z k n j i g e 

Najlepši dnevi so pred nami . 
Do lg i so kot večnos t , po ln i so 
sonca, noči pa skoraj da j i h n i . 

V teh dneh je tudi knjiga dobrodošla. 
Morda za začetek tista o vrtu. Saj ima
te vrt kje blizu doma. kjer z veseljem 
pričakujete prve sadeže, zalivate in 
gnojite. Prešernova družba ponuja 
čudovito KNJIGO O V R T U , kjer na 
480 straneh lahko preberete o negi 
rastlin, obrezovanju, presajanju, le
potnem oblikovanju vrta v mestu in 
na podeželju. Z več kot 700 barvnimi 
fotografijami, strokovnimi članki 
in nasveti vam bo knjiga vedno od
govarjala na vprašanja od dreves do 
grmov, gredic, povrtnin. skalnjakov, 
namakalnih naprav, orodja, vodnjakov 
in ponudila še mnogo velikih in malih 
namigov, kako bo postal vrt še večji 
ponos vaše družine. 
Založba Didakta tokrat ponuja od
govore na vprašanje staršem, kako 
vzgojiti uspešnega otroka, ki bo 
zadovoljen, soeializiran in moralen. 
Trije strokovnjaki v knjigi USPEŠEN 
O T R O K poudarjajo pomen mnogih 
delavnikov, ki vplivajo na otroka: 
družina, družba, sosedje, filmi, knjiga, 
televizija ... Uspešen otrok, pravita 
avtorja, je tisti, ki je povezan z dru
žino in svetom. Ob mnogih poučnih 
zgodbah iz tridesetletne prakse in 
osebnih izkušenj je nastala knjiga, ki 
govori o sočutju, prijaznosti, lepem 
vedenju, zaupanju, samozavesti in še 
o vsem. kar naj ima uspešen otrok. 
Ste že slišali za Brižinske spomenike? 
Saj ne mislile, da so kamniti? Pojdite 
v N U K , še je čas in oglejte si te stare 
papirje, ki nam dokazujejo, da je ob
stajala slovenščina tisoč let nazaj. Ob 
tem pa je Založba Z R C izdala obsežno 
knjigo BRIŽINSKI SPOMENIKI , ki 
prinaša znanstven pogled na to bese
dilo, ki prihaja med nas iz Bavarske 
državne knjižnice v MUnchnu. Brižin-
ski spomeniki, ki so nastali med letom 

972 in 1039 na Koroškem, prinašajo 
med 338 stranmi tudi 9 strani sloven
skega besedila, ki je naš najstarejši 
zapis v slovenščini. 
Pri založbi Mladinska knjiga je iz
šlo delo novinarja Saša Veronika z 
naslovom N O V I N A R S T V O M E D 
NOŽEM IN V I L I C A M I . Knjiga bo 
pritegnila širok krog bralcev, saj je 
avtorjeva pot tako zanimiva, težavna 
in pretresljiva, da nas knjiga drži v 
napetosti, ko bomo sledili radijskemu 
komentatorju, TV-voditelju. tujemu 
dopisniku, vladnemu predstavniku za 
tisk in medije, kar je Saša Veronik v 
eni osebi. 
Čisto v drugo smer pa nas bo odpeljala 
jadrnica Jureta Šterka V MODRI NE
SKONČNOSTI (Didakta). Gre za po
topis enega najbolj znanih slovenskih 
morjeplovcev, ki se ne boji oditi sam 
na dolgo potovanje. Tokrat nam prina
ša razburljivo potovanje po Atlantiku, 
Sredozemlju, Kanarskih otokih, Sene
galu, Braziliji in tja daleč naprej, kjer 
je le morje, tišina, sonce in neskončno 
zanimiv svet, kjer življenje teče po 
drugih tirnicah, kot smo jih vajeni 

ln če smo že na potovanju odidite še 
z Maretom Cestnikom (Prešernova 
družba) na pot po Novi Zelandiji. 
Knjiga S A M O T A R J E V A OBLAČILA 
govori o deželi, ki je redko obljudena, 
polna vetra in prečiščenih pogledov. 
"Popotnik, kije predvsem pešec, kro
nist naravnih premikov okolja, tu in 
tam obujevalee spominov, predvsem 
pa sanjač, ki ne more živeti brez ču
denja." Knjiga vas bo navdušila, da si 
boste nekega dne oprtali nahrbtnik na 
rame, kupili letalsko karto in tudi sami 
doživeli to čudovito deželo. 
Tudi založba Karantanija nas vabi na 
pot. A F R I K A JUTRI, avtorja dr. Fran
ca Tretjaka, govori o Afriki, ki je ne
koliko odmaknjena od dogajanja, saj 
se razviti svet spomni nanjo le, kadar 
potrebuje surovine, njeni prebivalci pa 
živijo prepuščeni sami sebi. Razmiš
ljate skupaj s knjigo o tej osiromašeni 
deželi, o njenih ljudeh, ki dihajo in 
razmišljajo nekoliko drugače. 
In če greste na pot, vzemite s seboj 
še G L A S TIŠINE (Zavod Novi svet), 
zbrane misli od antičnih avtorjev pa tja 
do modemih, ki govorijo o zbranosli in 

lisini. ki jo danes zelo pogrešamo. 
Cankarjeva založba je tokrat znova 
postavila na knjižne police knjigo 
N A R A V A IMA V S E L E J PRAV. 
uspešnico iz. leta I972. Avtorje znan 
poznavalec naravnega zdravilstva in 
prihaja iz Francije, kjer se je znanje 
prenašalo iz, deda na vnuka, z očeta na 
sina. Mauriee Mcsseguć jc pomagal 
mnogim tudi slavnim imenom. Nje
gova knjiga jc velika uspešnica, saj v 
njej najdemo nasvete za zdravstvene 
težave, kuharske recepte, lahko pa jo 
beremo kot prijetno nedeljsko branje. 
Avtor govori o jedeh, vrtičkih, o nara
vi, ki jo ima neizmerno rad in bi jo rad 
ohranil tako, kot jc, zato pravi, stran s 
kemikalijami. V tej bogati knjigi boste 
našli toliko nasvetov, idej, spodbud in 
priložnosti za ohranitev zdravja, da se 
boste k njej znova in znova vračali. 
Za zaključek pa naj ponudim še knjigo 
otrokom. K A J V E R J A M E M (Didak
ta) je vodnik po svetovnih religijah 
za mlade. Skupaj z. avtorjema bodo 
otroci odkrivali podobnosti in razlike 
med religijami. ' 

Tatjana Kokalj 

Cestninska postaja v Krtini - še enkrat: 
Če se pelješ proti Moravčam, vidiš, 
da izgradnja cestninske postaje v K r 
tini iz tedna v teden napreduje. Niti 
ni morebitnega uradnega stališča, kot 
za Ivančno Gorico, da je graditev vsaj 
začasno ustavljena. Iz tega hi človek 
lahko sklepal, da se jc država odločila 
zadevo izpeljati do konca. 

O tem, da so bila prelomljena za
gotovila, dana v času, ko je nekdo 
občino potreboval, je bilo že precej 
povedanega. Prav tako o ekonomski 
vprašljivosti in močno povečani 
ogroženosti, predvsem mlajših pre
bivalcev Doba. Vendar bi morda le 
kazalo povedati vsaj nekaj besed še o 
drugih argumentih, kot nam jih ponuja 
D A R S v opravičilo za sporno gradnjo. 
Sicer bodo tisti, ki imajo moč v svo
jih rokah mislili da so nas na koncu 
koncev še prepričali. A l i pa bodo naši 

H O N D A A M R O Z z a n a j s r e č n e j š e 

Vse poslane križanke iz prejšnje številke so bile tudi tokrat pravilno rešene, 
največ sreče pri žrebanju pa so imeli: Renata Žibart, Domžale, Slamni-
karska lb , Irena Rihtar, Domžale, Aškerčeva l l , Leopold Flis, Domžale, 
Prešernova 34, Mitja Topolovec, Vrhnika, Mokrice 10, Zvonka Slapar, Ra-
folče 31, Damjana Trobec, Mengeš, Veselovo nabrežje l b in Ljuba Sever, 
Depala vas 34. Česti tamo, v teh dneh pa lahko pričakujejo knjižno darilo 
Š T U D E N T S K E Z A L O Ž B E L I T E R A IZ M A R I B O R A . 

Z a tokratno križanko je H O N D A A M B R O Ž zagotovila naslednje nagrade: 
1. brezplačen vikend najem vozi la H O N D A C I V I C 
2. plast ična ročka (41) olja C A S T R O L T X T 
3. plast ična ročka (41) olja C A S T R O L G T X 3 
4. preventivni pregled vozi la z meritvami. 

Reši tve današnje kr ižanke pr ičakujemo do vkl jučno 30. junija 2004 na 
naslov K U L T U R N I D O M F R A N C A B E R N I K A D O M Ž A L E , Ljubljan
ska 61, 1230 Domža le - K R I Ž A N K A . 

Vel iko sreče! 

občani celo mislili, da nismo nič nare
dili . Saj veste, protesti nekaterih lahko 
zaustavijo praktično yse. Od bolniš
nic, smetišč in otroških vrtcev pa do 
tovarn, ki vplivajo na življenje celotne 
članice združene Evrope. 
Protesti tu očitno ne zaležejo nič in 
država jc odločena na tem primeru 
vaditi v strogosti in načelnosti, kar se 
za članico velike družine evropskih 
narodov seveda spodobi. Še posebej, 
če lahko uporablja argumente, tako 
osebni občutek pisca, ki stojijo vsaj v 
eni državi skupnosti. Uporaba pravih 
argumentov (in zamolčanje naspro
tnih) pa je tako in tako temelj vseh 
filozofskih šol in vseh ideologij, za
čenši s starimi Grki v času Antike. 
Pa kar k argumentom. Evropska 
skupnost zahteva plačilo cestnin po 
prevoženem kilometru. Pravičnost 
zahteva, da se plača le toliko, kot 
nekdo dobrino (cesto) uporablja. 
Tranzitna tovorna vozila na prostih 
izhodih bežijo iz avtocest. Koroška 
nima avtoceste in ni prav, da se drugi 
vozijo kar zastonj. Ceste so zgrajene 
s krediti, ki jih je potrebno odplačati 
Domžale so vendarle dobile štiripa-
sovnico do Ljubljane. Na magistralki 
skozi Dob pa so bila urejena semafor-
ska prečkanja ceste. Še kaj bi vesten 
bralec našel v strumnih nastopih 
predstavnikov naših graditeljev cest. 
Pa kaj? Argumenti verjetno držijo. 
Čeprav sta Avstrija in Nemčija še v 
Evropi. Tovorna vozila bodo še vedo 
pobegnila iz avtoceste - le da tokrat 
z domžalskega izhoda, Korošci za 
razliko od nas ne bodo seznanjeni z 
vsemi mogočimi tipi vozil, ki drvijo 
mimo naših domov. Bencinski dinar 
seje izgubil v integralnem proračunu. 
Po štiripasovnici se verjetno vozijo 
izključno Domžalčani. Semaforsko 
prečkanje ceste pa morda pomembno 
prispeva k vzgoji otrok. 

Kljub vsemu pa le še nekaj misli lokalca, 
ki so mu obzorje bližnji hribi, vso učenost 
pa črpa v glavnem iz Slamnika in radia 
UIT. Slovenija jc po površini majhna 
dežela. Ali jc res potrebno graditi poleg 
avtoceste šc servisno cesto za lokalni pro
met? Ali ne moremo združiti obeh funkcij 
za ceno ene? Cestnine v »darsovem« 
smislu res ne more biti - proračun in ob
čani bi bili.obremenjeni le enkrat. Ali so 
res imeli prav tisti, ki so dejali, da se nam 
gre le za potrebe povezave Kijcvo-Barce
lona, naši državljani pa so le droben del 
velike Evrope? Pravičnost jc nedvomno 
osnovna prvina človeškega življenja v 
družbi, l'a kaj, ko tovorna vozila veliko 
več prispevajo k uničenju cest, kol pa 
znaša dejanska in tudi še znosna cestnina 
za njih, v primerjavi z osebnimi avtomo
bili. Ob polnem upoštevanju te vrednosti 
tovornjakov morda sploh ne bi bilo na 
cestah te vrste. Občani v načelu avtocest 
ne marajo v svoji bližini, sicer ne bi bilo 
povsod takega nasprotovanja. Brez dvo
ma prinašajo obremenitev v okolje. In, ali 
je tako narobe, če zato dobijo povračilo 
nekoliko udobnejšo brezplačno vožnjo. 
Po drugi strani pa plačujemo vse mogoče 
rente živim in mrtvim osebam za šestde-
scl in več let nazaj. Volilci pa naj le pridejo 
vsake štiri leta na volitve in »pomembne'' 
referendume, ki jih mimogrede linanci-
rajo iz lastnih davkoplačevalskih žepov. 
Drugače pa iu | se brigajo zase in urejanje 
širših zadev prepustijo daigim. Skrb za 
naše najmlajše je ena izmed prvenstvenih 
nalog družbe. Nekateri bi za otroke dajali 
celo posebne denarne vzpodbude. Dnigi 
bi povečevali standarde v vrtcih na nivo
je, ko je praktično vsak otrok že skoraj 
deležen individualnega varstva in vzgoje. 
Močno povečana nevarnost na cesti skozi 
Dob, ob pobiranju cestnine v Krtini, pa 
kaže, da sodi ta problem le v resor lo
kalne skupnosti, ki z. vlogami milo prosi 
za semaforje in označbe na cestišču. Brez 
ekonomije seveda tudi pri lokalcih ne gre. 

RUBOM Trgovina in storitve, d.o.o. 
Masljeva ul. 3, 1230 Domžale 
Tek: 01 72 43 180, fax: 01 72 43 039 

Podjetja oskrbujemo s pisarniškim materialom 

Še posebej ugodno nudimo potrošni material 

naslednjih znamk: 
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K uspešnemu poslovanju v Sloveniji veliko prispet ,i 
rkip.i vrhunsko usposobljenih in motiviranih 
komercialbtov. Za nadaljevanj« uspešne rasli in 
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| NOVI SODIlAVt t: 

P 

1. VODJO PRODAJI 
/a trJenje pnevmatik, o.id • tml, delov ter dodatne opreme 

i. KOMTRtTAMSTf NA ft Hl NI i 
/a IrjVnje pnevmatik, nadomestnih delov ter dodatne opreme l. KftMlKt lAIlSlf z.idelov II11 MAKKI1 INf,11 
/a Ir/enje pnevmatik, nadomestnih delov ler dodatne MJttVmt 

4. ASIS11 Ni 1 direktni ju komer, tale in marketing 
1 

< c str lamozavtttnl, Mmoitojjni m hkrati timsko 
u-anerjeni, vas vabimo, da poiljel« podrobno 
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Večina tistih, ki so avtocesto zapustili v 
Krtini, bo to sedaj storila v Domžalah, 
ker so ljudje praviloma dobri gospodarji 
in za bore tri kilometre niso pripravljeni 
plačati nekaj, kar ni nujno, /alo je po 
mojem skromnem mnenju rentabilnost 
tega početja vprašljiva. Pa, navsezadnje. 

kaj pa to komu mar. (eno izgradnje in 
stroške uslužbencev bomo lako plačevali 
uporabniki z dražjo cestnino na kak-šni 
dnigi postaji. 
Skratka nič hudega in ne skrbile tudi za 
nas bodo obveljali argumenti Lvrope. 

M . Vresk 
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Velik gospodarski in kulturni napredek, temelj za razglasitev 
Domžal za trg leta 1925 

Ob prvi pobudi za ustanovitev 
domžalskega muzeja 
Novoustanovljeno Muzejsko društvo 
Domžale si je v svojem kratkoročnem 
programu zastavilo nalogo, da s te
matskimi razstavami 0 pomembnih 
dogodkih v domžalski zgodovini 
ustvari pogoje za oblikovanje mest
nega muzeja. Ker se približuje 80-
Ktnica razglasitve Domžal za trg. naj 
bi bila ena prvih muzejskih razstav 
posvečena osvetlitvi le pomembne 
prelomnice v njihovem razvoju. 
Slovesnost razglasitve leta 1925 je 
bila prilika za pregled dotedanjih 
dosežkov Domžal in njihove okolice, 
n a " j^ i pa je slavnostni govornik, dr. 
yalentin Kožic, nanizal tudi naloge, ki 
J'h bo še treba udejaniti na gospodar-
sko-socialnem in prosvctno-kulliir-
nem področju, da hi iz (rga prerasle 
v mesto. V svojem govoru je poudaril, 
da izjemno hiter razvoj Domžal, od 
skromnega naselja v pomembno go
spodarsko in kulturno središče v za
dnjih desetici jih, zasluži predstavitev 
v krajevnem muzeju. V članku bomo 
Osvetlili značilnosti razvitosti Domžal 
ob razglasitvi za trg in njihovega 
Velikega vsestranskega napredka do 
začclka druge svetovno vojne. 

Naglemu razvoju Domžal z okolico od 
iestdestih lei 19. stoletja z začetkom 
'lanirukarske industrije na temelju 
množične slamnikarske domače obrti 

v primerjavi s starimi središči le z. 
zamudo sledilo njihovi pomembnosti 
Ustrezno priznanje na upravnem in tudi 
cerkvenem področju, lako so Domžal
am Sele leta 1908, po "stoletnem boju 

'aro na (ioričici", kolje zapisal v njc-
1 1 1 kroniki prvi domžalski župnik prane 
§*mik, dosegli njeno preoblikovanje 

mengeške podružnice v samostojno 
)crncljno cerkveno upravno enoto, torej 
v «*U, ko jc z, nad 2200 "dušami" daleč 
Posegla številčno stanje večine starih 
*"Pnij na Kranjskem, 
tudi na priznanje naziva trg so morale 
Domžale čakali še dolgo poleni, ko so 
po gospodarski in kulturni razvitosti iz
polnile pogoje zanj. To naj ilustriramo s 
primerom Mengša, kije dobil status trga 
leta 1X07, že v dobrem desetletju pa je 
bflo prebivalstva v obeh krajih enako 
število, leta 1890 pa so Domžale s 1696 
prebivalci presegle Mengeš, drugo 
Pomembno središče slamnikarslva, 
"ad 250 prebivalcev. Toda šele kralj 
Aleksander je po vztrajnem prizadeva
nju občinskega odbora pod vodstvom 
župana Aniona Skoka "blagovolil s 
SVojim previsokim ukazom od 31. 
ninicija 1925 rešiti, da se vas Domžale 
v kamniškem srcz.ii ljubljanske oblasti 
proklamuje za trg." Tedaj je trg Dom
žale, v katerega so bile vključene vasi 
Zgornje in Spodnje Domžale, Stob in 

Studa, štel žc 350 hiš z nad 2000 pre
bivalci. Ob tem je treba upošlevati, da 
Se je 139 Donižalčanov izselilo v Z D A , 
kjer so se zaposlili zlasti v tamkajšnjih 
slaninikarskih tovarnah. Na drugi strani 
pa se je zaradi slamnikarske industrije 
priselilo v Domžale 276 Tirolccv. Od 
srede 19. stoletja seje zlasli zaradi nagle 
gospodarske rasli prebivalstvo Domžal 
več kot podvojilo. Na naslednje upravno 
povišanje pa so morale Domžale že kol 
uveljavljeno gospodarsko in kulturno 
središče širšega območja čakali še na
daljnjega četrt stoletja, ko so leta 1952, 
v času županovanja Franceta 1 labjana, 
poslale mestna občina. 

Prvi svetovni vojni in nastanku novih 
držav po njej, ki so zavarovale svoja 
11 z i se i z visokimi carinami, je sledilo 
postopno propadanje slamnikarske in
dustrije. Toda kljub temu so bile Dom
žale leta 1925 z II večjimi in manjšimi 
tovarniškimi obrali tirolskih in sloven
skih podjetnikov (P. I .adslntlcr in sinovi. 
J. Ohervvaldcr, bratje kiirzlhalcr, Mcl-
lilzci Kleinlerchcr. bratje OhcTvvalder. 
T, Ohervvaldcr. F. (erar. M . Kav nikar. 
A. Škrabar. V. Maček in F. Mazovcc) 
ter zadrugo Kitarsko društvo še vedno 
evropsko znano središče slamnikarske 
industrije, nekatere velike tovarne pa so 
imele "svetovno ime". 
Žc vzporedno z zmanjševanjem pro
izvodnje v slaninikarskih podjetjih 
so na domžalskem območju nastajali 
tovarniški obrali novih industrijskih 
panog., za kar je bilo odločilnih več 
pogojev, od ugodnih energetskih virov 
ob Kamniški Bistrici ter dobrih železni
ških in cestnih povezav do obilice tudi 
strokovno usposobljene delovne sile z 
izkušnjami v različni obrtni in slamni-
karski industrijski proizvodnji, v kalen 
se je pred vojno največje število okoli 
1000 zaposlenih zmanjšalo na manj kol 
400. V Domžalah je leta 1920 začela 
obratovati tovarna kovinskih in lesnih 
izdelkov Bistra. Še več tovarniških 
obratov pa je nastalo v bližnji domžalski 
okolici. Franc Honač je leta 1920 zgradil 
na Količcvcni lovai no papirja, leta 1923 
pa so bili z. ustanovitvijo nernško-slo 
venskega podjelja Industrija platnenih 
izdelkov v Jaršah in začetkom proiz
vodnje v tovarni sanitetnega materiala 
Franca KocjanSica na Viru postavljeni 
temelji za razmah tekstilne industrije. 
Začetnik kemične industrije je bilo 
podjetje Ljudevit Mare. ustanovljeno 
leta 1924 na Količevem. S področja 
lesne industrije jc v leni času delovalo 
v Preserjah podjetje Grajsko-kolovške 
industrije Feliksa Slarcta, v Radomljah 
je bila pomembna opekarna Pavlin-Šraj, 
v živilski panogi pa sta zlasti Majdičev 
in Naslranov mlin presegla obrtni zna 

Občinski odbor v Domžalah za časa proglasitve trga 

čaj. Domžale so bile leta 1925 močno 
obrtno središče s 05 večjimi in manjšimi 
delavnicami, razvitost trgovine kaže 
podalek o 30 prodajalnah, veliko pa jc 
bilo tudi različnih gostinskih lokalov. 
Žc dolgo tradicijo, od leta IX9X, je 
imela domžalska Hranilnica in poso
jilnica, ki jc sofinancirala tudi gradnjo 
Društvenega doma, v katerem so bile 
številne kulturne in lelovadne prireditve 
ter knjižnica. 
Vzpredno z gospodarsko rastjo se je 
krepila tudi prosv elno-kiilliima dejav
nost. Na področju šolstva je bila leta 
1920 pomembna razširitev šlirirazredne 
osnovne šole v šeslnizrednico, na
slednje leto pa je v Domžalah začela 
delovali tudi obrtno-nadaljcvalna šola. 
Večina prosvelno-kulturnih društev jc 
nastala že v desetletju pred prvo sveto
vno vojno, najdaljšo tradicijo pa je 
imela domžalska godba, ustanovljena 
leta IXX4, ki je v začetku svojega delo
vanja opravljala tudi širše poslanstvo pri 
utrjevanju narodne zavesti. Katoliško 
izobraževalno in podporno društvo in 
telovadno društvo Orel sta delovala v 
Društvenem domu (sedaj Kulturni doni 
Franca Bernika), liberalna telovadna 
organizacija Sokol pa v svojem So-
kolskem domu. poleg njih pa sla sredi 
dvajsetih let delovala še Pevsko društvo 
Domžale in narodnoobrambno drušlvo 
Jugoslovanske matice, na področju 
športa od leta 1921 Disk, med drugi
mi organizacijami pa sla bili posebej 

pomembni gasilski društvi Domžale 
(1X89) in Stob (1906). 
( c k temu dodamo, da so imele Domža
le od leta 18X2 svojo orožniško postajo, 
leta 1911 je bilo ustanovljeno zdrav
stveno okrožje Domžale, ki je obsegalo 
še sedem manjših sosednjih občin, v 
kraju je bil od leta 1921 sedež oddelka 
finančne kontrole za IX okoliških ob
čin, leta 1925 pa je bila tudi domžalska 
pošla prevedena v višji rang državnih 
posl, poleni lahko ugotovimo, da so 
daleč presegle vaški značaj. Pluralno 
sestavljen občinski odbor, v katerega 
je bilo na volitvah leta 1924 izvoljenih 
10 odbornikov liberalne Jugoslovanske 
demokratske stranke, 5 odbornikov 
katoliške Slovenske ljudske stranke in 
2 odbornika "obrtne gospodarske skupi
ne", je z odločno in enotno akcijo končal 
dolgoletna prizadevanja za "povzdigo" 
Domžal v trg, nato pa poskrbel tudi za 
odmevno promocijo tega pomembnega 
upravno-poliličnega napredovanja s 
številnimi prireditvmi avgusta 1925, 
pa tudi s priložnostno izdajo več številk 
nepolitičnega lista I )oinžalec z bogatimi 
zgodovinskimi podalki. 
Proslava "enega najvažnejših" do
godkov v domžalski zgodovini je bila 
"veličastna", za kar se je županstvo 
zahvalilo vsem ližanom, ki so "v po
polni medsebojni slogi in edinosti Storili 
prav vse..." za olepšanje podobe kraja 
in organizacijo. Prireditve so se začele 
8. avgusta zvečer, osrednja slovesnost 
pa je bila naslednji dan. V nedeljskem 
sprevodu je sodelovalo okoli 2000 
Donižalčanov, udeležencev prireditve 
pa je bilo še nekaj lisoč iz okoliških 
krajev in Ljubljane. Med pomembnimi 
gosli so bili zastopniki pokrajinskih in 
okrajnih oblasti, slovenske Župhnskc 
zveze ter župani okoliških občin. V 
svečanem sprevodu so sodelovala vsa 
društva, posebne pozornosti pa je bil 
deležen prikaz pletenja kil in šivanja 
slamnikov, ki je simbolično ponazarjal 
povezanost velikega napredka Domžal 
s slamnikarsko industrijo in obrtjo. 
( erkvenemu obredu na (ioričici, ki ga 

jc vodil župnik Prane Hernik. je sledila 
pred kraljevim spomenikom slovesna 
razglasitev trga. Srcski poglavar dr. 
Pran Ogrin jc ob izročitvi trške listine 
poudaril: "Širom naše prostrane države 
in daleč preko državnih mej je znano 
ime Domžale. Domžalska industrija 
razne vrsle, zlasli pa slamnikarslvo, je 
v zadnjih desetletjih močno vzcvetela 
in ob tem so se razvijale tukajšnje kul
turne naprave. Spričo znane pridnosti, 
vztrajnosti in podjetnosti Domžalcev 
je pričakovati še nadaljnjega gospo
darskega razmaha. Temu odličnemu 
delovanju, zlasli na gospodarskem pol
ju, jc izrazila priznanje tudi država in 
Njega Veličanstvo kralj Aleksander je 
povzdignil Domžale v trg. Naj sledi v 
doglednem času i proglasitev v mesto!" 
Slavnostni govornik, prof. zgodovine dr. 
Valentin Rožič, pa je ob zgodovinskem 
orisu posebej poudaril tudi bodoče na
loge za dvig gospodarske in kulturne 
ravni trga Domžale: "Razviti bo še 
treba obrt, industrijo, kulturo in narodno 
gospodarsko (tj. kmetijsko) tehniko. Po
treba kvalificiranega delavstva, njegovo 
izšolanjc. je prva naša naloga. Potrebne 
so za trg Domžale strokovne šole, 
strokovni tečaji, lastni krajevni muzej, 
dnevno zavetišče za mladino (Ij. vrtec), 
lastna bolnica (Ij. zdravstveni dom), 
lekarna itd. Potrebna je kanalizacija, 
vodovod ... Sloga, edinost, delo. med
sebojna ljubezen in pomoč - v tem jc 
Vaš procvil." Sledili so še pozdravi več 
govornikov, ki so izzveneli v "prisrčno 
željo, da bi se novi trg čim prej razvil v 
mesto." 0 poteku Irskega praznika so 
obširno poročali tudi vsi osrednji slo
venski časniki. Dne 11. avgusta so celo 
na prvih straneh objavili izčrpne članke 
katoliški Slovenec ter liberalna Jutro in 
Slovenski narod, kije ugotovil, da bo lo
kalni zgodovinar in vestni kronist lahko 
zapisal, "da so impulzivni Domžalčani, 
združeni v skupnem delu za gospo
darski in kulturni napredek", svečano 
proslavili razglasitev trga. pri čemer so 
lojalno sodelovali tirolski sotržani, ki so 
zaslužni za prehod slamnikarske obrti v 
industrijo, sicer pa je navedel podatek o 
kar K).(KK) udeležencih na domžalskem 
slavju. 

Domžalčani so se nato prizadevno lotili 
udejanjanja navedenih nalog na poti do 
pridobitve mestnega statusa. Toda pol
drugo desetletje do nemške okupacije je 
bilo prekratko in precej nujnih del in iz
popolnitve različnih ustanov je bilo po-
liehuo opravili po koncu druge svetovne 
vojne, ko so leta 1952 Domžale poslale 
mesto. Kljub veliki gospodarski krizi v 
prvi polovici tridesetih let. v kateri jc 
"propadla svetovnoznana domžalska 
veleindiislrija" (Hernik) in več trgovin, 
podjelja pa so morala začasno zmanjšali 
proizvodnjo, je domžalsko območje v 
drugi polovici dvajsetih in Iridesclili let 
prav na gospodarskem področju dose
glo izjemen vzpon. Za razmah kemične 
industrije je bila pomembna preusmeri
tev podjetja Bistra V proizvodnjo barv 
leta 1926 in njegova kasnejša vključitev 
v podjetje Medič-Zankl, leta 1935 pa je 
bil na njenem zemljišču zgrajen še nov 
obrat za proizvodnjo škroba in dekstri-
na. ki jc dve leti kasneje postal samo-
Stojno podjetje. Proizvodnja zemeljskih 
barv se je odvijala ludi v Ihanu. Po 
Stečaju n ijvcc |ih tirolskih podjetij je bil i 
proizvodnja slamnikov osredotočena v 
tovarni Jakoba (>hcrwaldcrja. v kalen je 
leta 1936 novo slovensko podjetje Uni-
versalc razširilo proizvodnjo še tli izde
lavo klobukov, tradicijo slamnikarstva 
pa je nadaljevalo poleg dveh manjših 
slovenskih lovarinških obratov (Rav
nikar in Škrabali še nekaj obrtnikov. 
Ladslallcrjcvo tovarno je kupil banlski 
Nemec Franc Zom, kije leta 19.38 začel 
s proizvodnjo usnjarsko-galanterijskih 
izdelkov. Brata Tone in Vinko Okršlar 
sla v prostorih nekdanje slamnikarske 
tovarne Mellitzcr-Kleinlctcher začela 
pozimi 1939/40 s tovarniško proiz
vodnjo drobne galanterije in še pred 
začetkom vojne začela gradili tudi novo 

(ovamo, s to dejavnostjo je bila poveza
na tudi Pollakova usnjarna. ki je imela 

Ustanovni občni zbor 

M u z e j s k e g a d r u š t v a D o m ž a l e 

Led je prebit in po dveh letih delo
vanja civilne pobude za ustanovi
tev Mestnega muzeja Domžale in 
Muzeja industrijskega razvoja in 
oblikovanja Slovenije, je bilo 31. 
maja 2004 ustanovljeno Muzejsko 
društvo Domžale (MdD). 

Delovalo bo v okviru Kulturnega 
doma Pranca Bernika. kjer bo sedež 
društva. Na občnem zboru smo spre
jeli pravila Mdl ) , program dela za 
"muzejsko leto" 2004/2005 in izvo
lil predstavnike v organe društva. 
Med temeljna muzejska poslanstva 
smo zapisali, da mora M d D kot kul
turna institucija nuditi mestu manj
kajočo identiteti) z zgodovinskega, 
arheološkega in etnografskega 
vidika ter poudarili domžalsko obr
tno in urbano industrijsko tradicijo. 
Posebnost muzejskega prikaza bo v 
gospodarski zgodovini kraja. 
Aktivno se bomo vključevali v vse 
dejavnosti, ki bodo vodile v ustano
vitev Mestnega muzeja Domžale. To 
jc osnovna naloga MdD. 
Priprava programa evidentiranja 
in varovanja kulturne dediščine v 
Domžalah bo ena od naših dolgo
ročnih strateških usmeritev. Dom
žale namreč le nimajo izdelanega 
programa na leni področju. 
Med svoje stalne naloge MdD šteje 
tudi znanstveno in raziskovalno 
dejavnost na področju naše ob
čine. Raziskave in nova dognanja 
krajevne zgodovine nameravamo 
združiti z znanstvenimi in strokov
nimi srečanji in predavanji. O vseh 

dognanjih in rezultatih pa bi vsaki 
dve leti poročali v novi publikaciji 
Domžalski zbornik. 
Ohranjanje kulturne dediščine in 
dvigovanje zgodovinske zavesti 
sodi med temeljna poslanstva MdD. 

Zato bo ena od naših stalnih nalog 
tudi povezava muzejskega progra
ma s [>cdagoškim procesom, ki bo 
vključeval osnovnošolce, dijake in 
študente. 
Pridobivanje muzejskih predmetov 
in fiostavitcv stalne muzejske zbirke 
mora postati naša primarna naloga. 
Da bi kulturno dediščino Domžal, 
ki se nahaja na različnih lokacijah 
izven občine, lahko evidentirali in v 
največji možni meri tudi vrnili kraju 
- v novi muzej, moramo čimprej 
vzpostaviti mrežo zbirateljev in 
lastnikov zasebnih zbirk. Hkrati pa 
bi radi pritegnili čimveč tistih, ki 
bi j im članstvo in predvsem delo v 
M d D lahko predstavljalo kar modus 
vivendi. 

V statut našega muzejskega društva 
smo zapisali, da je član društva 
lahko vsak kdor sprejema pravila in 
program društva (oboje dobite v K D 
Pranca Bernika) in plačuje članarino 
To je lahko tako mladoletna oseba, štu
dent, upokojenec ali celo tuj državljan. 
Po formalni registraciji društva bomo 
poskrbeli tudi za članske izkaznice. 
Za vpis potrebujete osebno izkaznico. 
Včlanite se lahko vsak delavnik v K D 
Franca Bernika. 
Čeprav smo na občnem zboru med 
obiskovalci pogrešali starejše, prave 
Domžatčanc, upamo da jih bo v naše 
vrste kmalu pritegnilo naše delo. A l -
ler Anfang ist schvvcr - bi rekli naši 
severni sosedi. 
Naslednji sestanek upravnega odbo
ra društva bo 17. junija 2004 
Še naš naslov: Muzejsko društvo 
Domžale. Ljubljanska 61, tel.722 50 
50, c - pošta: infoč«»kd-domžalc.si 

Taja Gubenšek, predsednica 

Muzejskega društva Domžale 

S |amnikarska obrt v sprevodu Razglasitev trga 

v drugi polovici tridesetih let tovarniški 
značaj. Od konca dvajsetih let sta delo
vali tudi dve tiskarni. Veitova na Viru in 
Misijonska tiskarna v Grobljah, ki sta se 
z visoko kakovostjo uspešno uveljavili v 
slovenski grafični dejavnosti. 
Iz. dokumentacije Zbornice za trgo
vino, obrt in industrijo, ki jo hrani 
Arhiv Republike Slovenije, se vidi, 
da so v drugi polovici tridesetih 
let vsa navedena podjetja izjemno 
razširila svojo proizvodnjo, gradila 
nove obrate in se modernizirala, po
večevala obseg obratnega kapitala 
in višino dobička ter število zapo
slenih. Gradivo Okrožnega ozuoina 
gospodarskega sodišča Ljubljana, ki 
ga hrani Zgodovinski arhiv Ljubljana, 
pa daje tudi podobo krepitve moči 
podjetniškega kapitala ter lastništva 
podjetij oziroma razmerja slovenskih 
in nemških vlaganj vanje. Samo v 
Omenjenih večjih tovarniških obratih 
jc bilo konec tridesetih let zaposle
nih do 1700 delavcev in delavk, pri 
čemer je posebej pomembno, da so 
j im nudili celoletni zaslužek, med
lem ko j c bilo delo v slamnikarskih 
tovarnah sezonsko. K temu naj do
damo, da je bilo tedaj v Domžalah 
109 različnih obrti. 49 trgovin in 
prodajaln ter 22 gostinskih lokalov, 
poleg Hranilnice in posojilnice pa je 
ob leta 1926 delovala še podružnica 
Komercijalne banke iz Zagreba. Aka
demik Anton Mclik je v geografskem 
opisu Slovenije ugotovil, da so v 
ljubljanski okolici "v moderni dobi" 
na prometnem stičišču najbolj stopile 
v ospredje Domžale, ki se poprej niso 
odlikovale kol pomembno naselje. 
Poleg lega "da so poslale glavni kraj 
v področju moderne industrializacije, 
ki seje razvila od lod do Kamnika", 
so se uveljavile tudi kot obrtno in 
trgovsko središče. Ob tem naj po
udarimo, da so se vsa velika podjetja 
domžalskega območja uveljavila ne 
le na slovenskem, temveč tudi na ju
goslovanskem trgu. Industrijalizacija 
med vojnama pa je imela za posledi
co tudi velike spremembe v socialni 
sestavi prebivalstva. Že v začetku 

tridesetih let je bilo nad 50 % prebi
valstva ožjega domžalskega območja 
zaposlenega v tovarniških in obrtnih 
obratih, medlem ko je bilo slovensko 
povprečje okoli 20%. 
Gospodarskemu vzponu je sledila spre
memba urbanislične podobe Irga Dom
žal. Njegov trški odbor se je prizadevno 
lotil izboljšanja komunalnih naprav, leta 
1932 je poskrbel za moderno elektri
fikacijo, vpeljal pa je tudi razdelitev 
dotedanjih naselij v ulice. Na področju 
šolstva jc bila pomembna izgradnja po
slopja Meščanske šole, v kateri je stekel 
pouk jeseni 1938. Napredek je bil dose
žen tudi na zdravstvenem področju. Po 
prizadevanjih župnika Pranca Bernika 
sta konec dvajsetih let začela delovati 
Dobrodelni in Otroški dom, ki sta bila 
pomembna za reševanje socialne pro
blematike in predšolske vzgoje. Konec 
tridesetih let je uspešno delovalo 12 
kulturnih, športnih in gasilskih društev, 
bogata prosvetno-kulturna dejavnost pa 
seje odvijala v Društvenem, Sokolskem 
in Godbenem domu. ki je bil zgrajen 
leta 1929. Domžale pa so postale znane 
tudi po radijski postaji, kije delovala od 
konca dvajsetih let. 

Pomembne značilnosti gospodarskega in 
kulturnega življenja v obdobju med voj
nama neposredno pred in po razglasitvi 
Domžal za trg, ki so podrobno opisane v 
delih pranca Bernika, Staneta Stražarja, 
Toneta Ravnikarja, Matjaža Brojana, dr. 
Velimirja Vulikiča. Karla Kušarja, Mar-
jance Klobčar in drugih ter v nekaterih 
avtorjevih člankih, si prav gotovo za
služijo v sklopu prikaza celotnega zgo
dovinskega razvoja pomembno mesto v 
načrtovanem mestnem muzeju Domžale 
m bi jih bilo treba upoštevati tudi pri bo
doči namembnosti tovarne Univerzale. v 
kateri je najdlje, od začetka sedemdese
tih let 19. stoletja, potekala slamnikarska 
proizvodnja. Sicer pa je prav muzej ostal 
edina neizpolnjena naloga, ki jo je dr 
Valentin Rožič zadal Ižomžalam, ki se 
v listinah prvič omenjajo v začetku 13 
stoletja, ob njihovi razglasitvi za trg. 

Miroslav Stiplovšek 
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Za zaključek abon
majske sezone: 

Proces 
gledališkega 
ustvarjanja 
kot komedija 
Kulturni dom Franca Bernika 
Domžale je konee abonmajske gle
dališke se/one 200.V04 zaključil z 
komedijo Marjetka, str. 89 nemške
ga igralca, režiserja in dramatika 
I m/a tlubnerja, k i je trenutno naj
bolj igran nemški avtor na nemško 
govorečem področju. Predstava je 
nastala v okviru Ptujskega gleda
lišča, ki je s to predstavo nastopilo 
na III. Dnevih komedije (2001), kjer 
jc bil Go jmi r l .ešnjak-Gojc izbran 
/a žlahtnega komedijanta, režiser 
predstave Samo M . Strelec pa za 
žlahtnega režiserja. 

Marjetka, str. 89 je komedija o ustvar
jalnemu procesu v gledališču med 
režiserjem in igralko, naslov pa se 
nanaša na Gocthcjevega Fausta oz. 
bolj natančno na Marjctkin monolog 
na strani 89, po njenem srečanju s 
Faustom. Celotni proces gledališke 
uprizoritve jc prikazan skozi več raz
ličnih zgodb, ki j ih odigrata Gojmir 
Lešnjak-Gojc v vlogi režiserja in 
Mojca Funkel kot igralka in v eni od 
/godb kot dramaturginja. Predstava 
se prične z glasbo, Uverturo k operi 
Faust Charlesa Gounoda, nakar se 
zvrstijo situacije, ki s komičnimi za
pleti obravnavalo sodelovanje med 
režiserjem kot idejnim subjektom in 
igralko, ki se trudi uresničiti njegovo 
vizijo ali pa uveljaviti svojo. Lcšnjak 
odigra režiserje, ki so bodisi žc osta
reli ali pa so ravnokar začeli z režijo 
in še nimajo dovolj samozavesti. 
Njihov pristop do teksta se razteza 
od fxxirobncga branja pa do futuri-
stično-konstruktivistične ideje, kjer 
na koncu, po občutni reduciranosti 
teksta, ostanejo samo še gibi. Igralke, 

ki j ih upodobi Mojca Funkel, so na 
pragu diplome ali pa so žc uveljavlje
ne igralke slovenskega odra. V enem 
i/med prizorov pa tudi odlično odigra 
seksualno zavrto dramaturginjo, ki 
poskuša podučiti vaškega režiserja o 
zasnovi Gocthcjevega Fausta. 

Predstava pojasnjuje vlogo režiserja 
v gledališču in različne pristope le 
teh do teksta in igralk, ki so včasih 
podvržene najrazličnejšim tort uram 
z namenom, da bi čim bolje zajele še 
tako absurdne ideje režiserjev, kar je 

vidno v zadnjem prizoru, ko Marjetka 
na glasbo Start Me Up Rolling Stonc-
sov odplešc striptiz. Lcšnjak in Fun-
klova se v igri odlično dopolnjujeta in 
ustvarjata koherenten dvojce, ki drži 
gledalce v igri cel čas, kar jc treba pri
pisati predvsem dobri potezi režiserja, 
saj pušča igralcema dosti prostora za 
improvizacijo. Poudarili je potrebno 
tudi izvrstno prilagoditev teksta slo
venskemu prostoru, kar jc vidno tudi 
v pozitivnih odzivih gledalcev saj se 
predstava bliža 150-im ponovitvam. 
Pogled na pripravo gledališke upri

zoritve ter trud režiserjev in igralk, 
ki jc prikazan v Marjctki, str. 89 
smiselno zaključuje uspešno gledali
ško abonmajsko sezono v Kulturnem 
domu Franca Bernika Domžale, ki je 
s svojim izborom predstav različnih 
slovenskih gledališč odpiralo bistve
na vprašanja in posegalo po najraz
ličnejših temah. 
Tako je S N G Drama z Gagarinovo 
potjo izpostavila problem globalizma, 
nihilizma, anarhizma in stisko malega 
človeka. Drama S N G Maribor je v 
Čaju za dve opisala življenje ljudi 
v domu za ostarele, Na čigavi strani 
Mestnega gledališča Ljubljanskega v 
ospredje postavlja vprašanje umetno
sti in njene vloge v času vojne, Čaka
joč Godota Slovenskega narodnega 
gledališča Nova Gorica se sprašuje 
o absurdnosti človeka in njegovih 
dejanj, Ivona princesa Burgundijc 
Prešernovega gledališča iz Kranja pa 
seje osredotočila na določljivost člo
veka, ki jo pogojuje okolje. Marjetka, 
sir. 89 Mestnega gledališča Ptuj pa 
nas jc tako na koncu sezone pripeljala 
do osnovnega izhodišča gledališke 
predstave - ustvarjalnega procesa. 

Matjaž Marlnič 

Gregor Otmar 
Rettinger 
razstavljal 
v Galeriji Veronika 

Ikone 
Ikonopisje je motivno znači lno 
predvsem za pravoslavje. Na 
leseni tabli ali na platnu s l ikar 
upodablja svete podobe, k i so 
lahko predmet čaščenja tudi v 
posvetnih prostorih, kar jc še po
sebej razš i r j eno na Vzhodu . 

Najpogosteje so na ikonah upodo
bljeni motivi Kristusa in Marije. 
Ikonopisje ima svoj začetek v četr
tem stoletju in izvira iz. Konstanti-
nopla. Ikone so slikali samo menihi, 
na kar so se skrbno pripravljali z 
molitvijo in postom. 
Gregor Otmar Rettinger, rojen 1939 
v Šmarjeti pri Rimskih Toplicah, 
živi in dela v Domžalah, se s sl i
kanjem ikon ukvarja že dlje časa 

in je svoja dela razstavljal na več 
skupinskih razstavah ikon, zlasti 
v Celovcu, njegove ikone pa smo 
lahko občudovali tudi na samostoj
nih razstavah v Mengšu, Ljubljani, 
Spodnji Idriji in Murski Soboti. 

V maju 2004 jc v okviru .lavnega 
sklada RS za kulturne dejavnosti, 
Območne izpostave Kamnik, svoje 
ikone razstavljal v Galeriji Veronika 
v Kamniku. 

V. 

Nekoliko deževno, a vseeno 
slavnostno praznovanje 
Praznovanje 120-letnicc domžalske 
godbe lahko strnemo v nekaj besed: 
razstava, brošura, nova zgoščenka, 
slavnostni koncert. Nevv .Svving 
Quartet in deževna povorka. 

Vsi omenjeni projekti so dobili svoj 
epilog 21. in 22. maja. Razstavo 0 delo
vanju in razvoju gixlbc skozi zgodovino 
ste si lahkoogledali v Galeriji Domžale. 
Dolgoletno delovanje jc bilo zaokrože
no tudi z brošuro in zgoščenko, ki sta 

9. julij 2004 21.00 Poletno gledališče Studenec 

K o n c e r t 

The Golden Gate Ouartet 
in New svving guartet 

27. junij 2004 21.00 Poletno gledališče Studenec 

M e d n a r o d n i f o l k l o r n i f e s t i v a l 

Domžale 2004 

N a m e d n a r o d n e m fo lk lo rnem festivalu P r e d 

L e n t o m s e b o d o preds tavi le š t e v i l n e folk

lo rne s k u p i n e . Iz S t e n e je š v i c a r s k a fo lk lorna 

s k u p i n a L e s Z a c h e o s d e S ie r re , ki b o 

p r ikaza l a koreografi jo M a s k e iz L o e t s c h e n -

tala. M a s k e š e d a n e s uporabljajo ko l edn ik i . 

P r i k a z a l a b o tudi koreografi jo N a b o r , v kateri 

b o d o predstavi l i n a b o r in o d h o d v o j a k o v ter 

njihov pov ra t ek n a v a s . Iz M a k e d o n i j e b o 

p r i š l a š t u d e n t s k a fo lk lorna s k u p i n a O r c e 

N i k o l o v iz S k o p j a . P r eds t av i l a s e b o tudi 

r o m u n s k a š t u d e n t s k a fo lk lo rna s k u p i n a 

D o i n a B u c u r e s t i . N e k a t e r e z n a č i l n e š p a n s k e 

p l e s e b o p r e d s t a v i l a f o l k l o r n a s k u p i n a 

G r u p o d e D a n z a s d e P a l e n c i a iz Pa lenc i je . 

K o t d o m a č a s k u p i n a b o n a s t o p i l a 

A k a d e m s k a f o l k l o r n a s k u p i n a " F r a n c e 

Maro l t " iz Ljubljane, ki b o izvajala prek

m u r s k e in be lokran j ske p l e s e . 

tako s pisano besedo kot z glasbenimi 
posnetki, izdanimi na novi zgoščenki 
z naslovom Naj vam zaigra skušali 
prikazati rezultate aktivnosti dolgolet
nega godbeništva. 
Slavnostni koncert in |X)vorka sta sc 
izkazali kot vrhunec vseh projektov ob 
120-lctnici. Domžalska dvorana K C jc 
bila nabilo polna, ko so godbenice in 
godbeniki z dirigentom Gregorjem 
Vidmarjem izvedli zelo izbran pro
gram skladb, s katerimi so navdušili 
zvesto publiko. Največ navdušenja so 
poželi člani Ncvv svving quartcta, ki so 
ob spremljavi domžalske g(xlbc izvedli 
nekaj skladb in s svojim mojstrstvom 
primemo poudarili visok jubilej slav-
Ijencev. Po koncertu so nastojTajoči, 
gosli in zvesta publika preživeli še 
nekaj trenutkov kar v dvorani, kjer so 
gixlbenicc in godbeniki poskrbeli za 
prigrizek in pijačo, Občina Domžale z. 
županjo Cveto Zalokar-Oražcm na čelu 
pa za torto. 

Naslednji dan, v soboto, sc je povabilu 
na obletnico odzvalo devet prijateljskih 
godb, tudi iz. I Irvaškc (Puhački orkestar 
grada Koprivnica) in Italije (Godbcno 
društvo Viktor Parma Trcbčc). V do
poldanskih urah je nekaj godb izvedlo 
promenadne koncerte po različnih kra
jevnih skupnostih domžalske občine, za 
15.30 uro pa jc bila načrtovana povorka 
po domžalskih ulicah z vsemi povab
ljenimi godbami, narodnimi nošami 

in drugimi domžalskimi društvi. Če so 
sc vsi projekti ob obletnici iztekli zelo 
dobro, je ravno povorko pokvaril mo
čan naliv dežja, ki seje začel približno 
pol ure pred začclkoui. Ker jc bilo tudi 
takšen scenarij pol robno predvideti, so 
organizatorji rezervirali Dvorano K C . 
Tja so sc vse godbe in ostali udeleženci 
skrili v zavetrje in izvedli rezervni 
scenarij. Kljub nekoliko slabšemu raz
položenju sc je druženje gixlb odvijalo 
v zelo pozitivnem vzdušju, končalo pa 
z izvedbo treh skupnih koračnic, ki jih 

je >xxlmahal« dirigent G(xlbc Domžale 
Gregor Vidmar. 
Ogromen organizacijski zalogaj, ki so 
ga vsi omenjeni projekti izkazovali, so 
g(xlbcnicc in godbeniki izpeljali z od
liko. Brez zveste publike in ljubiteljev 
g(xlbcništva, še posebej pa Sponzorjev 
in donatorjev, g(xlba nc bi preživela 
vseh 120 let. Zalo se Godba Domžale 
najlepše zahvaljuje vsem pmlpomikom 
s katerimi je (in bo) preživela 120 let. 

PATO 

Kulturni poletni festival Studenec 2004 

Za začetek Mešani pevski 
zbor sv. Nikolaja Litija 
Zadnjih nekaj let se poletna sezona 
Kulturnega društva Miran Jarc 
Skocjan, k i so jo poimenovali K u l 
turni poletni festival, praviloma za
čenja s koncertom znanih slovenskih 
pevskih skupin v cerkvi sv. Lenarta 
na Kr t in i . 

Tudi letos ni bilo nič drugače in 29. 
maja zvečer sc jc v omenjeni cerkvi, 
pravem spominskem biseru, nastalem 
na prch<xlu iz srednjega v novi vek, na 
slavnostnem koncertu ob <xlprtju leto
šnjega Kulturnega poletnega festivala 
Studence 2004 predstavil biser med 
pevskimi zbori, nosilec zlatega prizna
nja na Naši jx;smi Maribor ter številnih 
drugih nagrad, Mešani pevski zbor sv. 
Nikolaja Litija. 

Po uvodnem pozdravu Tadeje Capuder, 
predsednice Zveze kulturnih društev 
Domžale, sc jc z. Allcluio Iacobusa 
< iallusa pričel pisan program zbora, ki 
jc znova in znova dokazoval, da jc kljub 
mladosti, tako pevcev kot časa delova
nja, to zbor, ki spada med v(xlilne zbore 
v Sloveniji. Pevci in pevke poleg svoje 
osnovne dejavnosti, petja pri bogo
služju v domači cerkvi, nastopajo na, 
posvetnih in cerkvenih revijah, prepe
vajo na koncertih, izdali pa so tudi prvo 

zgoščenko, na kateri sc predstavljajo s 
simfoničnim orkestrom Simfonija Lu-
vvigana, solistom Markom Pinkom ter 
Nikolajevim otroškim zborom. 
Pevci in pevke so več čas prepevanja 
dokazovali, da jih posebej močno 
povezuje veliko veselje do petja in 
odkrivanje duhovne razsežnosti glasbe, 
posebej p;i smo lahko občudovali tudi 
njihovo povezanost z. zborovodkinjo 
Heleno Fjokar Zupančič, akademsko 
glasbenico in glasbeno pedagoginjo, ki 
zbora nc le vixli, temveč z njej svojsko 
energijo prisjx;va k zvoku, jasni dikciji 
ter izredno muzikalnih in prepričljivih 

izvedbah jjesmi različnih zlogov. Tako 
kot zbor sc tudi sama lahko pohvali z. 
nagradami na državni in mcdnanxlni 
ravni. Ob tem velja omeniti tudi pomoč 
korepetitorjev Ane Jazbec, Veronike 
I lauptman in Žige Torija. 
Za vse obiskovalec jc bil koncert Me
šanega pevskega zbora sv. Nikolaja 
Litija večer »visoke« pesmi, ki so j i 
ob napovedanem programu, v katerem 
smo našli ludi naše domače in tuje na
rodne pesmi, pa tudi črnske duhovne, 
zapeli Še dodatek in še dodatek, ter 
vedno znova dokazovali, da so po 
sedmih letih skupnega petja dosegli 
enega izmed vrhuncev slovenskega 
zborovskega petja, ki sc ga ljubitelji 
nikoli nc naveličajo. 
Iskrene čestitke Kulturnemu društvu 
Miran Jarc Škix;jan za letošnji slav
nostni koncert v kninski cerkvi, ki jc 
navdušil prav vse. 

V. 

t 



Dan petja v KD Groblje 

Medobmočno srečanje 
otroških in mladinskih 
pevskih zborov 

i 

v skupni organizaciji .lavnega 
sklada Republike Slovenije za 
kulturne dejavnosti. O b m o č n a iz
postava Domžale, in Kulturnega 
društva Groblje, je 14. maja 201)4 
Potekala Mcdobmočna revija otro
čkih in mladinskih pevskih zborov. 
Kjer se je zvrstilo trinajst skupin 
mladih peveev, ki so bili izbrani 
" vrst najboljših pevskih skupin 
območnih srečanj gorenjske regije. 
Zaradi številčne udeležbe pevskih 
zborov smo srečanje razdelili na 
°va programska dela, ko so najprej 
nastopili otroški, za njimi pa še mla
dinski zbori. 
V prvem delu srečanja so naslopili 

(»Iroški pevski /bor OŠ prof. dr. Josi
pa Plemlja Bled. Otroški pevski /bor 
Kovor, Starejši otroški pevski /bor 
OŠ Cvetka dolarja iz Skorje Loke, 
Otroški pevski /bor OŠ Marije Vere 
Duplica, Otroški pevski zbor OŠ Pre-
žihovega Voranea Jesenice, Otroški 
pevski /bor OŠ Iran Šaleški linž.gar 

podružnica Begunje, II. otroški 
pevski /bor ()Š Matije topa Kranj in 
Otroški pevski /bor OŠ Dob, ki je bil 
i/bran na našem območnem srečanju 
otroških pevskih /borov, ki je po
tekalo 16. aprila 2004 v mengeškem 
kulturnem domu. 
Mladinski pevski zbor OS Naklo, 
Mladinski pevski zbor OŠ Ivana 

Na Medobmočnem srečanju otroških 

in mladinskih pevskih zborov Groblje 

2004 je nastopil tudi Otroški pevski 

zbor OŠ Dob, v spremstvu zborovod-

kinje Karmen Banko 

Groharja iz Škofje I oke. Mladinski 
pevski zbor OŠ Tržič, Mladinski 
pevski zbor OŠ Koroška bela in 
Mladinski pevski zbor OŠ Stranje pa 
še preostalih pet pevskih skupin, ki 
so nastopile v drugem programskem 
delu prireditve. Na medobmočno 
srečanje so se lahko prijavili le zbori, 
ki so jih izbrali selektorji na območnih 
srečanjih gorenjske regije. Vsak pev
ski zbor je odpel po tri pesmi po pro
gramu, s katerim so se predstavili na 
območnih revijah posamezne obmo
čne izposlave. Medobmočno srečanje 
v Grobljah je strokovno spremljala 
Sonja Čibcj, medlem ko je mladim 
pevcem in zborovodjem priznanja 
Medobmočncga srečanja otroških in 
mladinskih pevskih zborov podeljeval 
član izvršnega odbora .ISKI) ()l Dom
žale, g. Štetan Borin. 

JSKD 01 DOMŽALE 

Literarni 
večer 
s pesnico 
Nežo 
Maurer 
7. maja 2004 nas je na povabilo članic 
literarne delavnice pri društvu LIPA 
obiskala znana slovenska pesnica 
Neža Maurer. Ob izidu njene zadnje 
zbirke / . M KN K K nam je v prijaznem 
okolju knjigarne Beseda v Domžalah 
v razgovoru z gospo Silvo Mizerit po
vedala marsikaj zanimivega (»svojem 
ustvarjanju, ki obsega mnogo pes
niških tem, od otroške pesmi, pesmi 
matere, namenjenih odraščajočim 
otrokom, odmevov na medčloveške 
Odnose in čudovitih ljubezenskih pes
mi, do pesmi o minevanju, odlaganju, 
odhajanju. 

Kot lepo pove pesnik Tone Pavček, 
Jc gospa Maurerjcva »mzmišlju-

joča pesnica, ki zna ujeti in zajezili 
v verz trepetanjc nemira in želja v 
sebi, določili zven kriku v samoti in 
spoznanju drsenja v končno svobodo 
zunaj obstajanja.« Pesnica pravi, da 
je pesmi enostavno morala pisati. 
Z njimi je umirila viharje v sebi, 
našla pot na svetlo v temnih trenut
kih življenja. Lahko razumemo, da 
pesmi, napisane iz. duše v lepem, 
neizumetničenem pesniškem jeziku, 
vedno najdejo pot do poslušalca, ga 
plcmcnitijo in še dolgo odzvanjajo 
v njem. 

(iospa Maurerjcva je ob koncu k 
sodelovanju povabila članice LIPU, 
gospe Janko Jerman, Ivo Rejc in Silvo 

Mizerit, ki so prebrale vsaka nakaj 
svojih pesmi. Tudi poslušalci so od 
prijazne pesnice dobili odgovore na 
svoja vprašanja. 
Za glasbeni dodatek je poskrbela 
pevka in kitaristka gospa Silva Kosce 
s svojim toplim glasom in izborom 
lepih slovenskih narodnih pesmi. 

Številni obiskovalci večera, med kate
rimi je bila tudi gospa županja ( vela 
/alokar (traženi, ki v svoji veliki 
časovni obremenjenosti vseeno najde 
čas za lepo duhovno doživetje, smo 
odhajali domov bogatejši in polnejši. 

S.M. 

Likovna razstava v Galeriji Domžale 

Signs ofthe time 
Mednarodno skupinsko razsta
vo »Sledi časa«, k i je potekala v 
domžalski galeriji od 27. maja do 
H . junija 2004, lahko simbolično 
Povežemo z novim obdobjem pove
zanosti in združitve ob slovenskem 
v s lopu v Evropsko unijo. Pravza
prav je to razstava sedmih prizna
nih umetnikov iz Nemčije, Švedske, 
Koreje, Japonske in Slovenije, s ka
tero je Galerija Domžale v sklopu 

Kulturnega doma I ranca Bernika 
Domžale uspešno zaključila sezono 
2003/04. 

Predstavili so se umetniki vseh ge
neracij in umetniških zvrsti: Suiniko 
Kivohara, ki prihaja z Japonske, jc 
predstavila zanimive akvarele, v 
katere je vslavila resnične dogodke 
z domišljijskimi predstavami na 
ročno izdelanem papirju; podobno 
se tradicionalnih form poslužuje 
tudi Korcjka Lee Woo Bock, ki 
pri svojem delu združuje moderne 
limetniike prakse s starejšimi korej
skimi tehnikami izdelovanja papirja; 
švedski umetnik Mikacl Bonnevic 
se vsebinsko ukvarja z družbeno 
problematiko, zanima ga tudi odnos 
dO umetnosti in okolja, v katerega 
je postavljena; Nemka Barbcl More 
ustvarja kolaže, plastike, stenske 
reliefe in grafike; predvsem pa se je 
na tej razstavi predstavila z barvnimi 
linorezi; abslraklnc podobe nemške 
umetnice lleidc l.iihr llassels po
gledujejo v skrile in skrivnostne no
tranje svetove, pri katerih uporablja 
kombinirano tehniko olja in peska oz. 

zemlje; Švedinja Kajsa llaglund kot 
pobudnica umetniške skupine Signs 
O f The Time pa v svojih delih kot 
Klorirana Mollv in Www.child.com 
obravnava vprašanja vplivov genske 
tehnologije na medčloveške odnose 
in iskanja bistva sodobnega časa. 
V sklop priznanih evropskih in sveto
vnih sodobnih umetnikov uvrščamo 
tudi našega rojaka Jožeta Stražarja, ki 
od leta 1965 živi in ustvarja v Stock-
holmu, pogosto pa je razstavljal ludi 
v Sloveniji v Brežicah, Celju, Ljub
ljani in Novem mestu. Študiral je na 
Švedskem ter na Likovni akademiji 
v Ljubljani, pri profesorju Trsaiju, 
dodatna izobraževanja pa so ga po
peljala tudi v Rusijo. Italijo, Avstrijo, 
Norveško, Dominikansko republiko 
ter na Kitajsko in Japonsko. Njegov 
opus obsega olja, grafike in predvsem 
kipe, s katerimi sc je predstavil na 
tokratni razstavi. Njegovi kipi so 
abstraktni liki, v katerih se čuti pridih 
orientalske umetnosti, predvsem ki
tajske in japonske, ki ju je spoznaval 
na svojih dolgih potovanjih. Tokratni 
obisk v Sloveniji pa bo počaščen tudi 
z njegovo samostojno razstavo ob 
30-lelnici umetniškega ustvarjanja, ki 
jo pripravlja Združenje Slovenska iz
seljenska matica v Vodnikovi doma 
čiji v Ljubljani in v Pilonovi galeriji 
v Ajdovščini. 

Katarina Rus 

Zaživela 
»Galerija 
DOM« v 
Radomljah 
V Kulturnem domu Radomlje že od 
konca aprila deluje Galerija D O M , 
ki je svoj prostor našla v prenovlje
nem pritličju te osrednje kulturne 
ustanove v kraju. Le-ta je poleg 
novega razstavnega prostora pri
dobila tudi prenovljen vhod, nove 
sanitarije in še nekaj drugih pros
torov. Kako zelo smo Radomljam 
pogrešali takšen prostor, se kaže še 
danes, ko je na ogled postavljena že 
tretja razstava. 

I 'radno odprtje galerije je sicer zabele
žila gospa Polda Škcrjanc, domačinka, 
ki jc 23. aprila razstavila svoje slike, 
kar je bila njena prva samostojna raz
stava. Gospa Polda se je s slikanjem 
začela ukvarjati šele pred nedavnim, 
ko seje upokojila, in v likovni šoli v 
Avstraliji, kjer je živela nekaj zadnjih 
let, je uresničila svoje mladostne 
želje po tovrstnem izobraževanju in 
razvijanju lastnega talenta. Zagotovo 
je marsikomu vlila upanje, da za 
uresničevanje mladostnih sanj zares ni 
nikdar prepozno, kar je z Vztrajnostjo 
dokazala tudi sama. Največ o njenem 
talentu zagotovo povedo besede pri
znanega akademskega slikarja prof 
Črtomira Freliha, k i je v zloženki za
pisal naslednje: »Da se jc človek zmo
žen v dobrem letu in jx>l iz slikarske 
točke nič prebili tako daleč, izkazati 
toliko občutka za barve, kompozicijo 
in predvsem prebujeno risbo, kaj take
ga v svoji likovno-pedagoški karieri še 
nisem doživel« Med njenimi slikami 
prevladujejo podobe slovenske in av
stralske pokrajine. 

Že nekaj dni za tem, 14. maja 2004, se 
je na pobudo članov I oto kimnV video 
kluba Mavrica iz Radomelj V Galeriji 
D O M s svojimi cenjenimi likovnimi 
deli predstavil akademski slikar Pol
de Mihehč iz Vrhpolj pri Kamniku. 
Njegovo likovno ustvarjanje nam je 
predstavil Janez Medvesek. ki jc med 
drugim dejal, da »samo on spravi na 
listih 15 cm vas in pol in ljudi in 
hrib m cerkev in potoček s koritom in 
drevesa in nebo in največkrat sneg«. 
Res so prav visoke in ozke slike, na-

Prenovljena Galerija Dom v Kulturnem domu Radomlje 

Polde Mlhelič med predstavitvijo 

svojih del v Radomljah 

risane na lesene deske, rx>leg vegastih 
hišk, ciklam in povednih obrazov ena 
njegovih največjih značilnosti in pre-
poznavosti. Klasično odprtje likovne 
razstave pa so člani kluba Mavrica po
pestrili s predvajanjem kratkega doku
mentarnega filma o slikarjevem delu, 
na katerem sc nam umetnik predstavi 
tudi skozi nekaj življenjskih zgodb iz 
mladosti. Gospod Mihelič pa seje to
kratnim obiskovalcem predstavil šc v 
daigi luči tudi kot pesnik in pisatelj. 
Predstavil je namreč tudi zbirko črtic 
Zgodbe od včeraj, ki seje tako pridru
žila njegovi avtorski monografiji Vče
rajšnji svet, ki jo jc izdal pred petimi 
leti. O njegovem literarnem ustvar
janju se je z njim pogovarjala prof, 
Jožica Rcpanšck, prijeten umetniški 
večer pa jc z nekaj ljudskimi pesmi 
in ob spremljavi kitare popestrila tudi 
gospa Silva Kosec. 

V teh dneh pa si v Galeriji WM lahko 
ogledate šc razstavo 1'otograhj.av toi icc 
Muni Pollak z naslovom Radomlje 
i / zraka. Tudi la ogled so oigainziiali 
prizadevni člani Foto kino & vidco 
kluba Mavrica, saj jc gospa Pollako-
va. nekdanja Radomljanka, ki biva 
v Kamniku že skoraj dvajset let. tudi 
njihova članica. Pollakov« najraje in 

Mirni Pollak ob otvoritvi njene raz

stave Radomlje iz zraka 

najuspešneje fotografira pokrajine, po
deželje, življenje na vasi, šc posebej pa 
ji je blizu Velika planina in pastirsko 
življenje na njej. saj že nekaj let po
letne mesece preživlja na tej planini 
kot pastirica. Člani Mavrice pa o svoji 
kolegici vedo povedali, da jc tudi zelo 
pogumna, zato nc preseneča, da jc 
izkoristila tudi priložnost snemanja s 
ptičje perspektive. Njene fotografije, 
razstavljene na razstavi, so nastale v 
zadnjem desetletju ob nekajkratnih 
preletih Radomelj in okolice z balo
nom in ultralahkim letalom, pri čemer 
j i jc pomagal Radomljan Rado Kralj. 
Iz fotografij jc moč opaziti številne 
urbanistične spremembe in razvoj 
Radomelj in okolice, zato so tovrstni 
posnetki tudi dragocen dokument 
časa. Tokratno odprtje razstave sta s 
harmoniko in petjem popestrila njena 
kamniška soseda Božo Matičič in 
Janez Majcenovič, 

Razstava bo na ogled do 6. junija, 
kmalu za tem pa bodo člani kluba 
Mavrica že pripravili letno razstavo 
svojih tečajnikov, tako da sc ni bati. da 
bi prenovljeno razstavišče v Radom
ljah samevalo. 

Jasna Paladin 

Kulturni program je vodila mlada umetnica Živa 

Kaliman, ob njej pa Dominik In Wendy Ferko. 

V kulturnem programu ob odprtju razstave so sodelovali 

vsi otroci, na flavto je zaigrala Maša Vozlič, recitirala 

Kaja Capuder, zaplesale pa so učenke 4. razreda. 

Likovna razstava mladih umetnikov 

Likovna delavnica 
Vere Ter sten jak 
V petek, 28. maja 2004, je v osrčju 
Domžal v ateljeju priznane dom
žalske umetnice Vere Tcrstcnjak 
potekala zak l jučna razstava 
l ikovnih del, ki so j ih čez leto 
ustvarili mladi umetniki . 

Že mnogo let akademska slikarka 
Vera Tcrstcnjak v svojem ateljeju 
poučuje mlade ustvarjalce, od listih, 
ki Že od malih nog sanjajo o ume
tniškem poklicu, do tistih, ki nav
dihnjeno slikajo le občasno. Mnogo 
je tudi listih, ki se pripravljajo na 
ležke preizkuse v risanju za spre
jem v srednje šole ali akademije, ki 
zahtevajo mnogo risarske veščine 
in predanosti ter pravo mero samo-
zaupanja. Tudi v letošnjem letu je 
mladi umetnici Živi Kaliman uspelo 
prestati sprejemne izpite za vpis na 
Umetniško gimnazijo v Ljubljani. 

Uspešni pa so bili ludi ostali mladi 
nadobudneži, med katerimi so ne
kateri prvič razstavljali, vsi pa pri
kazali izreden talent. V kulturnem 
programu ob odprtju razstave so 
sodelovali vsi otroci, na flavto jc za 
igrala Maša Vozlič, recitirala Kaja 
Capuder, skupaj pa so zaplesale 
učenke 4. razreda. 

Nc smemo pa pozabiti predanosti 
in ljubezni do lepega, torej last
nosti Vere Tcrstcnjak kot slikarke, 
lastnosti, s katerima že vrsto let 
kot pedagoginja išče likovno na
darjene talente in j ih vzgaja v tem 
duhu. Navsezadnje jc slikarkino po
slanstvo tudi v tem. da s svojo več
letno prisotnostjo podaja spoznanje 
novega in lepega svojim učencem, 
nam in celemu svetu. Za vse bodoče 
slikarje, risarje ali kiparje pa je po
membna naslednja vest. da vas Vera 
Tcrstcnjak vljudno vabi v njene 
poletne delavnice, ki bodo potekale 
19.-23. julija in 26.-30. julija 2004, 
vsakič od 9,-12. ure. 

Katarina Rus 

Ljubljanska 21 /e, Kamnik (TPC Duplica), 
tel.: 01/831-10-10, 839-55-19, tax: 01/831-29-62 
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6. koncert 
abonmajskega cikla 

Simfonični 
orkester 
Domžale 
-Kamnik 
V okviru letošnjega abonmajskega 
cikla jc 2. junija v Kulturnem domu 
Franca Bcrnika v Domžalah na
stopil Simfonični orkester Domžale 

Kamnik. 

Orkester je bil ustanovljen leta 1970, 
sestavljajo pa ga glasbeniki ljubitelji z 
nekaterimi izjemami glasbenih peda
gogov in poklicnih glasbenikov. Z leti 
sc jc razvil v homogen ansambel, ki 
izvaja orkestralne skladbe s prefinjeno 
dinamiko in veliko muzikalnostjo. ki jc 
prav gotovo plod prizadevanj vsakega 
glasbenika, ki v njem igra. Izoblikovali 
so bogat koncertni program, ki obse
ga tradicionalne novoletne koncerte 
popularne glasbe, prve tovrstne na 
slovenskih tleh. celovečerne koncerte 
simfonične in komorne glasbe ter na
stope ob drugih različnih priložnosti. 

Vse to in šc več smo lahko slišali 
tudi na letošnjem koncertu, na ka
terem so se naši simfoniki v prvem 
delu koncerta predstavili s Passa-
eaglio za simfonični orkester Sama 
Vremšaka ter s Petimi hagalelami 
za klarinet in godala (icralda Finzia, 
kjer je bil solist Dimitrij Lederer, 
mladi glasbeniki, kije februarja letos 
diplomiral v razredu izrednega prof. 
Slavka Goričarja inje sedaj zaposlen 
v Orkestru Slovenske vojske, hkrati 
pa jc član komornega orkestra Fau-
dcamus in pihalnega kvarteta E O L . 
Ob tem naj kot zanimivost zapišem, 
daje od leta 1997 Dimitrij Lederer 
prvi klarinetist orkestra Domžalc-
kanunk. s kalerim se je prvič pred
stavil kol solist. 

V drugem delu smo poslušali sim
fonično suito štev I iz Pccra Gyna, 
skladatelja Edvarda Griega. V vsem 
programu je orkester suvereno vodil 
Stafan Garkov, ki zadnja leta dirigira 
Simfoničnemu orkestru Domžale 
- Kamnik. Po diplomi na dirigent
skem oddelku Akademije za glasbo 
podiplomski študij nadaljuje na 
Akademiji za glasbo na Dunaju, v 
razredu prof. Uroša Lajovica. 

Koncert Simfoničnega orkestra 
Domžale Kamnik je bil prijeten 
zaključek letošnjega kvalitetnega in 
pestrega abonmajskega ciklusa, po
grešali smo le kakšen dodatek. 

Recenzija za 
film: 
Roger Dodger 
Fi lm Roger Dodger režiserja Dy-
lana Kidda . bolj kot karkol i dru
gega, ponuja zanimivo špekulacijo 
o tem, kakšen naj hi bi l sodobni 
zapeljivec. 

Pri tem pa sploh ne mislim glavnega 
junaka Rogerja, ki ga mojstrsko upo
dobi igralec Campbell Scott, pač pa 
prej na njegovega sramežjivega in 
negotovega 15-letnega nečaka, čigar 
edini (in tudi zmagovalni) adut je 
deška iskrenost:* Za omenjeno vre
dnoto sc namreč izkaže, da je zmožna 
(še vedno) lomiti ženska srca. Roger 
Dodger je navzven uspešni piarovec 
neke njujorške marketinške firme, 
ki švbje intelektualne umotvore 
upo zlorabila v odnosu do nežnejše
ga spola. Vendar njegova navidezna 
gotovost pritegne le za hip, vse 
do trenutka, ko bi moral »obrniti 
ploščo.« česar pa ni zmožen. Tako 
njegove pogruntavščine, ki so pra
viloma všeč samo njemu, izpadejo 
zelo enoznačno, domala patetično. 
Roger Dodger je pravzaprav bolj ali 
manj »na suhem«, moralno oporo pa 

prodam hišo 
lil. pod. Iste. Vsi priključki 

Cena od 32 000.000 SIT dalje. 

Informacije na 041 642 689 

najde v svojem nečaku, ki ga skuša 
prepričali v učinkovitost svojih me
tod in mu, precej stereotipno, obljubi 
družico za eno noč. Pustolovščina, v 
katero se v tej noči spustita dva mo
ška predstavnika različnih generacij s 
svojo intrigantno zasnovo gledalca 
kar prikuje na sedež, večkrat pa se 
tudi vprašamo, kdo je tukaj komu 
učitelj. Samovsečni in »masturba-
lorsko« razpoloženi moški srednjih 
let ter iznajdljivi in inteligcnii fantič 
si,i tandem, ki s svojimi (ne)spretnimi 
prijemi v odnosu do žensk med visli
cami ponujata celo recept za izpol
nitev moškega poslanstva. Žal pa je 
le-ta redko izvedljiv zgolj v eni osebi. 
Na eni strani imamo mačistični ideal 
iz 80-tih let prejšnjega stoletja, ki mu 
uspeh pred dvajsetimi leti zagotovo 
ne bi izosfSf, >ia drugi stfani pa dia-
loško razpoloženega fanta, katerega 
edini greh je, da ni nekaj let starejši. 
Obema torej manjka kakih 20 let. 
Rogerju pač na časovno/zgodovinski, 
lantelu pa na zrelostno moški krivulji. 
Kaj torej potrebuje sodobna, emanci
pirana ženska'.' Že samo vprašanje 
zadostuje, da se človek zmede, saj se 
zdi, da vloge moškega in ženske še 
nikoli niso bile bolj zamegljene. Vsej 
emancipaciji navkljub. Na podlagi 
teh dejstev pa najbolj trpi prav po
dročje zapeljevanja, nekdaj tako sti
mulativno in prežeto s hrepenenjem, 
danes pa pogostokrat mučno, celo 
nevzdržno. V svetu, kjer je čedalje 
pogostejši obrambni refleks cinizem 
in distanca do vsega obstoječega, se 
je prav zanimivo vprašati, kaj lahko 
sodobni moški ženski sploh ponudi. 
Seveda velja vprašanje zasta>viti tudi 
obratno. »Roger-dodgerovski« recept 
nas opozarja, da je vsak trenutek la
hko zamujena priložnost, kontekst pa 
je ženska kol objekt poželenja. Kar je 
lahko čisto okej. s lem. da bi na glavo 
obrnil le logiko trenutka vsak hip 
nova priložnost. 

Kakorkoli že, Roger nas česa pre
tirano uporabnega žal ne more na
učiti, vsaj kar se tlirtanja tiče. Zato 
pa je po tej plati dosti bolj zanimiv 
njegov »učence«, ki s svojim zrelim 
pogledom na življenje ženske večkrat 
preseneti, domala razoroži. Počakaj-
mo torej, da odraste in vedeli bomo, 
kakšni so »pravi moški«. 

Pišem recenzije filmov, ki so predvajani v kinu »Kinodvor«. 
Žiga Čamernik 

Kulturno društvo Groblje 
vab i na 

K o n c e r t k v a r t e t a O p u s C u a t r o 

i z A r g e n t i n e 

v p o n e d e l j e k , 5 . j u n i j a 2 0 0 4 , o b 2 0 . 3 0 . u r i 

v K u l t u r n e m d o m u G r o b l j e . 

Pevci bodo peli latinsko amer iške in črnske duhovne pesmi 
Nastopil i bodo tudi operni pevec Juan Vasle 

in Mešani pevski zbor Groblje 

Informacije in rezervacije vstopnic: 040/704-497 

Vabljeni! 

Likovna razstava v 
Modri galeriji 

Slike Zlatke 
Levstek 
Do 30. junija 2004 se v prostorih 
Modre galerije - Pevec s.p. v Dom
žalah predstavlja ljubiteljska sli
karka Zlatka Levstek, ki se je kot 
mnoge druge ljubiteljske umetnice 
z aktivnim delovanjem v likovnem 
svetu pričela ukvarjati šele pozne
je, saj ji s lužbena zaposlenost in 
druž ina nista dopustila svobodne
ga likovnega ustvarjanja. 

Poleg zanimanja za slikarska platna 
jo že od nekdaj privlači pisana be
seda, saj od malih nog dalje veselo 
prebira knjige, medtem koje kasneje 
izdala kar štiri zbirke pesmic za 
otroke in šest zbirk pesmi in haikujev 
- zadnje tri jc sama opremila z last
nimi barvnimi akvareli. Te posebej 
uporablja v namen, da prikaže svojo 
naklonjenost k prikazovanju krajin
skih motivov, v njih pa tudi zrcali 
naravo v hitrih potezah, kot to do
voljuje sama akvarelna tehnika. Pre
izkuša pa se tudi v akrilu, ki jc sicer 
zahtevnejša tehnika, vendar idealna 
za realistično podajanje sveta, ko 
upodablja prizore iz. mestnih ulic ali 
domačega kraja, kompozicijsko in 
barvno študira tihožitja in sc igra s 
hitrimi potezami portretov. 

Zlatka Levstek je od leta 1998 dalje 
članica Društva likovnih samorastni-
kov Slovenije sedaj Društva likovni
kov, za katerega tudi likovno opremlja 
pesniške zbirke. Prav tako aktivno 
deluje v Likovnem društvu Senožeti v 
Radomljah, sodelovala pa je na dobro
delnih exlemporih v Grobijah in Logu 
pod Mangartom, medlem ko so na 
extemportl Podobe Ljubljane dvakrat 
izbrali njeno sliko za skupno razstavo. 

Katarina Rus 

Nagrajenec 
Mario 
Petrić 
Sesti bienale mesta K r a n j je eden 
n a j p o m e m b n e j š i h slovenskih l i 
kovnih dogodkov, saj se s svojimi 
deli predstavijo najbolj plodovit i 
d o m a č i l i k o v n i k i . Na le tošnjem 
bicnalu se je v prostorih Galer i je 
P re še rnove hiše in Mestne hiše 
predstavilo triindvajset d o m a č i h 
ustvarjalcev. Na osmih sprem
ljevalnih razstavah z naslovom 
Brez meja pa tudi avtorji iz 
Avstri je, Francije, Špan i j e in Hr 
vaške . Priredi tel j i so želeli opo
zori t i na prizadevanja l ikovnih 

umetniki prebujajo svoja likovna 
sredstva V sugestijo življenja, pri 
tem pa eros zaohsega razpon od 
zgolj čutnega do povsem duhovne 
sublimacije in sc manifestira tako 
v odnosu do človeka kot narave 
ali boga. 

Intenziteta erosa pa se dogaja v 
odnosu do zavesti o izničenju v 
smr t i . « 

Nagrado za gorenjskega avtorja 
je prejel Stobljan Mario Petrić za 
slike, v katerih naj bi povezal figu
ralne in abstraktne sestavine v po
etično prepričljivo sožitje duhovnih 
bitij v nebesni atmosferi in pri tem 
izkazal smisel za kompozicijsko 
gradnjo in barvno usklajenost. 
Domžalčan, nagrajence prof. Mario 
Petrić, seje rodil leta 1925 v Sisku. 

umetnikov, k i sledijo osebnemu 
avtorskemu slogu in pr i iskanju 
likovnega izraza uporabljajo ve
č i n o m a klas ične l ikovne tehnike, 
zato so v izbor vk l jučena pred
vsem s l ikarska in kiparska dela. 

Temo bienala z naslovom liros je 
Milček K O M I T.I označil takole: 
»Pojem erosa je mišljen kot izraz 
življenjskega vitalizma in ustva
rjalne strasti, ki prežarja umetni
ške podobe z življenju pritrjujočo 
intenziteto. Z ustvarjalnim crosom 

Leta 1951 je diplomiral na A L U v 
Ljubljani. Leta 1953 je obiskoval 
specialko za slikarstvo pri prof. 
Gabrijelu Stipici. Posvetil se je 
pedagoškemu poklicu in poučeval 
v Sisku in Mengšu do upokojitve 
leta 1986. Ves čas je član Z D S L U . 
Za svoje delo je prejel več nagrad 
in priznanj. Svoja slikarska dela je 
razstavil na osemindvajsetih samo
stojnih in enainpetdesetih skupin
skih razstavah doma in v tujini. 

Saša Kos 
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Zaključni nastop zasebne 
glasbene šole PARNAS 
V dvoran i K u l t u r n e g a doma 
F r a n c a B e r n i k a v D o m ž a l a h 
je bi lo 3. j un i j a prav posebno 
v z d u š j e . Nas topa joč i so se p r i 
p rav l j a l i za z a k l j u č n i nastop, k i 
ga vsako leto o rgan iz i ra zasebna 
glasbena šola Parnas D o m ž a l e . 
Č u t i t i je b i lo , da je v naš i šoli 
p r i an imaci j i učencev prisotno 
veselje do glasbe in d r u ž e n j a 
na nastopih. Nastop je n a m r e č 
nagrada nam vsem: u č e n c e m , 
pedagogom in s t a r š e m ; tu poka
ž e m o , da sc nismo učili za ocene, 
ampak zase. V naš i šoli je eden 
od osnovnih ciljev nauč i t i o t roka 
l jubi t i glasbo, se z njo na nek 
nač in spopri jatel j i t i , da postane 
spremljav alka za vse ž iv l jenje . 

Na zaključnem nastopu so sc predsta
vili učenke in učenci vseh oddelkov: 
glasbenih uric, kitare, flavte, blokflav-
te, klavirja, sintetizatorja in violonče
la. Na nastop povabimo tudi goste, ki 
so na nek način vezani na našo šolo. 
To je bil nekdanji učence naše šole, 
sedaj pa Srednje glasbene in baletne 
šole Ljubljana, učenec Zdenke Kristl 
Marinič, 11 - letni nadarjeni domačin 
Bobi Bcrtoncelj, ki je s svojim spro
ščenim in izpovednim igranjem na 
violončelu navdušil obiskovalce. 
Njegov talent ne preseneča, saj izhaja 
iz družine, kjer je bila glasba vedno 

na prvem mestu (njegov oče je pokoj
ni pianist in pedagog A c i Bcrtoncelj, 
mama pa profesorica klavirja Maja 
Klinar Bertoncclj). Druga gostja je 
bila enako starti Katarina Leskovar iz 
Slovenskih Konjic, za katero veljajo 
podobne kvalitete kot za mladega 
Bobija. Posebno mesto pa je v vseh 

srcih zasedla mala petletna Tina 
Žingler, ki obiskuje vrtec Najdibojca 
v Šiški in sicer v oddelku za otroke, 
obolele za cerebralno paralizo. Lani 
me je kot glasbenega pedagogu pot 
zanesla tudi do teh otrok, ki sem j im 
postala, kot me kličejo, glasbena te-
rapevtka. Rezultati so obetavni. Mala 
Tina je ob klavirski spremljavi zapela 
dve pesmici in njen čisti, prelepi glas 
je prihajal, od koder pravijo, da pri
haja glasba. 
Vsak nastopajoči otrok je v gladko 
tekoči prireditvi prispeval k temu, 
da smo po krajšem klepetu odšli 
domov polni lepih in prijetnih ob
čutkov tistih, ki j ih v današnjem 
vsakdanu še kako rabimo. 

ZKM 

Govorica 
preprostih stvari 

Golob 
Ž e v p r e d k r š č a n s k i an t ik i je go
lob s imbol preprostosti , l jubezni 
in nedo l žnos t i , v p r a k r š č a n s k i 
umetnosti pa je najprej s imbol 
čis tost i in m i r u . Zgodba o ve
soljnem potopu pripoveduje, da 
je Noe poslal iz ladje golobico, 
da bi preskusi l , a l i se je voda 
že u m a k n i l a . G o l o b i c a , k i se je 
v rn i l a z zeleno o l jčno vejico v 
k l j unu . To je bi lo znamenje, da 
so se vode umakni le in da je Bog 
spet sk leni l m i r s č l o v e k o m (I 
M z 8). Bel golob (ali golobica) 
z o l jčno vejico je tako postal 
s imbol sprave, m i r u , harmonije , 
upanja, zopet najdene s reče . 

Mojzesova postava je goloba raz
glasila za čisto žival , zato je služil 
kot dar pri obredu očiščevanja po 
rojstvu otroka. V prizorih Jezuso
vega darovanja v templju Jožef 
nosi dva bela golobčka v košari. 
Izraelci so vsakega prvorojenca 
prinesli v tempelj, da bi ga »posta
v i l i pred Gospoda« v znamenje, da 
prvorojenci pripadajo njemu. 
K o t znamenje čistosti vidimo 
goloba, ki sedi na vrhu Jožefove 
popotne palice, kajti Jožef je bi l 
izbran za moža Device Marije. 
V krščanski umetnosti nastopa 
golob najpogosteje kot simbol 
Svetega Duha. Prvikrat se ome
nja v zvezi z Jezusovim krstom v 
Jordanu. »Jezus je stopil iz vode in 
zagledal nebesa, ki sc razpirajo, in 
Duha, ki se jc spuščal nadenj ka
kor golob« ( M r l,IO) »in ostal nad 

n j im« (Jn 1,32). Golob kot podoba 
Svetega Duha nastopa v prikazih 
Svete Trojice, v prizorih oznanje
nja Mari j i (»Sveli Duh bo prišel 
nadte«) in b inkoštnega dogodka 
(praznik Svetega Duha). Sedem 
golobov pomeni sedem darov Sve
tega Duha (prim. Iz 11,1 -2) . 
Golob pogosto nastopa na zgo-
dnjekrščanskih sarkofagih in 
slikarijah v katakombah: v kljunu 
ima oljčno ali lovorjevo vejico ali 
pa venec mučeniš tva; sedi zraven 
drevesa življenja v nebesih ali zra
ven križa; pije iz studenca življe
nja ali sedi na ladji. Vedno pomeni 
dušo pokojnega vernika, ki mu 
svojci želijo, da bi kmalu vstopi] v 

območje božjega miru. 
Dvanajst golobov kaže na dva
najstere iipostole, ki j i m je Jezus 
rekel: »Bodi te preudarni kakor 
kače in nepokvarjeni (ali: prepro
sti) kakor golobje.« (Mt 10,16) 
Golob na upodobitvah nekaterih 
svetnikov (največkrat stoji na 
rami) pove, da so bil i ti možje pol
ni Svetega Duha, ko so pridigali in 
pisali. Tako so predstavljeni evan
gelisti (golob znamenje božjega 
navdihnjenja), cerkveni očetje (go
lob je atribut sv. Gregorja Velike
ga) in drugi cerkveni učitelji (npr. 
sv. Tomaž Akvinski ) , K o l simbol 
čiste, Bogu posvečene duše , na
stopa golob pri sv. Sholastiki, 
sestri sv. Benedikta. K o j e umirala, 
je Benedikt videl, kako se bela 
golobica njena duša dviga proti 
nebesom. Podoben pomen ima go
lob, ki j c v trenutku smrti zapustil 
tdo mučenca sv. Polikarpa. 
(jolob je tudi simbol več kreposti 
npr. ponižnost i , zmernosti in upa
nja. Dva goloba, obrnjena drug 
proti drugemu, označujeta slogo. 
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Slovenija -
vodna učna 
pot Evrope 
22. maj 2004, dan biološke razno
vrstnosti, je /.veza geografskih 
druš tev Slovenije počast i la s se
minarjem Vodna učna pot, k i je 
bil uvod v širši projekt Slovenija 
- vodna učna pot Evrope. Seminar 
M Je odvijal v prostorih O Š Rod i 
ta in na Učni poti ob Mlinščici v 
Srednjih in Spodnjih J a r š a h ter 
"a Rodici . Poseben gost semi
narja je bi l g. M i l a n M a l u š k a , 
Predstavnik Globa l VVater Part-
nership za centralno in vzhodno 
Evropo - G W P C E E . 

Seminarja Vodna učna pot sc je 
udeležilo 25 slušateljev, večinoma 
Profesorjev osnovnih in srednjih šol. 
*• iij seminarja, ki ga je vodil mag. 
Mitja Brieelj / Ministrstva za okolje 

prostor, je bil poglobiti znanje o 
vodnem okolju in povezali scklor-
**" ZOanja za aktivno sodelovanje v 
določbah, ki jih je prinesla Okvirna 

Udeleženci seminarja ob Kamniški Bistrici 

vodna direktiva. To je pravni akt, ki 
vse članice Evropske unije zavezuje, 
da do leta 2015 poskrbijo za dobro 
ekološko stanje svojih voda. Vode 
ludi novi Zakon o vodah opredeljuje 
kot javno dobro, s katerim upravlja 
država v interesu večine prebivalcev. 
Da pa bo javnost lahko aktivno so
delovala pri tem, potrebuje ustrezna 

V 

Cista in lepa Krtina 
LetO je naokoli in v naši KS Krtina so 

vsa gospodinjstva prejela obvestila, 
da se zopet zberemo na čistilni akciji. 
Poskrbljeno je bilo za vse pripomoč
ke, kakor tudi za dostavo in odvoz 
kontejnerjev. Glede na dejstvo, da se 
je akcije udeležilo le nekaj krajanov, 
ki se zavedajo kaj pomeni, da je lepše 
živeli v čistem okolju, akcija ni bila 
prav posebno odmevna. 

V lepem sončnem jutru smo se zbrali 
na zalo določenih krajih ter z veliko 
vnemo začeli s pobiranjem raznovrstnih 
Odpadkov Ob naših poteh in oklici. Pa 
tudi presenečenj ni manjkalo. Na obisk 
SO prišli celo pobiralci starega ž.elezja. 
Napolnili smo kar nekaj kontejnerjev 
odpadkov. 
''a naj kdo reče, pri nas pa lo že ni mo
goče, pa je. da vesle. Imamo še premalo 

zavesti da lepote našega kraja, drugače 
se ne bi iako mačehovsko obnašali do 
njega. Po zaključku čistilne akcije smo 
se zbrali pred našo trgovino, kjer se ni 
nihče branil zasluženega sendviča in pi 
jače.Izmenjala so se razna mnenja o leni 
in onem. Vsi udeleženci smo bili veseli 
po uspešno opravljenem delu, 
.le pa res, da se KS Krtina v zadnjem času 
zelo hitro razvija in se prihod avtoceste do 
naših lepili krajev pozna ludi na odpadkih. 
Ni dovolj košev za odpadke, pa tudi ne 
urejenega počivališča, da bi imeli tujci 
kam sesti ter odložiti odvečni lovor. Sicer 
je pa to je že druga zgodba. 
K S Krtina se vsem vestnim udeležen 
eein lepo zahvaljuje. 

/'.V. Ko pa se sprehoda čez <•» teden pn vasi, pu naletiš mi podobne prizore, sliku nuni VSepOve. 
L.R. 

Preserje pri Radomljah 
v 

Čutilna akcija 
Krajevna skupnost Preserje je v 
Sodelovanju s Špor tn im druš tvom 
Preserje pripravila čistilno akcijo. 

Pred svojim pragom ima vsak rad čislo 
lepo. Toda tega ne hi mogli trditi 

'•'i količke, ki ostajajo skrili v obrobju 
gozda in brega Kamniške Bistrice. Od
služeni hladilniki, stara kolesa in avto
mobilski deli ne sodijo v naravo, ampak 
"a primeren odpad. Dva velika zabojni-
' < a za smeli sla bila premalo za vsakršno 
navlako, ki jo je bilo mogoče najti. 

Po dobro opravljenem delu pa smo se dobi
li še na skupnem kosilu v gostilni l'ri Junu. 
Vsem. ki so zbrali pogum in se rxxlali na 
lov za smetmi, sc zahvaljujemo. Vabimo, 
da sc nam naslednje lelo pridruži še več 
krajanov. Skupno delo nas med seboj po
vezuje in lahkoje prav zabavno, 
lako! Sedaj je tudi pri nas lepše. In 
ko se peljete skozi Preserje, naj ne za
mika tudi vas, da bi odvrgli embalažo 
McDonaldsovc hitre prehrane kar sko
zi avtomobilsko okno na pločnik. 

Barbara Peterlin 

znanja, ki jih večina pridobi v izob
raževalnih ustanovah. Zato potrebu
jemo ustrezno izobražene profesorje, 
ki vzgajajo mlade generacije in se 
povezujejo z lokalnim okoljem. 
Da bi spodbudila sodelovanje 
javnosti pri obravnavi teh vpra
šanj, je Zveza geografskih društev 
Slovenije zasnovala povezovalni 
projekt Slovenija - vodna učna pol 
Evrope. Vodne učne poti v različnih 
slovenskih pokrajinah ne bodo le 
turistično atraktivne, ampak bodo 
predstavljale tudi eno od rab pro
stora, poudarjale bodo pokrajinsko 
pestrost Slovenije in spodbujale la 
del slovenske identitete. Učitelji 
družboslovnih in naravoslovnih 
predmetov (geografije, biologije, 
lizike, kemije, računalništva, novi
narstva ild.) naj bi sc povezali s šol
skim okoljem in oblikovali vodno 
učno pol. ki bo mlade usposabljala 
za sodelovanje v procesu načrto
vanja in odločanja o prihodnosti 
in izboljševanju ekološkega slanja 
naših voda. 

Na seminarju je dr. Danijel Vr-
hovšek (Limnos) predstavil načine 
sanacij slabega ekološkega stanja 
voda z ekoremediacijami. Poudaril 
je, kako dragoceni so v pokrajini 
vodni zadrževalniki, tolmuni, 
prodišča in mokrišča, porasla z 
vegetacijo, ki imajo trojno funkci

jo: močno povečajo samočistilno 
sposobnost voda, zadržujejo vodo 
v pokrajini in ohranjajo biološko 
raznovrstnost. 
Nataša llajdinjak (Helios) je pred
stavila partnersko sodelovanje 
lleliosa z Ministrstvom za okolje in 
prostor, katerega Cilj |c izboljšmje 
odnosa do vodnih virov. Rezultat 
tega sodelovanja jc 26 oživljenih 
krajevnih vodnjakov po Sloveniji in 
17 očiščenih kraških jam in brezen, 
letos se šestim sanacijam pridružu
jejo še štiri nove vodne učne poti. 
Marta Vahlar (ICRO) je na kratko 
pojasnila zasnovo projekta Kam
niška Bistrica - rekreacijska os 
regije ter Cilj« akcije Vodni detektiv. 
Martina Zupan, slovenska predstav
nica Svetovnega združenja za vode 
( G W P - (ilobal VVater Parlncrship) 
je učitelje seznanila z možnostmi 
sodelovanja šol z GWP. Dr. Ana 
Vovk Korže (Univerza v Mariboru, 
Pedagoška fakulteta) jc ponazorila 
način interdisciplinarnega pro
učevanja tekočih voda. Nato jc Igor 
l.ipovšek (Zavod RS za šolslvo) 
predstavil še izkušnje z mednaro
dnih ekoloških taborov ob Kamni
ški Bistrici. 

Po teoretičnem delu so se udele
ženci seminarja sprehodili po Učni 
poti ob Mlinščici. Vilma Vrtačnik 
Mcrčun z OŠ Rodica, avtorica 
knjige Učna pol ob Mlinščici, j im jc 
predstavila preteklo in sedanjo rabo 
homške Mlinščice, problematiko 
urejanja struge in obrežij Mlinščice 
ter problematiko stanja nizkih voda 
Kamniške Bistrice. Udeleženci so si 
ogledali posamezne točke l Ičnc poli 
ob Mlinščici in se ustavili v Slabi-
čevi elektrarni v Spodnjih Jaršah. 
Na več mestih ob Mlinščici so si 
ogledali primere, ko obrežni lastniki 
posegajo v sani vodni prostor in pri
mere, kjer ima umetna struga izgled 
naravnega vodotoka. 
Udeleženci so na koncu izrazili 
svoje zadovoljstvo nad izvedbo 
seminarja in se razšli v prepričanju, 
da povezovanje izobraževalnih 
ustanov, ministrstva in lokalnih ob
lasti lahko veliko pripomore k ure
sničevanju zahtev Okvirne vodne 
direktive, katere cilje je izboljševa
nje ekološkega stanja naših voda. 

Vilma Vrtačnik Merćun 

Športno društvo Želva 

Šesta otroška 
olimpiada 
22. maja 2004 smo na špor tnem 
igrišču pri Osnovni šoli Preserje 
pri Radomljah organizirali otroško 
olimpiado za otroke, slare od tri do 
sedem let. 

Zbralo sc je 50 otrok različ
nih starosti. Preizkusili so se 
v naslednjih disciplinah: po
ligon z glavnim in drobnim 
orodjem, igra s padalom, 
strel na gol s hokejsko pa
lico, ciljanje kijev, vodenje 
žoge med stojali z roko in 
met na koš, skok v daljino z. 
zaleta in z mesla, tek na 50 m 
in met žogice, igrica Ciljanje 
pc-lclina, štafclni tek. Otroci 
so pokazali veliko spretnosti 
in vse naloge so opravili z 
velikim veseljem. Imeli smo 
tudi malico, da so se okrep
čali in malo spočili. Kljub 
vročemu dnevu smo se vsi 
imeli zelo lepo. 

Na koncu so bili vsi olioci zmagoval
ci. Prejeli so medalje in čokolado, na 
kar so bili vsi zelo ponosni. 
Olimpiado smo speljali člani ŠD 
ŽELVA. Pomagale so nam osnovno-
šolke OŠ Preserje pri Radomljah. 
Prireditev sla sponzorirali Občina 
Domžale in OŠ Preserje pri Radom
ljah. Vsem se za pomoč prav lepo 
zahvaljujem. 
Vse sodelujoče in druge otroke pa va
bim na otroško olimpiado v letu 2(H)5. ' 

Predsednica ŠD ŽELVA 

Srečanje seniorskih 
piscev na Gorjuši 
Tudi lelos je Društvo za izobraževa
nje v tretjem življenjskem obdobju 
L I P A v Domžalah povabilo literar
ne ustvarjalce iz. drugih podobnih 
društev v Sloveniji na srečanje in 
razgovor o delovanju in reševanju 
problemov. 13. maja smo se dobili 
v Jamarskem domu na Gorjuši . 

Srečanje smo začeli s kratkim progra
mom, v katerem so nastopili člani in 
članice LIPE. pevski zbor, harmonikar-
ski kvartet, članice literarne delavnice 
in kitaristka ter pevka Silva Kosec. V 
uvodu k programu nas je nagovorila 
županja ( vela /alokai Oraženi. Pove
dala jc nekaj 0 našem kraju in življenju 
v njem, o načrtih in uspehih, s katerimi 
sc lahko pohvalimo, in posebej pouda
rila, da je tudi kulturno delovanje pri 
nas zelo živahno. 

Po končanem programu smo se odpe
ljali na Brdo. kjer smo si ogledali raz
valine gradu Brdo, baročno cerkev in 
obiskali grob pisatelja Janka Kersnika. 
Tudi tu smo razširili svoje znanje z no
vimi podatki. V prijetnem okolju čebe
larskega doma smo se posladkali z iz
delki iz medu, nato pa smo se vrnili na 
kosilo na Gorjušo. Tam smo poslušali 
pesmi naših gostov, povabili smo jih k 
sodelovanju v sedmem zborniku Čas 
teče, vodstveni delavci društev pa so 
medtem v drugem prostoru izmenjali 
svoje izkušnje. Tak razgovor je bil prav 
gotovo potreben in koristen za vse. 
Kot vedno so bili gostje zelo zado
voljni. Takih srečanj se udeležijo v 
velikem številu, saj je prijetno srečati 
znane obraze in slišati, kaj smo po
čeli v času, ko se nismo videli. 

Silva Mizerit 

Izvajalci manj znanih 
slovenskih pesmi 
Marsikdo ne ve, da že četrto leto delu
je v našem TI) Jarše-Rodiea zanimiv 
trio Kaveljci. 

Večkrat se. zlasti v zadnjem času. 
sprašujemo, v čem je vzrok, da so vse 
bolj uspešni. Verjetno zato. ker izvajajo 
resnično manj znane na pol pozabljene 
ljudske pesmi. Na moč radi izvajajo 
vesele pesmi in s tem dokazujejo, da 
njihove pesmi niso pretežno otožne, 
kot to nekateri radi trdijo. Namensko so 
sestavili skupino, ki ubrano prej>eva, se 
instrumentalno spremlja in dopolnjuje z 
originalnimi ljudskimi reki. Prvi tenor 
prepeva in dopolnjuje z »K A / . l UliM« 
Božo Slovenc. drugi glas prepeva in iz
vaja kitarsko spremljavo Minka Celin-
šek. kar tri funkcije pa opravlja basist, 
orgličar in humorist l ranci Kunaver. 

Tekmovanje v orientacijskem teku na Gorjuši 
V nedeljo, 30. 5., se je v lepem, sonč
nem in toplem vremenu pi l Jamar
skem domu na Gorjuši preko 130 
tekmovalcev in rekreativcev ude
ležilo tekmovanja v orientacijskem 
teku, ki je štelo tudi kol državno 
prvenstvo na srednjih progah. 

Na zahtevnem in za orientacijski tek iz
jemno zanimivem terenu so se pomerili 
v II kategorijah na s progah različnih 
dolžin in zahtevnosti. Najmlajše je 600 
m dolga proga vodila po poteh in tudi 
skozi Babjo jamo. v katero so se spustili 
po lestvi, najboljši so na 4 km dolgi 
progi iskali točke v vrtačah, luknjah in 
za skalnimi skoki na območju proti Do-
bovlju. Tekmovanja v orientacijskem 
teku potekajo na posebnih, zelo po
drobnih zemljevidih, ki so izdelani prav 

posebej v la namen. Po podelitvi medalj 
in nagrad najboljšim so si udeleženci 
ogledali še Železno jamo in Jamarski 
muzej. Tekmovanje je pripravil Orien
tacijski klub Polaris. ki ima sicer sede/ 

v Ljubljani, pri izvedbi pa sla pomagala 
domača Taborniški rod Skalnih taborov 
in Jamarsko društvo Simon Robič. 

Dušan Petrovič 

Izvedli so že precej uspešnih nastopov 
po raznih krajih Slovenije. l.ahko se tudi 
pohvalijo, da so na priporočilo znanega 
radijskega novinarja Matjaža Brojana 
gostovali 10.02.2004 v Munchnu. na od
mevni »PREŠERNOVI PROSLAVI«. 
Predvidenih imajo kar nekaj nastopov 
v okoliških krajih, od Logatca do Pre-
kmurja. Že v letu 2001 pa so izdali za
nimivo pesmarico »STO RADOŽIVIM 
SLOVENSKIH PESMI« od Brežic do 
Prckmurja. kije žal že skoraj pošla. 
Številni viri iz preteklosti so nam do
kazovali, da so naši predniki radi pre
pevali, zaigrali in se poveselili ob raznih 
priložnostih. Večkrat radi poudarjamo, 
daje bil naš jezik in pesem tisto, kar nas 
jc ohranilo ostati kot narod. Nabožne 
pesmi so ljudje prej>evali v cerkvah in 
izven njih na procesijah in romanjih Po
svetne in razpoloženjske pa pod vaško 
lipo ali dekletom pod okni. Iako so se 
pesmi ohranjale iz roda v rod. Večkrat 
so jih izpodrivale razne himnične pesmi 
in razne narodno zabavne novotarije O 
njihovem sprejemu in vrednosti pa bo 
sodil narod sam. 

Nevenka Narobe 
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f pisma 
v bralcev 

Kako lahko izboljšamo 

Slovenijo v naslednjih 

desetih letih? 

V aprilu nas je mag. Rop povabil 
k sodelovanju v anketi in sem se 
sev eda od/vala. Ker pa se mi je tako 
prijazno nasmihal tudi i / . Slamnika, 
sem se odločila, da moje razmišlja
nje, ki sem ga poslala mag. Ropu. 
objavim tudi v Slamniku, da ga 
bodo lahko prebrali vsi, ki se »cu-
fajo« / a oblast, pa naj bodo rdeči, 
/eleni ali sivokodrlajsasti... 

Spoštovani predsednik, 
upam. da Vas bo moje mnenje doseglo, 
kljub temu da / anketo nekoliko za
mujam. Da povem svoje mnenje, sem 
se odločila predvsem zaradi vsega tega 
pompa okoli vstopanja v F.U. Zelo me 
je privzdignilo tudi poudarjanje, da ni
hče od velikega števila carinikov ne bo 
izgubil zaposlitve. Pa ne mislite, da sem 
tipična Slovenka, ki bi zato. ker sem 
sama ostala brez zaposlitve privoščila 
to tudi drugim, sploh ne. Ne morem pa 
si kaj. da Vas ob vsem tem ne bi opozo
rila na težave, ki pestijo skoraj vse naše 
delovno intenzivne panoge, pa imam 
občutek, da se v državi s tem nihče ne 
ukvarja oziroma ni nikomur mar. 
Po poklicu sem tekstilni tehnik in sem 
28 let delala v tekstilni industriji, ki je v 
teh letih, odkar smo samostojni in menda 
demokratični, utrpela velike izgube kar se 
tiče delovnih mest da poteptanega dosto
janstva ne omenjam, čeprav je ta industrija 
včasih zaposlovala veliko ljudi in vplivala 
na razvoj mest. med dmgim tudi Domžal. 
Ne govorim na pamet, ker sem to do
živela na lastni koži. saj sem 1X let delala 
v družbi Univerzale v Domžalah. To je 
bila nekoč ugledna družba z veliko kapi
tala, veliko znanja. posedovali smo tudi 
veliko nepremičnin. Naši upravi je uspelo 
premoženje izničiti do stečaja, še huje, 
izničiti do te mere. da smo delavci ostali 
brez zaposlitev, brez poplačanih terjatev 
(premalo izplačane plače, regres za 3 leta, 
nekateri jubilejne nagrade, tudi certifikate 
smo vložili v družbo, ker nam je uprava 
takrat »tvezila«. da bomo tako imeli več 
možnosti, da obdržimo zaposlitev) in brez 
odpravnin. Družbo je odkupila LB Dom
žale (seveda največja hipotekama upnica) 
za polovico ocenjene vrednosti. Svinjsko, 
če pomislim, da je bil 4 leta predsednik NS 
stmkovnjak s te iste LB Domžale in sem 
prepričana, da je kot strokovnjak vedel, 
kam nas mkšno poslovanje pelje, če že 
moji sodelavci, predstavniki v NS. tega 
niso vedeli in znali odrcagirati. Ob takšnih 
izkušnjah človek pač podvomi v pravnost 
države. Naš primer pa še zdaleč ni edini. 
Ker dokaj redno spremljani problema
tiko tekstilne in usnjarsko predelovalne 
industrije, naj omenim še to. da je pred 
leti država namenila za sanacijo Peka ve
like vsote proračunskega denarja, takratni 
predsednik uprave pa je le dobro poskrbel 
zase. sanacije pa ni izpeljal, še huje. ogm-
zil je 2000 delovnih mest. pa nisem zasle
dila, da bi za to odgovarjal. Velike vsote so 
bile namenjene tudi sanaciji Mure in prav 
je tako, saj je veliko družin odvisnih od za
služka v njej. Ali kdo nadzira, kako so ta 
sredstva porabljena ali se bodo tudi sesuli, 
potem ko bo pomoč pošla 7 
Ko berem, kaj se dogaja v Cometu. Indu
striji usnja Vrhnika in po drugih delovno 
intenzivnih panogah, podoživljam našo 

4-lctno agonijo, ko smo se potapljali, ko 
so naši uprav halo vse težave reševali 
na ramenih nas delavcev, ko so nam na 
vprašanja, ki smo jih postavljali, od
govarjali, da če komu ni kaj prav. lahko 
vzame delovno knjižico in gre. Res 
izvirno. Prepričana sem, da tudi veliko 
drugih upravljalcev v delovno intenzi
vnih panogah uporablja takšne izvirne 
načine privijanja in reševanja problemov, 
pa /a to izvirnost dobivajo neokrnjene 
plače po individualnih pogodbah. Vem, 
da upravljalcem družb ni lahko, saj sem 
prepričana, da je tudi naša država kriva 
za to, ker je tako zelo požrešna, gospo
darstvo pa glede na stanje preobremenje
no. Upam, da bo novi dohodninski zakon 
le kaj izboljšal. Zdi se mi tudi, da bi 
morali nujno zmanjšati razlike v plačah 
in poiskati mehanizme, ki bi dovoljevali 
izplačila plač po individualnih pogodbah 
le listini menedžerjem. ki podjetja vodijo 
uspešno, tisti, ki pa podjetja pripeljejo v 
propad, hi pa za to morali odgovarjati in 
ne dobiti še boljšega delovnega mesta, 
kot je to v naši državi skoraj pravilo. 
Ker nisem strokovnjak. Vam težko 
svetujem, kako zmanjšati zaostalost v 
gospodarstvu, prav gotovo pa bi se kdo 
s leni moral pospešeno ukvarjati, če 
hočemo razmere v Sloveniji izboljšati, 
saj smo že veliko izgubili in zamudili, 
pa za boga. ne reševat problemov le na 
plečih že tako obubožanih delavcev. Ne 
vem, kako si naši vodilni funkcionarji 
predstavljate Evropo in evropske cene s 
105.000 bruto plače? Če bi bil denar, ki 
je bil iz proračuna v teh letih namenjen 
za prestrukturiranje gospodarstva v te 
namene tudi porabljen (česar pa, predpo
stavljam, nihče ne kontrolira), bi mogoče 
gospodarstvo ne bilo tako zaostalo in 
nekonkurenčno. 

Vstop v EU je za moje pojme nujno 
zlo in od tega ne pričakujem nič, le 
upam, da od tega vstopa ne bodo imeli 
koristi le politiki in da bodo znali sku
paj /astopati interese naše države 
Naj Vam nenazadnje povem še, kako 
se počuti človek, ki po 28 lelih dela v 
delovno intenzivni panogi ostane brez 
zaposlitve '.' Zelo slabo in prav nič mi ni 
všeč. da sem odvisna od moža, še manj 
pa to. da imam presneto malo možnosti 
za novo zaposlitev, saj gospodarstvo 
dnevno odpušča delavce, za zaposlile v v 
upravi, ki edina še zaposluje, pa nimam 
primerne izobrazbe (in ne pravih zvez). 
Včasih smo ob 1. maju poslušali z. vseh 
koncev, katere obrale in koliko delovnih 
mest so kje odprli, sedaj pa so takšne 
novice zelo zelo redke, vsakodnevne pa 
so novice o tem, kako zapirajo podjetja 
in odpuščajo delavce, kako delavcem 
še tistih mizernih plač ne izplačujejo. 
Presneta demokracija! 
Meni, g. Rop, je čisto vseeno, ali so na 
oblasti rdeči, zeleni ali pa sivokodrlajsa
sti, ampak za hudiča, naj že kdo začne 
oživljati gospodarstvo in zaposlovati 
ljudi, da se bodo z delom lahko dostojno 
preživljali, ne pa da se oblastniki vedno 
znova zmišljujete zakone za privajanje 
podanikov, potem se pa še čudite, da je 
loliko alkoholizma in samomorov, 
lako. napisala sem Vam svoje mnenje, 
ker sle napisali, da Vas bolj kol satislika 
zanima mnenje posameznika, upam. da 
ga boste tudi prebrali in da to povabilo 
k sodelovanju ni le ena od tloskul. kijih 
politiki tako radi uporabljate. 

Lep pozdrav ! 

/'.V NaSo županjo in poslanko gospo Cveto /alnkar Oračem prosim. Jo pri g. Ropu pnrveri, če ga je moje mnenje našlo in če ga ni. upam, da mu ga ho posredovala. Ker sem čisto na psu. odkar sem izbrisana iz regisn-a za/x>slenih, hočem čim pivj k vilm lakoj zdaj. ne jutri... 
Marta Mlakar 

Kako naj vatikanski spora

zum odmeva v naši občini 
Morda se bo kdo obregnil že oh sam na
slov, češ, saj Slamnik je vendar lokalni 
časopis . . . To že, vendar ... Upokojeni 
ljubljanski nadškof dr. Alojzij Šuštar 
je, ko je bil šc ordinarij, ob neki pri
ložnosti dejal, da je od vseh občinskih 
glasil, kar jih pozna, Slamnik najbolj 
vsestranski . . . Upokojeni beograjski 
nadškof dr. France Perko pa je svoj 
odgovor na moje vprašanje o Slamniku 
ob njegovi zlati maši začel z. besedami 
»z veseljem prebiram Slamnik... Ker 
je odsev mo/aičnosli njegovih bralcev«, 
nekako tako. 7. drugimi besedami: da 
je vsega po malo. In kosem po Rodelovi 
poslovilni maši v (•robijah med drugim 
vprašal nadškofa, če je že videl zadnji 
Slamnik, je dejal: » . . . zadnjega ne, 
prejšnjega .. . veš I i. da ga rad pogle
dam ...« Za poslani Slamnik se mi je 
implicitno tudi zahvalil, zato bom prosil 
odgovorim urednico, če obstaja mož
nost, da se mu ga pošilja v Vatikan. 

In glede na vse to menim, da se spodobi 
in je pravično, daje vatikanski sporazum 
zabeležen tudi v našem glasilu. Vatikanski 
sporazum je dogovor o reševanju pravnih 
vprašanj med slovensko državo in katoli
ško Cerkvijo, kar pravzaprav pomeni med 
vatikansko in slovensko državo. Če po
mislim, daje papež Štefan II že v šestem 
stoletju ustanovil koprsko škofijo .... da o 
Brižinskih spomenikih niti ne govorimo 

škoda je le. da se kakor »sramujemo« 
njihove vsebine potem se ni čuditi 
besedam iz preambule vatikanskega spora
zuma »izhajajoč iz večstoletne zgodovinske 
povezanosti med slovenskim ljudstvom in 
katoliško Cerkvijo...«itd Vatikanski spora
zum pa naj bi odmeval tudi na lokalni ravni. 
Kako'.' Brez, kakršnekoli podcenjevalnosti 
na eni ali drugi strani in poglobljeno sodelo
vanje na skupnih področjih. Najprej pa je 
pomembno, da tako občina kakor cerkev 
druga drugo jemljcta resno, bolj kol doslej. 
Ne moremo pa se medsebojno spoznavali, 
če se ne zbližujemo 

Vatikanski sporazum smo nekateri ra
zumeli kot posebno darilo za binkoštni 
praznik prihode Svetega Duha, ki nas 
(praznik) želi Opomniti, naj bomo dojem-
Ijivcjši za duhovno. Človek je razpet med 
materijo in duha, duh sprošča, materija 
pa utesnjuje in za kaj se bomo odločili, 
čemu bomo dali poudarek'.' Vedno naj bi 
se zavedali, da je ljubezen edini zaklad, ki 
se množi z razdeljevanjem, je edini dar. ki 
ga je loliko več, kolikor bolj ga razdajamo. 
»To je edini posel, pri katerem več zaslu
žiš, če več trosiš. Podari ga, raztresi ga na 
vse štiri sirani neba in jutri boš imel več 
kot včeraj.« je dejal Kruno lerrero. 
Obrniino se torej bolj drug k drugemu 
in ožlahlnimo svoje medsebojne od
nose, k čemur bo zagotovo prispeval 
tudi Slamnik z. odgovorno urednico. 

Ivan Kepic 

Srečanje 
ludi letos je Občina Domžale, ozi
roma natančneje njen oddelek za 
družbene dejavnosti organiziral za 
upokojene pedagoške delavce in 
ostale delavce na šolah, enodnevno 
ekskurzijo na avstrijsko Koroško. 
V dveh velikih in udobnih avtobusih 
smo se odpravili na pot, prvič čez 
državno mejo po pristopu Slovenije 
v E U . Na mejnem prehodu je bilo 
res drugače kot običajno. Nič kon
trole polnih listov, nič postankov. 
S prijetnimi občutki smo se bližali 
osrčju Koroške, Srbskemu jezeru, 
Gospe Sveti, Knežnjeimi kamnu. Tu 
je naša davna domovina, tu so naše 

Zadovoljni 
z izvajalcem 
plinifikacije 
\ začetku maja je ljubljansko pod
jetje S I T K K P d.d., ki ga investira 
Petrol. začelo z instaliranjem plino

voda v naših Domžalah, severno od 
osnovne šole, ki mu rečemo Češmi-
nov konec. 

Kmalu smo se krajani prepričali, da je bil 
naš strah pred oviranjem našega vsak
danjega ritma dela in življenja odvečen. 
Nasprotna Prijetno smo bili presenečeni 
z izjemno hitrim in (upajmo) kvalitetno 
opravljenim delom, lemu je najhr/ bo 
trovala dobra organizacija dela ter maksi
malen izkoristek strojev in delovnih moči. 

Lepo je bilo videti, kako stroj reže 
asfalt, dragi ga drobi in odvaža, za 
njim se rovokopač zajeda v zemljo in 
dela kanal, delavci brž polagajo cevi 
in že zasipavajo kanal. Za njimi draga 
ekipa dela priključke, prav lako hitro 
in dobro. 

Kar me je šc bolj prepričah), da smo 
dejansko del Evrope, je bilo to, da se 
prijazni in ustrežljivi delavci držijo 
gesla: kakršno stanje dobiš, tako pu
stiš. Tako po razkopavanjih po dvoriš
čih niso puščali sledov dokaj težkega 
fizičnega dela. Torej upravičeno lahko 
pohvalimo skupino kakih I 2 delavcev, 
na čelu z odgovornim vodjem Matja
žem Lužnikom in delovodjem Nikolo 
Jovanovičem. 

Prav tako mi je delovodja izrazil 
veliko zadovoljstvo s sodelovanjem 
in potrpežljivostjo krajanov. Torej, v 
obojestransko zadovoljstvo so v do
brih dveh lednih, od jutra do večera, 
nas kraj po krtovsko preluknjali in se
daj čakamo na priključek, da hi lažje 
kljubovali morebitni hudi zimi. 

V. Vulikić 

korenine. Dvomim, da je bil kdo od 
prisotnih tu prvič. Vodstvu pa smo 
sledili zbrano in zainteresirano. 
Ugotavljali smo, da sedaj na tem 
ozemlju velja slovenščina nekoliko 
več kot pred leti. 

Dan je bil v celoti lep. K o smo se v 
večernih urah vračali proti domu in 
sta se obe vodički prijazno poslovili 
od nas, so sc oglasili moji kolegi in 
prijatelji. Naročali so mi, naj spel ne
kaj napišem, naj se organizatorjem v 
imenu vseh udeležencev zahvalim. 
Naslednji dan sem čisto slučajno sre
čala nekaj sopotnikov. Izmenjali smo 
mnenja o ekskurziji in srečanju samem. 
Glavni poudarek je na srečanju in za
hvala teži na dejstvu, da nam je omogo
čeno tako množično srečanje, obogate
no z zanimivimi informacijami, Mnogi 
se počutijo sami. celo osamljeni, daleč 
od vsakdanje družbene dinamike, pe
stijo jih zdravstvene težave. Pogrešajo 
človeško bližino in toplino, pogrešajo 
sogovornike. Bojijo se brezosebnosti in 
brezdušnosti. Želijo si zares stopiti izza 
svojih sten in pogledati v širšo okolico, 
biti v prijateljski družbi. Dan preživeti 
med znanci, hkrali pa videti in slišati 
zanimivosti, je čislo nekaj drugega, kot 
sedeti sam pred televizorjem. 
Kaže. da se tudi vodički zavedata te 
razsežnosti ekskurzije: povesta, kar je 
nujno povedati, ne jemljcta potnikom 
preveč časa, poskrbita za vse njihove 
potrebe in želje. Za to uvidevnost in 
razumevanje obema iskrena hvala. 
Rekli sla nam, da naj svetujemo pot za 
naslednje leto. Mislim, da naši predlogi 
niso potrebni. Organizatorji vsako pot 
tako skrbno izberejo in oplemenitijo, da 
so vredni vsega zaupanja. Kamorkoli nas 
boste popeljali, naj ho po Sloveniji ali pa 
skok čez. mejo, ki je skorajda ni več, bo 
lepo. Zgodilo se ho spel veselo srečanje. 

Ema Novak 

Slabe navade 
Narava je sklenjen krog, ki ga človek 
z. nepremišljenimi dejanji nemalokrat 
prekine. 

Takšno neprimerno početje je tudi pre
zgodnja majska košnja trave na obrežnih 
površinah ob Kamniški Bistrici. Še preden 
zacvetijo travniki v vseh svoji lepoti in 
pestrosti rastlinskih združb, jih potolčcjo 
motorne kosilnice. Naročnik te košnje 

menda so to občinske službe, ravna z. 

naravo po svojem okusu in pred slavi, 
kot daje samo pokošen travnik tudi lep 
travnik, Pri tem pa se ne zaveda, kako 
potrebne so cvetoče rastline čebelam, trie? 
tuljem, ptičem in dmgiin živalskim vrstam 
in kako se posredno siromasi življenjsko 
okolje, iz. bogastva raznoličnosti nastaja 
siromaštvo enoličnosti. 
Kdor pozorno spremlja te pojave, lahko 
vidi, da se razmere iz. leta v leto slabšajo. 
Obrežje Kamniške Bistrice sem si 
vedno predstavljal kol del narave, 
ohranjene narave z vsemi značilnostmi 
obvodne vegetacije, ki je pravo naspro
tje umetnega urejanja zelenih površin 
ob naseljih. Na žalost tudi lokacijski 
načrt ureditve sprehajalne poti vzdolž 
Kamniške Bistrice poudarja predvsem 
parkovne in športne površine, sonarav-
nega urejanja in s leni izvedbo učne poti 
v obvodnem okolju pa ne predvideva. 
Še ena zamujena priložnost! 

Društvo za varstvo okolja 

Domžale - Kamnik, Jože Nemec 

Slovenija, nova zvezda 
Evrope, v očeh jugovzhod
nih prebivalcev naše občine 

N E B O / . O B L A K I 
Da. na SVETU POD T A B O R O M živijo 
ljudje, ki imajo občasno raje nebo brez. 
zvezd, z, oblaki, ki prinašajo dež in to 
predvsem v poletnih mesecih. Pa sploh 
vesle, zakaj? Obstaja čislo preprosta 
razlaga, v KS IHAN 14 domačij še ved
no ni priklopljenih na javno vodovodno 
omrežje (Goropeče, Tabor in Selo nad 
Termitom). Čakajo dež, da jim napolni 
rezervoarje s kapnico in osveži presahle 
izvire, s katerimi si pomagajo, dokler 
niso odvisni le od gasilskih čistem. 
Glede na obubožan proračun naše ob
čine pa še ni videti rešitve v kar najbližji 
prihodnosti, obstaja sicer projekt za 
Goropeče, ki predvideva napajanje iz 
sistema ljubljanskega V O - K A , vendar 
mu zaradi nesoglasja z nekaj lastniki 
zemljišč na Vinjah ne kaže najbolje. 
N E B O B R E Z O B L A K O V 
Da ne bomo krivični do listih, ki imajo 
veliko raje od evropskih zvezd lisle sta
re, tisoč let in več, ki prekrivajo nebo in 
bojda so še svetlejše od prvih. Da tudi 
takšnih na IIIANSKEM ne manjka 
(predvsem v Prelogu vzhodno od glav
ne ceste, ki pelje skozi Ihan in spodnjem 
delu Sela in Bišč), kajti oblaki prinašajo 
dež, dolgotrajno deževje pa POPLAVE. 

K sreči nam je narava zadnjih nekaj let 
prizanesla s poplavami. Upajmo, da ne 
bo že letošnjo jesen drugače ... 
Izdelan je projekt meteorne kanalizaci
je, ki naj bi ttšil odvodnjavanje v najbolj 
ogroženem delu Preloga. Njegova eta
pna izvedba predvideva v letošnjem letu 
le tretjinsko izvedbo vgraditev cevi v 
Brcznikovo cesto (od križišča Zvonček 
do cvetličarne Slovnik). Dela naj bi 
potekala med poletnimi počitnicami in 
hkrali zajela še vgradnjo ostalih uilni 
Strukturnih napeljav na tem delu cesle. 
Zal za prebivalce spodnjega dela S i l A, 
ob Kamniški Bistrici, niti zvezdna napo
ved ni videti obetavna. Urejanje struge 
Kamniške Bistrice sc jc pred leti konča
lo ravno pred omenjenim področjem in 
tako je intenzivnost poplavljanja na tem 
delu še toliko večja. Nadaljevanje ureja 
nja Struge našega osrednjega vodotoka 
pa je žal v državni pristojnosti, kakšni 
reveži pa so šele tam, saj če samo po
gledamo v parlament ... 
S T A T I S T I K A 
Običajno radi govorimo o Statistiki, 
(seveda razen tistih, ki sc jo morajo 
učiti), ki pravi, da na I I IANSKEM 
TEŽAV Z V O D O NI, nekateri jo ima
jo premalo, drugi preveč. TOREJ V 
POVPREČJU R A V N O PRAV. 
IN Z V E Z D E B R E Z N E B A 
Vsi zgoraj omenjeni in ostali Ihattci pa 
svojo PROEVROPSKO (beri zvezdno) 
usmerjenost dokazujemo z vožnjo po 
glavni cesti skozi Prclog in Ihan in jo 
prenašamo še na vse naključne obisko* 
valeč našega iienakljiičnega kraja. 
Verjetno ni nikogar, ki še ni videl nili 
ene zvezde sredi belega dneva ali tem
ne noči, ko seje peljal skozi Ihan, kajti 
cesta je kljub temu, daje zakrpana z 
grobim asfaltom, polna vzboklin in 
grbin. Meni sc dnevno prikazujejo, 
jih je pa loliko, da niti ne vem. ali so 
peterokrake, morda je katera repatica, 
prav gotovo pa niso T.VRt IPSKE. 
Glavni vzrok deformacij Ceste je poseda
nje zaradi kanalizacijskih del, sicer je izva
jalce že poplavljal posamezne dele cesle, 
m sicei po profinjeni metodi V V S A M I 
DRUGO IX) TRETJO VIX)LBINO NA 
CESTI LOPATA ASI-ALTA. 
Na žalost tudi napredovanju z deli pri 
kanalizaciji v Ihanu, glede na letošnja 
proračunska sredstva (borih 10 M sil) 
slabo kaže. Nekateri nam sicer Oporekajo 
tudi ta sredstva, vendar kaj češ, smo pri 
kanalizaciji pač zadnji na vrsti, PA ŠT NA 
JUGOVZHODU OBČINE SE NAIIA-
J A M O IN A V T O C E S T A * ! VMES. 

Janez Gregorič 

Skrb za okolje 

Kako radi 
se slepimo! 
Bili so časi, ko sem od stare mame 
dobila nekaj par (za tiste, ki ne ve
ste: pare so bile manjši deli dinarja, 
plačilnega sredstva v prejšnji državi) 
in sem šla k I .cucku za vogal kupit 
»šamrolco«. Domžale poznam od ma
lega in vem, da so nekoč šc imele dušo. 
Mislila sem, da se bo v samostojni dr
žavi kaj izboljšalo, pa se ni. Štirinajst 
lel spet stalno živim v Domžalah in 
sem razočarana. Mislim, da je osnova 
človeku prijaznega, spodbudnega in 
ustvarjalnega okolja naprej. 

Ustrezno prostorsko načrtovanje. 
Stare grehe poznam: SPB je pravi go-
lobnjak. v konkretnem in prenesenem 
pomenu besede ... Nastal je Križani, 
kjer bloki drug drugemu delajo senco, 
stanovalci pa si bodo najbrž gledali v 
krožnike. Zanima me, ali na upravni 
enoti pogledajo načrte, preden jih 
odobrijo. Blok ob Savski cesti ima 
balkone na severno stran in ob cesti, 
vhode pa na jug. Nekdo je hotel dobro 
zaslužiti, namesto da bi na tem mestu 
stala manjša gradnja, morda kake tri, 
štiri vrstne hiše. Nekdo drug spel lah
ko postavi hišo, ki z. gabariti sega na 
rob ulice. V Domžalah imata lahko v 
običajni stanovanjski hiši brez ustrez
nega parkirišča svoje prostore Liz 
Karantanija in Vijolica, pred katerimi 
velikokrat stojijo tovornjaki, tako da 

stanovalci težko pridemo mimo peš, 
da o avtomobilih niti ne govorimo 
... Dokler ne bomo doumeli, da je 
ustrezno načrtovanje tudi del varo
vanja okolja, dokler bomo ponekod 
razmetavali s prostorom, drugod pa 
ustvarjali stanovanjska geta, bomo še 
naprej degradirali naše urbano okolje. 
Na Nizozemskem, kije zelo poseljena 
dežela, zelo racionalno uravnavajo 
urbanistično planiranje, obenem pa 
tudi notranjo razporeditev in velikosl 
prostorov. Kurjenje velikih »soban« 
v subalpskem podnebju je drago in 
prispeva k povečevanju emisij toplo-
grednega plina ogljikovega dioksida. 
Zeleni deli Domžal niso zmeraj 
urejeni. Drevje je treba obrezovali 
in negovali. Nekaj je lepili, starih 
sadovnjakov, k hi jih bilo mogoče 
obnoviti. Vzdrževati bi bilo treba tudi 
bregove Mlinščice in druge mejice po 
poljih pa ne s pretirano sečnjo ali 
požigi. V mejicah živijo namreč naši 
najboljši naravni insekticidi ptice. 
Srčno upam, da bo ostalo polje med 
radio-oddajnikom, pokopališčem in 
Savsko cesto nedotaknjeno v smislu 
varovanja okolja, saj je mogoče tam 
najti nekaj ogroženih ptić, ludi ujed. 
Na sliki je mogoče videli, kako je 
travnik ob Mlinščici in podjetjem Sam 
d.o.o. postal odlagališče starih palet. 

gradbenega materiala, okoliški sta
novalci pa so prinašali tudi odpadno 
vejevje z vrtov. V posmeh sla v ne
posredni bližini kontejnerja za ločeno 
zbiranje odpadkov. 
Športni park je v okolici zanemarjen, 
trava nepokošena, smeti povsod. 
Povrh vsega pa na parkirišču, ki ni 
asfaltirano in nima vgrajenih ustrez
nih lovilcev za maziva in goriva, med 
prazniki parkirajo tovornjaki. To je v 
nasprotju z, veljavnimi predpisi in ču
dim se, da ni nikjer nikogar, ki bi ome
jeval tako početje, kije zelo oddaljeno 
od evropskega. Kako bodo Avstrijci, 
ki menda nameravajo graditi privatno 
kliniko v bližini, gledali na parkiranje 
tovornjakov!? 
Napisi oziroma grafiti Z žaljivo, kse-
nofobno vsebino, krasijo ograjo že šti-
rinajslo leto. Nihče se ne zgane, kakor 
da bi bilo Domžalčanom prav, kar je 
napisano. Slovenija je utemeljena tudi 
na dediščini evropskega antifašizina, 
zato kljukasti križi ne sodijo na naše 
zidove. Povsod po Evropi, ki se j i te 
dni pridružujemo, kazensko in druga
če preganjajo le vrsle nestrpnost 1 udi 
Strpnost in lep odnos do soljudi je del 

okolja, v katerem želim živeti. 

Manica Perdan-Ocepek, prof. kemije 



Turistično društvo 
Turnše-Češenik 

Drugi 
turistični 
rally 
Turistično društvo Turaše - češenik 
je s sodelovanjem Krajevne skupnosti 
Dob pripravilo prireditev ob vstopu v 
Evropsko unijo, ki jo je na prireditve
nem prostoru društva obiskalo veliko 
število članov društva ter njihovih pri
jateljev. Slovesnost je lepo uspela ter je 
Pomenila kar generalko za naslednjo 
prireditev. Pod vodstvom direktorja 
Sebastjana Vadnaua so namreč sredi 
maja pripravili 2. turistični rallv, na 
katerem je 3H posadk - še enkrat več 
kot na prvem tovrstnem tekmovanju 
v letu 200.1, spo/.navalo našo občino, 
del poli pa so speljali tudi po območju 
sosednjih občin. 

Start je bil na njihovem prireditvenem 
prostoru v Tunišah, od koder so posa
dke po »tehničnem pregledu« odpeljale 
•U prvo sprelnoslno preizkušnjo pri 
Tosami. Med udeleženci so bili že pravi 
tekmovalci, pa tudi tisti, ki so se rallvja 
lotili prvič in so imeli, kljub zelo na
tančnim navodilom in malici, na progi 
kar nekaj težav. Met na koš so pripravili 
o h prijazni pomoči Turističnega društva 
Radomlje, ki je poskrbelo tudi za okrep-
c l | o , po preizkušnji vožnje na čas pa 

. suio mimogrede obiskali šc Jarše, kjer 
so Člani in članice Turističnega društva 
•kirše-Rodiea prijazno postregli s sokovi 

Turistično društvo Turnšs. Češenik se 
ob tej priložnosti zahvaljuje vsem. M 
so kakorkoli pomagali pd organizaciji 
In Izvedbi rattvja, posebej neumornemu 
direktorju Sebasrjanu Vadnau, sodnikom, 
med njimi tudi članom ekipe Mustang 
Tint Vir, ter Športnemu društvu M-S 02 
iz Domžal, ki je opravljalo merjenje časa. 
pokroviteljem Hellos Domžale. Avto Do
bave Mengeš S Trzin, Avto Cerar Kamnik 
ter Krajevni skupnost Dob, hkrati pa tudi 
vsem. ki so prispevali nagrade. Hvala In 
na svidenje na 3. ralrvju v letu 2005. 

Zmagovalca z direktorjem rallvja Sehastjanom Vadnauom In predsednikom društva 

in domačim pecivom, vozniki pa so 
se trudili, da bi ustavili pred oviro kar 
najbolj točno. Pred Tosamo je bila tudi 
dmga sprclnosina vožnja, ki je sledil 
obisk Jamarskega doma. s streljanjem 
in daljšim počitkom zlasti so ga bili 
potrebni vozniki in sovozniki. pa tudi 
njihovi konjički. Pred zaključkom ral
lvja je bilo treba pokazati šc spretnost 
pri metanju v tarčo, po tretji preizkušnji 
pa smo vsi udeleženci lahko odpeljali na 
cilj v Športni park Dob. kamor smo v 
glavnem prišli točno. 
Razglasitev rezultatov je bila popoldne 
in zmagovalca med vozniki sta bila Rok 

( erar in Aleš Videmšek. med ženskimi 
posadkami pa sla bili najboljši Marina 
Mrmljali in Magdalena Paleinosl. sicer 
deseti v skupni uvrstitvi. Organizatorji 
niso pozabili nikogar od udeležencev. 
Prav vsaka posadka sije izžrebala darilo, 
najboljši vozniki m sovozniki pa so ob 
darilih prejeli še pokale. Pokali so bili 
podeljeni tudi za najboljše v posameznih 
disciplinah, ki so sestavljale rally, tako da 
prav nihče izmed udeležencev ni domov 
odšel praznih rok. Tudi avtorica prispev
ka ne. ki seje prvič v življenju udeležila 
rallvja kol sovozmea. in bila nad njim 
tako navdušena da tudi prihodnje leto ne 

bo manjkala, kol zanesljivo ne tudi vsi 
ostali, ki so hvalili organizacijo pa tudi 
gostoljubnost organizatorjev. 
Prijetno popoldne se je nadaljevalo z 
družabnim srečanjem, ki so ga popestrili 
z nogometom in odbojko, srečanje pa so 
izkoristili tudi za zahvalo vsem. ki so v 
okviru Smučarske sekcije Športnega 
društva Dob letošnjo zimo poskrbeli, da 
je Hribarjev hrib postal pravi smučarski 
ni j za najmlajše, za katere so pripravili 
tudi dobro obiskan smučarski tečaj. 

Vera Vojska 

Devetnajsto srečanje kolesarjev 
Organizator I'J. srečanja kolesarjev 
na moravškem je vsako leto Društvo 
upokojencev Moravče (kolesarska 
sekcija, k i jo uspešno vodi Jože N O 
V A K , ki je ludi avtor lega prispevka 
in fotograf. 

('etrlek. 3. junij 2004 bo ostal vsem 
'kttpaj v lepem spominu z. udeležbo 110 

članov in sosednjih Društev upokojencev 
in (Ihčin. Z vseh strani je množica kole
sarjev obeh spolov v lc|x.'m dopoldnevu 
prihajala na dogovorjeni cilj v Krašcc 
pri Moravčah. Tako lahko zapišemo, da 
je bil četrtek lep dan za vse kolesarje, ki 
so po naporni vožnji po asfaltnih in ma
kadamskih stezah, brez kolesarskih sle/ 

varno pripeljali tlo gostilne 1'RI'RAV 

v Krašcc. Vse je polekalo po zastavlje
nem protokolu kol običajno vsako leto. 
Pozdrav prihajajočim dolgoletnim pri
jateljem kolesarjem, sledilo je okrepčilo, 
ki ga vsako leto pripravi skupina nežnega 
spola moravskih upokojenk kolesark. 
Prisotne kolesarje pa je v krajšem nago
voru pozdravila županja profesor Ljud
mila N( )VAK, kije bila presenečena nad 

tako udeležbo, posebno pa na sprejem s 
stiski rok prijateljev sosednjih društev, 
ki vsako leto prihajajo med Moravča-
ne. Predsednik DU Moravče, gospod 
I-rane N O V A K , je izrekel dobrodošlico 
kolesarjem in gostom in jih povabil na
slednje leto na 20. jubilejno srečanje v 
Moravče. Predsednik komisije za šport 
in rekreacijo pri DU Moravče, gospod 
Jože N O V A K je v kratkem poročilu 
predstavil pomen srečanj kolesarjev, 
delovanje posameznih sekcij, zalem 
pa vse povabil na skupno loplo malico 

obaro s kruhom ob kozarčku rujne-
ga vina ob znani zdravici: »Kolikor 
kapljic, toliko let, bog nam daj na 
svet živeti živijo, oj živijo na sveti« 
Po tradicionalni obari in dobri kapljici 
nas je s ciframi zabaval znani domačin 
Rado KOKA1..I s svojimi ljudskimi 
pesmimi, pridružila se nam je še gosjra 
Metka SUŠNIK iz D U Vir. ki je na 
svojo dialonično harmoniko privabila 
tudi zagrele plesalce za nekaj valčkov. 
( as hitro teče. Ileba se je bilo poslov ili 
in vsem skupaj zaželeli varno vožnjo 
na jeklenih konjičkih in nasv•idenje pri
hodnje leto 2(105 v Moravčah. Vabljeni 
v polnem številu. 

Jože Novak 

Domžalčanke in Domžalčani 
so shujšali povprečno za 
10 kilogramov 
To je podatek mešane skupine 20 
oseb, udeležencev programa hujša
l a s pomočjo pravilne prehrane in 
rednega telesnega udejstvovanja. V 
Zdravstvenem domu Domžale so na 
pobudo dveh višjih medicinskih sester 
sestavil strokovni team, ki je pripravil 
Program za preprečevanje kroničnih 
bolezni. Debelost je dejavnik tveganja 
za neozdravljiva obolenja, ki pripeljejo 
človeka v prezgodnji grob. 

zdravnik predlaga za skupinsko obravna-
V ( > ljudi, ki imajo nad 30 odstotkov zviša
no telesno težo. I 'rnik dela skupine Ogro
ženih ljudi vsebuje Id srečanj (tehtanja, 
l : |žgovori, telesne aktivnosti) v prostorih 
zdravstvenega doma in atletskega stadio
na Domžale. Spoznavajo, daje o prehrani 
s c marsikaj nedorečenega, prav tako o 
"godnem delovanju rekreativnega športa, 
""isanje ni k? problem lelesa, leinveč 
iluševnosti. Zato povabijo k smlclovanju 
Psihologa. Udeleženec imenitne skupine 
Podpiše pogodbo, da želi shujšali. Pri pri
zadevanjih za izgubo prekomerne telesne 
'e-zejih opogumlja zdravnica, medicinske 
sestre in lizioterapcvlka, ki peljejo voz z. 
Vedno manjšo obremenitvijo. Posame-
""ku zagotovijo nagrado za vsake tri 
gubljene kilograme. 

treh letih delovanja so premagovale 
debelost številne mešane skupine, ki so 
Saključik delo s plesom in izborom jedil

nika |xi (logovom. V svojem delovanju so 
se srečevali s politiki, gospmlarslveniki in 
ugotovili, da so najbolj simpatični ljudje. 
Z grupo peldeselih prijaznih ljudi in 
zdravstvenih delavcev sem sc srečala 
na stadionu, na testu hitre hoje na dva 
kilometra. Predhodno so nam merili 
srčni utrip, krvni tlak, nas stehtali in 
vpisali starost ter telesno višino. Raz
deljeni v manjše skupine smo sc s 
telovadbo ogrevali in na žvižg piščalke 
premagovali rdečo stezo, l e redki so se 
šc bojevali z debelostjo, zalo je bila hoja 
ležka, okorna in celo za oko opazovalca 
boleča. Moj spomin seje zavrtel nazaj. 

ko so na stričevi kmetiji premeščali go
vedo iz starega v nov hlev. Krave niso 
znale hodili, prizor je bil grozljiv. 
Računalniška obdelava zbranih podatkov 
nam je omogočila individualno poročilo 
o rezultatih testa. Rezultat je pokazal, 
da imam sprejemljivo telesno težo, da je 
telesna zmogljivost nad povprečjem in 
da je dovolj, če vzdržujem svoje vadbene 
navade. Skupa| smo se veselili lakih in 

podobnih zaključkov. Zato vam naj ne bo 
nerodno iti z ženo ali možem. V skupini ali 
samim na sprehod za zdravje in zabavo. 
Izkušnje kažejo, da le omejevalna prehra
na ne prinese nagrade. 
Pogovarjala sem z glavno seslro Zdrav
stvenega doma Domžale, gospo Vido 
Ceh, pobudnico in aklerko za višjo 
kakovost življenja Domžalčanov. 

Anica Kvas 

V Chev io l e t i h vas k l imatska naprava hladi b r e z p l a č n o 
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Veliko znanja in spretnosti 

Mladi gasilci so se pomerili 
na občinskem tekmovanju 
V kulturnem domu Jarše-Rodica, 
to so Groblje, je 24. aprila 20(14, po
tekalo občinsko tekmovanje mlajših 
in starejših skupin mladih gasilcev, 
ki so se nanj uvrstile s sektorskih te
kmovanj. Ob 10. uri je bila dvorana, 
čeprav prostorna, kar nekako tesna 
/a vseh devet tekmovalnih skupin, 
njihove mentorje, predstavnike, go
ste ter številno občinstvo. 

V vsaki skupini so sodelovali trije člani. 
Uvodni nagovor in pozdrav je izrekel g. 
Florjan'Zabrel, predsednik Komisije za 
delo z mladimi (mladi gasilci). kije tudi 
obrazložil potek tekmovanja: način, 
ocenjevanje, nadzor in tekmovanje ob 

asistenci mladenke tudi vodil, pravil
nosti pa je budno spremljala komisija 
sodnikov, seveda ob pozornosti samih 
tekmovalcev in prisotnih. Večina te
kmovanja je potekala v dvorani, del 
na prostoru pred domom. Vreme nam 
ni nagajalo. Tudi tokrat jc za doseganje 
točk odločal čas in seveda pravilnost 
odgovorov ter hitrost in spretnost. Di 
namičnost in zavzeto sodelovanja sta 
bili osnovni odliki mladih gasilcev. Res 
jc treba poudariti, tla so morali mladi te
kmovalci pokazati visoko stopnjo zna
nja s tekmovalnih področij: preventivni 
test, abeceda (gasilski pojmi), splošna 
znanja (živali, slovenski kraji, šport), 
vezanje vozlov, sestavljanka, šaljiva 

igra. Člani starejših skupin so namesto 
sestavljanja tekmovali v spoznavanju 
orodja. Pregled rezultatov pokaže na
slednje uvrstitve: 
Starejše skupine: Domžale (26,1), Jaršc-
Rodica (22,4), Rova (18,5), Sv Štetan, 
Studa (9,X) ter Dob (4,4). 
mlajše skupine: Domžale (30), Dob 
(23,4), Jaršc-Rodica (18,4), I lomeč (5). 

Pohvale, nagrade in pogostitev so bile 
vsekakor na mestu. V vzpodbudo je 
spregovoril tudi gost-clelegat in pod
predsednik CiZS Domžale, g. Tone 
Pavlic, ki je posebej pohvalil mlade 
Sv. Štefana, ki predhodno niso tekmo
vali na sektorskih kvizih. a so se kljub 
temu udeležili občinskega tekmovanja 
in uspešno uvrstili. Tekmovanje seje 
zaključilo ah bolje, nadaljevalo s pogo
vori. Prisrčne čestitke mladini tekmo
valcem, na medobčinskem tekmovanju 
pa držimo pesti. 

Leon Senger 

Društvo gojiteljev pasemskih malih 
živali Kamnik-Domžale-Mengeš v letu 2004 

Prvič na evropski 
razstavi malin živali 
Društvo gojiteljev pasemskih živali 
kamnik-Donižalc-Mengeš je leto 
2003, v katerem so slovesno prazno
vali prvih štirideset let uspešnega dela, 
zaključilo z dvanajsto meddruštveno 
gorenjsko razstavo malih živali, ki si 
jo je v Domžalah ogledalo več kot 1600 
zadovoljnih obiskovalcev. Društvo je 
v jubilejnem letu za svoje člane orga-
nizirak) dve strokovni predavanji s 
področja veterine, skupaj so obiskali 
več razstav malih živali v tujini in do
movini ter priprav ili tudi dve strokov
ni ekskurziji po Sloveniji. 

\ poslovnem letu 2004 bo društvo 
organiziralo razstavo malih živali ob 
dnevu narodnih noš v Kamniku ter 
prvo razstavo pasemskih malih živali 

v Komendi, hkrati pa so se odločili, 
da že omenjene meddtuštvene razstave 
v letošnjem letu ne bo, organizirali jo 
bixlo le občasno. Člani dništva pa ob 
tem načrtujejo, da bodo svoje male 
živali razstavljali v Gornji Radgoni, 
veliko pričakovanje pa je povezano 
tudi z njihovo prvo udeležbo na med
narodni razstavi, načrtujejo namreč 
sodelovanje na evropski razstavi malih 
živali v Brnu. 

V okviru programa za leto 2(X)4 načrtu
jejo tudi pripravo predavanj s pcxiročja 
veterine, saj nova znanja članom vedno 
koristijo, nadaljevali pa bodo tudi z, 
drugimi aktivnostmi, katerih cilj je skrb 
za male živali ter z njimi seznanjali vse. 
ki jih imajo radi. ter jim tudi pomagati 
pn njihovi rep. I iko bodo obiskali tudi 

druge razstave malih živali v Sloveniji 
in Avstriji, okrepili sodelovanje z dru
gimi društvi ter nadaljevali s širitvijo 
svoje dejavnosti. Zato društvo tudi 
letos vabi vse ljubitelje malih živali, 
da se j im pridružijo (lahko pokličete 
tel. 721 29 32 g. Korbun) ali obiščejo 
katero od njihovih razstav. Hkrati pa 
v teh dneh svoj program predstavljajo 
posameznim občinam ter si skušajo na 
tak način zagotoviti del sredstev, ki jih 
potrebujejo za svojo dejavnost. 

V. V. 

»Brez muje 
se še čevelj 
ne obuje« 
V maju smo se v skupini Želvic veliko 
pogovarjali o čevljih. Oblikovali smo 
svoj projekt z naslovom Čevlji - tako 
in drugače. Čevlje smo risali, v njih 
hodili, jih preoblikovali in se z njimi 
igrali. 

Z g. Beletom smo se dogovorili za ogled 
prave čevljarske delavnice. V skupini 
smo se pogovarjali o čevljarskih de
lavnicah, ki so delovale nekoč in o tem. 
kako so takrat izdelovali čevlje. Končno 
jc prišel dan, ko smo se z avtobusom od-
peljali v Mengeš. V čevljarski delavnici 
smo si ogledali prostore, kjer nastane 
osnutek čevlja, šivalnico, prostore za 
montažo in prodajalno. Čevljarstvo 

Modelarji 
poročajo 
Spet so se nam oglasili modelarji, ki pod vodstvom Toneta Videnška pridno delajo v okviru modelarskega krožka Osnovne šole Venelja Perku. Pridno se sestajajo in izdelujejo modele, s katerimi bodo nastopili na različnih tekmovanjih. Želimo jim veliko uspeha in objavljamo fotografijo ure, ki sojo izdelali sami, zelo zanimiva pa je tudi slika njihovih velikonočnih pisanie. 

Bete namreč izdeluje obutev za znano 
trgovino Mass. Spoznali smo celoten 
postopek izdelave otroških sandal, 
zelo veseli pa smo bili, saj so nam 
sandalčck podarili. Vsem zaposlenim 
v čevljarstvu Bele hvala za prijaznost in 
prijetne trenutke, ki smo jih bili deležni 
ob našem obisku. Radi pa bi se zahvalili 

tudi zaposlenim v prodajalni čevljev La 
Scarpa v Domžalah, saj so nam prijazne 
prodajalke razkazale trgovino, otroci pa 
so lahko preizkušali razstavljene modele 
čevljev. Bili smo navdušeni! 
Vsem želimo mega počitnice! 

Urša Javoršek, Vrtec Urša 

Maturantom saj vsak dan vse jasneje v sebi veš. da drobnim le stvarem se sreča reče. 
Odhajate -
in vsi načrti, hrepenenja, želje, vas vodijo na tisto ravno cesto, ki brez zaprek do čiste sreče pelje. 

Sčebet otrok, iztegnjena ročna in sončen dan in vetra hladen dih, smehljaj hvaležen z zguhanega lica, razkošen cvet, trenutek miren, tih .... 
Življenje pa poti je čudnih zmeda, 
vse zdaj navzgor in zdaj navzdol držijo; 
in množica ljudi je, ki hrez reda 
v vrtincu časa hogve kam drvijo. 

Vse to je sreča, ko jo prav spoznaš. 
In ko postane v duši ti toplo, 

Življenje pa poti je čudnih zmeda, 
vse zdaj navzgor in zdaj navzdol držijo; 
in množica ljudi je, ki hrez reda 
v vrtincu časa hogve kam drvijo. če jemlješ manj in večkrat daš, 

tedaj si našel pot, veš kam, kako. 
Veš, vsak pozna le sebe, ni mu drugih mari, vsak svojo srečo le. doseči skuša; a če prijatelj te v hrbet udari, kljub vsemu grenko zaboli te duša. 

Naenkrat ti je blizu ta naš svet in zdaj razumeš, da v tej mreži cest in sredi vseh usod, trpljenja, zmed, je srečen listi, ki jc sebi zvest. 
In potlej preholiš in dalje greš, 
ne iščeš več velike, večne sreče, Silva Mizerit 

Zdravstveno - vzgojni predavanji 
in učna delavnica 

Pomlad v društvu 
diabetikov Domžale 
Naše društvo kljub dolgi, mrzli zimi 
ni počivalo. Za člane, svojce in pri
jatelje smo že v februarju pripravili 
zanimivo predavanje višje medicin
ske sestre Anice Cotman Anžič z na
slovom: V A R U J T E S V O J E N O G E . 
Slišali smo, kaj lahko in moramo 
diabetiki storiti, da preprečimo naj
hujšo komplikacijo sladkorne bole
zni na nogah - amputacijo. 

Poučili smo se o pravilni, redni negi 
nog, izbiri obutve, nogavic itd. Dobili 
smo več koristnih, praktičnih nasvetov: 
o striženju nohtov, odstranjevanju 
otiščancev in trde kože, oskrbi suhe 
in razpokanc kože . . . Na številnih ve
likih plakatih v predavalnici smo med 
drugim videli nekaj najbolj »grdih« 
posnetkov slabe oskrbe stopal in naše 
najpogostejše napake pri negi nog. 
V prostem pogovoru smo izmenjali 
več praktičnih napotkov o tem, kako 
ravnali, da ne bomo zaradi neznanja ali 
nestrokovne oskrbe poškodb ali ran ob 
prste ali celo stopalo. 
Medicinska sestra iz bližnjega centra 
za medicinsko opremo nam je pred
stavila nekaj vzorcev zdrave, primerne 
obutve in nogavic za diabetike. 
Žal pa na predavanju nismo videli 
zdravstvenih delavcev, ki sc pri svojem 
vsakodnevnem delu srečujejo s slad
kornim bolnikom in njegovo družino. 

Učna delavnica 
Učna delavnica o samopreglcdovanju 
stopal je potekala sredi aprila. Iz
vedli smo jo v soglasju z. diabetologi 
in vodstvom' Zdravstvenega doma. 
Obsegala je presejalni test, ki zajema 
pregled celotnega stopala: anamnezo 
o prejšnjih ranah, amputacijah, ogled 
možnih deformacij na Stopalu. Tomu 
sledi preizkus živčne občutljivosti 
slopala, tipanje arterijskih pulzov, 
kakor tudi ocena okvar na stopalu. 

Obnova Matetovega 
znamenja v Ihanu 
V nedeljo, 9. maja 2004 smo na Brdu nad Ihanom priso
stvovali blagoslovu še ene temeljito obnovljene kapelice 
- Matetovega znamenja. Pred nekaj več kot pol leta je bila 
obnovljena .lernačeva kapelica, ki stoji ob poti z Brda proti 
\ in jam, Matctovo znamenje pa je od te kapelice oddaljeno 
borih 15 minut hoda v gozd v smeri proti Ajdovščini. Sloji 
na križišču gozdnih poti na meji med ihansko in dolsko 
župnijo ter seveda istočasno na meji med domžalsko in 
dolsko občino. 

Po zapisu Staneta Stražarja v Kroniki Ihana iz leta 1974 je bilo 
znamenje zgrajeno leta 1870. Že tedaj so bile freske in kapela v 
zelo slabem stanju* pred obnovo pa niso bile več razpoznavne. 
Po Slr.ižarjcvih zapisih so menda 1,1X06 fantje iz Vinj šli na 
prežo, domačini pa so sc spustili z njimi v prelep, v katerem so 
ubili Prdanovega Franceta, Matetovega .laka pa tako pretepli, 
daje umrl za posledicami. Pred smrtjo je prosil domače, naj na 
tistem mestu postavijo znamenje. Na tem mestu naj bi ubili še 
Klemcnčevega iz. Vinj. Po drugem usliiem vini pa naj bi bilo 
znamenje povezano s ponarejanjem denarja, ki je bilo včasih 
pogosto na osamljenih kmetijah. Prav gotovo je bila obnova 
bližnje Jernačevc kapelice vzpodbuda, samo slanje kapele pa 
razlog, da je Prane I Iribar dal pobudo za začetek del. ' Ibnovo, 
kije terjala ogromno dela. finančnih sredstev, ki SO |ih prispevali 
lastniki in drugi darovalci, in tudi nekaj strokovnega znanja, 
je vodil ključar Ivko Hribar. Prane Hribarje temeljilo obnovil 
prednja dva kamnita stebra, zidarska dela so opravili domačini. 

Župnik S. Fabijan blagoslavlja obnovljeno Matetovo znamenje 

streho pa je bilo potrebno v celoti zamenjali. Ker fresk ni bilo 
mogoče obnovili, je Drago Velkavrh po naročilu izdelal nove: 
podobo sv. Družine, papeža Janeza Pavla II, v čigar ozadju je 
še podkrepil obeležje sedanjega časa s prizori svetovnih tragedij 
zadnjih let, sv. Antona M . Slomška, ki predstavlja simbol vere in 
slovenstva ter sv. I luberta, zavetnika lovcev, ki nas opominja k 
skrbi in sožilju z naravo. Ob blagoslovu je zbrano množico na 
govoril župnik Silvester Fabijan, prisotnost narodnih noš, lovcev 
in župnijskega pevskega zbora pa je pripomogla k zunanjemu 
izrazu praznika. 
Vsako znamenje skriva delček življenja naših prednikov. V 
ihanski župniji se nahaja kar IJ kapelic, eno kužno znamenje 1 1 1 

12 križev, vsak s svojo zgodbo, vsak svojimi skrbniki. Večina jih 
je v dobrem slanju, nekateri pa še čakajo obnove. 

Marina Povirk 

Zaključi pa se s seznamom ukrepov in 
priporočil za izboljšanje stanja nohtov, 
kože, izbiro ustrezne obutve in noga
vic. Poleg ustnih navodil je dobil vsak 
udeležence učne delavnice še knjižico: 
V A R U J T E SVO.l i ; NOGE, Bolniki s 
hujšimi problemi so bili napoteni na 
medicinsko pedikuro. Učne delavnice 
seje udeležilo 16 sladkornih bolnikov. 
Želeli bi več odziva s strani diabetikov, 
čeprav so sami želeli tovrstnih pregle
dov in nasvetov. 

Vaše ledvice - visoka 

cena za diabetes 
Tojc naslov drugega predavanja, ki ga 
je 14. maja 2004 imel v Zdravstvenem 
domu Domžale priznani diabetolog 
prim. mag. Miha Koselj, dr. med 
V uvodu je poudaril, da dobro zdrav
ljenje sladkorne bolezni zmanjšuje 
komplikacije in umrljivost. Vse sc pri
čne z normalnim OZ. uiejcnini krvnim 
sladkorjem, kije 6,1 mmol/L na tešeč. 
Ker ne vemo, pri katerem povišanem 
sladkorju se prične arterioskleroza, so 
najbližje za pogledat žile v očeh. ( e so 
lani spremembe, so tudi na ledvicah in 
drugih žilah po telesu. 
Okvare ledvic- diabelične nclropalije-
je največ po 15 letih trajanja sladkorne 
bolezni in je glavni vzrok odpovedi 
ledvic. 
Znaki za diabetično nefropatijo so: 
1. sladkorna bolezen, ki traja dlje od 
odkritja; 
2. beljakovine v urinu; 
3. okvare žil v očeh (diabetična reti-
nopulija); 
4. zvišan krvni tlak; 
5. druge bolezni ledvic in bolezni srca. 

Zdravila za diabetično retinopalijo 
ni, je le preprečevanje: 
1. urejena sladkorna bolezen krvni 
sladkor od 6,1 do 9,00 mmol/I,, I IbA-
lc<6,5; 
2. krvni pritisk - (30/80; 
3. zdravljenje drugih ledvičnih bo
lezni, 
4. zdravljenje povišanih maščob v 
krvi; 
5. pravilna prehrana z manj mesa in 
omejitvijo soli; 
6. prepoved kajenja; 
7. telesno gibanje. 

Zdravljenje končne odpovedi ledvic 
ni prijetno in poteka na tri načine: 
a) s hemodializo (čiščenje krvi), 
b) s C A I ' l ) . ( ( Pl), 
e) s transplantacijo presaditvijo 
ledvice. 

Na koncu svojega predavanja je na
vedel še nekaj pomembnih statističnih 
podatkov. V Sloveniji jc 100 000 slad
kornih bolnikov in stroški zdravljenja 
naraščajo. Vsak diabetik »stane« 1,200 
000 SIT NA LETO. Pravice iz obvez
nega zavarovanja sc niso spremenile. 
Od diabetikov pa jc odvisno, koliko 
in kaj ukrenejo za ohranitev zdravja ter 
preprečevanje posledic sladkorne bo
lezni. Polna predavalnica je bila dokaz, 
da prisotne ta problematika zanima. 
1 ,ahko rečem, da nas je zelo zanimivo 
predavanje, z. diskusijo vred. zadržalo 
pri poslušanju kar dve uri. Kljub vabilu 
ni bilo zdravstvenih delavcev, da bi po
vedali, s kakšnimi težavami se srečuje
jo pri sladkornem bolniku na lercnu ali 
v zdravstveni ustanovi. 
Prepričani smo, da bi skupaj zmogli 
bolje in uspešneje reševati probleme v 
zvezi s sladkorno boleznijo. 

Anica Cotman Anžič 
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Zgodovinski uspeh mladih 
domžalskih nogometašev 
In željo s« poslale resničnost, bi lahko domžalskih kadetov in mladineev, ki 
zapisali oh letošnjem velikem uspehu so si že nekaj kol pred koneem pr-

Stojljo (z leve proti desni): Goran Bartulovlč, Aleš Poplatnlk. Gregor Mohor, Alsad Ki-
jamat, Naje Zupančič, Luka Plskar, Darko Toplč, MIha Hartalandl. Sedijo: Goran Adžlč, 
Edls Džallč, Matic Seterovlč, Darko Blrjukov (trener). Denis Mešanovlč, Dalibor Brstič. 
Danijel Paradžlk. Boris Macura. Mankajo: MIha Ernschnelder. Armln Mlkslč. Goran Jev-
tlč. Elvis Murlč. Mitja Lisjak. Mile Stankovlč Ipom. trenerja). 

Stojijo (z leve proti desni): Harls Zahlrovlč. Robert Juran, Klemen Blzllj, Andraž Klavže. 
Anže Požonac, Goce Najdanov, Ahnedln Hadžlč. Matic Podgoršek. Druga vrsta: MIha 
Orehek. Primož Vilic. Jeraej Glrandon. Tllen Pšag. Boris Kos (V) Matej Oražem. Edin 
Skenderovlč, Vito Kokec. Admlr Fetlč. Sedijo: Marko Zaje. Tomaž Zaje, Beno Kekec, Mile 
Spaslč (pom. Trenerja). Darko Oražam (trener), Vilic (maser). Boris Truplna, Jaka Klaj-
derlč, Hasan Dizdaravlč. Mankajo: Dejan Llpovšek, Emil Garčevlč, Rok Keržan, Andrej 
Obadlč. Tadej Hozjan 

venstva v 2. S M L in 2. S K I . zagotovili 
skupno prvo mesto na lestvici (rezul
tati mladincev in kadetov se seštevajo 
skupaj) in s tem prestop v I. ligo, ki je 
odskočna deska za igranje v najmo
čnejši članski konkurenci. 

/ a uspeli so zaslužni predvsem igralci 
sami, ki so si pod vodstvom trenerjev 

Darka Binukova (mladinci) in Darka 
Oražma (kadeti) izborili največji uspeh 
mladih selekcij v zgodovini domžalskega 
nogometa. Bravo fantje m le tako naprej. 
Za uspeh so zaslužni ludi sponzorji Mla
dinskega nogometnega centra Študentski 
servis Domžale, Kovinoplastika Piskar 
MP in HcrtcTendi. 

I X 

Finale šolske 
košarkarske lige 

Sovice spet 
najboljše 
Novinarji, plesna skupina, košarkarji 
in navijači z OŠ Domžale smo se 
odpravili v Velenje, da bi navijali za 
plesno in navijaško skupino SOV K I , 
ki so tekmovale v finalu Šolske košar
karske lige (ŠKL). 

Na parkirišču pred Rdečo dvorano smo 
dobili vstopnice, malico m pas za ključe 
kol darilo ŠKI.-ja. Že pred vhodom v 
dvorano smo slišali burno navijanje na
vijačev z. drugih šol. Posedli smo se na 
tribune in spremljali košarkarsko tekmo 
•J tretje mesto, ki se jc začela še pred 
•Mno otvoritvijo. ()b 15. uri seje urad 
'"'začelo finalno tekmovanje z državno 
'litiino in s himno ŠKL-ja. Nastopili sta 
košarkarski ekipi «i prvo mesto, mod 
odmori pa so nastopale plesne in na 
vijaške skupine. Naša plesna skupina je 

nastopila med prvimi. Dcklcla so svoj 
nastop odlično opravila. Ko so skočile 
naše najmanjše skoraj pod Strop, nanije 
Zastal dih. Vse je šlo v redu, verjetno ludi 
zaradi našega navijanja. Plesna skupina 
je nastopila med zadnjimi. Zaslišali smo 
glas: " I N / D A J NA PARKI T K I K I M 
S( )VI( I !" Vslali smo in navijali, kričali, 
se drli. naša šolska zastava je plapolala. 
Sovice so z živahnim plesom ogrele 
gledalce, posebno pa nas, navijače. Po 
končanem plesu so tekle v garderobo in 
mi smo jim sledili. Nekalere plesalke so 
jokale od sreče, da jim je nastop uspel. A 
negotovosti še ni bilo konec! 
Ob 18.30 je bilo konec košarkarske 
tekme. Vse skupine, ki so nastopile v 
finalu, so poklicali na parket, tipali smo 
na najboljše. Razglasili so rezultate, na 
katere smo tako nestrpno čakali. Za
čeli so s čelnim mestom pri navijaških 
skupinah. Na žalost je na četrtem mestu 
pristala naša navijaška skupina. Deklice 
so bile razočarane, saj so si lelos medaljo 
resnično želele in jo po našem mnenju 
ludi zasluzile. Toda sodniki so bili neiz
prosni in so menili drugače, Prišel je čas 
odločitve za plesne skupine. Napovedo
valec je prebral četrto in tretje mesto. 
liatO še drugo meslo. ki so ga razočarane 

dobile C V E T K E iz Škofje Loke. Že 
pred končno razglasitvijo smo vedeli, 
da so naše plesalke prve. Poskakovali 
smo, se jokali in objemali ter kričali: 
"NAJBOLJŠI SMO!!! NIHČE NAS NF 
PREMAGA!!!" . Prvo meslo in tako peti 
naslov zapored pri plesnih skupinah SO 
dobile naše Sovice, smo slišali v dvorani. 
Bili smo srečni, da jim jc uspelo obdržati 
prvo meslo že loliko leti 
Po končani prireditvi smo se še malo po
sladkali v »Me Donaldu«. nalo pa odšli 

na avtobus. Na avtobusu smo gledali 
posnetke s finala in ponovno občudovali 
nastope plesnih skupin. Naše plesalke 
so bile vidno utrujene, navijačice pa še 
vedno žalostne zaradi ponesrečenega 
rezultata Tudi mi, ostali, smo bili utru
jeni, zalo smo komaj čakali, da pridemo 
domov. 

Teja Marlnlč In Manca Lazaravlč 

(nb pomoči ravnateljice) 

Košarka v Domžalah: 
Največji uspeh domžalske člansko košarko, odkar so igra člansko državno prven
stvo v samostojni Sloveniji - uvrstili so se na 4. mesto v državnem prvenstvu mesto 
boljo kol lani, ko so v treh čctrttinaliiili lokinah po ogorčenem boju premagali no
vomeško Krko v dveh tekmah polfinala so bili za malo boljši I asčani v boju za 
tretje mesto z (iooplin Slovanom pa so prav tako izgubili po ogorčenem boju v treh 
lekinah in to šolo na Irofji tekmi po podaljških v novi sezoni nastop v Jadranski 
'igi. ki prinaša tudi nekaj bremena na pleča Občino Domžale in kluba - večji pro
račun v novi sezoni in tudi obnovljena dvorana Komunalnega centra, kjer naj bi 
Holios igral v Jadranski ligi - ustregli naj bi zahtevam vodstva le ligo - 2IKMI sodišč: 

ČLANI K K III.LIOS DOMŽALE: 
PRVA A. KOŠARKARSKA L I G A : 
K< >N("'N() 2, MESTI) 20ZMA< i 7 PORAZOV. K( >Š RAZI IKA 22X3:20.34 47 TOČK 
Poraze so v 27, krogih doživeli na šestih goslovanjih in sicer v Kopni proti Kopni v I. 
krogu, nalo v 7. kiogu proti Alpos Kcmpolasln v Šentjurju , v 11. in 27. krogu v Postojni 
Proti Pivki Perulninarslvii. proti Triglavu v Kranju v IX.krogu. Kraškemu Zidarju v Seža
ni vse pa zelo tesno ter na domačem terenu proti llektri v 14. krogu. V rednem delu slo
venskega prvenstva pa je bil najboljše ocenjeni igralec po mnenju časnika I kipu Alekscj 
I askevič, zelo blizu sla mu bila Aljaž Janža in Jure Močnik. V treh tekmah čctrtlinala so 
najprej izgubili s Krko na domačem terenu po izjemnem večcin (lilbcrta v vrstah Krke in 
slabšcm dnevu nekaterih domžalskih košarkarjev, nato pa sta sledili zgodovinski tekmi, 
kjer so najprej v Novem mestu domžalski košarkarji pokazali zobe Skansijevi polopnljn-
Joci se barki in zmagali, sledila pa je nevcr|elna lekina v Domžalah, kjer seje pokazalo 
Pravo srce in borba domžalskega stroja, ki je znilcl nasprotnika in mu prizadejal velik ho-
*č poraz, kije v Novem Mestu prinesel revolucijo m zmanjšan proračun za naslednjo sc-
žono. V dveh tekmah pollinala pa so se zelo dobro upirali liivoi iziianini I aščanoni, a jim 
Je na koncu zmanjkalo sreče in ludi nekaj sodniške pomoči je I .aščanoni omogočilo vstop 
v "nalno serijo proti (llimpiji, kjer so izgubili v treh tekmah, tako daje Olimpijn vrnila 
naakjv najboljše slovenske ekipe v I jubljano, I )oinžalam pa nastop v malem finalu, kjer 
so po ogorčenem boju s favoriziranim Slovanom izgubili po treh tekmah in zadnji šele po 
Podaljška Pohvala za ta uspeh gredo vsem igralcem, ki so slopili na parket in tudi listini, 
ki so bili na klopi in bodrili ekipo v teh težkih lekinah. Vmes med premorom državnega 
prvenstva in Jadranske lige. pa je bil ludi dan slovenske moške košarke, kjer je Močnik 
•'ure prejel priznanje za najboljšega mladega košarkarja V lanski sezoni, igral pa je tudi na 
revijalni tekmi članov, kjer sla poleg njega igrala še Miha Zalokar in Alekscj Laskevič, 
Z e prej pa so za mlado reprezentanco igrali Jure Močnik, Matej Košir in Sanel Bajramiič. 
Naslov najboljše srednješolske moške košarkarske ekipe pa je pripadel (iininaziji Be
žigrad, za katero sla igrala ludi Jure Močnik ŠKI Junior star za sezono 2003/2004 in 

Matq Košir. Mladinski reprezentanci pa se ni uspelo uvrstili na evropsko prvenstvo, saj 
J e 'Zpadla v dnigem krogu kvalifikacij, za uvrstitev pa jim je zmanjkalo sreče in znanja. 
v "jej pa je igral tudi I ,uka Ambrož, trener pa jc bil I )onižalčan na začasnem delu v Novi 
( K " ' i L ' i Sašo Kisela. V veliko pomoč članski ekipi je bila tudi navijaška skupina Ravbarji, 
kijih spremlja na vseh domačih tekmah inje pripomogla k še boljši predstavi domžalskih 
'gralcev. Ravbarji sojini pomagali (Udi na zadnji zgodovinski tekmi kluba proti Krki in 

se na dveh z. I aškini, kjer so pripravili odlično vzdušje, ki je na noge spravilo tudi 
''"'nžalsko občinstvo, ki je do konca napolnilo hrani domžalske košarkc.V dveh lekinah, 
k' sla bilj v Domžalah proti Slovanu so pripravili pravo peklensko vzdušje, ki pa gaje 
Pokvarilo vedenje gostujočega Ircncija Siinare.ki je razburil domžalsko občinstvo in ne 
("tete domžalske igralce, ki niso boleli v znak protesta sodelovati pri podelitvi priznanj 
'1'ralccin Slovana. Sprememba v igralskem kadruje ta, daje za Domžale podpisal Blaž 

'"'Taj, lani dan Llcktrc iz Šoštanja, ostajajo pa še Hcloms Laskevič. Jure Močnik. 
Podpisal pa je tudi Aljaž Janža. najboljši igralec končnice državnega prvenstva po turni 
časniki Eldpe, kar jc veliko priznanje celotni ekipi I leliosa, še posebej pa Aljažu, sledita 
Pa mu Belonis I askevič in Jure Močnik. Za njimi so ostali taki zvezdniki kot so Ožbolt. 

Baždarič, Joksimovič, Maravič, Zupan ... 
Svojo dolgoletno košarkarsko jx>t pa jc zagotovo zaključil Dušan Trifunovič in sc na lep 
način poslovil od dirigentske palice domžalskim igralcem kapclovanju in poveljevanju 
Četici. (»krepi jen je tudi trenerski tcani, saj je svojo igralsko kariero zaključil Rado In 
lunovic, kije zadnje leto igral pri Kemoplaslu iz Šentjurja in bo lako pomagal pri vzgoji 
mladih. Dela za obnovo dvorane Komunalnega cenlra se bodo pričela v sredini meseca 
junija vsaj lako je bilo mišljeno. 
MLAJŠI ČLANI: Ti so po petih odigranih tekmah državnega prvenstva izpadli in 10 osvojil 
končno S. mesto V svoji skupini, pravkar pa se odvija finalni turnir v I juhljani. vendai pa ekipa 
ni nastopila z nemi najboljšimi, ki so ravno takrat šc nastopali za člansko moštvo. 
M L A D I N C I : Prijavljeni so za naslednjo tekmovalno sezono, ki sc bo pričela oktobra, 
na njo pa se že pripravljajo intenzivno. V prijateljski mednarodni tekmi so sc pomerili z 
vrstniki iz Vidma Snaidcm, ki se pripravlja na turnir najboljših I h-ih mladinskih ekip \ 
Italiji in izgubili za 5 točk 68:63. 
K A D E T I : Prav tako se na sezono pripravljajo kadeli, saj so igrali v 2. knigu kvalifikacij 
in bili uspešni v dveh lekinah so pravzaprav povozili svije nasprotnike, (irosupljc in 
Radovljico in sc zasluženo uvrstili v I. SKL, drugače pa naj bi bili prijavljeni kar dve 
kadetski ekipi za naslednjo tekmovalno sezono. 
PIONIRJI: Domžalčani imajo dve ekipi - starejše m mlajše pionirje, leti pa nastopajo v 
prvi ligi in It. ligi.ki sta sc pričeli aprila in maja. Nasprotniki prve ekipe so v prvi ligi Vrhnika, 
Olimpija. Jezica, .lanče in Krka, do sedaj pa so premagali Vrhniko in visoko izgubili proti 
Krki, Olimpiji in Jezici so na S. mestu. Mlajši pionirji pa igrajo v B ligi skupaj z Lastov
ko. Vojnikom in Celjskim Vitezom. V prvem krogu so igrali proti Vojniku in ga visoko 
premagali, v drugem so premagali Lastovke, v tretjem Celjske viteze in nato še en krat 
visoko Vojnik.So na prvem mestu v svoji skupini še brez. poraza. 
ŠOLA KOŠARKE Dečki rojeni lota 1993/1994: Pomerili so se z vrstniki iz Italije 

Parme in izgubili z. rezultatom 40:37. 
Urban Žnldaršič 

V Zlatem polju 

Veteranski turnir 
Uspešen lanskoletni prvi veteranski 
turnir v malem nogometu jo bil vzrok 
za ponovno organizacijo in soočenje 
nogometnih ekip, v kalorih sodelujejo 
Starejši od 35 let. 

Judi tokrat so se ga udeležile ekipe iz 
različnih koncev, tudi občine Domžale, 
in to zelo uspešno. Po predhodnem žrebu 
so se prve tekme začele sredi dopoldneva 
in naznanile atraktiven in lep nogomet za 
gledalec ob zlatopoljskem igrišču. Imeli 
smo priložnost pozdravih ludi domžalsko 
Županjo, gos|xid Cveto Zalokar Oražem, 
ki je z družino preživljala prosio nedeljo 
na našem koncu in nekaj časa namenila 
tudi ogledu turnirja. (»menili moram pre
senečenje in pohvalo domači ekipi, saj 
je za zmagovalci z Vira osvojila dnigo 
meslo. Tretje in četrto meslo je pripadlo 
ekipama partizana in Prodnika iz Domžal 
Najboljši so prejeli pokale in nagrade, ki 

jih jc ob koncu uspešnega turnirja podelil 
predsednik društva, Janez I Irihar. vsem pa 
sc jc tudi zahvalil za udeležbo in jih po
vabil, da še kdaj pridejo med nas. 

T. Habjanič 

Športno društvo FAN VIT-AS že še
sto leto zapored vabi otroke od 5. do 
10. in mladostnike od 11. do 16. leta 
starosti v: 

Plavalne tabore v Domžalah 
in Termah Snovik, športne 
tabore in na taborjenje 
ob slovenski obali. 

Plavalni tečaji - tabori: 
Tabori bodo potekali na domžalskem bazenu in v Termah Snovik vsak dan 
od 10:00 do 16:00 ure. V primeru slabega vremena plavanje na domžal
skem bazenu ne odpade, saj bomo za vse udeležence organizirali prevoz v 
Terme Snovik. V tem primeru bo potrebno doplačilo okoli tisoč tolarjev na 
dan. Učitelji plavanja - Boštjan, Anka, Leon, Boris in Nina poskrbijo, da 
se otroci naučijo novih plavalnih veščin in napredujejo po uradni plavalni 
lestvici od bronastega konjička naprej. Poleg tega se otroci igrajo zabavne 
igre v bazenu in zunaj na travniku, kjer odigrajo tudi nogometno tekmo. 
Tečaji so namenjeni vsem plavalcem, ki želijo izpopolniti tehniko plavanja 
in skokov v vodo in neplavalcem, tudi najmlajšim, starim štiri leta in več. 

( ena: 
Domžale; 5-dnevni t. (30-umi tečaj)= 12.800 sit; 
Terme Snovik; 5-dncvni I. (30-umi tečajy 13.800 sit; 
10-dncvni t. (60-urni tcčaj)=21.800 sit; 
l()-dncvi I. (60-urni tečaj)=23.800 sil 

(otroci prejmejo majico in priznanie za doseženo stopnjo znanja plavanja) 

Termini: (A-Domžale. B-Tcrmc Snovik): 1. ) 28.06. -02.07.2004 A 
2. ) 05.07.-09.07.2004 A , B 
3. ) 12.07. - 16.07.2004 A , 
4. ) 19.07. -23.07.2004 A , B 
5. ) 26.07. - .30,07.2004 A 

6. ) 02.08. - 06.08.2004 A , B 
7. ) 09.08. - 13.08.2004 A 
8. ) 16.08.-20.08.2004 A , B 
9. ) 23.08. - 27.08.2004 A 

Športni tabori: 
Namenjeni so otrokom, ki želijo spoznati čim več športnih aktivnosti, 
kot so: rolanjc, kolesarjenje, plavanje, tenis, bascball. nogomet in se 
zabavati ob športnih in taborniških igrah. Program bo potekal v domžal
skem športnem parku, bazenu, teniškem centru Ten-Ten in v Krt ini , in 
sicer vsak dan med 7:30 in 16:00 uro. Prvi dan igramo tenis in baseball. z 
rolarji premagujemo različne proge in se osvežimo v bazenu Športni te
den nadaljujemo s kolesarskim izletom v Krtino, med potjo si ogledamo 
podzemno jamo m rešujemo skrila spolovila Letos bomo prvič postav ih 
ludi indijanski tabor in preživeli dan ali dva v taboru, kjer se bomo učili 
orientacije, iskali izgubljeno indijansko pleme in skriti zaklad ter se 
učili streljati s pravim lokom. Popoldan bomo skupaj s slarši odigrali 
nogometno tekmo. Najbolj pogumni bodo lahko prespali v indijanskih 
šotorih. Kosi la si večinoma pripravljamo sami. spečemo meso na žaru in 
palačinke, enkrat naročimo družinsko pico, zadnji dan po tekmovanju v 
tenisu in rolanju pa gremo v McDonalds. 

Cena: 
5-dnevni tabor 17,800 sil 
(vsak udeleženec dobi majico Icr darilo) 
Termini: 
1. ) 28.06.-02.07.2004 3.) 12.07. 16.07.2004 
2. )05.07.-09.07.2004 4.)09.08. - 13.08.2004 

Taborjenje ob morju: 
Tabor je namenjen otrokom in mladini, ki želijo teden preživeti ob igri. 
kopanju in v družbi sovrstnikov. Otroci bivajo v avtokampu Bclvedcre, ki 
sc nahaja med Simonovim zalivom in Slruii|anom, na vzpetini neposredno 
nad morjem, ki nudi obilo sence Nastanjeni so v šotorih po dva, tri ah štiri 
skupaj. Kdor želi lahko vzame tudi svoj šotor (iglu). Zajtrk si pripravljajo 
sami, na kosilo in večerjo pa gredo v bližnjo restavracijo Sami si enkrat 
spcČcjo palačinke in meso na žaru. Poleg plavanja in skokov v vodo sc na 
taboru otroci spoznavajo s prostim potapljanjem, taborniškimi veščinami 
in igrami orientacije. Igrajo badminton, nogomet in odbojko, raziskujejo 
obalo in si ogledajo Izolo, Portorož in Piran, zvečer pa se zabavajo ob kitari 

( ona: 36.000 SIT. ()lroci prejmejo majico m darilo. 

Termin: 
I.) 18.7.-23.7.2003 

Dodatne informacije In prijava: 

- po telefonu 724 92 03 .040/209 066.040/240 100 

- vnvw.tanvn-as.com, lsnvltas@volla.net, kjer se lahko prijavite In si 

ogledate arhiv slik iz prejšnjih taborov. 

http://vnvw.tanvn-as.com
mailto:lsnvltas@volla.net


Novice iz 
AK VELE 
Domžale 
K a d i o S p o r t , P l a v b o v i n 
L j u b l j a n s k i g r a d 
K o sem v torek. 11. maja 2004, iskala 
zanimivo radijsko frekvenco, sem 
naletela na znan glas. glas Petra Ka
štel ica. člana domžalskega atletskega 
kluba V E L B . Po nekaj trenutkih sem 
ugotovila, da gre za zmagovalca Teka 
na ljubljanski grad. in sicer je Peter 
na vrh Ljubljane, po zaviti cesti, to
krat rezervirani za številne tekače in 
tekačice, pritekel štiri sekunde pred 
drugouvrščcnim. Ob tem. da jc bil 
neposredno po teku na radiu pogovor 
z najhitrejšim študentom, jc zanimivo 
tudi to. da je za nagrado ob še nekaj 
drugih malenkostih dobil tudi revijo, 
za katero je Peter povedal, da si jo bo 
zagotovo z zanimanjem ogledal. 
Čestitke tudi Citi Cvim, ki je zmagala 
med občankami in šc ostalim Domžal-
čanom. ki so (tokrat za spremembo) 
tekli s Prešernovega trga na razgledno 
točko nad Ljubljano. 

S r e d n j e š o l s k o p r v e n s t v o 
L j u b l j a n e 
100, 400, 1000, 2000 m in skok v 
daljino so bile discipline, v katerih so 
sc na prvenstvu ljubljanskih srednjih 
šol 12.5.2004 pomcnli tudi atleti in 
atletinje A K V E L E Domžale. 
Manea Velkavrh in Suzana Mlade-
novič sto bili drugi v teku na 400 m 
(62,43 s) oziroma 1000 m (3:01,95 
min), šc tretjo medaljo si jc v naj
daljši disciplini, teku na 2000 m, z 
rezultatom 5:58,29 min pritekel Ber
nard Jarc. / a nekaj stotink je Mermu 
Iludžič v finalu teka na 100 m ušel 
bron. bila je četrta z rezultatom 13,35 

Crt tretji na maratonu 

Peter Kastellc 

s. Vesni (lahor pa je skok 415 cm pri
nesel končno šesto mesto. 

F i n a l e z a B o j a n o 
16. maja sc je Slovenski Bistrici trlo 
šprinterjev ter skakalcev in metalcev, 
ki so nastopili na petem mednaro
dnem mitingu. Izmed domžalskih 
atletov sta nastopila Bojana lloslmk. 
ki je dosegla rezultat 12.53 s in Jože 
Pirnat. ki je miting zaključil s 13,11 
m dolgim sunkom krogle in 51,45 m 
dolgim metom kopja. 

Bojana 

Končno so se pričela tudi tekmova
nja v hitrostnem rohnijo. V Kran ju 
je bilo prvo tekmovanje za sloven
ski pokal . Prvo tekmovanje jc bilo 
prav v discipl ini maraton, kar je 
posebna discipl ina, k i zahteva od
lično pripravljenost tekmovalca 
za najdal jše razdalje v hitrostnem 
rolanju. P r i tej vrsti tekmovanja 
je izrazita pripravljenost glede 
vzdržl j ivost i samega tekmovalca. 
Č r t L u k a n č i č M o r i je na tem 
na jzah tevne j šem tekmovanju v 
mednarodni konkurenci zasedel 
v kategoriji č lanov odl ično tretje 
mesto in s tem dokazal , da je 
odl ično pripravl jen za tovrstno 
pre izkušn jo . Č e p r a v v startu ni 
hil med vodečimi , sc je s kroga v 
krog njegova uvrstitev izboljševa
la in uspeh jc bi l tik pred koncem 
na dlani . 

Tudi umetnostni kotalkarji so 
imeli odlične uspehe na svojih 
tekmovanjih. Eno takšnih je bilo 
mednarodno tekmovanje v ume
tnostnem kotalkanju Slamnik 94. 
Na tem tekmovanju je bilo prisotnih 

Užitek življenja na prosrHBB 
in v prostoru z našimi izde lki 
- markize vseh' 

ne zavese 
pike zavese 

L I A d . o . o . 

Solkova 54, Homec 
1235 R.«toml|c. Slovenija 
tel. 01 729 SI 70, 729 51 72 txks 01 729 51 75 
www.blrobAlU.com 
e-malt: blro.fo.ULvHtol.net 

Nogometni klub Domžale 

nir v Italiji 
Mladi domžalski nogometaši (U-14) so se 
v Italiji udeležili močnega mednarodnega 
nogometnega turnirja. Na pot so se z. avto
busom odpravili v nedeljo, 30. maja in po 
14-urui vožnji prispeli v italijansko mesto 
Capua. ki leži 10 km<xl siciljanske obale 
Delegacija je štela sedemnajst igralcev 
in tri spremljevalce (vodja delegacije, 
trener, fizioterapevt). furnirja so se po
leg NK Domžale udeležile še sledeče 
ekipe: A.S.S.C. ( APlJAl.ANI)IA, K i l ) 
DI-.VII.S, TERNANA, K KAERTEN. 
T E K A M O , GIUGLIANO, PEŠCARA, 
1C II \ I M l S. LMPOI.I in mnogi 
drugi. Sistem tekmovanja je bil lak, da 
so v sredo, 2. junija odigrali dve tekrni in 
sicer so najprej s 4:1 premagali Xirido 96 
Siracusa. popoldne pa nalo izgubili 1:3 z. 
Giugliano Calcio. V četrtek so imeli prost 
dan. ki so ga izkoristili za ogled Pompejev 
in prijetno dniženjc. Zadnjo tekmo so od
igrali v petek, 4. junija, kjer so z, 2:1 pre
magali Teramo Calcio. Polni lepih vlisov 
so se mladi nogometaši v soboto odpravili 
na pot proti domu. 

MIha Kebe 

Mladi nogometaši uspešno igrajo 
2. maja 2004 je v Domžalah potekal 
velik turnir mladih nogometašev 
skupne 1-8 iz cele Slovenije. Ek ip 
je bilo 12 (Domžale so imele dve 
ekipi. Olimpija , ( .orica, Koper, Že
lezničar. Š m a r t n o , Britof, Faktor, 
Č rnuče , Elan Portoval, Trbovlje. 
Domžalčani so osvojili odlično 5. 
mesto. Zmaga je šla v Koper, druga 
je bila Cor ica , tretji Britof, če t r ta 
Olimpija ... 

Organizacija turnirja je bila odlična. 
Poskrbljeno jc bilo. da obiskovalci 
in tekmovalci niso bili lačni in nc žej

ni. Na tem mestu zahvala Farmi Ihan, 
podjetju Vele Domžale ter baru 
Sonček z Vira. Tudi vreme je bilo na 
sirani tekmovalcev in Organizatorjev. 
Obiskovalci so lahko poizkusili srečo 
pri srečelovu, nagrade pa so bile več 
kot vabljive. Glavne nagrade so bile 
izlet po izbiri ((iolllurisl). izlel na 
nogometno tekmo * Nemčijo, len 
Tours, G S M aparat Nokia, Avtoaku-
stika Ljubljana, tuš kabina Rcflax. 
vrtna garnitura in pisarniški stol. 
Stolček d.o.o.. Parma Ihan, odojek. 
Poleg tega jc bilo šc več kot 400 
ostalih bogatih nagrad, za kar vsem. 

ki ste nagrade pridobivali, lepa hvala. 
Posebej sc za sponzoriranje zahvalju
jemo družini Piskar. ( e sem šc koga 
izpustila, naj mi nc zameri, saj vas jc 
bilo resnično veliko, ki bi sc jim lahko 
zahvalila v imenu vseh staršev. Hvala 
lepa pa tudi C P V Količevo. Na tem 
mestu naj se zahvalim v imenu otrok 
skupine U-8 za sodelovanje vsem, ki 
sle pripomogli, da jc turnir odlično 
uspel, tako v organizacijskem kol 
tekmovalnem smislu. Otrokom pa 
vse čestitke za borbenost na turnirju 
in kolegialnost v ekipi, saj bodo le na 
tak način uspešni še naprej. 

Mojca 

A 

kar 12 tekmovalcev iz K K Piruete. 
Osvojili so 4 prva mesta, in sicer 
so Patricija Znidaršič, Vita Peterlin, 
Meta Kurent in Tcja Rus prikazali 
odlične nastope ter dokazali, da sc 
bodo v prihodnosti kosali z najbolj
šimi v državi. 
Eva Peterlin in Patricija Stifter 
sta zasedli tretja mesta v svojih 
kategorijah, medicin ko jc Špela 
M i k c l n zasedla četrto meslo. Svoje 
nastope so odlično zaključili tudi 
Sara Medja z. osvojenim šestim, 
I .ara Pavli z osmim in Lva Bclingar 
z enajstim mestom. Prve nastope sta 
opravili tudi Ajda Slina Turek, ki 
je zasedla deveto in lirika Praznik, 
ki je pristala na enajstem mestu. 
Tekmovanje, kjer jc bilo polno od
ličnih tekmovalcev, jc dokazalo, da 
tekmovalci K K Piruete napredujejo 
iz dneva v dan in so tako tik pred 
zaključnimi tekmovanji v odlični 
formi. Naslednje preizkušnje bodo 
pokazale, ali so se pripravljali na 

odločilne boje v stilu favoritov po 
posameznih kategorijah. 
V klubu sc pripravljajo na nasle
dnja velika tekmovanja, predvsem 
mednarodna, za katera že imajo 
povabila. Prvo bo na vrsti med
narodno tekmovanje v Puli konec 
meseca junija. 
Tudi tekmovalce v hitrostnem ro

lanju čaka pomembno tekmovanje, 
to je državno prvenstvo, ki bo prav 
lako šc v mesecu juniju v Ljubljani, 
lako sc aktivnosti v klubu stopnju
jejo in kar veliko organizacijskega 
dela čaka funkcionarje tudi glede 
organizacije mednarodnega tekmo
vanja P I R U E T A 9 4 , ki bo t. julija v 
Športnem parku v Domžalah. 

Košarkaški 
klub 
Lastovka 
ČLANI K K L A S T O V K A - S M L E -
DINIK: Prijave za naslednjo sezono se 
zbirajo do 1.7.2004, člani naj bi zaigrali 
v 2 . S K L . 

M L A D I N C I : Priprave na tekmovanje 
v prvi ligi, kamor so bili uvrščeni di
rektno brez kvalifikacij zaradi uspešne, 
pravkar končane sezone potekajo in so 
v polnem pogonu. 

K A D E T I : Kadcli so igrali na kvalifi
kacijskem turnirju v dnigem krogu za 

vslop v prvo ligo na Ptuju, kjer so bili 
njihovi nasprolniki igralci Lilije, poleg 
le ekipe pa sla igrali še domača ekipa 
Ptuja in I Irastnika. 

P I O N I R U : Igrajo v prvi ligi center v 
skupini skupaj z Rudarjem, Slovanom, 
Ilirijo, Hrastnikom in Bežigradom, 
trenutno pa so na 5. mestu z I zmago 
in 6-imi porazi. Druga ekipa igra v B 
ligi skupaj z Domžalčani, Vojnikom in 
Celjskim Vitezom, so pa brez zmage v 
štirih krogih in so na 4. mestu. 

ŠOLA K O Š A R K E : Vabijo pa ludi vse 
olroke, ki imajo radi zabavo in druže
nje, da se vpišejo v njihovo košarkarsko 
šolo, ki jo vodi Maljaž in ga lahko tudi 
pokličete za vse nadaljne informacije na 
telefon (041) 382 516. 

Urban Znidaršič 

Dober začetek 
balinar jev EIS 
Budničarja 
Začelo sc jc zares (udi v vseh ba
linarskih ligah.V drugi ligi vzhod 
igra tudi ekipa EIS Budničarja, ki 
je v prvem krogu premagala Fuži
ne 18:6, v drugem doživela poraz 
s ('irčami Van Denoni, v tretjem, 
četrtem in petem krogu pa so bili 
uspešnejši od Dobrove, Tržiča in 
Polja in se sedaj nahajajo na 2. 
mestu, lakoj za Velenjem. 

Urban Znidaršič 

Smučarski klub Ihan 

»100.000 korakov 
po poti NOB 
Občine Domžale 
S M U Č A R S K I K L U B I H A N je v letošnj i z imsk i 
sezoni dosegel zares od l i čne rezultate v m l a d i n 
skih kategori jah, še zlasti v d i sc ip l in i b ia t lon. Naši 
m lad i perspekt ivni tekmovalc i so po k r a j š e m te
kmova lnem predahu zopet začel i z laž j imi t reningi 
in se tako začel i p r ip rav l j a t i na novo tekmovalno 
sezono. Seveda pa je sedaj tudi čas , ko naš i najbolj
ši tri je tekmovalc i , K l e m e n B A U E R , Peter D O K I 
in Aleš G R E G O R I Č u s p e š n o » t e k m u j e j o « za t o č k e 
» m a t u r i t e t n e g a p o k a l a « , k i š te je oz i roma od loča o 
nj ihovi nadal jnj i uvrs t i tv i v višjo kategorijo, vpis 
na fakulteto. 

Kot že omenjeno, je tekmovalni del ekipe našega klu
ba v pripravljalnem obdobju, za nekatere člane kluba 
pa je sedaj že čas, ko je njihova telesna pripravljenost 
na nivoju doseganja ekstremnih podvigov. Takšen po
dvig si je v soboto 05.06.2004 zadal Marko P O V I R K , 
nekdanji odlični smučarski tekač, član mladinske 
državne reprezentance nekdanje skupne države, tudi 
atletske steze mu niso bile neznane, sedaj aktivni član 
upravnega odbora in nepogrešlj iv člen pri pripravi 
različnih tekmovanj in prireditev. Torej k bistvu! 
Marko si je torej zadal, da v enem zamahu preteče 
t.i . Pot spominov N O B Obč ine Domža le . Svoj 100 
km dolg tek oziroma projekt je poimenoval »100 .000 
korakov po poti N O B Obč ine Domžale« . 
Svoje prve korake je tako začel v zgodnjih jutranjih 
urah, in sicer ob 5.00 uri v Radomljah (spomenik) ter 
pot nadaljeval proti Mengšu , Rašici , Sp. Dobenu in bil 
že ob 7.00 uri v Domžalah . Pot ga je nato vodila skozi 
rojstni kraj, kjer se mu je pridružil tudi nekdaj odlični 
smučarski tekač in biatlonec Peter Gregor ič , ki mu 
je »delal družbo« vse do Limbarske gore, kamor sta 
prispela ob 10.00 uri. Družbe oziroma vzpodbude pa 
Marku res ni primanjkovalo, saj sta sc skozi hr ibčke 
in dolince potila tudi Igor Čučnik ter Janez Klemene, 
prav tako člana upravnega odbora kluba. S skupnimi 
močmi , seveda Marko je diktiral svoj, močan ritem, 
so dosegli ob 12.10 uri »deže lo trojanskih krofov«. 
Sledil je kratek počitek, okrepči lo , vendar tokrat 
brez krofov, seveda zaužitje potrebnih vitaminov in 
tekočine in Marko je žc hitel k svojemu cilju naproti. 
Da jabolko ne pade daleč od drevesa, je dokazal ludi 
njegov sin Anže , ki mu je z nekoliko krajšimi koraki 

uspešno sledil vse od Trojan do Čcšnjice. Seveda pa 
na tovrstnih ekstremnih podvigih ne gre brez težav, 
da nc bo pomote, Marko je bil še naprej zelo suveren, 
medtem ko je bilo spremljevalno vozi lo nekoliko 
manj. Na Špilku mu je delno prekrižalo pot slabo 
»cest išče«, kjer pa je priskočil na p o m o č , kdo drug 
kot naš »NOB-jevski tekač« Marko, ki je moral tako 
svoje atome uporabiti za potiskanje vozila , »ja, kaj mi 
je drugega preostalo«, je pripovedoval po prihodu v 
ci l j , »spremljevalno ekipo bom v nadaljevanju teka 
seveda golovo šc potreboval sem si mislil«. 
Markov tek seje žc krepko prevesil v drugo polovico 
in njegove tempo ni popuščal , prehiteval jc začrtan 
časovni plan. Se naprej se je torej uspešno boril s k i lo
metri, ki so ga vodili preko Pšajnovice, Zlatega Polja, 
Trnovč , Obrša , Jazbeca, Kolovca , Rudnika, Hudega. 
Ob 15.35 uri je tako prispel na začetek svojega teka 
oziroma je zaključil krog v Radomljah, kjer je bi l po 
prvotnemu načrtu cilj podviga oziroma teka. Ker je 
bilo Markovo počutje odl ično, je nadaljeval s svojim 
tekom do rodnega kraja, ja, seveda, do Ihana, kjer so 
ga ob prihodu, ob 16.30 uri, pričakali prijatelji, sorod
niki in mu pripravili topel sprejem v ne preveč toplem 
vremenu za ta letni čas. 

Akl ivnost Marka P O V I R K A s prihodom v cilj seveda 
m bila končana, saj je v zahvalo za vso podporo v pri
pravi in realizaciji svojega projekta pripravil zabavo z 
odl ično jedačo in pijačo. Za uspešno premagano raz
daljo pa so se mu zahvalili ter mu čestitali tudi njegovi 
snovalci in spremljevalci projekta oziroma teka. Iz rok 
Boštjana Urbanije je tako prejel skulpturo tekača, ka
terega osnovni material je jeklo, ki predstavlja jekleno 
moč in voljo, potrebno za premagovanje 100.000 
korakov. 

Za p o m o č pri projektu se člani S K I H A N , iskreno za
hvaljujemo Občini Domžale . 

Matjaž Pavovec 

http://www.blrobAlU.com


Presenetljivi 
uspehi 
Plesnega 
kluba Miki 
Plesni Muh M i k i v okviru Plesne šole 
Miki na širšem domžalskem podro
čju deluje vrslo let, začetki PS Mik i 
Kgnjo že več kot desetletje nazaj. 
Danes vzgajajo plesalce, ki so pravi 
profesionalci na svojem področju, 
njihova kvaliteti namreč prinaša pre
senetljive rezultate, saj bodo že tretje 
leto zapovrstjo predstavljali Slovenijo 
na svetovnih prvenstvih. 

Saša bminič, že v drugem mandalu 
predsednica kluba, uspešno vodi sku
pino mladih pedagogov, ki plesalec 
vzgajajo v odlične tekmovalce. Skoraj 
vsi pedagogi prihajajo iz vrst bivših 
plesalcev. Danes se vsi aktivno izo
bražujejo, kajli hiti pedagog pomeni 
nenehno prilagajanje precej spremenlji
vim razmerah, kol je na primer srečevu 
n.ic I različnimi otroki, od katerih vsak 
potrebuje nek svojevrsten način sodelo
vanja. Vendar jim kljub lemu uspeva 
vedno znova dosegati visoke rezultate 
81 razmeroma »mlad« klub, tako glede 

Starosti pedagogov in hkrali ludi vo
dilnih ljudi, kol tudi dejanske Starosti 
same organizacije. Plesna sezona se 
približuje koncu, kar za plesalce dolo
čenih plesnih zvrsti in njihove trenerje 
predstavlja precej naporno obdobje, saj 
takrat potekajo skoraj vsa kvalifikacij
ska tekmovanja in kasneje še državna 
prvenstva, letošnja sezona je za PK 
Miki še uspešnejša kol lanska. Katego 
nje pionirjev in mladincev (hip-hop) ter 
pionirjev (shovv) so lelos že odplesale 
SVOJa l)P 20(14. Tako se je 9, maja v 
Ljubljani hip-hop formacija pionirjev 
na l)P v shovv plesih uvrstila na 4. me
sto in si s tem zagotovila pot na SP. kije 
potekalo 23. maja v Proslojcvskcm na 

Sankukai karate klub Domžale 

Zadnja pokalna tekma 
' e tošn ja sezona treningov v K a r a -
1 , 1 klubu Domžale se počasi bliža 
koncu in v glavnem že vsi člani po
spešeno trenirajo za izpite za višje 
Pasove, ki se bodo odvijali v juniju, 
kljub temu pa želimo v leni č lanku 
opozoriti najprej še na zadnjo, že 4. 
Pokalno lekmo le sezone v športnih 
borbah za moške in ženske. Ta je 
Mcer potekala v nedeljo, 15.5.20(14 
"> je za karateiste pomenila še 
'•adnjo priložnost pred poletnim 
U m o r o m . 

Kol običajno seje tekmovanje začelo 
00 10,00 uri in je trajalo do okrog 
14.00 ure. Tokrat so bili sodelujoči 
v borbah razdeljeni na več kategorij 
kot običajno, kar je pomenilo boljše 
pfiložnosti tudi za borce, ki so lažji, 
saj se je proti težjemu od sebe veliko 
težje borili kot proti enako težkemu 
nasprotniku. Videti je bilo, da so se 
tekmovalci na tO zadnjo tekmo še po
sebej dobro pripravili, sa| so bih boji 
zelo "čisti", z veliko dobre karale 
tehnike tako pri moških kot tudi pri 
ženskah. Očitno je bilo, da so vsi čez 
Itto veliko lienir lil in izboljšali SVOJO 
tehniko, da postaja uporabna lako v 

športnih borbah kol tudi v realnem 
življenju. To pa je največji uspeli, ki 
si ga karalcisl lahko želi. 
Po dobrih treh urah borb so bili torej 
znani najboljši in sledil je zaključek, 
v katerem je nekaj besed ob zaključku 
tekmovalne sezone spregovoril ludi 
tehnični mentor Sankukai karaleja. 
Vlado Paradižnik. Pohvalil je udele
žence in obenem poudaril, da nas vse 
čaka še veliko dela ob izboljševanju 
naše karale tehnike, saj se učenje v 
borilnih veščinah praktično nikoli ne 
konča. Vsak gib, vsak udarec, vsako 
kombinacijo, vsako kato jc možno 
naredili še boljše ... S temi mislimi 
bi tudi sam zaključil In izpostavil še 
najboljše tekmovalce iz Kaiale kluba 
Domžale, in sicer: 

Člani : 
- nad 75 kg: 1. mesto: Darko Kolar 

65-70 kg: 3.-4. mesto: Zvone Jcrala 
- 60-65 kg: I. mesto: Damjan Zore 

Češkem. Sicer uspeha z DP niso pono
vili , je bila pa ta izkušnja skupini otrok 
precej dragocena, saj so prvič odšli na 
tekmovanje v tujino. Tekmovale so še: 
hip-hop formacija mladinci (10. mesto), 
hip-hop mala skupina mladinci (7. inc-
slo), hip-hop solo pionirke - Kaja Kopo-
lar(7. mesto) in Nina Kren (12. mesto), 
hip-hop solo mladinke lila Hulelinac 
(14. mesto) in Bernarda I .elnar (25.-27. 
mesto), hip-hop maldinci pari - Manca 
Ravnikar in lila Hulelinac (25.-27. 
mesto). Naslednje I )P v shovv plesih je 
potekalo 29. maja. v Radovljici. Z njim 
pa so mikijevci dobili tudi prvo državno 
prvakinjo v klubu. Tadeja I lorval je bila 
najboljša v skupini shovv solo pionirk, 
sledili staji še Kaja Ljubi (7. mesto) in 
Katja Osojnik (12. mesto). Shovv mala 
skupina pionirji se je s svojo točko 
"Žabji kralj" povzpela na t, ineslo m 

se iako uvrstila na SP v Riesi, Nemčija. 
I udi shovv lorniaci|-.i pionirji s locko 
"Poker"se je odrezala s 4. mestom in 
ima prav tako že rezervirano karto za 
SP. shovv formacija pionirji pa se je 
s koreografijo "Gobice" uvrstila na 9. 
mesto. Naslednje DP v shovv plesih sle
di 19. junija, v Ljubljani. Skoraj večina 
plesalcev PK Miki so se nanj uvrstili s 
prvimi mesti na kvalifikacijskih tekmo
vanjih. Tekmovali bodo: dve formaciji, 
ena mala skupina, solislki Maja Som m 
Mane,i ( uček, solisl Malic Šuštar ter 
para Maja Maselj - Vesna Pirnal in Urša 
Krizman Mojca Vidmar. Doseženi 
rezultati so presenetljivi in predvsem 
posledica kakovostnega dela in odnosa 

do otrok. Pedagogi sc pri svojem delu 
spopadajo tako s solisti, kot s pari ter 
manjšimi in večjimi skupinami vseh 
Starosti. Kljub temu se borijo dalje, lako 
so se pred časom preselili v večje prostore 
v Zgornjih Jaršah, da bi imeli otroci čim 
boljše pogoje za treninge. Tudi na 
področju glasbe se držijo inovativnih 
zamisli, saj je le-ta pomemben del 
koreografije in tudi samega splošnega 
vtisa točke. Kot edini na tekmovanju 
so točko "Poker" izpeljali na avtorsko 
glasbo, kar je izredno navdušilo občin
stvo. Letošnja plesna sezona se počasi 
končuje, kar pa še ne pomeni, da se v 
PK Miki stvari umirjajo. Vodstvo in 
plesni pedagogi že kujejo načrte za pri 
hajajočo plesno sezono. 

Tina Banfi 

Bravo malčki! 
V soboto in nedeljo. 17. in 18. apri
la je v Miki jev i Plesalnici potekal 
veliki zaključni nastop predšolskih 
olrok. S taršem, sorodnikom in 
prijateljem je svoje koreografije 
zaplesalo pribl ižno 700 najmlajših 
plesalcev Plesne šole M i k i . 

Pedagogi Plesne šole Miki vsako leto 
poučujejo več kol 2000 plesalcev; od 
listih najmlajših, ki obiskujejo vrtec, 
do starejših otrok na osnovnih šolah, 
ali pa se z njimi srečujejo v Mikijevi 
Plesalnici. Ob koncu vsake plesne 
sezone svoje celolclno delo pred
stavijo na zaključnem nastopu. Letos 
so malčki zaplesali v P L E S A L N I C I , 
novih prostorih PS Miki v Zgornjih 
Jaršah. Občinstvu so prikazali pel 
plesnih koreografij, ki so se jih na
učili v zadnjih dveh semestrih, kar 
pomeni približno štiri mesece. Za 
svoje odlično sodelovanje na plesnih 
vajah prek celega leta so ob koncu 
prejeli diplomo in pobarvanko na 
temo letošnjih plesov. 

V S E M P L E S A L C E M Č L S I (TA
M O Z A O D L I Č E N N A S T O P IN 
J I M Ž E L I M O ČIM VEČ SONČ
N I H P O Č I T N I Š K I H DNI! 

Plesni pedagogi Plesne šole MIKI 

vezenje 
na razne tekstilne izdelke in 

IZDClftVfl PROGRAfllfl 
za vezenje vašega motiva, logotipa ... 
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HUBAT PETE 

HP COMMER 

M o ž n o s t p l a č i l a n a o b r o k e 

Dobeno 75,1234 Mengeš 

Telefon: 01 / 723 09 00 www.hp-commerce.si 

K / I R O 
I N Ž E N I R I N G d.o.o. M e n g e š 

Svetujemo in posredujemo pri prodaji, 
nakupu, menjavi, oddaji ali najemu vseh vrst 
nepremičn in , predvsem na območju Mengša , 

D o m ž a l . Trzina, Kamniku in Vodic 

Slovenska cesta 24. 1234 Mengeš 
Telefon: 01/72-30-986.72-30-987 Fax 01/ 72-38-015 

Mlad inc i : 
- 5. in 4. kyu (absolutno) 
Staš Volcr 

3. mesto: 

B.P. 

Klub borilnih 
veščin Domžale 

Boksarska 
revija na Viru 
Boksarsko bratstvo - Boksa r sk i 
k l u b O d r e d L jub l j ana , B o k 
sarski k lub K a m n i k , K a m n i k , 
Boksa r sk i k lub Barje , Bla tna 
Brezovica ter M l a d i boksar Dob, 
k i je sicer del D r u š t v a bo r i l n ih 
veščin D o m ž a l e , so 29. maja v 
dvoran i Delavskega doma na 
V i r u p r i p r a v i l i B O K S A R S K O 
R E V I J O , na kater i smo sprem
ljal i vrsto z a n i m i v i h bojev. 

Precejšnja udeležba obiskovalcev 
in obiskovalk jc pokazala, da je 
tudi na našem območju veliko 
ljubiteljev boksa, ki so najprej 
prisluhnili domači , nato pa še 
evropski himni, poleni pa je šlo 
zares. Prikupno dekle je najavljalo 
»runde«, navijači so z navijanjem 
pa ludi nasveti pomagali tekmo
valcem, ki so pokazali vrsto lepih 
borb. Posebne pozornosti so bil i 
deležni domači boksarji, zlasti 
državni prvak Marjan Bolhar, 

Marjanu Bolharju. tudi predsedniku Društva borilnih veščin Domžale/je 21. maja 2004. v okviru HIT-ovIh rJnevov mladih KirJtboksinu zw> 

za Slovenije podelila mojstrski nazhr 1 Jtan - črni pas v kirAboksinpu. doslej je imel 1. pas AHddo. Id ga je prejel 1998 v Zlatem polju 

tudi glavni organizator borbenega 
večera, k i je v velterski kategoriji 
prepričljivo zmagal. Po zanimivih 
bojih smo obiskovalci zaploskali 
naslednjim dobitnikom priznanj 

in nagrad: najboljši boksar ve
čera: David Nagode (Barje), naj
bolj borben boksar M i h a Gabruč 
(Ljubljana), med mladinci Edvin 
Buljnhašič (Ljubljana Polje); naj-

Mladl boksar Dob se zahvaljuje pokroviteljem boksarskega večera: Občini Domžale, 
Krajevni skupnosti Dob. Območni obrtni zbornici Domžale, podjetjem Hellos, d.o.o. 
Količevo, Tiskarstvo Emil Klselak. s. p. Turnše. Elektro Dušan Radkovlč, sp„ Koželj 
Dob, Przzarlja Fontana Dob, Lsgra izolacija Dajan Stritar s.p. Identicus Slovenije, d.o.o 
ter Radio Hit. hkrati pa se predsednik društva. Marjan Bolhar, še posebej zahvaljuje 
za pomoč vsem članom In članicam Mladega boksarja, dekletu Marjani In staršem. 

bolj tehnični boksar Marko Magdič 
(Vrhnika), med mladinci je ta naziv 
dobil Mojmir Velepič (Mladi boksar 
Dob); najmlajši boksar večera je bil 
Alen Babača (Ljubljana Polje). 

Glavne nagrade večera 
so prejeli: 
Dejan Bizjak (Barje) Memorial 
Staneta Suhadolnika; Alen Fatič 
(Kamnik) Zlati pas prvakov Slove
nije; Marjan Bolhar (Mladi Boksar 
Dob) je prejel Jekleno pest. 

T 
C I T R O E N VABLJENI 

V TRZIN! V 

:T . V T O M A R K E 
PRODAJNO SERVISNI CENTER 

BLATNICA 5, 1236 TRZIN 
Tel. 01 562-33-00 • Fax 01 562-21-63 
http://salonLcitroen.si/avtomarket-trzin/ 

CITROEN 
V E L I K A I Z B I R A V O Z I L -

N A J U G O D N E J Š I N A K U P ! 

M O D E L I : C 3 , 

C 3 P L U R I E L 

X S A R A L I M U Z I N A 

X S A R A P I C A S S O 

C I T R O E N V A S Z A P E L J E 

S P R I H R A N K O M ! 

Mladi boiksar Dob 
Sredi maja sta Kickboksing zveza 
ter domači klub v Stražišču pri 
Kranju organizirala II turnii za 
d ržavno prvenstvo v kickboksingu 

ligbt contactu Klub borilnih 
veščin Domžale , Mlad i boksar 
Dob, je na omenjenem prvenstvu 
sodeloval z dvema nastopajočima 
špor tnikoma k ick boksarjema, m 
sicer: Saiidijein Ba.šagičcm, ki je 
v kategoriji mladinci do 56 kg za
sedel drugo mesto; enako mesto pa 
jc med članicami do 65 kg zasedla 
tudi Tamani Radkovič. Tumara se
je v linalii pomerila s podprvakin|o 
sveta v ligth contactu kickboksin
gu Sabini Šahič, članici kluba M i -
rage Novo mesto, ter proti boljši 
in bolj izkušeni Sabini po točkah 
izgubila v treh rundah. 

Tamara Radkovič, članica do 65 kg 
In Sandi Bašagič (desno) mladinec 
do 56 kg 

http://www.hp-commerce.si
http://salonLcitroen.si/avtomarket-trzin/


Atletski Domžale Open 2004 

Začasno smo se 
preselili v Ljubljano 
\ t l c t sk i klub V E L E Domža le vsako leto orga
niz i ra medklubski mit ing, k i se ga iz tekme v 
tekmo udeležuje več atletov in atletinj iz eele 
Slovenije. Teklo in metalo se je vedno na »do
m a č e m « stadionu, letos pa se je atletski k lub , 
kl jub delu na stadionu in v njegovi okol ic i , 
odločil ne prekin i t i tradicije mitinga in je zato 
dosedaj najš tevi lnejšo vrsto atletov in atletinj 
povabil na l jubl janski stadion v Šiški. 

Dveumi program seje začel s tekom 14 pionirk 
na 60 m. kjer je na najvišjo stopničko stopila 
Tamara Mesec iz ljubljanskega Kronosa, sledil 
je tek pionirjev, kjer je bi l najhitrejši prav tako 
iz Kronosa, Vendramin Tin Rudcž. Sledila sta 
Sprinta žensk in moških na 100 m. Med prijav
ljenimi članicami je bila favoritka in ob koncu 
tudi zmagovalka finala. Domžalčanka Bojana 
Mostnik. k i je dosegla tudi največje število točk 
in s tem prvo izmed simboličnih denarnih na
grad, druga je bila Lea Klančar (Kronos), tretje 
mesto pa jc spet odšlo v Domžale , in sicer Mer i -
mi Hadžič. Med člani jc čez ciljno črto prvi pri
tekel Boštjan Černigoj iz ljubljanskega Massa, 
drugi in tretji sta bila iz Kronosa, Zoran Straus 
in Rožle Rogelj. 
Že v času tekov so s svojim nastopom začeli 
tudi metalci, devet članic in deset članov s tremi 
oziroma najboljših osem s šestimi poskusi meta 
600 oziroma 800 gramov težkega kopja. Sodniki 
so najdaljša meta izmerili Saši Kampič iz Kranja 
ter Petru Zupaneu iz Kronosa. ki je bil najuspeš
nejši pri zbiranju točk po madžarskih tablicah 
v konkurenci članov. Drugi mesti sta pripadli 

L in i Krhlikar (Kronos) in Celjanu Robiju ler-
šku, bron pa sta iz rok predsednika A K V E L E 
Domžale prejela Domžalčanka Mojca (irojzdek 
in Koprčan .lurc Klaj . 
Po šprintih so sledili podaljšani šprinti, in sicer 
300 metrska razdalja za pionirje ter 400 metrska 
za člane. Med pionirkami je bila najhitrejša 
Neža Grabnar Dobnikar iz Kronosa, za njo jc 
najžlahtnejšo medaljo prevzel še najhitrejši med 
pionirji, Domžalčan Igor Orel. Na 400 metrski 
progi je kot prva čez cilj pritekla Lea Klančar 
pred Barbaro Jenko iz Massa in Sašo Bučan iz 
Kronosa. med člani pa je bil po pregledu dveh 
skupin najhitrejši Mariborčan Darijan Murko 
pred Simonom Rcnarjem in Andražem d a v a 
nom iz Massa. 
Za finale je organizator pripravil še daljši disci
pl ini , kjer so atleti in atletinje A K V E L E Domža
le pobrali kar tri zlate medalje. V teku na 600 m 
za pionirke je bila najbolj vzdržljiva Cita Cvi rn , 
med pionirji pa jc z odličnim rezultatom 1:26,9 
min in kar 17 sekund pred drugouvrščenim tek 
zaključil Dominik Steklasa iz. Massa. V teku na 
miljo je tekmice za več kot pol minute premagala 
Suzana Mladenovič. brez konkurence pa je bil 
tudi Peter Kastelic, ki jc v cilj pritekel slabih 
10 sekund pred prvim zasledovalcem. Na drugo 
stopničko sta v teku na miljo stopila Saša Bučan 

in Scbastjan Zarnik iz K G T Papež, na tretjo pa 
člana ljubljanskega Massa, Saša Rot ter Miros
lav Nikolič. 
Tekmovanje jc bilo kljub spremembi lokacije 
prijetno tako za gledanje in navijanje, kol za 
tekmovanje, saj je bilo vzdušje kol vsako leto 
sproščeno. K Icmu so pomagale tako majice 
za vsakega udeleženca, medalje in denarne na
grade, kot tudi sončno in toplo vreme ter veliko 
število nastopajočih, izmed katerih so bili neka
teri šc začetniki, nekateri pa so se pomerili tudi v 
disciplinah, ki sicer niso njihove najmočnejše. 
Čestitke nastopajočim in nasvidenjc naslednje 
leto. mogoče že na tartanski stezi v Domžalah! 
Finale p o s a m i č n e g a atletskega prvenstva za 
osnovne šole: 
Najboljši osnovnošolci in osnovnošolke so po 
številnih kvalifikacijskih tekmovanjih uvrstili 
v finale prvenstva za osnovne šole. lako snio 
3.6.2004 na stadionu v Šiški lahko gledali vzha
jajoče upe slovenske atletike, med katerimi sta 
zagotovo tudi dva iz domžalske občine. 
Dobili smo najhitrejšega osnovnošolca na 300 m, 
Gregorja Zobavnika iz. Rodice, ki mu je zlato me
daljo prinesel rezultat .38,45 s. Najboljši smo bili 
tudi v skoku v višino, kjer jc kar 179 cm visoko 
letvico preskočil Blaž. Svctic iz OŠ Domžale. 

Bojana 

Tudi atleti smo... 
Učenci OŠ Kodica so poleg tega, da 
so dobri vodni detektivi, ekologi, 
glasbeniki, da so člani nacionalne 
mreže zdravih šol in vključeni v mrežo 
U N E S C O ASPnct, ludi odlični alleli. 

Dobre rezultate dosegajo tako na ob
činski ravni, področnih tekmovanjih 
in celo na državnih tekmovanjih. 
Na posamičnem atletskem tekmo 
vanju za osnovne šole so se neka
teri učenci zaradi dobrih rezultatov 
uvrstili na državno tekmovanje, ki 
je potekalo v četrtek, 3.6.2004 na 
atletskem stadionu v i jubljani. 
Z naše šole so tekmovali štirje učenci 
v treh disciplinah, in sicer Icku na 
300 metrov, skoku v daljino in šlalct-
iioni teku 4 x 100 metrov. 
Največji uspeh je dosegel učenec Gre
gor Zobavnik v teku na 300 metrov, 
kjer je s časom 38.45 sekund postal 
nov državni prvak in premagal najbolj 
še atlete z več kot dvesto slovenskih 
osnovnih šol. 

Zanemariti pa ne smemo tudi uspeha 

Zmagovita trojka teka na 300 m. 

Davida Cerarja. ki je v skoku v daljino 
z. daljavo 5.36 metra dosegel 12. mesto 
in pa štafete 4 x I (K) metrov v zasedbi 
Gregor Zobavnik. David Cerar, Jure 
Pogačar in Žiga Zupanek, kije S časom 
48.76 sekund dosegla 10. nieslo. 
(Ilede na to, da imamo na naši soli 
dobre pogoje za razvijanje in trenira
nje atletike, učence, ki radi tekmuje
jo, ter zagnane športne pedagoge, ki 
se veselimo vsakega uspeha naših 
učencev, se tudi v prihodnosti nade
jamo podobnih rezultatov. 

Zlatka Gasparič 

Karate klub - Atom Domžale 

Pokal "Veter v laseh" 
Že četrtič zapored so se v gibanju, ki ga vsako leto pripravi Športna unija Slo
venije, veter v laseh s športom proti drogi, lahko na tekmovanju pomerili tudi 
karateisti in karatcistkinjc. Karate klub Poljčane je 4. odprli Karate-do turnir za 
pokal " V E T E R V LASEH*' pripravil 5, 6, 2004 v novi veliki telovadnici in več
namenski športni dvorani v Poljčanah. Pokal so osvojili tekmovalci in tekmoval
ke iz Domžalskega Karate kluba "Atom" Sholokan Domžale. "Atom je tekmoval 
s 17. tekmovalci, kateri so se vsi uvrstili v finale in posegli po najvišjih mestih 
V najvišjih kategorijah velja omeniti mojstra Jerneja llomarja, ki je pri moških 
borbah t 75kg osvojil 2. mesto in Tamaro Kokalj, ženske 155kg I. mesto. 

N a č r nobe l i h po l j i h 

Slovenija 
premagala Hrvaško 

v Čast Slovencev 
branili tudi 
Domžalčani 
V prostorih Planeta Tuš v Celju je 
potekal Šahovski teden, na katerem 
se je zvrstila vrsta prireditev. Vrhu
nec je bil dvoboj na stotih deskah 
med Slovenijo in Hrvaško, ki so ga 
zasluženo dobili domačini . Skoraj 
polovica partij(48), se je končala 
neodločeno, kar je kazalo na to, da 
je dvoboj prijateljski. V preostalih 
partijah pa so se igralci zagrizli v 
boj in skušali svoji ekipi priigrati 
zmago. Končni izid je bil 52:48 za 
Slovenijo. Tokratni dvoboj pomeni 
obujanje tradicije množičnih dvo
bojev izpred skoraj 50 let. ko sla se 
bivši republiki pomerili na sedmih 
srečanjih, zdaj pa nastopata kot 
samostojni državi . 

Na papirju so Hrvati veljali za iz
razite favorite, vendar pa so se 
Slovenci zagrizeno lotili dvoboja 
in naposled tudi zmagali. Člani so 
se na 30 deskah razšli z neodloč-

\ OPTIKA 
\ / I jJTV Delovni ta%. 
V I M delovniki od 8 do 11 ere. 
Z — J L S - / od 15. do 19 ure. 

soboto od 8 do 12 ure 

v c i i K n i z m n n o c n i 

ZA VSAKO GLAVO 

O Č 6 S N A A M B U L A N T A 

- okulističnt p reg led 
merjenje o č e s n e g o p n t t s K o 

. o č a l a - kontaktne lece 

Cesto borcev 5,1235 R R D O M U C 
telefon 01722 M 9 0 

Predsednik Hrvaške šahovske zveze Tomislav Ledi čestita predsedniku Šahov

ske zveze Slovenije MIlanu Kneževiću ob zmagi Slnvencev. 

nim izidom 15:15. Posebej je bilo 
ganljivo, da je po nič koliko letih 
sedel za šahovnico Bruno Parma, 
nekdanji svetovni, mladinski prvak 
in šahovska legenda. Na prvi deski 
je remiziral z Zelenkom Kožuloni. 
Naše članice so izgubile dvoboj z 
1.5:3.5, Velovka Petra Grošelj je iz
gubila z Vlasto Maček. Tudi sloven
ski veterani so potegnili krajši konec 
in izgubili dvoboj s 4:2. Velovec Vid 
Vavpetič je remiziral z mednarodnim 
mojstrom Mariom Bcrtokom. 
Izvrstno so se izkazali kadeti, k i 
so premagali hrvaške vrstnike kar 
s 5:0. Na njihovem čelu je bil Luka 
Lenič in ugnal Mislava Faliča. 
Med kadetinjami jc članica Vele 
Domžale Špela Orehck morala 
priznati premoč Ive Hlavač. Ilrva-
tinje so bile pretrd oreh za naše in 
j ih premagale s 3.5:1.5. Tudi slo
venskim poli t ikom kljub siceršnji 
zgovornosti ni šlo pretirano od 
rok in so dvoboj izgubili kar z 4: 
1. Naši direktorji so pokazali svoje 
poslovne sposobnosti in so Hrvate 

premagali gladko s 5:0. Prest ižno 
zmago so zabeležili novinarji, k i 
so hrvaške kolege premagali s 3:2. 
Domžalčan Jože Skok je premagal 
Danijela I .ončai |a. 
Sicer pa je bil dvoboj izjemno 
napet. Ekipi sla se menjavali v 
vodstvu. Naposled so ob pod
pori številnih gledalcev odloči lno 
prednost iztržili Slovenci. Hrvati 
so že napovedali povratni dvoboj 
prihodnje leto. 

Lenič izvrstni tretji 
Po dvoboju Slovenija Hrvaška jc 
potekal še lutropolczni turnir Planet 
Tuš 2004, na katerem jc sodelovalo 
kar 188 udeležencev. Med številnimi 
velemojstri in mednarodnimi mojstri 
seje izjemno izkazal Luka Lenič, kije 
s sedem in pol točke zasedel tretje me
sto. Zmagovalec jc bil hrvaški med
narodni mojster Zoran .lovanovič S. 
pred velemojstrom Hrvojem Steičem 
7.5. Peti je bil slovenski velemojster 
Mohr. deseti pa Šebcnik, oba 7. 

Šahovske vesti 

Velovi hitropotezni turnirji 
Na predzadnjem aprilskem hilropo-
tc-znem turnirju je med enajstimi 
Šahisti zmagal Ione .lerina (9.5) pred 
Bogdanom Osolinom in Bajccin (8.5), 
Borisom Skokom (7) in Blažinčičcm 
(6.5). Na zadnjem aprilskem turnirju, 
udeležilo se gaje le sedem privržencev 
šaha, sta prvo mesto delila Bogdan ((so
lin in B.Skok (5,5), tretji je bil Dovč 
(4). Na prvem majskem turnirju je 
med 9-imi udeleženci zmagal Mar
jan Rogalc pred B. Skokom, oba 
7, Jerino (6) ter Dovčem in Petro 
Grošelj (5) itd. 

V Trzinu zmagal 

velemojster Palac 
Ob prazniku občine Trzin je trzinsko 
šahovsko društvo tudi tokrat pripravilo 
vzorni turnir, odzvalo pa se jc šestdeset 
šahislov. Zmagal jc I Irval Mladen Pa
lac (8). pred Bolgarom Nikolovim in 
Hrvatom Roguljora (7), Podtesnikom, 
Črepanom in Krumpačnikom (6,5). 
Izvrstno seje na deveto mesto s šestimi 
točkami prebil Trzinčan, treljckalegor-
nik .lubin Nesib. Med Velovci se je 
najbolje odrezal Vavpetič na 12. mestu 
s šestimi točkami, .lanjič je s petimi toč
kami pristal na 24. mestu, mesto nižjo je 
bil Jcran, Vilma Nadvešnik pa na 28. 
mestu, oba sta zbrala štiri m pol lovke 

V Mengšu slavil Kamničan 
Občinski praznik so slavili tudi Mengša-
ni in pripravili šahovski turnir. Zmagal 
je kamniški fidc mojster Igor Kragclj 
(7.5), pred Kodričem in Ccponotn (7), 
Bidkovičeni in Vojkom Srebrničcm 
(6.5). Med Velovci je bil na odličnem 
II. mestu sedemnajstletni drugokale-
gomik Sašo Rihtar. Boris Skok je pristal 
na 12. mestu, uvrstitev si je pokvaril s 
porazom s Kragljcm v zadnjem krogu. 
Petnajstletni Malej Filip je s petimi toč
kami dosegel 15. mesto, kar je bila med 
46 udeleženci več kot solidna uvrstitev. 

Jože Skok 

Mladi šahisti šahovskega društva 
Domžale: Matej, Spela, Lan in Bor 

Državni kadetski moštveni 
prvaki za leto 2004! 
V Novem mestu se je od 8. do 9. 
maja odvijalo 7. inošlveno d ržavno 
prvenstvo za fante in dekleta do 15 
let - kadetska liga. 

V ekipi fantov so barve ŠD Domžale 
odlično zastopali Matej Filip, sicer 
učenec 8. razreda osemletke OŠ Maksa 
Pečarja Črnuče, Špela Orehck, učenka 
7. razreda dcvetlelke OŠ Domžale in 
I .an Timotej Turek ter Bor Lucijan Tu
rek, učenca 8. in 7. razreda osemletke 
iz OŠ Venclja Perka Domžale. 
Tekmovalci, udeležilo se jc 14 ekip, 
so igrali po švicarskem sistemu, 9 
kol, 20 minut i 10 sekund na po
tezo in s 25,5 točkami osvojili naziv 
državnega kadetskega niošlvenega 
prvaka za leto 2004, pred drugim 
ZŠK Lancom Maribor s 24,5 točkami 
in tretjim ŠK Milan Majcen Sevnica 
z. doseženimi 22 točkami, 
lako so mladi člani ŠD Vele le se po 
trdili tradicijo zadnjih let, ko osvajajo 
najvišja mesta in lako upravičeno 

lahko rečemo, da spadajo med naj
boljše mlade šahiste v državi. I .ansko 
letb so bili v kadetski ligi drugi v 

državi, lela 2002 pa četrti. 
Poleg skupnega uspeha so se zelo dobro 
Odrezali tudi posamično, saj je bil Bor 
Lucijan Turek na 4. deski s 6,5 točkami 
prvi, l ao TimotejTurek je bil s 7 točkami 
na 3. deski dnigi, Malej Filip s 6,5 točka
mi drugi na I. deski in Špela t )reliek s 5,5 
točkami na 2. deski peta. 
Ob osvojitvi naziva državnega prvaka in 
ob uspešnem zaključku še enega letnika 
Srednje šahovske šole Domžale, ki jo 
obiskujejo mladi člani društva čez celo 
šolsko uro in jo vodi mednarodni mojster 
Matjaž Mikac enkrat tedensko po I sol 
ske ure. ter ob nasploh dobrih uvrstitvah 
mladih ludi posamično na državnih 
prvenstvih, jc vodstvo ŠD Domžale pri
pravilo pogostitev in podelitev priznanj. 
Speli Orehck, ki konec julija odhaja na 
evropsko prvenstvo mladih v šahu v Tur
čijo, pa jc zaželelo veliko uspeha. 

VM 

Z šahovske sladokusce 

Mitropa 2004 
Od 2.3. maja do 6. junija 2004 se je v 
/emplinska Sirava na Slovaškem (lillp: 
//www.sirava.sk) odigralo tradicionalno 
ekipno prvenstvo, na katerem so sodelo
vale naslednje šahovske reprezentance: 

Slovaška. I hvaška. Nemčija. Madžarska, 
Češka, Švica, Avstrija, Francija. Italija in 
Slovenija. 7. našo ekipo so igrali: Adrijan 
Mihajlčišin (3,5/9), Jure Horišck (6.5/9), Luka 
I enič (425/9) in Tadej Sakelšek (6/9), kapetan 
pa je bil (leoig Mohr. Slovenija je slast prvega 
mesta okusila le v drugem in tretjem krogu, 
do konca tekmovanja pa ji je uspelo zadržati 
tretje mesto, ki je bilo najbolj ogmžcno po 
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NAJPAMETNEJŠI IZKORISTITI POPUSTE ŽIVIM, D A V O Z I M 

SPACE STAR 1.6 C O M F O R T 

3.363.000 SIT 
CO"|fl/kmj - 171 I/ lOOkrrt - 7,2 

CARISMA 1.6 COMFORT 
3 . 4 9 0 . 0 0 0 SIT POPUST 394.000 SIT 

Ctflo/km) • 174 l/IOOkm-7.4 
CARISMA 1.9 DID COMFORT 

3 . 9 9 0 . 0 0 0 SITfOPUST 565 000 SIT 
co"[a/k(nj -146 i/ irjrjkm - a,a 

PAJERO PININ 1.8 CLS 4WD 

4.450.000 SIT 
CO*(a/kinj - 223 l/100km • 9,3 

K R E D I T N A P O L O Ž N I C E • B A N Č N I K R E D I T D O 7 2 M E S E C E V • S T A R O Z A N O V O 

V cen ' e r , i ' i : S 

www.avtocenter-subelJ.si 
O b r t n i š k a 8, D o m ž a l e 

P R O D A J A : te l . : 0 1 7 2 1 6 2 2 1 
S E R V I S : te l . : 0 1 7 2 1 5 6 6 6 

nesrečnem piša/u s Švicarji (1,5:2,5) v 7. 
krogu. Najlepšo zmago pa si je naša mlada 
ekipa, razen prvopostavljenega izkušenega 
velemojstra in olimpijskega teprezentantsj 
priborila v 2, krogu, koje kar s 3:1 premagala 
I h"valsko. končno zmagovalko evropskega 
tekmovanja za pokal Mitropa 2IX)4. 
Tokrat si bomo v naši rubriki ogledali partijo 
Luke l«ii&i (rat. 2.374), člana slovenske 
šahovske rcprczrnljni c in Šl) Vele Domžale, 
ki je v 3, krogu proti 3')-lelnemu Italijanu 
Spartacil Sami, incdiiaixxlncmu mojstru (ral. 
2401), dosegel sicer svojo edino, a cm lovilo 
zmago. Za Šahovske Sladokusec! 
V svojem imenu in imenu občinskega 
časopisa Slamnik mu hkrati tudi česli-
tamo lep uspeh m rezultat (rat.:+0,54) 
na leni prestižnem evropskem pokal
nem šahovskem tekmovanju. 
Luka Lenič Samo Spartaco [E62] 
Mitropa (up 2004,31.05.2004 
l.SO SUŠ 2,|3 th .Vl.g2 Lg7 4.0--0 0-0 5c4 tf> 6cl4 

ScfV 7.SC.U-5 8.d5 Se7 9c4 Sc8 IO.SCI 15 ll.Sd.1Sln 
I2.l.g5 hfi I3.UKS l.xfl> I4.f4ex« I.VSx«c<> Ift Khl 
I.c5 17.1X12 Da5 IS.Sdl Uc.1 |0.bxc3 cxd5 2<>.cxd5 
Ld7 21 *J Kh7 22.1*1 TabH 2.1 Tlc I Sg8 24c.xdfc I* 
25.Se5l.b5 26.1*21*127.PM Dal. 28.Si.lV! I 0 

Bogdan Osolln 
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Tvoj Osebni 
e-Servis! 
Veliko dijakov in Studentov kmalu 
Ugotovi, da poleg žepnine staršev, 
sorodnikov in štipendij lahko tudi 
sami hitro in dohro zaslužijo. Od
ločitev pade, je treba delal! 

e-Študcntski Servis Domžale v svoji 
sPlelni poslovalnici na vvvvvv.studcnlski-
scrvis.eoin študentom in dijakom nudi 
slonlev OSEBNI e-SERVIS. Osebni c-
Servis članom na enem mestu omogoči 
enostavno in prijazno uporabo storitev 
c-Studcntskega Servisa. 
Dijaki in študenti lahko preko OSEB
NEGA e-SERVISA na vvvvvv.sludcnl-
ski-servis.eom: 
- dnevno pregledajo nova prosta dela, 

naročijo navadno, permanentno ali 
Stalno napotnico, ki j im jo e-Šludent-
ski Servis Domžale še isti dan pošlje 
na dom ali v podjetje. 
- preverijo svoje zaslužke in napotnice, 
- dobijo informacije o dohodnini in iz
polnjevanju dohodninskega obrazca. 

- se prijavijo za počitniško delo ali 
aktivnega iskalca del. 
- preverijo višino mesečnega in letne
ga limita, 
• urejalo svoje podatke. 
- uporabljajo brezplačno svetovanje o 
pravnih zadevah, načrtovanju svoje ka
riere in komunicirajo z referentkami, 
- postanejo aktivni dan c Študent
skega Servisa Domžale in koristijo 
dodatne ugodnosti. 
Poleg številnih ugodnosti lahko na c-
Šludentskem Servisu Domžale najdete 
SVCŽO ponudbo prostih del. Izbirale lah
ko med 20(1 enostavnimi, strokovnimi 
in visokoslrokovniini deli. ki vam jih 
trenutno ponujamo. Sprejemamo tudi 
prijave študentov in dijakov za počitni
ško delo, zato pohitite, Na spletni strani 
www.studentski-servis.eom najdete tudi 
prenovljeni študcnlsko-dijnški portal z, 
informacijami in zanimivostmi s podro
čij izobraževanja, turizma in zabave. 
Vstopi v tvoj Osebni e-Servis ali se 
oglasi pri nas na kavici! 

e-Šludentski Servis Domžale, 

Ljubljanska c. 70, Domžale 

VEČ POTI VODI DO KRUHA. 

NAŠE SO VARNE. 

V P G D I h a n ž c d r u g o l e t o o r g a n i z i r a m o p r i r e d i t e v 

Z A R M O J S T E R 

S O B O T A , 1 0 . j u l i j , s p r i č e t k o m o b 1 4 . u r i 

p r e d g a s i l s k i m d o m o m P G D I h a n v I h a n u 

S tem povabilom Vas že l imo obvestiti, 
da smo dne 4. 5. 2004 objavili razpis 

T E K M O V A N J E Z A Ž A R M O J S T R A 2 0 0 4 

- P R O F I 

in 

T E K M O V A N J E Z A Ž A R M O J S T R A 2 0 0 4 

- A M A T E R 

Razpis je objavljen na internetni strani P G D Ihan 
http:/ /users.volja.net/pi 'dihan/zarniojstcr.htm 

Rok za prijavo je 8. 7. 2004. Vaša udeležba na lanskem tekmovanju 
je bila za nas priznanje, zato upamo in že l imo, da nas tudi letos 

počast i te s svojo prisotnostjo. 

Do ponovnega snidenja, s prijaznimi pozdravi! 

P( ,1) Ihan 

P r o s t o v o l j n o g a s i l s k o d r u š t v o J a r š e R o d i c a 

o b 4 0 . l e t n i c i v a b i n a n a s l e d n j e s l o v e s n o s t i : 

petek, 1 8 . 6 . 2 0 0 4 , ob 10. u r l Ku l tu rn i dom Groblje 
Slavnostna seja s k u l t u r n i m p r o g r a m o m ter 

podeli tvi jo pr iznanj in odl ikovanj 

sobota , 1 0 . 6 . 2 0 0 4 
ob 18.30. u r i gasilsko r e š e v a l n a vaja 

ob 20. u r i ve l ika vr tna veselica z ansamblom Nagelj in bogat im 
s r e č e l o v o m 

nedelja, 2 0 . 6 . 2 0 0 4 ob 15. u r l 
slavnostna parada, razvitje in blagoslov novega veteranskega prapora 
in velika vrtna veselica z bogatim srečelovom. Sodelujejo: Mengeška 

godba. Kulturno druš tvo (•roblje in ansambel Kazpotniki. 

/ a hrano in p i j ačo skrb i jo d o m a č i gasi lc i , slovesnost ho ob 
vsakem vremenu. 

D o b r o d o š l i ! 

K o l e s a r s k i k l u b H r a s t D o b 

v a b i 

n a k o l e s a r s k o k r o ž n o d i r k o z a 

V e l i k o n a g r a d o O b č i n e L u k o v i c a , 

k i b o š t e l a t u d i z a d r ž a v n o p r v e n s t v o , 

v s o b o t o , 1 9 . j u n i j a 2 0 0 4 , o b 1 2 . u r i 

s s tar tom in ci l jem v V i d m u p r i L u k o v i c i , 

od koder bo pot kolesarje vodi la skozi Koseze, Preserje i 

n P r a p r o č e nazaj v V i d e m . P r i č a k u j e j o u d e l e ž b o več kot 200 

najbol j š ih amatersk ih kolesarjev in š tevi lne rekreativec. 

Novice in vabila iz 
Planinskega društva Domžale 
Tabor v Trenti 
Od 12. do 22. avgusta 2001 priprav
lja mladinski odsek gorniški tabor 
v Trenti. Namenjen je predvsem 
osnovnošolcem, pridružijo pa se nam 
lahko ludi srednješolci in študentje. 
V okviru tabora bomo opravili pet 
različno zahtevnih izletov in tur, ob
novili in dopolnili gorniško znanje 
in uživali v prostočasnih počitniških 
aktivnostih, (ena je 30.000 SIT, 
prijave in dodatne informacije pa 
lahko dobite vsak torek med 19.30 in 
20.00 uro na sedežu društva (v Domu 
športnih organizacij. Kopališka cesta 
4, Domžale) ali pri Martinu .Slepiču 
(OSM: 041 .201 266 in e-posta: 

nuulin.sfepic@2ag.si). Pohitite s pri
javami, ki |ih zbiramo najkasneje dO 
25. 6. 2004. 

110 let nadelave poti na Konja 
(IKUJ m) 
Letos rninuva 110 let od odprtja zelo 
zahtevne poti na Konja v Kamniško-
Savinjskih Alpah. Gre za sploh eno 
najstarejših nadelanih poti pri nas. ki 
jc speljana s sedla Prescdljaj. Drzno 
ter nekoliko izpostavljeno, vendar 
varno in zanesljivo pot so člani 
markacijskega odseka Planinskega 
društva Domžale zadnjič temeljilo 
obnovili leta 1987, Približno 180 
višinskih metrov plezalne poli opra

vimo v pol ure. O takrat novi poli je 
M . Kos leta 1X95 pisal v Planinskem 
vestniku: »Več se nas je pogovarjalo 
o današnjem potu (opravil ga je leta 
1893, opomba BP) čez Konja in po
trdilo, da vsak človek ne bi mogel 
priti čezenj. Ako bi se pot nadelal, 
bila bi potem odprta planota Velike 
in Male Planine in Ojstriška. To bi bilo 
koristno za hribolazce in planince, ki 
paso po teh krajih toliko živine, da 
imajo sami čez devetdeset koč ali pa
stirskih stanov. To seje tudi zgodilo. 
Kamniška podružnica Slovenskega 
planinskega društva je do dne 19. ok
tobra I894 pot čez Konja nadelala, v 
2. dan novembra meseca sva ga pa z, 
vodnikom Miho Uršičem otvorila.« 

Zato vabimo na krajšo slovesnost, ki 
bo v soboto, 3. julija 2004 ob 11. uri 
na vrhu Konja. Obiskovalce posebej 
opozarjamo na primemo kondicijo. 

usposobljenost in opremo, zlasti na 
obvezno uporabo čelade, saj bo obi
skovalcev na poti več kot običajno. 
V primeru dežja prireditev odpade 
oziroma bo prestavljena na jesen. 

Obisk v Kopr ivnic i 
Pobrateno Hrvatsko planinarsko 
društvo Bilo iz. Koprivnice nas vabi 
na obisk v nedeljo, 4, julija 2004. 
Predprijave sprejema do 25. 6. 2004 
Borut Peršolja (01 721 57 14. e-poš-
ta: Borut.Persolja(</:zrc-sazu.si) Od 
števila udeležencev je odvisen način 
prevoza in program izvedbe. Poleg 
krajšega obiska Koprivniške planin
ske poti, za katero so pred kratkim 
izdali nov dnevnik, si bomo ogle
dali tudi dogajanje na prireditvi 10. 
podravski motivi s sejmom naivne 
umetnosti, folklore in kuhnarike. 

Borut Peršolja 

K r a j e v n a s k u p n o s t i n K u l t u r n o d r u š t v o I h a n v a b i t a n a 

p r i r e d i t e v v p o č a s t i t e v k r a j e v n e g a p r a z n i k a 

Š P O R T N I K I N A T R Ž N I C I 
petek, 25. junija 2004, od 16. do 22. ure 

v Š p o r t n e m p a r k u Ihan. 

L e t o š n j e praznovanje krajevnega p r a z n i k a , k i ga praznujemo na 
rojstni dan dr. A n t o n a Brezn ika , bo š p o r t n o obarvano, zato se bo 
p r i č e l o s ko lesarsk im izletom vseh rekreacije žel jn ih kra janov po 
K r a j e v n i skupnost i Ihan. Z b o r kolesarjev bo ob 16. u r i v š p o r t n e m 
p a r k u , kjer bodo kolesarj i dob i l i n a č r t poti in razpored postankov 
na kmet i j i Ž a b j e , v m l i n u I c l i \ v Biščah in v samostanu v M a l i L o k i . 
Ogled kmetije, m l ina in samostana bo prav posebno dož ive t j e , zato 
izkoris t i te p r i l ožnos t . Č e kolo ni vaše najbolj pr i l jubl jeno prevozno 
sredstvo, tja lahko pridete tudi na k a k š e n d rug n a č i n . 

Ob IS. uri se bo s predstavitvijo ihunskih Športnih društev prireditev na
daljevala v špor tnem parku. Pokazala nam bodo, kako je športna oprema 
izgledala v preteklosti m se med seboj pomerili v zabavnih igrah. Sodelo
vali bodo nogometaš i , smučarji tekači , smučarji skakalci, kotalkarji in 
k;n ateisti. 
Ogledali si bomo finalno tekmo mladih nogometašev , s katero se bo za
ključil celodnevni turnir za mlajše dečke v organizaciji Nogometnega 
kluba Ihan. Pozdravili in nagradili bomo najboljše. K lub kmečkih žena 
v ustanavljanju pa nam bo pripravil degustacijo starih slovenskih jedi 
in nas spomnil, kaj so ljudje radi jedli včasih, pa smo na te jedi danes, na 
začetku 21. stoletja, že skoraj pozabili . 
Ob 21.uri se bo pričela zaključna slovesnost s kulturnim programom. 
Vsega vam seveda ne izdamo, zato pridite in se veselite ob praznovanju 
dneva naše krajevne skupnosti v Špor tnem parku v Ihanu. 
V primeru slabega vremena bo prireditev v dvorani Gasilskega doma s 
pr ičetkom ob IX. uri. 
Vabljeni 

Vzgojno varstveni zavod Antona Medveda Kamnik (01 830 33 30) 

obvešča, da Imajo še nekaj prostih mest za otroke nad tremi leti 

v enoti Pedenjped - popoldne, Jakopičeva 27. 

Poslovni čas oddelka je od 12.30 do 16.30 ure. 

K o t a l k a r s k i k l u b P I R U E T A D O M Ž A L E 

V a b i n a ' 

1 2 . t e k m o v a n j e 

v u m e t n o s t n e m k o t a l k a r , j u 

P I R U E T A 2 0 0 4 

V soboto, 3. j u l i j a 2004 v Š p o r t n e m p a r k u D o m ž a l e - T E N 
- T E N ob 14. u r i 

Pridite in z najboljšimi kotalkarji iz Italije, Hrvaške , Danske m 
Slovenije preživite prijetno sobotno popoldne. 

Ž u p n i j a J a r š e , T u r i s t i č n o d r u š v o J a r š e -

R o d i c a , P r o s t o v o l j n o g a s i l s k o d r u š t v o 

J a r š e - R o d i c a i n K u l t u r n o d r u š t v o G r o b l j e 

vabijo 25. junija 2004 

n a p r a z n o v a n j e 

D N E V A D R Ž A V N O S T I 

n a g r a d u T u š t a n j 

Organiziran pohod izpred župnišča v Jaršah bo ob 6. uri Ostali sle 
vabljeni z. osebnimi avtomobili ali kolesi. 

P rog ram: 
10.15 maša v naravni katedrali, po njej voden ogled gradu 

13.30 k nI 111rni program, družabne igre 
15.00 finalna tekma v malem nogometu za pokal Župni je Jarše 

Vabljeni tudi na tombolo z zanimivimi nagradami, lahko boste uživa
li v panoramski vožnji z zapravlj ivčkoni . 

Prijazno vabljeni, da s svojo dobro voljo prispevate h krepitvi dobrih 
medsebojnih odnosov. 

Domžalski komorni zbor bor 

as VoDi na 

KONCER 
wmmmmm 

ki bo v soboto, 19. junija 2004 ob 20. uri 
Kulturnem doma Franca Bernika v Domžalah. 

zborovodja: Tomaž Pirnat 

igaffut Kultu 

Nogometni klub Domžale 

P O L E T N A 

N O G O M E T N A Š O L A 
2 8 . 0 6 . - 0 2 . 0 7 . 2 0 0 4 

Nogometni klub Domžale organizi
ra v času od 28.06. do (12.07. 2004 
»Poletno nogometno šolo« za osnov
nošolce od I. do 4. razreda (rojeni 
1992, 1993, 1994, 1995 in 1996). 

Aktivnosti poletne nogometne šole 
bodo potekale v prvem tednu letošnjih 
počitnic po vnaprej znanem progra
mu, predvidoma od 8.00 ure zjutraj 
do 17.00 ure popoldne, v prijetnem 
okolju Športnega parka v Domžalah. 
Cilji »Poletne nogometne šole« so: 
- seznanjanje z osnovami nogometne 
tehnike in pravih igre, 
- seznanjanje z osnovami zdravega 
športnega življenja. 
- ob skupnem druženju doživeti veliko 
lepega (obisk državnega reprezen
tanci i in 
- aktivno preživljanje prostega časa. 
Za udeležence bomo organizirali kosilo 
in počitek, ki ga bomo popestrili z video-
posnetki in vodnimi aktivnostmi v baze
nu. Ob koncu poletne nogometne šole 
bomo organizirali tudi tekmovanja med 

skupinami, podelili značke nogometaša 
tistim, ki bodo zahtevane naloge uspeš
no opravili in s prijetnim druženjem ob 
pogostitvi zaključili poletno šolo. 

C I N A : 
15.000,00 SIT (vključuje: 5x kosilo. 
Uenerje. bazen, majica) 
10.000. 00 SIT (za člane kluba) 
Izpolnjeno prijavnico vrnite tre
nerju, prinesite v klub ali pošljite na 
naslov NK DOMŽALE, Kopališka 4, 
1230 Domžale. 

Prijavnice pošljite do 20.06.2004. saj 
je število udeležencev omejeno. 
Vse informacije (tudi informacije o 
načinu plačila) dobite pri g. M I R A N U 
K R A L J U (OSM: 070-360-644) in g. 
MIHI K b B E T U (GSM. 070-360-642). 

Vodja MNC NK Domžale 

Predsednik NK Domžale MIha Kebe 

Stane Oražom. unv.dipl.ing. 

P R I J A V N I C A 

Spodaj podpisani, 
soglašam, da se 

moj sin / oskrbovanec. 

rojen 

stanujoč 

telefon 

(ime in priimek starSa) 

(ime in priimek otroka) 

udeleži »Poletne nogometne šole», k i bo v času od 28.06. - 02.07. 
2004 v Športnem parku v Domžalah 

Domžale 
(podpis) 

http://www.studentski-servis.eom
http://users.volja.net/pi'dihan/zarniojstcr.htm
mailto:nuulin.sfepic@2ag.si
http://unv.dipl.ing


O b č i n a Domžale , Ljubl janska 69,1230 Domžale na podlagi določil Zakona o javnih financah 
(LIr.I.RS, št. 79/99), O d l o k a o p r o r a č u n u O b č i n e Domža le za leto 2004 (Ur. vestnik O b č i n e 
Domžale št. 03/04) ter Prav i ln ika o dodeljevanju posojil za pospeševanje razvoja obrt i in ma
lega gospodarstva na podlagi subvencioniranja obrestne mere v občini Domžale (Ur. vestnik 
O b č i n e Domžale , št. 13/02), v sodelovanju z Banko Domžale d.d., Domža le objavlja 

J A V N I R A Z P I S 

z a u g o d n a p o s o j i l a z a p o s p e š e v a n j e r a z v o j a o b r t i 

i n m a l e g a g o s p o d a r s t v a n a p o d l a g i s u b v e n c i o n i r a n j a 

o b r e s t n e m e r e v o b č i n i D o m ž a l e z a l e t o 2 0 0 4 

1. RAZPISANA SREDSTVA 
Razpisana vsota posojil znaša 411.000.000 SIT. Poso
ji la se plasirajo preko bančne organizacije s katero Ob
čina Domžale sklene ustrezno pogodbo o medsebojnem 
sodelovanju pri odobravanju dolgoročnih posojil. 

2 . PREDMET JAVNEGA POZIVA 
Posojila se dodeljuje za naslednje namene: 

nakup opreme ter strojev za uvajanje oz. nadomeščanje 
proizvodnje ali izdelkov, ki odpravlja obremenjevanje okolja; 

izdelava dokumentacije zahtevnih projektov in 
aktivnosti (npr. programov razvoja, tržnih analiz, mar
ketinga, promocij, itd); 

nakup nove in generalno obnovljene opreme; 
nakup, urejanje in opremi) in|e zemljišč m pridobivanje 

projektne dokumentacije za gradnjo poslovnih prostorov; 
nakup, graditev, prenovo poslovnih prostorov; 
nakup patentov in blagovnih znamk za opravljanje 

dejavnosti; 
investicije v osnovna sredstva, ki bodo služila po

speševanju turizma v občini. 

3 . U P R A V I Č E N C I IN POGOJI 
ZA PRIDOBITEV SREDSTEV 
Za posojilo lahko zaprosijo naslednji upravičenci: 

gospodarske družbe, ki se uvrščajo med mala pod
jetja in so neodvisna ter imajo manj kot 50 zaposlenih 
in letni promet manjši od 7 mio EUR oziroma bilančno 
vsoto manjšo od 5 mio EUR; 

samostojni podjetniki in ostali zasebniki (npr. za
sebni zdravstveni delavci) za katere se smiselno upora
bljajo pravila za mala podjetja; 

občani, ki so pri pristojnem upravnem organu vloži
li zahtevo za izdajo dovoljenja za opravljanje dejavnosti 
oziroma na pristojnem sodišču priglasitev za vpis v 
sodni register in priložili vse predpisane dokumente za 
ustanovitev podjetja. 
Sedež upravičenca ter kraj investicije morata biti na ob
močju občine Domžale. 
Občina bo upravičencem subvencionirala obrestno mero 
v skladu s pravilom »de minimis«. ki določa, da znesek 
pomoči upravičencu ne sme preseči 100.000 EUR v ob
dobju treh let od zadnjega prejema takšne pomoči, ne 
glede na obliko ali namen pomoči. 
Do pomoči niso upravičena podjetja v težavah, oz. ki so 
v stečajnem postopku ali likvidaciji ter podjetja iz dejav
nosti jeklarstva, premogovništva, transporta, kmetijstva 
in ribištva. 

4 . PREDNOSTNI KRITERIJI 
Posojila se prednostno dodeljujejo podjetjem, ki : 

odpirajo nova delovna mesta; 
dajejo pozitivne ekonomske učinke; 
uvajajo sodoben, tehnološko in ekološko neopore

čen, energetsko varčen delovni proces; 
dopolnjujejo proizvodne programe ostalega gospo

darstva v občini; 
nadomeščajo uvoz; 
so turistično in promocijsko usmerjena; 
uvajajo nove metode diagnostike in zdravljenja v 

medicini z nakupom nove ali zamenjavo stare opreme. 

5. VIŠINA POSOJILA IN POSOJILNI POGOJI 
Doba vračanja posojila znaša 4 leta, 

- letna obrestna mera: EURIBOR t 1,0%, 
višina posojila ne sme biti višja od 75% predračun

ske vrednosti investicije inje odvisna od števila vlog in 
višine razpoložljivega posojilnega potenciala, 

višina zapmšenega in odobrenega posojila ne more biti 
nižja od 1.000.000,00 SIT; na višino odobrenega posojila 
vpliva tudi posojilna sposobnost prosilca, ki jo ugotovi ban
ka, 

posojilojemalec prične vračati posojilo v skladu s 
pogoji iz posojilne pogodbe, ki jo sklene z banko. 

6. POTREBNA DOKUMENTACIJA 
Prosilec zaprosi za pridobitev posojila na predpisani vlo
gi, ki jo lahko dobi v času uradnih ur na vložišču Občine 
Domžale, soba št. 4. Ljubljanska 69, Domžale ter na 
spletni strani Občine Domžale http://www.domzale.si/ 
pod rubriko Vložišče občine/ Razpisi. Pravilno izpol
njeni predpisani vlogi morajo biti priložena naslednja 
dokazila in dokumentacija: 

a. dokazilo o obstoju podjetja: 
samostojni podjetnik: fotokopija priglasitvenega l i 

sta (obrazec l / l , 1/2), potrjenega od pristojne izpostave 
Davčne uprave RS (v nadaljevanju DURS) oz. potrdilo 
o vložitvi popolne vloge pri pristojnem organu za vpis 
samostojnega podjetnika, 

gospodarska družba: celovit izpisek iz. sodnega re
gistra z vsemi spremembami, ki ne sme biti starejši od 3 
mesecev in odločbo o opravljanju dejavnosti, 

ostali zasebniki (npr. zasebni zdravstveni delavec): 
odločbo o registraciji. 
V kolikor prosilec opravlja obrtno dejavnost, mora pred
ložiti še fotokopijo obrtnega dovoljenja. 

b. dokazila o plačilni in posojilni sposobnosti: 
fizične osebe: potrdilo D U R S Izpostava Domžale 

o plačanih davkih, ki ni starejše od 1. meseca, bilanca 
slanja in izkaz uspeha, potrejena davčna napoved s stra
ni DURS za preteklo leto in zadnjo odločbo o odmeri 
davka od odhodka iz dejavnosti, 

pravne osebe: B O N I (AJPES) oz. potrdilo, da še 
niso pričele poslovati, ki ni starejše od I. meseca, bilan
ca stanja in izkaz uspeha za preteklo leto; 

c. vsi prosilci, ne glede na pravno subjektiviteto: poslov
ni načrt ali kratek investicijski program za investicijo; 

č. dokazilo glede na namen posojila: 
pri nakupu nove in generalno obnovljene opreme in 

nadomestnih delov za popravilo opreme: predračun; pri 
nakupu generalno obnovljene opreme pa še pisno izjavo 
in garancijo izvajalca generalnega popravila; 

pri nakupu patenta in blagovne znamke: pogodbo o 
nakupu patenta oziroma blagovne znamke; 

pri nakupu, urejanju in opremljanju zemljišč za 
gradnjo poslovnih prostorov; overjeno kupoprodajno 
pogodbo ali predpogodbo za zemljišče in predračun 
stroškov urejanja ter opremljanja zemljišča; 

pri nakupu poslovnih prostorov: overjeno kupopro
dajno pogodbo ali predpogodbo; 

pri gradnji, prenovi ali adaptaciji poslovnih pros
torov: gradbeno dovoljenje oz. veljavna lokacijska 
informacija, če je to potrebno glede na vrsto investicije, 
predračun (ki ni starejši od 6 mesecev), zemljiškoknjiž
ni izpisek ali izjavo lastnika oz. upravljalca poslovnih 
prostorov, da dovoli nameravana dela in najemno po
godbo, ki mora biti sklenjena najmanj za dobo vračanja 
posojila; 

d. izpis števila vseh zaposlenih izdan s strani Zavoda za 
zdravstveno zavarovanje Slovenije ali navedbo števila za
poslenih s priloženimi fotokopijami obrazcev prijav delav
cev v zavarovanje (Ml/2) ter pismeno izjavo podjetja, da 
bo odgovorna oseba podjetja sklenila delovno razmerje v 
podjetju najkasneje v 3 mesecih od dneva porabe posojila, 
če še ni v delovnem razmerju v podjetju; 

e. pismena izjava prosilca, da za isti namen kot zaproša 
za posojilo, še ni prejel sredstev iz državnih ali med
narodnih virov, oz. če j ih je dobil, mora navesti višino 
prejetih sredstev. 

Poslana dokumentacija sc prosilcem ne vrača. 

7. OBRAVNAVANJE VLOG 
Oddelek za finance in gospodarstvo bo najkasneje v 30 
dneh po preteku razpisnega roka sprejel sklep o dodeli
tvi posojil in bo najkasneje v 15 dneh po sprejemu skle
pa obvestil vse prosilce o višini odobrenega posojila. 
Posojilojemalcu se odvzame možnost koriščenja poso
ji la, če v roku 3 mesecev od sprejema sklepa o dodelitvi 
posojila nc podpiše posojilne pogodbe z, banko. 

8. N A Č I N IN ROK ZA DOSTAVO VLOG 
Rok za dostavo vlog je 19.07.2004 oziroma do porabe sred
stev 19X04, 19.9.04 in 19.10.04, če le-ta na podlagi prispelih 
vlog do 19.7.2004 oz. kasnejših rokov, ne bodo razdeljena. 
Prosilci vložijo vlogo za posojilo v zaprti kuverti skupaj 
z. zahtevano dokumentacijo na naslov: Občina Domžale, 
Oddelek za finance in gospodarstvo, Ljubljanska 69, 
Domžale, z oznako "Posojila za podjetništvo". 
Dodatne informacije morebitni prosilci lahko dobijo v 
času uradnih ur na tel. 01 721-42-51. 

Občina Domžale 
ŽUPANJA 

Cveta ZALOKAR ORAŽEM 

Obvestilo dijakom in študentom! 
Obveščamo vas, da bo v petek 11/06.2004 v Uradnem listu št. 64 objavljen Razpis za 

republiške in Zoisove štipendije za šolsko leto 2004/2005. 
Razpis bo objavljen tudi na spletni strani Zavoda RS za zaposlovanje - www.ess.gov.si, 

kjer so na voljo tudi vloge In možnost izračuna. 
Rok za oddajo vlog: 

- za dijake In vajence je ».september 2004, 
- za študente pa 6.oktober 2004. 

Informacija o določitvi 
gradbenih parcel 
vecstanovanjskim objektom 
/ a r a d i m e š a n e g a las tn i š tva zem
ljišč ( d r u ž b e n a lastnina, lastnina 
gradbenih podjetij . . . ) . na ob
močju nekaterih stanovanjskih 
blokov v D o m ž a l a h že dalj časa 
prihaja do zapletov p r i vpisih 
e t a ž n e lastnine - v zeml j i ško 
knjigo. 

Neurejeno stanje je posledica siste
ma družbene lastnine, ki je omogo
čal gradnjo na parcelah, kjer zem
ljiškoknjižno stanje ni bilo urejeno, 
investitorji pa po zaključku gradnje 
večinoma tudi niso poskrbeli za 
objektno spremembo in posledič
no vpis stavbišč in pripadajočih 
funkcionalnih zemljišč v zemljiško 
knjigo. Zaradi navedenega, nejasne 
zakonodaje in iz opisanega razloga 
tudi pomanjkljivih prostorskih do
kumentov, ki niso imeli določenih 
gradbenih parcel, v preteklosti 
vecstanovanjskim objektom ni bilo 

mogoče določiti gradbenih parcel, 
zaradi tega pa je nastalo veliko 
nejasnosti in težav. Po zaključe
nem obdobju lastninjenja etažne 
lastnine, ki je bilo zakonsko jasno 
Opredeljeno, je tako nastopilo ob
dobje lastninjenja pripadajočih 
funkcionalnih zemljišč, kjer so se 
pojavljale težave. 

Z uveljavitvijo nove prostorske 
zakonodaje v letu 2003, je bi la 
sprejeta zakonska podlaga, ki je 
o m o g o č i l a ureditev stanja tudi 
na tem področ ju . V postopkih 
do ločan ja gradbenih parcel k 
vecstanovanjskim objektom ima 
pomembno vlogo tudi lokalna 
skupnost, s svojimi prostorskimi 
akti, predvsem pa zato ker sc v 
mnogih primerih pojavlja kol 
ena izmed lastnikov zeml j i šč , na 
katerih Stojijo večs tanovanjsk i 
objekti, ali pa kot subjekt va

rovanja javnega interesa (javne 
površ ine ) . 
Na pobudo stanovalcev sosesk 
oziroma njihovih izvajalcev za 
določitev gradbenih parcel smo 
na Oddelku za prostor in varstvo 
okolja Občine Domžale skupaj z 
izvajalci vpisa gradbenih parcel 
pripravili predloge za razdelitev 
in zamenjavo zemljišč ter za opre
delitev javnih površin za objekte 
ob Miklošičevi ulici in za objekte 
ob ulici Mat i je lonica. Navedeni 
postopek je potreben za pridobi
tev odločbe o določitvi gradbene 
parcele (izda jo pristojna Upravna 
enota) in odločbe o parcelaciji 
(izda jo pristojna območna geo
detska uprava, na podlagi prej na
vedene pravnomočne odločbe) , ki 
sla potrebni za vpis etažne lastnine 
na gradbeni parceli objekta. V 
občinski upravi občine Domžale 
se zavedamo, da postopki za vpis 
etažne lastnine zaradi vsega nave
denega trajajo že predolgo, vendar 
pričakujemo, da bodo postopki, ki 
so pripravljeni na podlagi nove 
zakonodaje, končani v začetku 
leta 2005. 

Občina Domžale 

Oddelek za prostor In varstvo okolja 

Z a v o d z a z d r a v s t v e n o z a v a r o v a n j e S l o v e n i j e 

M i l k o š i č e v a 2 4 , 1 5 0 7 L j u b l j a n a 

Novosti pri uveljavljanju zdravstvenih storitev v 
državah članicah evropske unije in evropskega 
gospodarskega prostora po 1. juniju 2004 
S 01.06.2004 je Zavod za zdrav
stveno zavarovanje Slovenije pričel 
izdajati evropsko kartico zdrav
stvenega zavarovanja - dokument, 
s katerim osebe, ki so v Sloveniji 
obvezno zdravstveno zavarovane, 
uveljavljajo nujne oz. potrebne 
zdravstvene storitve med začasnim 
bivanjem v drugih d ržavah člani
cah Evropske unije in Evropskega 
gospodarskega prostora. 

Evropska kartica nadomešča pa
pirnati evropski obrazec, ki ga je 
Zavod pričel izdajati potem, ko je 
Slovenija postala polnopravna čla
nica Evropske unije. Zavarovane 
osebe bodo na podlagi evropske 
kartice upravičene do zdravstvenih 
storitev, ki so potrebne iz medicin
skih razlogov, upoštevajoč naravo 
storitev in pričakovano dolžino bi
vanja v drugi državi članici. Obseg 
zdravstvenih storitev, ki jih bo de
ležna zavarovana oseba, bo oprede
l i l zdravnik, ki bo osebo sprejel na 
nujno oz. potrebno zdravljenje. Ev
ropska kartica ne velja za potova
nja, katerih namen je zdravljenje v 
tujini, saj o napotitvi na zdravljenje 
v tujino še vedno odloča pristojni 
nosilec zavarovanja, kjer je oseba 
obvezno zdravstveno zavarovana 
- v Sloveniji je to Zavod za zdrav
stveno zavarovanje Slovenije. 
Novost pri uveljavljanju zdrav
stvenih storitev z evropsko kartico 
je tudi v tem, da bo zavarovana 
oseba lahko uveljavljala nujne oz. 
potrebne zdravstvene storitve nepo
sredno pri zdravnikih in zdravstvenih 
ustanovah, ki so del javne, državne 
zdravstvene mreže. Zavarovanim 
osebam tako ne bo več potrebno 
predhodno pri tujem nosilcu zavaro
vanja (zavarovalnica, urad) predložiti 
ustreznih listin, kot je to veljalo do 
31.05.2004. Oh predložitvi evropske 
kartice neposredno pri zdravnikih in 
zdravstvenih ustanovah se morajo 
zavarovane osebe identificirati tudi 
z drugim veljavnim identifikacijskim 
dokumentom, ki vključuje fotografi
jo (npr. osebna izkaznica, potni list, 
vozniško dovoljenje itd.) 
Zavarovana oseba prejme evropsko 
kartico tako, da jo sama naroči vsaj 
tri delovne dni pred odhodom v tu
jino. Evropsko kartico lahko osebe, 
ki so obvezno zdravstveno zavaro
vane v Sloveniji in ki imajo veljavno 
kartico zdravstvenega zavarovanja, 
naročijo preko Zavodove spletne 
strani, samopostrežnih terminalov ali 
neposredno na območnih enotah oz. 
izpostavah Zavoda. 
Kartica sc izda brezplačno in je ve
ljavna praviloma tri mesece. 
Evropska kartica velja le v drugih 
državah članicah Evropske unije 
(Avstrija, Belgija, Ciper, Češkaj 

Danska, Estonija, finska, Francija, 
Grčija, Irska, Italija, Latvija, Litva, 
Luksemburg, Madžarska, Malta, 
Nemčija, Nizozemska, Poljska, 
Portugalska, Slovaška, Španija, 
Švedska, Velika Britanija in Severna 
Irska) in državah članicah Evropske
ga gospodarskega prostora (Islandija, 
Licehtenslein in Norveška). 
Pri uveljavljanju zdravstvenih stori
tev med začasnim bivanjem v drugih 
državah, s katerimi ima Slovenija 
sklenjen meddržavni sporazum (Bol
garija, Hrvaška, Makedonija, Romu
nija), ni trenutno nobenih sprememb: 
- za čas začasnega bivanja v Hrvaški, 
Makedoniji in Romuniji je potrebno 
pridobili obrazec, ki je dogovorjen z 
meddržavnim sporazumom o social
ni varnosti (konvencijo) "Potrdilo o 
pravici do zdravslvenih storitev med 
začasnim bivanjem v drugi državi". 
Tudi to polrdilo je moč pridobiti na 
podlagi veljavne slovenske kartice 
zdravstvenega zavarovanja in sicer 
brezplačno prek Interneta in samopo
strežnih terminalov ali na območnih 
enotah in izpostavah Z Z Z S , kjer je 
potrebno poravnati ceno potrdila, to 
je 150 tolarjev. 
- poleg navedenih držav je meddr
žavni sporazum sklenjen tudi z Bol 
garijo, kjer uveljavljajo zavarovane 

osebe pravico do nujnega zdravljenja 
in nujne medicinske pomoči v javnih 
zdravstvenih ustanovah na podlagi 
polnega lista in veljavne slovenske 
kartice zdravstvenega zavarovanja. 
V ostalih državah, s katerimi niso 
sklenjeni meddržavni sporazumi, 
morajo zavarovane osebe v primeru 
uveljavljanja storitev nujnega zdrav
ljenja in nujne medicinske pomoči 
le-le plačati same. Na podlagi medi
cinske dokumentacije in originalnih 
računov bo pristojna območna enota 
ali izpostava Z Z Z S opravila povrači
la stroškov v višini povprečne cene 
teh slorilcv v Sloveniji. 
Dodatne informacije so zavarova
nim osebam dostopne preko spletne 
strani Zavoda (http://www.zzzs.si), 
samopostrežnih terminalov ter v 
oddelkih in službah za mednarodno 
zdravstveno zavarovanje v območnih 
enotah in izpostavah Zavoda. V ta 
namen je Zavod izdal tudi posebno 
informacijo (zloženko) "Kaj je dobro 
vedeli o zdravstvenem zavarovanju 
pred odhodom v tujino". 

ZAV00 ZA ZDRAVSTVENO 
ZAVAROVANJE SLOVENIJE 

Izpnstava Domžale 

L E K A R N A V I R 
l iifarjiv.i 23, Domžale 
T e l . 0 1 / 7 2 4 1 5 8 2 

N o v i n e p r e k i n j e n i o d p i r a l n i č a s 

1. julija bo minilo prvo lelo delovanja L E K A R N E ! Vir, v kateri poleg zdravil 
lako na recept kol brez dobile še različne rastlinske izdelke, dodalke k prehrani, 
hrano in pripomočke za do|cnčkc in otroke; izdelke, ki so lahko lepo darilo 
ter kozmetiko. Prijazno, strokovno in odgovorno svetovanje, pa rudi ugodna 
lokacija, ob kateri so uredili tudi 17 parkirnih mest, privablja veliko kupcev, ki 
jim sporočamo nov delovni eas L E K A R N E Vir: od ponedeljka do petka od 7. 
do 19. ure ter ob sobolah od X. do 12. ure. Dobrodošli! 

http://www.domzale.si/
http://www.ess.gov.si
http://www.zzzs.si


V S P O M I N 
Dvaindvajsetega junija mineva deset let, 
odkar nas je nepričakovano zapustil naš 
dragi sin in brat 

M E T O D P R O S E N C m L 
iz Radomelj 

Hvala vsem za vsako prižgano svečko, lepo misel in spomin nanj. 
Vsi njegovi 

OdSla si tja, kjer nt trpljenja, nam pa je ostala bolečina in Uho solza večnega spomniti, aobrota tvojega srcu, nikdar ne bo pozabljeno. 
Z A H V A L A ' 
V scdeiuinštirideseteni letu starosti 
nas je za vedno zapustila naša 
ljubljena mamica, hčerka, sestra, 
leta, nečakinja in sestrična 

DRAGICA CVIRN 
roj. Gri l iz Domžal 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sodelavcem, sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem, ki so ji z obiskom polepšali dneve in ji ob smrti z obilnim cvetjem, 
svečami in darovi za sv. maše ler sprenislvom na njeni zadnji poti izkazali po

sebno pozornost, nam pa z. izraženimi sožalji lajšali težke trenutke. 
Zahvaljujemo se tudi g. župniku za pogrebni obred in tolažilne besede. 

hvala pevcem Tosanic za zapele žalostinkc in delavcem Tosame za 
izrečena sožalja. Posebno hvala oddelku tkalnica ovojev in Vidi Svetlin 

za poslovilne besede. 
Vsem še enkrat H V A L A . 

Žalujoči: hčerka Ksenija, ala Ione, mama Pepca, brat Dušan z družino 
in ostali sorodniki. 

Franc, nismo te pozabili 
16. julija 2004 bo minilo leto, odkar te, dragi Franc Ložar, ni Vee med nami. A kljub temu, da nekje daleč, daleč proč, je del {'be za vedno ostal v naših srcih. Sele v trenutku spoznanja, da se ne vrneš več, smo se dobro zavedli, kako te bomo pogrešali. Kil si nam dober sodelavec, pa tudi prijatelj, saj nam nisi nikoli odrekel Pomoči, če smo jo potrebovali. 
Odlikovale so te preprostost. 
Poštenost ler pridnost in volja 
do drla. Vse to smo znali ceniti, 11 smo ti premalokrat povedali, 
kajti zaradi tvoje bolj mirne, tihe 

narave, je bilo to za nas nekaj samoumevnega. 
Bil si kot osamelec sredi planin, za katerega vsi vedo in ga poznajo, pa se šele v tistem trenutku, ko pade, zaveda, kako prazna, pusta je gora brez njega. Odšel si mnogo prezgodaj, ravno takrat, ko bi moral začeti uživati sadove svojega dela. Domači so te nestrpno pričakovali, a žal ne tudi dočakali, saj je cesta zopet zahtevala svoj krvni davek in zahtevala prav tebe. Zakaj, pa ve le tisti tam zgoraj. 

Vratarji In prijatelji Iz Hellosa 

V spomin 

Silvi Rihtarjevi 
V mesecu maju smo se na dom-žalskem pokopališču še zadnjič poslovili od gospe Silve Rihtar. Del svojega življenja je posvetila tudi tabornikom, s"jje z. nami preživela kar nekaj po-'<''# na taborjenjih v Bohinju. Bila je "asa taborniška kuharica, kije vča-"Ht kar po ves mesec skrbela zato, da *usnut bili lačni in daje bilo naše počutje na taborjenju popolno. Uradno H bila kuharica, sicer pa še marsikaj drugega: najmlajšim je mnogokrat, k" so se zjmšli v stiski, nadomestila "'anio, starejšim, ki smo tabor vodili, P" Je s svojimi izkušnjami pomagala "' "vetovala, kako iz zagat, v katerih ""»> se včasih znašli. 

''•v'o let je taborniško kuhinjo vodila 
"ama, ko [>a seje število taltonrili po u'< 'nulo in ko ji je z leti pričelo nagajati zdn 
Po 
ko 

' " / i ' . si ji • i ii )isl ala i >on loč i lit 11, 
napornem celodnevnem delu, I'' bilo treba pripravili kar pet " 'lokov za množico lačnih otrok. 'e kljub utrujenosti zvečer sedla z "mi ob taborni ogenj, se skupaj - ""iiii^abavala in veselila ob do 

misli, oh, k, so jih stresali naši naj 
' " ' " M / in pesmih, ki so bile v Bohi 

njo oh tabornem ognju še posebno lepe. Sama je večkrat govorila, da v takšnih trenutkih pozabi na vse težave, ki so jo čez dan pestile in da jo takšni trenutki ohranjajo pri močeh, zato je tako rada leto za letom prihajala na lahor. Pa vendarle smo se nekega maja. pred leti. ko smo načrtovali novo taborjenje, morali raziti. Silvino zdravje ni več dovoljevalo, da bi še šla z nami. Tistega maja pred več kot desetimi leti smo si- Silvi zahvalili za njeno požrtvovalno in neprecenljivo delo na taborjenjih, smo se pa srečevali ob različnih priložnostih in tudi na taborjenju nas je še obiskala. Vedno je z zanimanjem spraševala, kako kaj njeni taborniki sedaj, ko uc taborijo več v Bohinju' Vest o njenem dokončnem odhodu nas je užaloslilu. /. vsem spoštovanjem do ničnega dela v taborniških vrstah, predvsem na taborjenjih, se bomo na naših taborniških srečanjih spominjali Silve, naše lahtnnškc mami. šeposebno, 
ko bomo ob tabornih ognjih obujali spomine na skupaj preživete trenutke. Zagotovo pa jo bodo v najlepšem količku spomina ohranili vsi listi taborniki in tabornice, pred desetletjem mali fantki in deklice, ki jih je na taborjenjih Vselej, kadar so bili r stiski, kadar so pogrešali mamin ali očetov objem, znala lako toplo in prijazno potolažiti 

Taborniki Rodu Skalnih Taborov. 

Z A H V A L A 

V petinosemdesetem letu starosti me je 
nepričakovano zapustil moj dragi mož 

MAKS STRGAR 
mojster elektroinstalacij - obrtnik v 
pokoju 
Zahvaljujem se vsem sorodnikom, sose
dom, prijateljem in znancem, ki ste mi v 

teh najtežjih trenutkih stali ob strani in ga pospremili na njegovi 
zadnji poti, darovali cvetje, sveče ter izrazili sožalje. 
Hvala gospodu župniku za lepo opravljen obred in še enkrat iskre
na hvala vsem, ki ste ga imeli radi in ga spoštovali. 

Žena Vera 

V oseminpetdesetem letu nas je zapustil 
naš 

STANE BONČA 
Iskreno se zahvaljujem vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 

in znancem za izrečeno sožalje, darovano cvetje in sveče ter 
vsem. ki sle ga pospremili na njegovi zadnji poti. 

Slavka 

Tako prazen je naš dom, na klopci pred hišo Tebe več ni. odšel si tja. kjer ni gorja... solza za solzo po licu polzi, ob misli nate srce nas boli! 
V SPOMIN 
Triindvajsetega junija mineva žalostno 
leto, odkar Te ni več med nami dragi mož, 
ati, stari ata, brat in tast 

ANDREJ KLOPCIC 
z Vira, Sončna 7 

Hvala vsem, ki se ga spominjate in postojite ob njegovem preranem grobu. 
Vsi njegovi 

Tam, kjer si ti, ni sonca in ne luči, le tvoj nasmeh nam v srcih .ie živi. Nihče ne ve, kaka boli. ko se zavemo, da te več ni. 
Z A H V A L A 
Mnogo prezgodaj nas je zapustil naš 
dragi mož, oče, dedi in sin 

DEMITRIJ 
TOPOLOVEC mičo 

(1950 2004) 
Zahvaljujemo se sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem 
za izrečena sožalja, podarjeno cvetje in sveče in spremstvo na 

njegovi zadnji poti. Posebna zahvala dr. Mušiču. 
Vsi njegovi 

Z A H V A L A 
V štiriinsedemdesetem letu nas je za 
vedno zapustila naša draga mama, stara 
mama, prababica, tašča, sestra in teta 

ANARAZPOTNIK 
roj. S M E R K O L J 

Rodica, Eajfarjeva 12, Domžale 
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za izrečena pisna in ustna sožalja, podarjeno cvetje, 
sveče, darove za svete maše ter spodbudne besede v času njene 

bolezni. 

Hvala za številno spremstvo ob zadnjem slovesu. Posebno se za
hvaljujemo gospodu župniku Janezu Kvaterniku za lepo opravljen 
pogrebni obred, praporščakom POD Jarše - Rodica, trobentačema 

Andreju in Primožu, ter pevcem Kranjskega kvinteta. 

Posebna zahvala dr. Mojci Zaje Kraševec, oddelku Nefrodial 
dializa Črnuče in zdravstvenemu osebju Kliničnega oddelka 

za abdomumlno kirurgijo. Vsem in vsakemu posebej še enkrat 
iskrena hvala. 

Vsi njeni 

ZAHVALA 
V triinosemdesetem letu starosti nas je zapustila 
naSa draga mama in babica 

SILVA RIHTAR 
iz D o m / a l 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, znancem 
in tabornikom za izraze sožalja, podarjeno cvetje in sveče. 

Zahvaljujemo se gospodu kaplanu za lepo opravljen pogrebni obred. 
Hvala vsem. ki ste jo v tako velikem številu pospremili na njeni zadnji poli. 

Sinovi France, Tomaž in Srečo z družinami 

~ Zdaj več ne iščem si smeri: prešel sem pota in navzkrižja, obale ni, le vedno bližja večerna zvezda mi gori. 
(Severin Šali) 

Po hudi bolezni nas je štiriindvajsetega 
maja 2004 mnogo prezgodaj zapustil 

BLAZ LENIČ 
Za njim ostajamo in ga pogrešamo. 

Irena, hčeri Urša in Živa, mama in brat Jernej z družinami 

77 ne veš, kako pogrešamo te mi, spočij si trudne zdaj oči, 
L za vse še enkrat hvala ti. 
••"•afer.. — *L .. rZL 

• P T y ^ t 
Z A H V A L A 
Ob smrti našega dragega moža, očeta, 
dedija, brata m strica 

FRANCA CERARJA 
se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za 
izrečeno sožalje, darovano cvetje in sveče ter vsem, ki ste ga tako številno 

pospremili na njegovi zadnji poti. 
Zahvaljujemo sc tudi gospodu župniku Jožetu za lepo opravljen pogrebni obred 

Vs njegovi, ki ga zelo pogrešajo. 

Bil si življenje, sedaj si spomin. 
V SPOMIN 

Mineva že drugo leto, kar je za vedno 
odšel od nas 

PETER ŽANKARst 
iz Domžal 

Hvala vsem, ki se ga spominjate! 

Vsi njegovi! 

• Z A H V A L A 

Tik pred svojim osemdesetim rojstnim 
dnem nas je zapusti! 

ALOJZ FRUMEN 
iz Prc loga 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
sosedom, prijateljem in znancem, ki ste ga 

pospremili na njegovi zadnji poti, nam izrekli sožalje ter darovali 
cvetje in sveče. Iskrena hvala gospodu župniku za pogrebni obred. 

Vsem in vsakemu posebej še enkrat iskrena hvala. 
Vsi njegovi 

Blesteča in neugasljiva je Modrost. z lahkoto se da spoznati tistim, ki jo ljubijo, najti tistim, kija iščejo; vnaprej se da spoznati takim. ki po njej hrepenijo. 
. t j ] 

Blesteča in neugasljiva je Modrost. z lahkoto se da spoznati tistim, ki jo ljubijo, najti tistim, kija iščejo; vnaprej se da spoznati takim. ki po njej hrepenijo. 
Z A H V A L A 
Ob nenadni izgubi dragega očeta 

MATIJE ABSECA 
-MATETA 
(1939-2004) 

-MATETA 
(1939-2004) 

se iskren« zahvaljujemo vsem, ki sle sočus tvova l i z nami. ga pospremili na zadnjo 

pot. poklonili cvetje, s v e č e , izrekli to laž i lne besede in ga boste ohranili v spominu. 

Njegovi najdražji 
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stiropor. Praznim 
Gsm: 031 787 865 

greznice. 

Na območju Domžal ali Moravč 
kupim vikend - malo hišo ali eno-
sobno stanovanje v bloku za okoli 
12.000.000,00 tolarjev. Mob.: 031 
695 194 od 19. do 22. ure 

Prodam oblačila za deklico do 
6 mesecev, med njimi tudi dva 
zimska kombinezončka in marela 
voziček. Vse skupaj za 30.000,00 
sit. Mob.: 051 368 971 

Izposojam vrtičkarske stroje: 
prezračevalec trate, motokul-
tivator, vrtalec za stebre, od
peljem veje in prodam mleti 

MATEMATIKO za osnovne in 
srednje šole instruiram po ugodni 
ceni. Gsm: 041 605 391 

l KM AR d.o.o. - slrojni ometi notra
njih sten in stropov, hitro, po ugodni 
ceni. Tel.: 01/8327 190,041 642 097 

SERVIS ŠIVALNIH STRO
JEV S4>, Kajuhova 15, Preserje 
(v bližini Kernisa). Delovni čas: od 9. do 
12. ure in od 15. do 17. ure. V soboto od 
9. do 12. ure. Tel.: 01/7227 897 

INSTRUIRAM maternatiko, fizi
ko in osnove elektrotehnike. Tel.: 
01/7238 157,041 322 571. 

S P O R O Č I L A 

D o d a t n a š p o r t n a o p r e m a v a s n a r e d i b o l j š e , 

s t r a n 30 

136 i/ BOM « fl ? 

€rotx 1 . 3 G L k l i m a 2 . 0 2 2 . 7 5 5 S I T 

j&tsmt 1 . 3 G L k l i m a 2 . 2 7 8 . 2 3 2 S I T 

E L . A N T T 9 A 1 . 6 G L k i m a 2 . 6 9 2 . 1 7 7 S I T 

M A T R I X 1 . 6 G L S k l i m a 2 . S 3 4 . 3 5 6 S I T 

H Y u n o n i 
0 111 c. i a I Partner 

•-!•• K R E D I T N A P O L O Ž N I C E 

~ * B A N Č N I K R E D I T 

D O 7 2 M E S E C E V 

- J S T A R O Z A N O V O 

w w w . a v t o c e n t e r - s u b e l j . s i 

O b r t n i š k a 8, D o m ž a l e 
P R O D A J A : te l . : 0 1 7 2 1 6 2 2 1 

S E R V I S : te l . : 0 1 7 2 1 5 6 6 6 

flVBEL) 
izdelava pohištva po meri 

S t e g n e l , 1251 M o r a v č e te l . : 7231 4 7 6 , g s m : 041 6 4 1 4 4 6 

GEODETSKI 
BIRO 
g* APOLONU 

4 
d . o . o . 

Medvedova ul. 25,1241 Kamnik 
tel. 01 -839 72 46, fax. 01 -839 72 47 

e-mail: apolonij@siol.net 

Vse vrste geodetskih storitev: parcelacija, 
odmera objektov, ureditev, izravnava ali obnova meje, geodetski 

posnetek, zakoličba, izdelava etažnih načrtov, svetovanje,... 

OPTIK 
V Martina 
/ Škofic 

Ljubljanska 87 Slovenska 24, 
Domžale P.E. M e n g e š 
01/721-40-06 01/723-89-80 

U G O D N A P O N U D B A U G O D N A P O N U D B A 

VOZIL LETNIK 2004 

XSARAExcl . 5 v 2 . 0 H D i 9 0 K M 
4 s kov. barvo 

~ ' ~ 1277.000 sn 

VOZIL LETNIK 2004 

XSARAExcl . 5 v 2 . 0 H D i 9 0 K M 
4 s kov. barvo 

~ ' ~ 1277.000 sn CITROEN 
Avtomerkur d.d. 

BTC, Šmartinska 152 
1000 Ljubljana 

tel.: (01) 541 2000 

e-mail: salon.citroen@avtomerkur.si 

Samova 14 
1000 Ljubljana 

tel.: (01) 4347 660 

in ostale ugodnosti ob vstopu v EU: 
C3 PLURIEL LETNIK 2003: zelo ugodno 
C2 LETNIK 2003: -400.000 SIT 
C5 LETNIK 2004: SUPER UGODNO 
C2 IN C3 LETNIK 2004: 
ROČNA KLIMA GRATIS 
PICASSO: OD 3.475.000 SIT 

CITROEN 
Avtomerkur d.d. 

BTC, Šmartinska 152 
1000 Ljubljana 

tel.: (01) 541 2000 

e-mail: salon.citroen@avtomerkur.si 

Samova 14 
1000 Ljubljana 

tel.: (01) 4347 660 * Akcija vvtja do 10.rV.2004 i« rto razprodaj« IAUJ^ 

o/, tkt sprememb« aki .b 

CITROEN 
Avtomerkur d.d. 

BTC, Šmartinska 152 
1000 Ljubljana 

tel.: (01) 541 2000 

e-mail: salon.citroen@avtomerkur.si 

Samova 14 
1000 Ljubljana 

tel.: (01) 4347 660 

Bogdan P R E Z E L J s .p . 

S T A V B N O K L E P A R S T V O 

IN K R O V S T V O 

SKR0VSKA DELA IZ VSEH VRST MATERIALA 
S KLEPARSKA DELA IZ VSEH VRST MATERIALA 
S POOBLAŠČENI KROVEC KRITINE HOSEKRA 
S TESARSKA DELA: GARAŽE, UTE, PERG0LE,... 

Podgorje 2 a , 1 2 4 0 K a m n i k 

t e l e f o n / f a k s 01 5 3 12 231 , g s m 0 4 1 6 6 3 7 5 4 

Slaščičarna OGER 
s t a r i T r z i n , M e n g e š k a 2 6 

Nudimo vam veliko i/biro poročnih in otroških 
tort po tujih katalogih, torte velikosti od 8 
kosov naprej, torte tudi ta DIABI IIKI 
domačo potico, roi no izdelane domače 
piškote in ostale slaši K e 

Č e i m a t e p o s e b n o ž e l j o p r i n e s i t e s l i k o 

i n p o n j e j n a r e d i m o t o r t o . 

T e l . : S 6 4 2 0 S O , o d p r t o v s a k d a n o d 7. d o 2 I . J 0 u r e 

Naslednja, deveta številka glasila 
SLAMNIK, bo izšla X. julija, 
vaše prispevke pa pričakujemo 
do vključno 2X juniju 2004, 
najraje na elektronska naslova 
vera.vojskato.domzalc.si, info-
@domzale.si, lahko pa prinesete 
ali pošljete v Uredništvo disketo. 

PEDIKURA 
PANČUR V l a s t a 

0̂̂7215̂106̂  
- MEDICINSKA NEGA NOG .top.Hu 
- KLASIČNA NEGA NOG 

(v kleti zdravstvenega doma Domžale) 
Popoldne: ponedeljek, sreda 
Dopoldne: torek, četrtek, petek 

tudentski 

ervis 

Domžale 
Ljubljanska c 70 
gsm: 031/841841 

Vstopi v svoj 
ôsebni 

©servis 
Izberi si 
veliko ponudbo det 
in pridi na 
Pool pa rtv 2004 

v v v v v v . s t u d e n t 

Vila MIRAKUL *** 
Mali Lošinj popolnoma novi apartmaji 

v idilični m e s t n i hiši s č u d o v i t i m p o g l e d o m na zal iv in m e s t o . 

http://www.avtocenter-subelj.si
mailto:apolonij@siol.net
mailto:salon.citroen@avtomerkur.si
mailto:salon.citroen@avtomerkur.si
http://10.rV.2004
mailto:salon.citroen@avtomerkur.si
http://top.Hu


K l 
Z-i v Metalki Do 

galove verige, seger obro 
oljna tesnila - semerinai 

Velika izbira ležajev in svedrov po ugodnih cenah 
5% popust - vse vijačno blago 
5% popust - WC deske Kan 

5% popust - kovčki za orodje, 
kovinski regali 

Na zalogi imamo tudi ročne črpalke Fontana, potopne 
in pretočne črpalke in hidropake po ugodnih cenah. 

Obročno odplačevanje! Razrez črne metalurgije! 

Velik parkirni prostor! 

Odprlo imamo vsak dan od 7.30 do 19.00 

v soboto pa od 8.00 do 13.00. 

OPTIKA 
BRIGITA 
Bukovčeva 30, Vir pri Domžalah, 01/7211-890 

Nudimo kompletno oskrbo vida: 
• okulistični pregled 
• veliko izbiro okvirjev 
• kakovostnih stekel 
• sončnih očal 
Delovni čas od pon. do pet, od 10. do 18. ure 

5 > 

www.alfa-int.si 
N O V O G R A D N J A 

večstanovanjski objekt 
J a r š e p r i D o m ž a l a h 

A N a vo l jo š e tri s t anovan ja . 

/ILFIViTtj 
NEPREMIČNINE... • K a l i 

Informacije o prodaje 

ALFA-INT d.o.o., Smoletovo ulica 4, Domiote, 
i«l«fon 01 721 30 08, gim 041 623 07? 

AJDOVC 4.O.O., Orlovo I2b, t|ubliano, 
gsm 041 634 886 

K L I M A T S K E 

N A P R A V E 

Prodaja in montaža 
£p^D0iVlI.\AT0R 

T e l . : 0 5 1 3 5 9 5 5 5 

Metalka Trgovina d.d. 
Prodaim center Domžale 

L|ubl|anska 63 
tel: 01/729 53 20 

METALKA 
TRGOVINA 

STEKLARSTVO 
IRMI 

HOMEC-
DOMŽALE 

01/721 57 17, 01/722 70 89 
ISDN 01A722 89 97, 01/722 89 98 

- ALU in PVC okno in vrerto 
- izdelavo termopan stekla 
- brušenje stekla in ogledal 
- izdelava izbočenih stekel 
- peskanje stekel 
- fuzije - vitraii 
- uokvirjanje slik 

A - S 

AKCIJE V MESECU JUNIJU 
T E C H N O B O N U S N O V O ! ! ! 

P O P U S T D O 6 0 0 . 0 0 0 S I T O b n a k u p u n o v e g a 

v o z i l a g a r a n c i j a 4 l e t a . 

Slika Je simbolna 

M E G A N E 
avtomatska klimatska naprava + 
atermicno vetrobransko steklo + 

radio CD 4X15 za samo 50.000,00 SIT 

C L I O E C T R E M E 
že za 2.116.000,00 SIT 

(klima, abs, 4 X air bag, servo volan, 
električni paket....) 

D O M Ž A L E 
M o t o c e n t e r d . o . o . , B l a t n i c a 3 a , I O C T r z i n , 

t e l e f o n : 0 1 / 5 6 2 3 2 2 2 , 0 1 / 5 6 2 3 3 3 3 , f a k s : 0 1 / 5 6 2 1 8 1 5 , 

w w w . a s - d o m z a l e - m o t o c . s i 

w w w . h o n d a - a s . c o m 

NOVO, NOVO - NOVI CENTER 
VSE ZA VASE JEKLENE KONJIČKE 

AVTOMATSKA 
AVTOPRALNICA 

M E H A N I Č N A D E L A V N I C A , V U L K A N I Z E R S T V O , O P T I K A 

S E R V I S Z A M O T O R N A K O L E S A H O N D A 

S E R V I S Z A T E H N I Č N I P R O G R A M H O N D A 

AVTO SET „ o o 
D r a g o m e l j 2 6 , D o m ž a l e 

DELOVNI ČAS: 
SALON: od 8. do 18. ure 
SERVIS: od 8. do 17. ure 

SOBOTA: od 8. do 13. ure 

Prodaja vozil: 01/56 27 111, 041/648 166 
Servis: 01/56 27 333, 031/648 166 

Nadomestni deli: 01/56 27 222 
E-mail: info@avtoset.si 

Internet: www.avtoset.si 
Avtovleka: 031 / 795 600 

A S 
DOMtALI 

AS i A S 

DOMŽAL! I POMŽALI 

A S 
OOMlAl 

KUPON -20% | KUPON -20% 
ZA AVTOMATSKO A O ZA AVTOMATSKO 

A S AS ! A S A S 
ooMtAL* PRANJE VOZILA » » " » ^ j PRANJE VOZILA »»«*"• 

A d r i a t i c 
zavarovalna družba d.d. 

.SK0CI-Z-MAN0.COM 
Prihodnost je nepredvidljiva. Nikoli ne moremo z gotovostjo napovedati izida naslednjega trenutka. Lahko pa si 

zastavimo cilj in ga uresničujemo s srčno predanostjo in dobrim načrtovanjem. 

Britta in Borut sta izbrala VitaFond Adriatic. 

Obiščite www.skoci-z-mano.eom in spoznajte najprimernejše zavarovanje zase! 

I 

II ̂  ̂ jjJJJ 

Skočite z Bntto in Borutom na www5koci-2-mano.com 
in sodelujte v nagradni igri za številne športne nagrade in giavn: nagradi' 
družinski vikend paket v Simonovem zalivu in 
tedenski najem apartmaja za štiri člansko družine v Termah Ptuj. 

Ljubljanska cesta 90 
teidon Ci 724-04-1 
taks 01 721-50 55 

roĵ R nmru.ni j 
O h i f r e j š o i n k a k o v o s t n e j š a p r o i z v o d n j a I 

> 

II 
• v r t n i k a m i n i - v s e v r s t « t l a k o v c e v 
- og ra je , c e v i , r o b n i k i • s t e b r i » o p o r n i x i d 
- t r a v n e i n p r a n e p l o š č e - k o r i t n i c e s a o b r e i i n o 
- k o r i t a * a r o ž e . . . - v o d n i š k i 

M O S T E « 3 , 1 2 1 S K o m e n d a , 
t e l : O l « 3 4 3 0 » 5 , 3 3 4 I O 3 2 , t a k s : 0 1 8 3 4 3 0 3 0 

e - m a i l : i nfe<*J o b a n t . c o m , http://www.JMbant.com 

http://www.alfa-int.si
http://www.as-domzale-motoc.si
http://www.honda-as.com
mailto:info@avtoset.si
http://www.avtoset.si
http://SK0CI-Z-MAN0.COM
http://www.skoci-z-mano.eom
http://www5koci-2-mano.com
http://nmru.ni
http://nt.com
http://www.JMbant.com


— 

s a m 
P R O D A J N I C E N T E R J A R Š E 
Preserska cesta 1, Zgornje Jarše 
1235 Radomlje 
tel: 729 88 00. 729 88 01, 729 88 02. 729 88 03 
fax: 729 88 14 

T) topel om 
s k u p i n a 

T R G O V I N A S T R A N J E 
Zg. Stranje 1 A 
1242 Sathovlca 

tel: 832 70 30, 832 70 35 
fax: 832 70 45 

M Mercator Center Domžale 

Č e s t i t a m o v a m 

o b d r ž a v n e m 

p r a z n i k u 

25.6.2004 

Program prireditev v juniju 

Sobota 19. junij 
od 16.30 do 17.30 ure in 
od 18.30 do 19.30 ure: 
KONCERT SKUPINE ROČK N 

Četrtek 24. junija ob 18.00 urii 
KULTURNI PROGRAM 
Z NAGRADNO IGRO 

Prisrčno vabljeni! 

NOV DELOVNI ČAS V 
PRODAJNEM CENTRU JARŠE 
ponedeljek-petek: 7.00-20.00 
sobota: 7.00-15.00 

topkcii tioci 
P r i d o b i t e s i T O P K A R T I C O , 

k i v a m p r i n a š a P O P U S T E i n 

š t e v i l n e d r u g e U G O D N O S T I . 

Vse informacije dobite 
pri prodajalcih. 

WWW.SAM.SI 

N O V O - N O V O - N O V O 
SALON KERAMIKE IN PODOV 

TALNA IN STENSKA 
KERAMIKA.KOPALNE 
IN TUŠ KADI, TUŠ 
KABINE, KOPALNIŠKE 

I DODATKI, SANITARNA 
KERAMIKA, PREPROGE, PREDPRAŽNIKI, 
PARKETI, LAM INATI IN PRIBOR ZA POLAGANJE 

BELA TEHNIKA, AKUSTIKA, ELEKTRO ODDELEK 
BELA TEHNIKA, MALI 
GOSPODINJSKI APARATI, 
KUHINJSKI PRIBOR, 
KLIMATSKE NAPRAVE, 
SVETILA, VIDEO IN AUDIO 
TEHNIKA, TV 
SPREJEMNIKI, VSE ZA 
ELEKTRO INŠTALACIJE 

NUDIMO VAM UGODNE KREDITE ZA NAKUPE V TRGOVINAH SAM 

http://WWW.SAM.SI

